
    

Open antwoorden 

Quick Scan Lokale Democratie 

  

Datum: 14 maart 2024   



Kun je een voorbeeld geven van een situatie waarin onze gemeente volgens 

jou goed heeft samengewerkt met inwoners? Wat ging er toen goed en 

waardoor kwam dat? 

Inwoners 

Herinrichting Blyde Inkomstenlaan. Nadat de bewoners werkelijk alles uit de kast hadden 

gehaald werd er uiteindelijk een voor iedereen passende oplossing gevonden. 

  

niet 

  

Alles mag in Waalwijk,in Waspik mag niets 
  

Ambtelijke molens draaien erg langzaam. De bureaucratie vergt erg veel van inwoners en 

ambtenaren. ledereen handt vanuit goede intenties, toch verliest men gemakkelijk het 

gemeenschappelijke uit het oog. Daarmee elkaar. Dat gaat gepaard met kosten van meer werk. 

Uiteindelijk is het schoenenkwartier een mooi voorbeeld van aanhouders die winnen om 

Waalwijk met iets moois en karaktervols op de kaart te zetten 

  

Een degelijk onderbouwd burgerinitiatief voor het realiseren van een sportaccommodatie in 

eigen beheer om een serious probleem aan te pakken werd door de verantwoordelijke 

wethouder ongefundeerd terzijde geschoven. Na gebruikmaking van inspraakrecht ter 

toelichting van initiatief verzocht raad om nadere argumentatie van de wethouder voor zijn 

standpunt. De argumentatie hiernavolgend was niet onderbouwd, en weinig steekhoudend en 

op alle vlakken weerlegd door initiatiefnemer, maar heeft op generlei wijze geleid tot een 

interventie van de raad. Bij verder navraag bij een aantal politieke partijen gaf het merendeel 

van de politieke partijen geen reactie en zij die wel een reactie gaven kwamen niet verder dat 

de toon van het betoog niet passend was of 'je hebt gelijk hebben, en je hebt gelijk krijgen'. Een 

zeer teleurstellende ervaring die aangeeft dat bestuurlijk Waalwijk op geen enkele wijze het 

initiatief serieus hebben genomen ondanks alle energie en tijd die hier in is gaan zitten. 
  

Die zou ik ook graag weten 
  

De gemeente werkt goed samen als ze te maken hebben met iemand, die kennis van zaken 

heeft. Maar dan nog. 
  

De zaken omtrent de eerste directeur van het Schoenenkwartier. De gemeente heeft de meer 

dan 2000 bezwaren naast zich neer gelegd. En veel onnodige vervolgklassen gemaakt uit de 

portemonnee van de burgers 
  

Nog niet meegemaakt 
  

Wijze afval ophalen door de afvalwijzer. Dit kwam door een goede communicatie. 

  

Goed 

  

gemeente werkt nooit goed samen met inwoners. doet altijd haar eigen zin 
  

informeren De Els informeren plannen centrum informeren Schoenenkwartier 
  

Na lang aandringen is een bemiddelaar aangesteld en is er rekening gehouden met 

bewonerswensen en goede voorstellen bij herinrichting straat. Zzp ambtenaren stonden veel te 

ver van bewoners. 

  

geen idee. De gemeente bepaald en de bewoner moet accepteren. Alleen bij klachten wordt er 

geluisterd 
  



Heb onvoldoende zicht of er goede voorbeelden zijn waarbij de gemeente vanaf de eerste stap 

inwoners bij een case betrekt en er ook serieus naar hen wordt geluisterd! 
  

In specifieke gevallen onderneemt de gemeente ondermaats proactief om direct betrokkenen 

mee te nemen in het proces. Vb plannen windmolens, als bewoner binnen de 500 meter lijn heb 

ik naast twee verdwaalde info brieven niets gehoord 
  

Heb onvoldoende zicht of er goede voorbeelden zijn waarbij de gemeente vanaf de eerste stap 

inwoners bij een case betrekt en er ook serieus naar hen wordt geluisterd! 
  

Geen onderwerp 
  

De els 

  

Helaas kan ik geen voorbeeld geven van een goede samenwerking met de gemeente Waalwijk. 

Communicatie door de gemeente vind of niet of ernstig gebrekkig plaats. 
  

Dit is een moeilijke vraag er zijn wel inspraakavonden op het raadhuis in Waalwijk maar het is 

moeilijk te controleren of er met de inbreng van de bewoners rekening gehouden word 
  

Plan herbestemming Samarja in Besoijen. Ipv 200 arbeidsmigranten in Samarja werd er naar 

het buurtcomite geluisterd en kwam er een duurzame wijk met woningen voor oa starters 
  

Bouwplan t Vaartje (de Brug) 
  

Bij meldingen tegels ongelijk, lantaarnpalen kapot reageren ze snel 
  

Een samenwerking met bv projecten kan ik niet benoemen helaas! Misschien door te weinig 

informatie 

  

Paal in de van coothstraat. Niemand wilde dat alleen de mensen die daar woonden. Gemeente 

gaf er veel geld aan uit. Het werd niks. Alles weer weg. 
  

Onbekend 

  

De gemeente zet eigen ideeën toch door 
  

Helaas geen goed voorbeeld. Echter wel een voorbeeld van totaal geen samenwerking en of 

overleg. (Voetbalgoaldjes Baardwijk Balade.) 
  

Helaas niet 

  

Kan geen voorbeeld geven wat er goed gaat 
  

De ambtelijke plannen vooral op het terrein van de inrichting van de openbare ruimte zoals de 

inrichting en de scheiding van verschillende verkeersstroken komen nog te vaak pas naar 

buiten op een moment dat alleen massale actie van de omwonenden nog kunnen bewerken dat 

er aanpassingen vaan de plannen komen. 
  

Uitleg geven over een situatie. Ook als iets verkeerd werd begrepen. 
  

Als je een vraag stelt of een melding maakt krijg je altijd een antwoord. 
  

Ik ben daar niet van op de hoogte 
  

Ik zou het eerlijk gezegd niet weten. Op landgoed Driessen hebben wij alleen met het polenhuis 

gehad dat er wel naar ons geluisterd werd. En daardoor is die niet gekomen 
  

Nee kan ik niet 

  



Waarvoor k ze "nodig” heb gehad, was ik zeker niet tevreden. Beloven van alles maar gebeurt 

niks! 

  

Geen enkel voorbeeld te noemen 

  

Bouw plan salviapark, goede communicatie tussen gemeente en bewoners. 
  

Klachten, worden niet behandeld. Er wordt niet opgetreden, bij bevoordeeld hondeigenaars die 

niet ruimen 

  

Voorbeelden. Goed: verstrekken info over zaken t.a.v. infrastructuur in regionale/lokale media. 

Kan beter: onderhoud groenvoorziening, openbare ruimten. 
  

Volgens mij is er niet gecommuniceerd met bewoners over het opvangen in het NH hotel. Wel 

een inloop waar burgemeester en wethouder en vluchtelingen werk aanwezig waren met soep 

en toast net zelfs garnalen.. maar met bezwaren of opmerkingen werd niets gedaan. Frishta 

(vlw) heeft er een vrijwilliger aan overgehouden, maar ik hoorde veel tegenstand. 
  

Jammer, maar zo snel kan ik geen voorbeeld noemen. Daar heb ik geen actieve herinnering 

aan. 

  

Aanleg plan Akkerlanen, goede inspraak. Mensen meegenomen in de besluitvorming met 

voldoende inspraak. 
  

In de tweewekelijkse nieuwsbrief van de gemeente valt veel te lezen over de plannen, besluiten 

en andere zaken. 

  

De energietransitie (windturbines en zonneparken). Goede publiciteit en veel 

inspraakmogelijkheden. Ondanks dat wel veel onvrede, omdat veel wensen niet gerealiseerd 

(zullen) kunnen worden. 

  

Absoluut niet! De gemeente doet net of ze rekening houden met de inwoners terwijl hun 

plannen allang vast liggen!!! 
  

Een aantal jaar geleden hebben we met burgers en een aantal medewerkers van de gemeente 

een busreis gemaakt naar Antwerpen en Breda. Dit was voor Oriëntatie op een methode voor 

burger begroting. Dit voelde echt als iets wat we samen deden. Helaas werd ons enthousiaste 

over een methode snel afgeschoten door ambtenaren doe er niet bij waren en was het vervolg 

niet meer samen en werd er niet geluisterd. 
  

Uitleg Vredesplein verandering! 
  

De ontwikkeling van het centrum, samenwerking met de café en restauranthouders, met een 

prachtig resultaat. 
  

Aanleg Halve Zolen fietspad 
  

Heb onvoldoende zicht of er goede voorbeelden zijn waarbij de gemeente vanaf de eerste stap 

inwoners bij een case betrekt en er ook serieus naar hen wordt geluisterd! 

  

Groen voorziening 
  

Gemeente laat onderzoek doen door extern bedrijf bewoners mogen rapport niet in zien zeer 

kwalijke zaak 
  

Geen voorbeelden te bedenken. 

  

Herinrichting straat. Bewoners waren het er niet mee eens zoals de gemeente het wilde. Om 

tafel met de gemeente en nu is het overgrote deel vand e bewoners tevreden 
  



Heb ik niet 

  

Weinig interactie van de gemeente met bewoners gezien, dus kan dit niet beoordelen 
  

Ik ken geen voorbeeld 
  

Paar punten uitgewerkt bijv fietsverlichting tunneltje waspik 
  

Publicatie van aanvragen en besluiten in de krant, vaak met toelichting 
  

Samenwerking buurt en speeltuin (participatie) 
  

Kan geen specifieke situatie bedenken 
  

Nee, dat kan ik niet omdat ik dat nog nooit mee heb gemaakt. En ik ben bij veel zaken 

betrokken geweest. Er wordt gezegd u mag meedenken, u mag meepraten, we doen aan 

participatie. Welnu de gemeenteraad heeft over het algemeen de stukken, zienswijzes van 

inwoners bijv., niet gelezen. De gemeente zegt dat ze luistert, nee u hoort het verhaal aan en 

doet gewoon wat de ambtelijke organisatie heeft bedacht. En die raadszaal is net een theater, 

het lijkt de Leest wel, alleen de raadszaal is gratis toegankelijk. 
  

neen, want ze luisteren nooit!! 

  

neen, helaas niet. 

  

Overleg met buurtbewoners over onderhoud groenstrook. Jammer dat gemaakte afspraken 

over blad ruimen in de herfst niet nagekomen worden! 
  

Geen idee waar de besluiten te vinden zijn - 
  

Niet zo 123 

  

Zij doen toch wat ze zelf willen 
  

Ik krijg nooit iets te horen van gemeente. 
  

Nee. 

  

weet het niet 

  

Verkeerssituatie tijdig toetsen Brugstraat -Benedenkerkstraat 
  

Herinrichting wijk Nieuwe-Vaart dit is het plan dat gaat het worden. Inspraak avond maar weinig 

ruimte 

  

Jaren geleden hadden we de wijktafels in Waalwijk, waar je actief kon meebeslissen en 

discussiëren over dingen die spelen in je eigen wijk via dit initiatief zelf mee mogen beslissen 

over de inrichting van onze straat ( park) zodat er geen scooters en auto's meer over het groen 

konden scheuren van de ene naar de andere kant. Ook de eerste BPT's zijn op die avonden 

ontstaan 

  

De bomen die ineens gekapt moesten worden aan de Mozartlaan en de blyde incomstenlaan 

was er flink overleg, maar uiteindelijk tot een compromis gekomen gelukkig.. 
  

Pfoe heb niet direct een voorbeeld maar heb de laatste tijd met de wethouder (Dilek) gesproken 

en hele fijne interactie gehad, ontzettend geweldige hulp gekregen van Team Wijz en het lijkt 

alsof de Gemeentebestuur toegankelijker is geworden 
  



Een woonwijk werd geconfronteerd met het besluit voor parkeervergunningen. Na diverse 

emails (bleek uit de uitnodiging) zijn alsnog meer bewoners uitgenodigd. Twee bijeenkomsten 

op dezelfde avond, waarbij de bewoners over twee groepen werden verdeeld en daarna elke 

groep weer in drie groepen werden bevraagd. Die opsplitsing in zes delen, ontkracht de 

democratie. Over het besluit kon niet gediscussieerd worden, terwijl de bewoners niet over dat 

voor te nemen besluit waren geïnformeerd. Dus hoezo inspraak? Hoezo democratie? Het is het 

uitrollen van: WEF https://www.weforum.org/agenda/2024/01/5g-innovation-digitalization/ 17 

SDGs: https://www.sdgnederland.nl/sdgs/ agenda 2030: 

https://www.un.org/sustainabledevelopment/development-agenda/ 

https://www.15minutecity.com/ smart city: 

https://commission. europa. eu/eu-regional-and-urban-development/topics/cities-and-urban-devel 

opment/city-initiatives/smart-cities_nl https://www.g40stedennetwerk.nl/ 

https://www.tristatecity.nl/ 
  

Ik weet zo niets 

  

Geen actieve communicatie vanuit de gemeente anders dan verplichte publicaties in weekblad 

en online. Althans o is mijn beeld 
  

Door meer groen aan te brengen i 
  

Vast op vele fronten maar ik zo 123 niet iets bedenken 
  

Naar mijn beeld kijkt de gemeente alleen naar het centrum van Waalwijk 

  

Samarja 
  

Parkeerbeleid Amstel. Dit besluit was al genomen en later kwam inspraak over het hoe. Er werd 

totaal niet geluisterd naar bezwaren waardoor open meedenken werd belemmerd. Het loopt nu 

nog steeds. Bovendien wordt het parkeerprobleem niet opgelost. Dat probleem is vooral n de 

avond/nacht. Dan parkeren er geen ‘vreemden” in de Amstel. 
  

Wat ging er niet goed. Natuurgebied Lido. Openluchtbad het Hoefsven verdween. Notabene 

een geschenk aan de inwoners van Waalwijk 

  

Ik vind het mooi dat er inspraakavonden zijn en dat de gemeente steeds vaker burgers betrekt 

bij processen. In de Amstel is samengewerkt met bewoners omtrent de speeltuin. Er staan 

prachtig nieuwe toestellen. Wat jammer is, is dat de schommels weg zijn. Kinderen speelden 

daar heel graag. Nu staat er een toestel wat te gevaarlijk en moellijk is voor jongere kinderen. 
  

Participatie en inspraak is een farce. Voor projectontwikkelaars ligt de loper uit. Ambtenaren 

doen toch hun eigen zin. De raad is een ja-knikkersgezelschap. 
  

Voetpad aan de Reigerbosweg en het onderhoud en aanplant van het groen. Het ging goed 

door overleg, wat echter wel van de bewoners af moest komen. 

  

  

Ik kan geen specifiek voorbeeld geven waarin goede samenwerking tot uiting komt. Er zijn 

verschillende kwesties waarbij inwoners deelnemen, maar het ijkt nog steeds sterk op een strijd 

tussen twee partijen in plaats van een gezamenlijk doel voor ogen te hebben. 
  

Ik zou het niet weten . Jullie vragen de inwoners ( buurtverenigingen) om mee te denken , maar 

de besluiten liggen al klaar. Denk maar eens aan het gemeentehuis sprang capelle. 

  

Ik deed een fixi melding en de gemeente belde op met een vraag daarover. Daarna zijn ze ter 

plaatse gegaan en hebben het opgelost. 
  



Ik zie de burgemeester regelmatig omdat ze geïnteresseerd is in de waalwijkers dat is heel leuk 

  

Herontwikkeling De Els 
  

Terugbrengen markt naar de markt en raadhuisplein. Ik volg alleen alles via fb/insta dus krijg bij 

lange na niet alles mee dus weet niet precies qat en waardoor dit goed ging haha 
  

Plannen omtrend het lido. 

  

Slechte verkeerssituatie aangekaart. Ee kwam gelijk reactie. 
  

Alles werkt alleen goed tegen de verkiezingen ‚ daarna zakt alles weer in ! Kijk naar het 

doordrammen van die reuzenwindmolens, gewoon overbodig - 
  

Helaas geen voorbeeld, alleen het tegenovergestelde meermaals meegemaakt 

  

Geen voorbeeld. 

  

De speeltuin aan de Venkelstraat in Waalwijk is recent verwijderd zonder de omwonenden te 

informeren. 

  

Parkeerbeleid in het centrum. Word totaal niet geluisterd naar wat wordt aangegeven 
  

Het wordt altijd gepubliceerd 
  

Geen idee. Wat er allemaal gebeurd of wat er gaat gebeuren. 
  

Geen idee! Er wordt alleen met geld gesmeten voor de zogenaamde minima. Er is nauwelijks 

aandacht voor de ondermijnende criminaliteit. En we hebben een burgemeester die alleen in 

het nieuws komt bij feestelijke gelegenheden. 
  

Geen voorbeeld te geven 
  

Zoals meer groen in Waalwijk, gaat ten kosten van de te smalle stoepen. Waardoor er auto’s 

half op de stoepen parkeren, zorgt voor irritatie! Hebben we genoeg aangekaart, maar er werd 

niet naar geluisterd.! 
  

Ik kan me geen voorbeeld heugen waarbij sprake is van een goede samenwerking 
  

De straat zou men aanpassen waar de bewoners het hier niet mee eens waren. Er is overleg 

geweest en de uitkomsten waren voor iedereen in de straat acceptabel. 

  

Ik kan er niet een noemen waar de gemeente samen werkt met de bewoners. 
  

Inrichting Raadhuisplein 
  

Ik word nergens van op de hoogte gebracht ! 

  

Ik heb nog geen samenwerking ondervonden in het oplossen van een parkeer probleem in de 

Wijnruitstraat. 
  

Wij horen niets van de gemeente. Behalve als plannen het nieuws halen en in de krant komen. 
  

Directeur schoenenmuseum, bestrating vernieuwing alleen bij huurhuizen 
  

Kan geen voorbeeld geven 

  

Na melding van te hard rijden in onze straat, contact met de politie gehad die netjes 

poolshoogte kwam nemen. Vervolgens zou de politie het doorschuiven naar gemeente Waalwijk 

en Kaatsheuvel. Dit is een 30 km straat alleen niet als zodanig ingericht. Vervolgens nooit meer 

iets gehoord.….zo jammer 
  

  



Zelden, meestal is het peilen en vervolgens besluiten zonder inachtneming van de burger. Veel 

erger 

  

Bij het aanleggen en opnieuw inrichten van twee speelveldjes in Waspik-Boven een aantal jaar 

geleden. Er was voldoende communicatie onderling en wij als inwoners konden meedenken 

over de indeling en speeltoestellen. Het plannen maken op voorhand is daardoor positief 

verlopen, waardoor er ook voldoende draagvlak was om tijdens het aanleggen van de 

speelveldjes een aantal inwoners bij elkaar te hebben die de handen uit de mauwen hebben 

gestoken. 
  

Met renovatie van onze straat in Waalwijk ging alles fout!, Wat gemeente beloofde kwam ze niet 

na. huizen zijn vochtiger dan voorheen door slechte afwatering. Werd gevraagd voor meer 

parkeer ruimte, is niet gebeurt, werd gevraagd voor laadpalen, is niet gebeurt. De informatie 

avonden en de besprekings avonden hebben wal nog kant geraakt voor de bewoners, de 

gemeente doet maar wat. 

  

Waarom alleen een voorbeeld van goede samenwerking 
  

Er wordt niet samengewerkt 
  

Ik kan geen voorbeeld geven 

  

Aanvraag zebrapad in Sprang-Capelle Raadhuisstraat, er heeft wel in de krant gestaan dat er 

bezwaar gemaakt kon worden. Maar hij igt er nog steeds niet! 
  

  

ik merk dat ik geen idee heb hoe "de gemeente” ( wie is/zijn dat?) zijn inwoners betrekt. Dit is 

de eerste keer dat ik iets van de gemeente Waalwijk op Facebook voorbij zie komen waarvan ik 

dacht, laat k dat eens invullen. Ludieke manier slaat bij mij dus aan. 
  

Op de groenewoudlaan word de stoep smaller gemaakt. Er lopen daar vaak mensen en nu 

word de doorgang erg krap. In de Plataanstraat staat zonder toestemming een laadpaal die er 

zonder toestemming van de omwonende neer is gezet. 

  

Ben al lange tijd in gesprek met gemeente, maar het is oordovend stil totdat ik zelf contact 

opneem, helaas 
  

Kan geen voorbeeld geven. Gemeente is vrijwel onzichtoaar 
  

Gemeente waalwijk denkt alleen aan waalwijk en niet de dorpen die er bij behoren 
  

De medewerkers van de gemeente luisteren niet 
  

Zou het niet weten 

  

Er waren plannen voor nieuwbouwwoningen en een sportcentrum, hier is 2 jaar geleden over 

gesproken maar nog steeds geen nieuws over de plannen. 
  

Meestal staat het besluit alvast voor dat de bewoners het weten 

  

Ik kan niks bedenken wat goed is gegaan 
  

Geen idee. Het openbaar groen in bij mij in de straat, ziet er schandalig uit. 
  

Ik heb weinig gevoel dat we erbij betrokken worden 

  



Discussie over het wel of niet weghalen van de afsluitpalen tussen de Verdistraat en 

Kloosterweg. Voor het idee van ze weg te halen heb ik verschillende tegenargumenten 

aangedragen in een enquête. Hier is nooit een op een reactie opgegeven wat ik erg jammer 

vind. Wel is het idee gelukkig van tafel gegaan. De overlast van hondenpoep (bleek uit een 

enquête wat fijn is dat men luistert) heeft de gemeente blijkbaar proberen op te lossen met 

uitren veldjes. Maar hebben nooit gevraagd of dit een goed idee zou zijn en of wij het er mee 

eens zouden zijn. Hier is achteraf wel een enquête over gekomen (of de hondenpoep overlast 

minder is) maarja de veldjes zijn al aangelegd en worden natuurlijk niet zomaar weer 

weggehaald. Daarbij is het daadwerkelijke probleem niet opgelost (ondenpoep op de stoep) en 

heb ik zelfs meer overlast 's avonds laat door blaffende honden welke rondrennen in het 

uitrenveldje. 
  

Het is een puinhoop daar. 
  

De samenwerking met gemeente en de stichting Wandelpark Waalwijk verloopt goed. Er is een 

duidelijke communicatielijn waar de afspraken gemaakt worden en er gekeken wordt waar men 

elkaar kan vinden in wensen en oplossingen. Toekomstvisie, bebouwing in de omgeving van 

het park en het maandelijkse onderhoud zijn terugkerende thema's. 
  

Het gaat helemaal niet goed parkeerbeleid plan de amstel ziet nooit of te nimmer een parkeer 

wachter of een boa denk dat het te veel moeite is 

  

Er wordt niet veel in overleg besloten. Je ziet vaak beslissingen die gebaseerd zijn op geld en 

het tevreden houden van de ondernemers. Voorbeeld zijn de enorme terrassen in het centrum. 

Zonde en nu mag er geen fiets meer komen. Je kan er niet meer over de stoep en alleen 

betaald op de gemeente banken zitten. 
  

Snelheidscontrole op diverse plaatsen en over de markt op woensdag om die in het centrum te 

plaatsen. 
  

Een brandgang hoort een brandgang te zijn, en dat deze doorgang niet wordt versmald door 

een te brede Haag. Meerdere malen aangekaart bij de gemeente maar deze doet niets. Totdat 

het een keer verkeerd gaat, dan gaan ze zeggen oh oh dat hadden we niet verwacht dat dit kon 

gebeuren. 
  

Nee, de gemeente luistert niet naar klachten. Focus met name op Waalwijk en niet de dorpen. 
  

Door te luisteren 

  

Helemaal niet 

  

Gemeente Waalwijk doet maar. Schijnheiligheid ten top ! 
  

Zou het niet weten ? 

  

  

Klauterwoud 

  

Zou het niet weten Weet wel wat er fout gaat Onze ouderen moeten zolang mogelijk thuis 

blijven wonen dan moet daar ook wel bij geholpen worden. Maar dan geeft de gemeente niet 

thuis Geen hulp middelen, tegemoet komen. Daar is geen geld voor opzij gezet. 
  

Aanleggen van het parkeerterrein in de Crispijnstraat. Je kon als burger via een enquête je 

mening geven. 
  

Beloftes bij sportverenigingen niet nakomen en met 2 maten meten. Er wordt te veel 

onderscheid gemaakt. 
  



Beloftes bij sportverenigingen niet nakomen en met 2 maten meten. Er wordt te veel 

onderscheid gemaakt. 

  

Halve zolen pad 

  

Parkeren 

  

Alles is schone schijn. Ze voeren gewoon hun eigen agenda uit. Als ze iets fout hebben gedaan 

steken ze dat het liefst zo snel mogelijk in de doofpot. 

  

Ik heb dat eigenlijk nog niet meegemaakt. 

  

Tot op heden helaas nog niet meegemaakt 

  

Er is een aantal jaren geleden besloten hier in de wijk een "opknapronde” te organiseren. Er 

werden uit 2 delen van de wijk 1 persoon gevraagd mee tedenken in een werkgroep. Dit heeft 

geresulteerd in enorm veel tijd, moeite en energie. Pas na lange tijd kwam eruit dat de ene helft 

van de wijk toch al zou worden aangepakt (ivm herinrichting aansluitende straten) en de andere 

helft, daar was geen budget voor, dit was opgegaan aan, uiteraard, de belangrijke projecten 

zoals Landgoed Driessen, het centrum en het stadskantoor. Als we de bewoners konden 

mobiliseren om zelf geld te doneren in de vorm van het (bijv.) adopteren van een boom en zelf 

hrt onderhoud zouden betalen dan was er wellicht iets mogelijk. Resultaat, een half opgeknapte 

wijk, een half verloederde wijk. 

  

w 

  

Na klachten over de veiligheid op straat waren ze er zo. Maar als je belt over onderhoudt van de 

straat en bomen en struiken geeft men niet thuis. 
  

Kan zo niet ergens opkomen 

  

Niets 

  

Vlakbij zat een speeltuin helemaal onder de mollen hierbij heeft de gemeente naar onze buurt 

geluisterd en mollenklemmen geplaatst 

  

Nee.niet direct. 

  

Kan zo niet ergens opkomen 

  

3jaar pandemie: geen woord van de gemeente gehoord, geen hulp steun aandacht voor 

alleenstaanden en/of ouderen Parkeerbedrijf gewijzigd: niet even n apart kaartje in de bus bij 

particuliere vergunninghouders Heb al 4jr op rij gebeld met vragen of gemeente n groen loket 

heeft voor info im vergroenen woning, nooit reactie 

  

Ik weet geen enkel voorbeeld, gemeente Waalwijk vraagt wel naar onze mening, maar volgt 

vooral haar eigen ideeen 

  

Het ging helemaal niet goed er waren plannen gemaakt buitenruimtes zag er prachtig uit op 

papier Na heel veel navragen blijken ze nou toevallig dît plan voor een deel te hebben 

uitgewerkt en de 4est zijn ze letterlijk en figuurlijk vergeten te planten Waardoor de buurt er niet 

uit ziet maar ach we houden bewoners graag aan het ljntje. 

  

Niet altijd je mening kunnen geven dat er iets mee gedaan kan worden 

  

Bij het sturen van een E-mail geen reactie ontvangen Ook geen bevestiging van ontvangst 

  

Avond georganiseerd om herinrichting Stadhoudersdijk voor te leggen 

  

nog niet 
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Fietsen die overal rondom het Vredesplein worden neergezet, vooral bij busstation. Fietsen 

liggen tegen de grond en er is totaal geen toezicht terwijl er een mooie fietsenstalling is 

aangelegd . Hopelijk wordt hier iets aangedaan . 
  

Aanpassing centrum en omgeving. De gemeente heeft hierover uitgebreid geïnformeerd 
  

Ik ken eigenlijk geen situatie waarbij de gemeente heeft samengewerkt met de inwoners. In mijn 

ervaring zijn dit 2 losse entiteiten waar geen directe communicatie is. Inwoners stemmen. 

Bepaalde partijen krijgen meer stemmen en komen hierdoor in de gemeenteraad. De 

gemeenteraad en B&W maken beleid en gemeente ambtenaren voeren uit. Dus volgens mij 

geen directe samenwerking tussen inwoners en gemeente 

  

Herinrichting Kerkstraat. Er werd geluisterd naar de wensen van bewoners. 
  

Nee dat kan ik niet 

  

Zou niks weten te melden 

  

Helaas geen ervaring met dingen die goed gingen. Wel met zaken die niet hoed gingen. Bijv. 

Inspraak over aanpassing Oude straat im aanpassing knooppunt Hooipolder 
  

Ze hebben mij mij nooit iets gevraagd. 
  

zo 123 even niet 

  

Ik krijg niks mee van wat er überhaupt gebeurt in de stad. Het enige in de sufferd vergunningen 

etcetera 

  

in onze buurt verbranden sommige huizen hout. als er geen wind is, verbranden ze ook hout. Ik 

had meerdere keren een klacht verzonden. gemeente heeft niets gedaan. ik moest mijn bedrijf 

verplaatsen van Waalwijk naar een andere plaats. Ik denk niet dat gemeente Waalwijk iets 

goeds doet. Ook de scholen in Waalwijk zijn niet goed. het onderwijs dat wordt gegeven is 

ondermaats. Binnenkort zullen buitenlandse mensen banen van hoog niveau hebben en zullen 

de Iokale mensen geen goede banen meer krijgen. 
  

Slecht reageren op klachten of vragen betreft groenvoorziening en inrichting. Voorbeeld park 

Zidewinde. De kruising is nu opnieuw aangelegd met groen, het park is een grote treurnis, maak 

het opener en plaats er bankjes, mensen met n rollator kunnen dan uitrusten op n bank en NIET 

op de rollator. Nog n opmerking betreft het parkeren op trottoir. Rollators ! rolstoelen, 

kinderwagens etc moeten de straat op. Ga handhaven svp. Vooral de Heistraat is bizar ook is 

het zo n racebaan. 

  

Begrip voor de mening die in Platform Waspik bekend gemaakt wordt. 
  

In Waspik heerst het gevoel dat we er niet toe doen bij gemeente Waalwijk. 
  

Nee geen enkele 
  

Organisatie van de 80 in WW is groots en een bewijs van koppelbaarheid van burgers en 

gemeente 

  

Begrip voor de mening die in Platform Waspik bekend gemaakt wordt. 
  

Organisatie summervtasting in wat nu het schienenmuseum is 
  

Toen er nog wijkteams waren werd ereveld beter geluisterd 

  

Fixi app functioneert goed. Op elke melding komt een vervolg. 
  

Schoenenkwartier.wel jammer dat commercieel bedrijf in vleugel v oude kropholler pand zit 
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moestuin ptoject bij het Olympiabad. Goed opgezet 
  

Verbouwing in mijn wijk door Casade Was niet echt succesvol, als gemeente zou daaraan 

aandacht willen besteden was zeker veel beter geweest, is mijn menig , Verder, krimpen van 

parkeerplaatsen is een waanzin van groene agenda . 
  

Gemeente Waalwijk, laat je denken dat ze de bewoners mee laten denken/beslissen. Dit is 

NIET. Er twee voorbeelden, laadpalen in gemeente stond alvast een bezwaarschrift had geen 

zin. Parkeervergunning in de Amstel ook zoiets. Nu parkeerplaatsen minder in de voor de 

gewone auto's. Slechts onderzoek, veel auto's in de wijk die op kenteken niet wonen in de (auto 

van de zaak). Daar mag niks van zeggen op een bijeenkomst. Medewerkers die hiervoor 

verantwoordelijk zijn willen niet afgaan. 

  

Bijeenkomst Molukkers 
  

uit breiding groen voorzieniging 
  

Met het Dorps Ontwikkelings Plan Waspik en later met de eerste jaren van het Platform Waspik 

was er een uitmuntende samenwerking vanwege de zeer kundige coordinatoren van de 

Gemeente. Sinds die met pensioen zijn gegaan is dat jammer genoeg heel veel minder 

geworden. 

  

Zou het niet weten 

  

Eerlijk gezegt is de ansichtkaart voor deze vragenlijst de eerste keer (dat ik me kan herinneren) 

dat de gemeente actief vraagt naar de mening van de inwoners, maar misschien heb ik niet 

goed opgelet in de 1,5 jaar dat ik hier woon. 
  

Sinds ik in waalwijk woon is dit volgens mij pas de eerste keer. 
  

Bij de vervanging van de riolering en het aanpassen van de groenvoorziening 
  

parkeerplekken 
  

Bij de nieuwe inrichting van de blyde incomstenlaan, is er na protest van aanwonenden een 

andere oplossing gezocht en gevonden. 
  

We zijn op dit moment in gesprek met de gemeente over de groenvoorziening in waesgaerd 

west, het heeft wel even geduurd, en doordat we het niet eens waren met de plannen omdat we 

daar geen informatie over hadden gekregen, en we ons beklag hadden gedaan. 

  

Bij herontwikkeling straa mochten we als bewoners reageren het plan en dat plan werd 

aangepast obv de reacties 
  

De herinrichting van een aantal straten. Daar zijn bewoners bij betrokken maar dat kwam mede 

omdat er bewoners in de lokale politiek zitten 
  

Nee ik vind het jammer dat er niets voor honden is Slechts 1 vuilnisbak En ik mag wel 

hondenbelasting voor mijn 2 chihuahua's betalen die veelal hun kleine poepjes bij ons in de tuin 

doen Verder vind ik er erg veel zwerfafval en lijkt het mij beter het systeem van Kaatsheuvel 

waar men zijn grofvuil een aantal keren gratis kan wegbrengen Het betalen voor de 

vuilnisbakken werkt sowieso averechts 

  

Wat k lees op de social media, worden inwoners juist uitgenodigd te reageren. Jammer dat het 

vaak alleen de negatievelingen zijn die reageren met nutteloze feedback. 
  

Fietspad blijde inkomstenlaan. Er is een mooi compromis bereikt waar iedereen tevreden over 

is 
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Kan er geen meer noemen alleen dat ze eindelijk de schrevelstraat enzo gaan vernieuwen maar 

dan krijgen we weer éénrichting wat echt nergens op slaat op papier leuk maar in de praktijk 

heel slecht we moeten 700m om gaan rijden dus doe hier iets mee. 
  

Initiatieven in samenwerking met Platform Waspik. Mooie projecten zoals Den 

Bolder,Dorpsboerderij, medisch centrum etc 
  

Buurtwerk herhaaldelijk positief benaderd en medewerking of financiën verleend 
  

Bouw van De Poort. Goede betrokkenheid van de burgers geëtaleerd. Plaatsen 

parkeerverbodsborden met buurtonderzoek door aanvrager. Dimmen van de lantaarnpaal van 

Heijmans. 
  

Akkerlanen…   

  

Nee, kan ik niet 

  

Heb geen voorbeeld dat het goed gaat, wel een voorbeeld waarbij het NIET goed gaat. Ik woon 

“ e e aarlik Kruispunt, wordt 

VEEL TE HART gereden. ze rijden hier onder het motto van "ken net”. Verder geen duidelijke 

aanwijzing voor de fietsers en voetgangers. Heb een aantal jaren geleden contact gehad met 

de persoon welk de portefeuille verkeer van de gemeente Waalwijk beheerd. Vertelde mij dat 

het kruispunt geen prioriteit heeft bij de gemeente. Politie gebeld voor handhaving van de 30 km 

van af kruispunt Bernardstraat/Raadhuisstraat, geen respons. zou ik gemeente moeten bellen. 

Recent lijst ingevuld voor verbeteringen die gelijk met riolering aangepakt kunnen worden. Dit 

door de npeen respons. Waarom wordt het niet verbeterd en hier NIET 

GEHANDHAAFT 7777777 

(geanonimiseerd)

(geanonimiseerd)

(geanonimiseerd)

(geanonimiseerd)

  

Ik vul vaak de fixi app in. Over lantaarnpalen die niet branden, nu 6 weken later branden ze nog 

steeds niet en is de klacht wel 'afgehandeld ” 
  

Inrichting van het centrum. Bij diverse evenementen in het centrum. Ook bij div bouwplannen, 

0.a. bij het ziekenhuis, hoek Kkasteellaan/Verwielstraat. Bij de bouw van enkele grote verblijven 

voor migranten, enz enz.! 

  

Er kan uitleg over besluiten komen maar geen gehoor voor de verschrikkelijke afvalbeleid! Dat 

we 1,14 euro voor een klepje dat opengaat moeten betalen waar we maar 1 zak afval indoen ‚ 

voor meer afvalzakken moet het in de tuin opgespaard worden ? Wat weer zo ranzig is als n 

ongedierte natuurlijk. En het karton ? Die overal naartoe waait, kan daar echt geen container 

voor komen. Kijk maar naar gemeente Amersfoort als je het echt niet meer weet. Hoe goed de 

burgers geholpen worden om hun afval te lozen. Schaam je voor de tarieven en je je eigen 

burger voor zet ! Daar hebben inwoners drie containers voor de deur staan. Plastic ‚ gft en 

karton. De ondergrondse containers zijn gratis! En als je een grote container voor verbouwing 

nodig hebt brengt de gemeente die kosteloos tot de deur ! 
  

Het aanleggen van glasvezel door heel de gemeente. 
  

Wijk -/ Buurtpanels. 
  

Organisatie van de 80 in WW is groots en een bewijs van koppelbaarheid van burgers en 

gemeente 

  

Nee geen voorbeelden te noemen 
  

Ging niet goed ze komen tochniet kijken 
  

Groen n de wijk. Geveltuintjes. 
  

Dat het moet vergroenen.Bv extra boompjes planten langs het halve zolen pad 
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Het enige waar wij bij betrokken zijn, sinds we twee jaar terug in Waalwijk zijn gaan wonen, 

waren informatiebrieven over werkzaamheden en verduurzaming. Geen idee hoe je verdere 

inspraak en besluitvorming hier kunt volgen. Hierdoor kan ik niet beantwoorden of de gemeente 

luistert naar de inwoners. Deze vragenlijst kwam ik toevallig tegen als advertentie op social 

media. Veel van de komende vragen beantwoord ik met ‘weet ik niet’ en dat vind ik zorgelijk, 

voor mezelf als voor de gemeente. Ik zie mezelf namellijk als redelijk politiek geïnteresseerd, 

maar hoe je informatie moet krijgen over je eigen gemeente is voor mij onbekend. Laat staan 

voor mensen die er minder interesse in hebben, het gevoel hebben dat er over hun besloten 

wordt, van dag tot dag moeten (over)leven. De mensen die je eigenlijk ook inspraak wilt geven, 

hoe ga je die betrekken? 
  

Mijn zoon heeft met z'n vrienden een aantal jaren geleden een mooie fietscrossbaan met het 

handje gegraven. Waar de gemeente met een lader alles kort en kapot heeft gemaakt. De 

gemeente beloofde destijds dat er een nieuwe crossbaan komt. Maar nog steeds is er geen 

crossbaan. De jongens zijn ondertussen wat ouder geworden. Maar voor de huidige kinderen 

zal het geweldig. Hiervoor nog hartstikke bedankt wethouder van Laarhoven?? 
  

Het stukje groen wat i aangelegd in de Amstel, ik voelde me gehoord en mocht mee beslissen 

in wat er opnieuw zou worden aangelegd! 
  

Plannen centrum. Gemeente vraagt aan inwoners middels een enquete op parkeerterrein de els 

naar input bezoekers en bewoners (paar jaar geleden) 
  

Grafrechten Molukse graven eerste generatie 
  

Vind t allemaal vaag ze 

  

Het behouden van een stoep bij de herinrichting rondom het ziekenhuis Ív.m. wandelroute voor 

het uitlaten van de hond. 

  

Er worden plannen voorgesteld maar duurt jaren voordat er een besluit komt. 
  

Kan ik niet verzinnen 

  

Aanvraag openbare laadpaal in mijn directe omgeving 
  

Ik heb geen goed voorbeeld, vandaar ook mijn reactie van het niet wilen luisteren 
  

Kan me niets herinneren 

  

Ik heb niet het gevoeld dat gemeente echt contact zoekt bij het aanpassen. 
  

wij blijven op de hoogte via de krant,de reakties zijn zeer bevredigend. 
  

Nee, dat kan ik niet. De gemeente vraagt bewoners wel naar hun ideeen/mening, maar doet 

verder wat zijzelf goeddunkt 
  

herinrichting wegen 

  

Het enigste wat ik kan bedenken , is dat ze vuilnis bakjes hebben gehangen . Dat de mensen 

daar de honden uitlaatsels kunnen doen. En wij daar door minder last hebben van die honden 

drollen 

  

Leden van het gemeentebestuur staan te ver van de waspikse bevolking en zijn niet lijfelijk 

zichtbaar 

  

Ik hoor of zie weinig van de gemeente. Alleen de waalwijker lees ik. 

  

Herstel Bedoyensestraat 
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De vorige enquete. Ik heb het gevoel dat de gemeente geluisterd heeft naar de inwoners 
  

ik woon op de coubertinlaan en er is 0 communicatie geweest over het kruispunt aan de 

akkerlaan, niks over het afsluiten van de straat etc. e zan de ambrosiusweg 

en daar krijgen ze zelf vergaderingen over wat er met hun straat gaat gebeuren. Ik had het fijn 

gevonden als er vooraf even een brief de deur uit was gegaan met de globale plannen en de tijd 

die jullie verwachten nodig te hebben voor deze plannen. Ik werken echt 

iedere straat die ik het afgelopen half jaar/ jaar nodig heb in waalwijk ligt overhoop. Ik snap dat 

er werkzaamheden en onderhoud nodig zijn, maar de communicatie vanuit de gemeente vind ik 

erg slecht. 

(geanonimiseerd)

(geanonimiseerd)

  

Vele x gevraagd voor hondenpoep uitlaatplaatsen duidelijk aan te geven .De tuinen op straat te 

onderhouden .Regelmatig over gebeld , Verhey komt zelden. 
  

samen gewerkt loopt veel via het nieuwsblad …niet alles kan behandeld of gerealiseerd worden 
  

Stukje stadsontwikkeling, alhoewel, het op de manier van de stad gaat, niet op de manier van 

de bewoners. 

  

Gemeente Waalwijk is l te beroerd op een klacht te reageren. Klachten coördinator is reactief. 

Kortom geen enkele samenwerking van de gemeente Waalwijk. Hou op met deze onzin, je krijgt 

toch geen reactie als moellijk wordt. Net als de Nederlandse landelijke politiek. Geen lering laat 

staan verbeteren. 

  

Bijvoorbeeld deze vragenlijst, meningen vragen is altijd goed. 
  

Stukje stadsontwikkeling, alhoewel, het op de manier van de stad gaat, niet op de manier van 

de bewoners. 

  

Vraag van veel bewoners om jaarlijks een muziekfestein te organiseren. Daar is goed naar 

geluisterd. 

(geanonimiseerd)

  

Verduidelijking parkeersituatie centrum. Via meerdere kanalen toelichting gegeven van keuzes 

c.q. besluiten. 
  

Overleg over aanschaf van grond ten behoeve van Tiny houses. Kon uiteindelijk niet vanwege 

stadsgezicht, wel goed overleg gehad. Hierin zou de gemeente wel beter beleid kunnen 

ontwikkelen. Nu zijn het steeds grote ontwikkelaars die er mee aan de haal gaan. 
  

Weinig goeds over de gemeente. De straat wilde meer parkeerplaatsen maar de gemeente 

vond het niet nodig. Nu staat de straat 's avonds vol met auto,s en moeten bewoners hun auto 

in een andere straat zetten. 

  

Vele voorbeelden. Project de Els: Al voorbereiding in de mr van Coothstraat getroffen, terwij 

nog niets definitief was. Akkerlanen!: Al het agrarisch/natuur gebied bij de provincie omgetumed 

in woongebied voor men de inwoners gevraagd had. Het is alsof, naar mijn gevoel, het 

eigenbelang belangrijker is dan het belang/wens van de bewoners. Ook de Els, ooït een goed 

bezocht winkelcentrum en nu een 'spook'centrum. De tegels spiegelglad als het nat is. De 

winkels niet aantrekkelijk. En wanneer grijpt de gemeente in betreffende de lege winkels?? Veel 

te hoge huurprijzen?? Het is voor de burger steeds minder aantrekkelijk om te gaan winkelen 

waar de winkelier de dupe van is en genoodzaakt zijn hun heil ergens anders te zoeken en/of te 

stoppen. Ook nieuwbouw in het centrum maakt het niet aantrekkelijker. Alle mooi oude 

gebouwen verdwijnen. En zo zijn er wel meer mensen, die zo denken. Hoezo samenwerking 

van de gemeente met de inwoner?? 
  

Kan helaas geen goede voorbeelden geven. Wel slechte. Denk aan het gedoe rondom de 

Tavenu, het fietspad aan de Blijde Incomstelaan en het parkeren in het centrum etc. 
  

15 



Inrichting Van brederodelaan. Liep goed met inspraak. 

  

Waesgeerd sloten bestrating en inrichting. Slecht verlopen 

  

Bouw van van Mossel naast de snelweg gemeente heeft een vergunning goed gekeurd om er 

palen in te slaan maar niet aangedacht dat er huizen staan die op ringen en platen staan en er 

veel scheuren zijn onstaan melding gemeente niet thuis bouwbedrijf geeft de gemeente de 

schuld 

  

Blijde Incomstelaan 

  

De besluiten kun je altjd in de wijkkrant lezen. 

  

Kan k niet aangeven 

  

In de case Clemenskerk vind ik dat de Gemeente goed samenwerkt met bewoners. Dat ze het 

niet altijd met elkaar eens zijn dat kan. Maar de Gemeente denkt in deze case wel goed mee. 

  

voorgesteld een papiercontainer met betaling of papier gratis in dozen aanbieden op straat 

  

Ik kan mij zo niks herinneren helaas 

  

Soms luisteren ze maar niet altijd naar de mening van de inwoners 
  

Nee. 

  

De gemeente is betrokken bij de buurt en wat er nodig is voor de leefbaarheid 

  

Festiviteiten e.d. in de stad 

  

Gemeente werkt samen met bewoners zeggen ze maar ik heb er nog niet mee hoeven te 

"werken” 

  

De gemeente komt uitleggen wat zij willen doen en of je daar je mening over wilt geven. 

Achteraf blijkt dat de plannen allang gereed zijn en uitgevoerd worden of inwoners er voor of 

tegen zijn maakt dan niet meer uit. 

  

Burgerinitiatief Blyde Incomstenlaan Inspraak van bewoners uiteindelijk 

  

Bouw school meerdijk 

  

Ik heb geen mening het gaat allemaal prima 

  

Pilot hondenveldje Zanddonk 

  

Vroeger hield men met elkaar alles in stand .nu wordt er van alles geroepen dat gaan we zo 

doen en blijkt geheel anders dan gepland was zie de winkelcentrum op zijn kop heeft gestaan 

en miljoenen gekost waarom ? De mensen komen toch niet zo snel winkelen .zolang betaald 

parkeren steeds weer omhoog gaat .voor mij ga ik liever naar Kaatsheuvel of helftheuvel 

.sukses Waalwijk 

  

Voorbereidingen vernieuwing schoolstraat waspik 

  

Verbeteren winkelstraten De Els Stationsstraat etc 

  

Betreft de ondergrondse vuilcontainers: deze staan voor veel bewoners te ver weg. Denk aan 

mensen met lichamelijke klachten. Wij moeten in plaats van onze container aan de straat te 

zetten een behoorlijk stuk lopen met een of 2 vuilniszakken. Zonder hulp niet te doen. 

  

halve zolen fietspad , een lang traject, voor belanghebbende maar voldoende inspraak. 
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Onbekend hoe gemeente contacten met burgers onderhoudt. Indruk dat gemeente erg passief 

is. 

  

Bezoek van een wethouder in de wijken, waarbij problemen doorgenomen worden en 

oplossingen aangrdragen worden. 
  

Toen de St.Crispijnstraat waar ik woon op de schop ging wilden we graag meer parkeerplek en 

die is er ook gekomen. Helemaal top. 
  

Onbekend hoe gemeente contacten met burgers onderhoudt. Indruk dat gemeente erg passief 

is. 

  

Herinrichting Carmelietenstraat 
  

Goed? alleen opzoek naar de positieve verhalen ofzo? Betere vraag zou zijn de belangrijkste 

reden te geven voor de gegeven score. Heeft alles te maken met oprechte interesse te tonen in 

de burger en niet alleen je eigen verhaal als raadslid of wethouder te willen horen. Als Waalwijk 

de durí te hebben de belachelijke financiële ambities eens los te durven laten en voor de mens 

te durven kiezen 

  

Allereerst wil wil ik niet langskomen zonder ze te bedanken.maar ik heb een vraag.mijn vraag is 

het vervoersprobleem.we hebben problemen met het meenemen van de kinderen naar de kerk 

of voor de lol,omdat er geen vervoer is op zaterdag en zondag. groesje vrindiek N 
(geanonimiseerd) (geanonimiseerd)

  

De gemeente communiceert veel te weinig met haar inwoners. Als de Gemeente dat in een 

betreffende situatie wel zou doen en er komt wat kritiek die niet helemaal past in het beleid van 

de Gemeente dan is men ook gelijk klaar en doet in veel gevallen datgene wat tijdens 

vergaderingen al is besloten. En volgens mij s dat niet echt democratisch 
  

Aankleding centrum 

  

Er gaat nooit iets goed. 
  

Ik herinner me niets betreffende dit onderwerp 
  

Aanleggen van parkeerplaatsen voor elektrisch opladen. Bezwaar maken had geen zin, het 

ging gewoon door. Bouw van OMO aan dw Olympiaweg; Bij de informatieavond werd al meteen 

medegedeeld, dat bezwaar maken geen zijn had, want alles was al in kannen en kruiken 
  

Ik heb hier zelf geen ervaring mee. 

  

Herinrichting van Berckenrodelaan uiteindelijk netjes en in overleg met uitgevoerd 
  

Bij de herinrichting van de Blyde Incomstenlaan is er uiterlijk een oplossing gekomen die recht 

doet aan de wens van de inwoners/ bewoners Dat kwam wel pas tot stand na een fors aantal 

protesten en een burgerinitiatief. 
  

Plan voor huisvesting van arbeidsmigranten in het voormalige verzorgingshuis SAMARJA in de 

wijk Besoijen. Dit is dus na protest van de buurtbewoners niet uitgevoerd maar zijn er woningen 

gebouwd. 
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In 1998 kwamen we in Waalwijk wonen. Daarvoor heb ik in Vught en Eindhoven (heerlijke stad) 

gewoond. De overstap Eindhoven- Waalwijk was te groot achteraf gezien. Het is hier zo boers 

en de afstand met de gemeentelijke politiek is zo groot. Ik stelde jaren geleden voor om 

zwerfvuil op te gaan rapen als burger. Hadden ze nooit van gehoord en daar deden ze niet aan. 

Later wel en ik heb me aangesloten, maar heb nooit te horen gekregen dat naar aanleiding van 

mijn voorstel het ZAP-project ging starten. In 2012 was er heeeeel veel ontkenning bij B&W dat 

de Mozartlaan te druk/ te onveilig was. Uiteindelijk kwam er wat verbetering, maar wat ik toen al 

wel zei: deze oplossing is tijdelijk.het zal steeds drukker worden met verkeer en de 

leefbaarheid zal er niet beter op worden. Het goede was dat we uiteindelijk na veel ontkenning 

en veel frustratie toch mee mochten denken in het verbeteren van de straat. Nu zijn we/ ben ik 

weer helemaal naar begint het liedje weer van voor af aan. 

  

  

De inrichting van het winkelcentrum in Waalwijk 
  

Geen voorbeeld over goed samenwerken. Wel voorbeelden hoe het niet moet. Of in elke geval 

slecht verloopt. Die negatieve ervaringen hebben direct met ons en andere bewoners uit de 

buurt te maken. Niet genoeg karakters voor omschrijving helaas. In elk geval was de 

teleurstelling groot onder ons en buurtbewoners. 
  

Onderhoud plantsoenen en groengebied 
  

De gemeente werkt alleen samen met sociale minima. De hardwerkende belastingbetaler mag 

dit allemaal betalen en mag het verder allemaal zelf uitzoeken. 
  

Kan spijtig genoeg geen voorbeeld noemen 

  

Nog niet veel ervaring mee, maar vind dat er meer gehandhaafd moet worden en objectieg 
  

Met de vuurwerkoverlast in Waspik. Burgemeester heeft goed ingegrepen. 
  

De gemeente heeft het gevoel dat de burgers er voor de gemeente zijn, het zou andersom 

moeten zijn. Te veel regels en betutteling 

  

Het voetselbos in waspik. Goede voorbereiding 
  

Glasactie en verduurzaming 
  

Volgens mij zijn er signalen geweest over de levensgevaarlijke rotonde aan het eind van de 

smeelelaan. Hoop dat ze die nu gaan aanpassen. Niet te doen met overstekende voetgangers 

en belachelijk snelle elektrische fietsers.. 
  

Melding fixi over geparkeerde vrachtauto s of groeten busje in wijk Gebeurt niets en als 

bewoner kan ik mij auto niet parkeren omdat staan bedrijfsbussen 
  

Speeltuin opknappen 
  

Het aantrekkelijker maken van het winkelcentrum. 
  

Die moet ik nog ervaren 

  

Geen goed beeld bij of dit goed gaat, is voor mij onzichtbaar 
  

De gemeente neemt eenzijdige besluiten en duld geen inmenging van bewoners. De gemeente 

voert absoluut geen democratische beleid . Corruptie ligt duidelijk op de loer 
  

De herinrichting van de crispijnstraat 

  

Rep lantaarn in de straat En is opgelost kreeg ik ook bericht van 
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Antoniusstraat en Akkerlaan gelijktijdig sluiten met als gevolg, dat al het verkeer door Bachlaan 

en Smeelelaan moet. Zeer slechte en niet doordachte planning. Het eindeloos schuiven van 

bureau naar bureau inzake de zeer noodzakelijke aanleg van 4 padelbanen bij TPV Waalwijk. 

Het gevolg van deze opstelling van Gemeente i dat er veel padellende inwoners van Waalwijk 

overstappen naar Boemerang in Kaatsheuvel. Dit met alle negatieve gevolgen voor TPV. 
  

Doordat de fietsers komend van de B.v.d. Klokkenlaan eigenlijk moeten oversteken naar de 

rechterkant v.d. Stationsstraat en ze weer moeten wachten op het stoplicht, rijden ze de stoep 

op om vervolgens hun weg te vervolgen naar de eerstvolgende Poolse supermarkt. De 2 hekjes 

die jaren geleden voor de overstekende auto's die achter de het appartement v.d. Stationsstr 

136 Um 158 de weg op moeten hebben al meerdere x moeten stoppen voor de fietsers. De 2 

hekjes belemmert de fietser niet om hard door te rijden. 
  

Ik verneem nooit iets.een krant heb ik niet.dus.hoe verkrijg ik dan informatie? 
  

Ik kan geen situatie noemen. Dus ik word niet bereikt met wat jullie wel doen aan co-creatie. 

Jammer, want ik zie hier wel heil in. Het enige wat ik wel kan noemen: wij hebben onlangs een 

BIBOB-formulier moeten invullen en daar was van alles niet OK aan. Dat signaal hebben we 

duidelijk afgegeven. De situatie was nieuw en jullie worstelen hier ook mee. Helaas heb ik niet 

het idee gehad dat jullie in die casus van mij hebben willen leren. 
  

Ikkan me niet herinneren dat de gemeente mijn mening ooit gevraagd heeft. 
  

Info over en Overleg met de buurt over nieuwbouwproject. Buurt voelde zich betrokken en 

gehoord en dacht constructief mee . 
  

Ik kan me geen echt goede samenwerking met de gemeente herinneren. Als ik wilde 

samenwerken dan ging dat moeizaam. Een ZAP-voorstel werd afgewezen en toen was het er 

ineens. Probleem-ontkenning Mozartlaan was er in 2012 en uiteindelijk mochten we dan toch 

mee gaan denken in oplossinge. Het heeft bij mij veel frustratie gezorgd. Nu zitten we weer 

met nog meer verkeer opgescheept en begint het weer van voor af aan doordat er niet 

doorgedacht is en omdat er een goed mobiliteitsplan ontbreekt. Het geeft me zo veel stress. 

(geanonimiseerd)

  

Aangemeld als vrijwilliger voor stembureau.reactieformulier invullen, daarna niets meer 

gehoord. Gebeld sorry niet meer aangedacht. 
  

Het is al een tijdje geleden, maar de oprichting van het Platform Waspik verliep erg goed. Grote 

betrokkenheid van de inwoners . Goed opgezet en goede feedback en communicatie van het 

bestuur en ambtenaren collectief van Waalwijk . Mijn man houdt een oogje in het zeil bij een 

psychiatrische patiënt. Als er een probleem is, belt hij met een contactpersoon van de 

gemeente, die direct actie onderneemt en terugkoppelt naar mijn man. 
  

Ehm niet 

  

Ik woon 2 jaar in de gemeente. Nog geen directe situaties meegemaakt. 

  

groenvoorziening is in Waalwijk een heel stuk mooier aangelegd, het wordt ook goed 

bijgehouden. Wandelpaden in overvloed, ook een mooi wandelpark wat nu veiliger is natuurlijk 

ook dank zei de vrijwilligers !! 
  

Ik heb nu voor het eerst een melding doorgestuurd ivm de rioolput in de brandgang die vol met 

bladeren en afval zit en daardoor niet goed meer doorloopt, achter de Martien Coppensstraat 

nr. 18 nr.20 en nr. 22 dus moet nog afwachten of er gehoor aan wordt gegeven 
  

Nee, dat kan ik niet . Als je niet dicht bij het vuur zit krijg je weinig informatie  is mijn gevoel. 
  

Ik weet geen voorbeeld te noemen. 
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Zonnenpark 
  

Ik kan zo gauw geen voorbeelden noemen. 
  

helaas niet 

  

Nee dat kan ik niet. Naar mijn mening mag de gemeente in meerdere kanalen publiceren over 

haar activiteiten. Twitter is een goed voorbeeld hiervan, daar wordt elke week een publicatie 

maar die komen niet bij alle bevolkingsgroepen aan. 

  

Windmolens. 

  

kan geen voorbeeld geven 
  

Wijk Overlegorgaan centrum besoyen werkte eigenlijk best wel 
  

Nee kan ik niet 

  

ik zou het niet weten 

  

Het samenwerken met buurtpreventieteams, goede koppeling tussen gemeente en politie. 
  

culturele activiteiten gaan goed.zoals carnaval. 

  

open avond in het buurthuis, daar kon je je mening geven en daar werd dan vervolgens totaal 

niet naar geluisterd en deed de gemeente precies wat ze zelf wilde doen helaas 
  

Wat de Molenstraat betreft in sprang hebben ze totaal niet goed naar de mensen geluisterd 
  

Meldpunt om gaten n de weg etc te melden werkt snel en goed! Misschien NOG meer bekend 

maken in de Waalwijker, op de website en in Dorpskrant Waspik? 
  

Samenwerking en aankondigen, input vragen middels de app Hoplr. 
  

Heb dit niet bij de hand. 
  

ik woon op Hof van Capelle en wordt flink gediscrimineerd door de gemeente, betaal volledige 

WOZ en de gemeente doet hier op het park alleen maar afwijzend!! 
  

Kan geen voorbeeld geven 
  

Ik denk dat ze geen rekening houden met de vele buitenlandse werknemers die in de gemeente 

wonen 

  

Nee geen idee 
  

Inrichting St. Antoniusstraat, ging pas echt lopen nadat de bewoners hun inspraak hadden 

gehad 

  

Mij is nooit iets gevraagd. 
  

Melding aan handhaving worden na afloop doorgegeven 
  

Toen de gemeente de bomen ging snoeien voor carnaval 

  

Nee. Daarom neutraal geantwoord. 
  

Halve zolenpad voorzien van water 
  

Sluiten coffeeshop 
  

Nieuwbouw Carmelietenhof Waspik 
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nee ik kan geen voorbeeld geven dat er goed is samengewerkt. 
  

Mag je ook een slechte situatie toelichten? We proberen al een jaar extra padelbanen aan te 

leggen bij TPV Waalwijk. Er vindt nauwelijks communicatie plaats en we hebben geen idee 

waar we aandoe zijn. Terwijl 1000 inwoners willen padellen/sporten in verenigingsverband. Zou 

juist te prijzen moeten zijn. 
  

redden van de Waalwijkse Spoorbrug 
  

Met als onderwerp "Winkelcentrum De Els”, wordt duidelijk uitgelegd, gezien de erbarmelijke 

toestand van de winkels, hoe dit aan te pakken. met de project ontwikkelaar als met de 

grondeigenaren en de gemeente worden goed overleg gepleegd met de te volgen toekomst 

perspectieven. 

  

Ik kan me geen echt goede samenwerking met de gemeente herinneren. Als ik wilde 

samenwerken dan ging dat moeizaam. Een ZAP-voorstel werd afgewezen en toen was het er 

ineens. Probleem-ontkenning Mozartlaan was er in 2012 en uiteindelijk mochten we dan toch 

mee gaan denken in oplossingen. Het heeft bij mij voor veel frustratie gezorgd. Nu zitten we 

weer met nog meer verkeer opgescheept en begint het weer van voor af aan doordat er niet 

doorgedacht is en omdat er een goed mobilititsplan ontbreekt. Het geeft me zo veel stress. 
  

Tijdens het opnieuw bestraten vd straat i er goed overleg geweest 
  

Ik kan me geen echt goede samenwerking met de gemeente herinneren. Als ik wilde 

samenwerken dan ging dat moeizaam. Een ZAP-voorstel werd afgewezen en toen was het er 

ineens. Probleem-ontkenning Mozartlaan was er in 2012 en uiteindelijk mochten we dan toch 

mee gaan denken in oplossingen. Het heeft bij mij voor veel frustratie gezorgd. Nu zitten we 

weer met nog meer verkeer opgescheept en begint het weer van voor af aan doordat er niet 

doorgedacht is en omdat er een goed mobiliteitsplan ontbreekt. Het geeft me zo veel stress. 

  

  

Dit is heel moellijk te beantwoorden, we hebben veel hulp gekregen. Ze veroorzaakten geen 

problemen. Mocht er ooit een loterij plaatsvinden, dan doneren wij dat aan de gemeente. 

Hartelijk dank met RWB 
  

Geen voorbeeld van goed samenwerken 
  

Geen idee of er samengewerkt wordt! 
  

Geen idee. Er komt hier nauwelijks een krantje, dus ik weet nauwelijks wat er in Waalwijk 

gebeurt 

eindeloos geprobeerd om een terug koppeling te krijgen val ij is bij mij 

thuis geweest ivm een vraag) zou na zijn vakantie terug Mtze is nooit 

(geanonimiseerd)(geanonimiseerd)

gekomen ook niet na terug bel verzoeken 

  

  

Er werd vorig jaar voor het eerst in 56 jaar een enquête gehouden in het centrum 
  

De werkgroep Binnenbijster is betrokken bij de herinrichtingsplannen maar pas nadat de 

werkgroep aan de bel heeft getrokken. In de 1e instantie werden de aanwonenden totaal niet 

betrokken en hoorde iemand het bij toeval 
  

Alleriei vormen van communicatie: brieven, flyers, nieuwsbrieven, enquetes. Goed dat dit op 

meerdere manieren word gedaan 
  

Ik kan geen voorbeeld geven 
  

Mijn aanvraag voor een prullenbak werd meteen gehonoreerd, maar mijn aanvraag om bordjes 

op te hangen met opruimplicht niet. Ik werd weggewuifd met n opmerking dat het hondenpoep 

beleid gaat veranderen??? Wanneer, hoe??? 
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ontwikkelen van een verbouw plan voor Den Bolder in Waspik. Ininatief en advies werd 

gegeven. 

  

samenwerking in publieke bezigheden: de "80", Kerst en Sinterklaas. hoorzittingen Publicatie in 

"De Waalwijker” 
  

Er wordt minimaal gereageerd op klachten via de fixi app. Vaak komen er geen vervolg acties 

uit 

  

Waar moet ik die info vandaan halen. De weekkrant geeft ook niet alles weer 
  

Er is een speeltuin aangelegd in samenspraak met bewoners, het voelt dan als een 

gezamenlijke verantwoordelijkheid 
  

Bij de toegang naar de school 
  

Kan geen voorbeeld geven 
  

Verzoek bewoners om Berkendreef als ontsluiting vd Rugt te wijzigen 
  

Ik heb zoiets nog nooit gemerkt of gezien 
  

De gemeente wilde een speelveldje omtoveren tot een hondenuitlaat veldje. Door te luisteren 

naar de bewoners i dit teruggedraaid. 
  

Straataanpassingen/nieuwe plannen qua indeling vooraankondiging in overleg en tijdens 

werkzaamheden van whats app mogelijkheid te reageren/vragen te stellen. IPV DE SKILIFT, 

ZOU EEN HOGE MONORAIL WEL EEN OPTIE ZIJN zoals in Europapark MAAR DAN ELK met 

1 HALTE van Tilburg - Loon op Zand - Kaatsheuvel - Sprang-Capelle-Waalwijk - Waspik - 

Dongen - Tilburg en of Breda - Oosterhout - Waspik - Sprang-Capelle - Waalwijk - Drunen - 

Vlijmen - Den Bosch 
  

Ik hoor nooit iets. 

  

Naar aanleiding klacht parkeren te weinig controle ? Eveneens na klacht verlichting geen 

antwoord gekregen nadat gerepareerd is ? 
  

Gemeente houdt zich niet aan wet en regelgevingen. Participatie is een eenzijdig beleid vanuit 

de gemeente Waalwijk. Slechte communicatie, anticiperen niet tot nauwelijks. Falen met hun 

onderzoeksplichten. 
  

Verplicht fietspad maken Wendelnesseweg oost en west en nieuwe vaart voordat er weer 

iemand om het het leven komt alles is aanwezig alleen nog verkeersborden Hoe moeilijk kan 

het zijn 
  

Na diverse klachten, eindelijk de bomen gesnoeid. 
  

Helaas, ken ik geen enkele situatie van 'n goede samenwerking !!! 
  

Aanleg Halve Zolenpad: veel interactie, overleg en betrekken van omwonenden bij plannen. 
  

Nee. Zou het niet weten. Geen ervaring mee. 
  

Kan niets bedenken 

  

Parkeervergunning in putstraat Waalwijk. Als je aangeeft als inwoner dat dit het probleem 

verschuiven s komen ze met niet passende onderzoeken met veel aannames 
  

Centrumontwikkeling. Aantrekkelijker centrum, meer cultuuraanbod en leegstand winkels 

olaatsgemaakt voor woningbouw 
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Ik zie de gemeente de laatste jaren erg vergroenen, dat vind ik erg positief! 
  

Gemeente Waalwijk gaf aan dat er Oekraïners in het oude NHA hotel kwamen. Gemeente 

inwoners kregen allemaal een brief. 
  

Verkeersveiligheid problematiek in de woonwijken wordt niet aangepakt. Al jaren strijden wij, 

tezamen met buurtbewoners, voor een leefbaardere woonwijk landgoed Driessen en met name 

de toenemende verkeersdrukte en hoge snelheden die automobilisten halen binnen deze wijk. 

Fatsoenlijke ontsluitingen, eenvoudige aanpassingen om het veiliger te maken worden niet 

genomen. Metingen zijn gedaan op momenten en plekken die van te voren gedoemd zijn te 

mislukken, het lijkt alsof men dit met opzet doet om zoedoende geen extra investeringen te 

hoeven doen. Metingen van VVN , waaruit blijkt dat onze zorg terecht is, worden terzijde 

geschoven… Het idee leeft onder de buurbewoners dat inspraak mag… zolang het geen 

tegenspraak wordt!! 

  

Drempels in woonwijk vrijhoeve al jaren mee bezig geweest maar nooît naar de mensen 

geluisterd 
  

De gemeente regelt haar zaakjes binnenstad kamers en al alle rond is komt het naar buiten. Ze 

draaien zelfs eerdere raad besluiten zonder blikken of blozen terug en geven er andere 

waarden aan ten voordelen van de eigen raadsleden en hun familie leden . 
  

De gemeente regelt haar zaakjes binnenstad kamers en al alle rond is komt het naar buiten. Ze 

draaien zelfs eerdere raad besluiten zonder blikken of blozen terug en geven er andere 

waarden aan ten voordelen van de eigen raadsleden en hun familie leden . 
  

Bouw van het schoenenmuseum. 

  

Er was hulp nodig voor mijn schoonvader. Daarin is snel geschakeld. Zelf hebben wij nog geen 

persoonlijke ervaring. Wij zijn nog nieuw in Waalwijk. 
  

Winkelcentrum de Elst 

  

De gemeente zelf informeert mij niet direct maar via het Brabants Dagblad wel… 
  

  

Dat lukt niet want de gemeente luistert niet 
  

De zichtbaarheid van de Burgemeester laat zien dat er betrokkenheid is met de inwoners. Beeld 

is vaak makkelijker dan moeten lezen van teksten. Dit gebeurt namelijk veelal op Social Media. 
  

Ontwikkeling landgoed driessen 
  

Ik krijg geen duidelijkheid of ik nu het stuk grond naast mijn woning mag kopen of niet 
  

Jal Er was ooit eens het plan van een ondernemer om een oud bejaardentehuis te gebruiken 

als huisvesting voor arbeidsmigranten. In een woonkern — Besoyen. Hier heeft de wijk tegen 

geprotesteerd en daar is naar geluisterd. Dat zijn we niet vergeten en daarvoor zijn we de 

gemeente dankbaar. 
  

Wij zijn NIET op de hoogte gebracht van de reconstructie van de Groenewoudlaan terwijl wij 

met de zijkant van ons huis 25 meter aan die straat grenzen. De bus komt twee meter naar ons 

huis toe en stopt daardoor bijna in onze achtertuin. Schandalig 
  

Geen echte ervaring woon hier net 5 jaar.. vindt t wel vaak traag gaan . Daarnaast maakt dat 

veebeteringen eerst zorgen voor verslechteringen.. 
  

Ik heb vernomen dat bij de herinrichting van de markt en het plein er goed is overlegd met 

bewoners en ondernemers. 
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Is lang geleden . Komt nu niets naar boven 
  

Zorg voor sport met positieve ondersteuning van behoeften van mijn club 
  

heb alleen voorbeeld dat het minder of niet goed was 
  

Fietspad Blyde Incomstenlaan. Niet halsstarrig volgehouden aan eigen ideeen maar samen met 

belanghebbenden tot een gedragen alternatief gekomen. 
  

De gemeente Waalwijk laat zeer gevaarlijke situaties gewoon bestaan ZONDER dat de héle 

goede en veilige oplossingen worden meegenomen 
  

kan geen voorbeeld geven 
  

Ik heb nog nooit zelf of van iemand gehoord dan hun mening is gevragen over bepaalde 

onderwerpen. Voor en na besluiten. 

  

De kazerne 

  

Heb geen situatie 
  

Invulling van het halve zolen fietstraject door de stad 
  

Heb geen situatie 

  

Via de app fix verschillende keren probleem gemeld wat door gemeente is opgelost 
  

In de weekkrant in Waalwijk wordt in de gemeentepagina alles duidelijk aangekondigd en 

vermeld. 

  

Toen we net verhuisd waren, gaf de gemeente geld voor het meebetalen aan een 

buurtbarbecue. Nu niet meer. 

  

SIE2 Project 
  

Inspraak Alkerlsnem 
  

Momenteel zijn we in gesprek over herinrichting van de Stadhoudersdijk in Waspik. Daarvoor 

worden bewoners vooralsnog goed betrokken. 

  

Na genoeg aan de bel getrokken te hebben lukte het wel. 
  

Nieuwbouw van cbs “de Brug” Contactavonden, inspraakprocedures, deelname aan bouwteam, 

etc Prima gedaan! 
  

Ik zou het zo niet kunnen zeggen. 
  

Ik heb een melding gemaakt over een glad bruggetje en dat werd relatief snel opgelost. 

  

Anthonustraat keurig netjes opgehaald. 
  

Ik zal een voorbeeld geven waarbij het NIET goed gaat; Een aantal keer melding gemaakt over 

vervuiling (2werfvuil, vuilnis, hondenpoep) in de wijk (nabij centrum) en of daarvoor vuilbakken 

bijgeplaatst kunnen worden. De reactie is dat zwerfvuil idd vervelend is, maar dat er niet zomaar 

vuilnisbakken geplaatst kunnen worden (want dat is meer werk, ophaalroutes moeten 

aangepast worden, enz..). En dus gebeurt er niets en wordt het alleen maar erger. 
  

Nee sorry 
  

Geen goed voorbeeld te noemen 
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Als er op verzoek van bewoners een speeltuintje nodig is en aangelegd wordt Plaatsen waar 

ondergrondse containers moesten komen 
  

Inschakelen handhaving 
  

Plaatselijke sufferdje wordt gebruikt voor communicatie naar de inwoners. Bij vragen geen 

antwoord, geen uitleg maar slechts een verwijzing na het Waalwijk krantje. Bij klachten geen 

gehoor, bij vragen geen hulp, het bekende van de kastje naar de muur gestuurd worden 
  

Her inrichting straat 
  

Het plan akkerlanen is goed n de gemeente gezet. De vroege bijeenkomsten n het RKC 

stadion waren goed. Met een stukje uitlegkunde en overzicht van wat er gepland gaat worden 

en de aanwezigheid van expertise ontstaat er begrip voor de plannen. 
  

Het besluit geen hogere windmolens te plaatsen. Hoop ook dat de afslagen ww oost en ww 

centrum open blijven 
  

Niet zo maar doen. Bijvoorbeeld onder grond containers absoluut niet blij mee. Er word veel 

puin gestort. Want dan kunnen beter op de vuilnisbelt wonen! 
  

ik zie weinig goeds t is voortaan n dooie bedoening nu al t groen weg gaat 
  

Als ik een melding maak van omgevingsproblemen wordt het meestal snel opgelost, of krijg ik 

een melding dat het nog even gaat duren ivm 
  

Ik kan geen enkel voorbeeld verzinnen. 
  

Gaat helemaal niks goed daar. 
  

Renovatie venkellaan en Groenewoudlaan 

  

Onze ervaring is bar slecht met de gemeente, luisteren, daar hebben ze nog nooit van 

gehoord!! 

  

Er moeten verschillende bomen en planten worden geplant die de natuur en de bodem beter 

bestand kunnen maken tegen klimaatverandering. En de mensen die in Nederland willen 

blijven. Laat ze geholpen worden aan het kopen van een huis ?. 
  

Je krijgt vaak antwoorden waarvan je denkt je bent te lam om het uit tezoeken en even naar de 

lokatie te gaan kijken hoe de situatie is en als inwoner zijnde krijg je een nergens opstaand 

antwoord 

  

Kan geen voorbeeld geven 
  

Ik gaf onlangs aan dat er veel wateroverlast op het laarzenpad staat. De gemeente liet mij 

weten dat ze dit besproken hebben met Staatsbosbeheer en dat zij het gaan oplossen 
  

Herinrichting Groenewoudlaan. Informatieavond 
  

Er moeten verschillende bomen en planten worden geplant die de natuur en de bodem beter 

bestand kunnen maken tegen klimaatverandering. En de mensen die in Nederland willen 

blijven. Laat ze geholpen worden aan het kopen van een huis 7. 
  

De totstandkoming van het leisure centrum in Zanddonk 
  

Heb in de werkgroep besoijense straat gezeten. In een woord schandalig hoe de gemeente 

Hiermee is omgegaan. Zou graag hier een gesprek willen Aange 

(geanonimiseerd)

(geanonimiseerd)
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Renovering Schrevelstraat. Wordt goed gecommuniceerd. Projectleider neemt de moeite om 

vragen concreet te beantwoorden. 
  

Landgoed Driessen en nieuwe bestemming 
  

Aanmelding van grafitie en het snelle verwerken van de gegevens en verwijderen ervan!! 
  

Dingen / zaken die via de desbetreffende wethouder geregeld word 
  

Aanmelding van grafitie en het snelle verwerken van de gegevens en verwijderen ervan!! 
  

Aanmelding van graftie en het snelle verwerken van de gegevens en verwijderen ervan!! 
  

Aanmelding van grafitie en het snelle verwerken van de gegevens en verwijderen ervan! 
  

Inrichting Blijde Inkomstenlaan 
  

Geen idee. Weet alleen dat de gemeente veel oog heeft voor het centrum en de rest maar als 

aanhang zien. Dit negatieve komt voor mij omdat ik al diverse keren heb aan gegeven dat in 

Besoyen west eens moet worden gekeken hoe men daar parkeert, Als dit in het centrum 

gebeurd zijn de bonnen niet aan te slepen. 
  

Vervoer speciaal onderwijs 1999, wethouder Nol Kleingeld. Middels daarvoor ingestelde 

klankbord groep goede afstemming verkregen. Uitdagingen en wensen kunnen bespreken en 

resulterend in een voor inwoners acceptabele regeling. 
  

Geen idee. Weet alleen dat de gemeente veel oog heeft voor het centrum en de rest maar als 

aanhang zien. Dit negatieve komt voor mij omdat ik al diverse keren heb aan gegeven dat in 

Besoyen west eens moet worden gekeken hoe men daar parkeert, Als dit in het centrum 

gebeurd zijn de bonnen niet aan te slepen. 
  

Verkeersveiligheid in de straat. Gemeente dacht met ons mee en er zijn ook maatregelen 

uitgevoerd. 
  

Afgelopen periode heb ik gemerkt dat de Gemeente luistert en uitlegt. Maar er wordt niet veel 

mee gedaan. Helaas. 
  

Gemeentebestuur staat veel te ver van de bewoners af, hierdoor is bv teamwijz te afstandelijk 

en log, zo ook andere publieke zaken. Men is niet zichtbaar 
  

Ik woon in waspik heb een keer, een melding gedaan van overlast door hondenpoep ' er zou 

een bord opgehangen worden dat het fietspad geen honden uitlaat plaats is en toezicht op het 

opruimen gebeurt ook niet 
  

Zelf ervaren dat sommige procedures lang kunnen duren en uiteindelijk uitdoven. Veelgehoorde 

klacht is dat de gemeente WW doet wat zij zelf willen zonder samenspraak van de burgers...ben 

benieuwd of deze stap verandering gaat brengen. 
  

Informatie avonden zijn goed 
  

Stemmen ! 

  

Nee eigenlijk niet 
  

Halve zolen park 
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Benedenkerkstraat in Waspik klacht al 20 jaar over geluid en verkeers overlast. Straat zou in 

2023 aangepakt worden. Naar voorlichtings avond geweest en filmpjes bekeken via internet. 

Zag er aardig uit. Nu verklaart de gemeente dat werkzaamheden Benedenkerkstraat in Waspik 

zijn voltooid. Resultaat 2 betonblokken neer gezet. Ziet er heel anders uit als op de filmpjes. 

Nauwelijks duidelijk gemaakt dat het 30 km zone is. Hierover gebeld en gemaild maar extra 

borden met 30 km kan er niet vanaf. Er is nog steeds teveel verkeer dat te hard rijd. Qua 

sluipverkeer zijn we er nog niet mee opgeschoten. Door de gemeente beloofd dat voor de 

werkzaamheden in de hooipolder van start gaan de Benedenkerkstraat gerenoveerd zou 

worden. Hele gang van zaken zeer teleurstellend. Wij hebben niet de indruk dat gemeente 

luistert naar inwoners. 

  

Ik kan daar geen voorbeeld van geven.Wij in Waspik hebben weinig contact met de gemeente 
  

Nee. 

  

Ik heb wel eens een vragenlijst ontvangen van de gemeente, dat vind ik heel goed. Ik weet 

alleen niet of ze dan ook echt iets doen met de antwoorden. Verder werkt de fixi app heel goed. 
  

Was duidelijk gecommuniceerd dmv briefje dat containers opslot waren met oud en nieuw. 
  

Een bordje geplaats na contact via de fixi app 
  

Burgerinitiatief Blijde Inkomstenlaan. 
  

Het Evenement "samen doen, samen groen". Het evenement wordt op een leuke manier 

gebracht waardoor veel mensen aansluiten en het evenement bezoeken 
  

Bijvoorbeeld de opschoondag langs de Maas. Je werd op tijd uitgenodigd om deel te nemen. 

De informatie werd goed verstrekt. Op de da zelf werd je goed ontvangen en het was duidelijk 

wat er moest gebeuren. 

  

Ze luisteren niet doen gewoon wat ze zelf willen 
  

De parkeerplaatsen en het groen in onze straat i mooi geworden 
  

Niet 

  

Na een aantal klachten van overlast poepcontainers geplaatst bij losloopveld. Daarintegen al 

jaren overlast van: racende auto's -geluidsovelast sportverinigingen (kantine). -verzakkende 

wegen -drugsoverlast Al met al het kan nog veel beter. 
  

Geen voorbeeld dat er goed samen gewerkt werd 
  

Parkeer probleem Sint crispijnstraat/ tweede zene . 
  

In ons geval wonen we hier al een jaar, we weten niet wanneer er een buurtbijeenkomst 

gehouden wordt. Wij spreken de taal niet. 
  

Geen ervaring mee, behalve de fixi app. Dat gaat best goed. 
  

Was beter 

  

Nooit iets gehoord 
  

MEERDERE ACTIVITEITEN VOOR DE JEUGD GEREGELD 

  

Eerder niet geluisterd: aanleg hondenuitlaatplekken en te hard rijden door straten 
  

Plaatsing windmolens, we lezen van alles in de krant, maar niet wat de gemeente wil of doet 
  

geen voorbeeld te ontdekken 
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Proberen om snelheid te reduceren op de Winterdijk met Hoofdstraat aansluiting 

  

Ik heb geen idee wat de gemeente doet, wijlijken een eigen wijk op Hof van Capelle waar de 

gemeente helemaal niets anders doet dan veel ged vangen. Maar geld erheen heeft ze nog 

neit van gehoord 

  

De gemeente denkt dat ze burgers laten participeren. Echter worden de plannen op het 

gemeentehuis bedacht en mag de bewoner hooguit een keuze maken uit A b of C dat is geen 

participatie. Een van de redenen dat mensen zich afkeren van de gemeente en politiek is dat 

men zich niet serieus genomen noemt 

  

Jullie doen echt je best om deze vragenlijst onder de aandacht te brengen. Verder hoor ik 

weinig van de gemeente. Ik ben ook niet iemand die het opzoekt dus kom nooit iets tegen 

  

De ambtenaren van het gemeentehuis van Waalwijk hebben mij zeer stipt en snel geholpen bij 

het vaststellen van het woonadres, waarvoor mijn dank bij voorbaat 

  

Ik kan niks bedenken. Jullie doen alleen maar wat jullie willen 
  

Geen voorbeeld beschikbaar 

  

Wop 

  

Afhandeling van Fixi meldingen gaan goed. 

  

Waalwijk werkt niet goed samen met Waspik 

  

omdat de gemeente de besluiten al genomen heeft voordat de burger inkennis is gesteld 

  

Het ziekenhuis wordt uitgebreid uitgelegd over hoe en wat er gaat gebeuren met de plannen. 

Dikke Prima! 

  

Campus en blokkendoos zoals bol 
  

Niet goed heeft samengewerkt wel, denk aan opbreken wandelpaden bv. Brederodelaan !! 

  

Aanvraag opruimen blad in ons hoek Je 

  

Speeltuintje Marijkelaan , is aangevraagd door bewoners en er zijn nieuwe toestellen gekomen, 

het is goed als er leefbaarheid is n de gemeente en dat begint met bewegen van de kleintjes 
  

Ik lees nooit iets over terugkomen op een besluit om dat de inwoners het er niet mee eens zijn. 

  

Ik kan het niet 

  

De aanleg van het nieuwe plein en markt . 

  

Ik merk daar weinig van 

  

Er werd niet geluisterd naar de bewoners in de molenstraat sprang capelle 

  

Het is jammer dat alles kan in Waalwijk en dat in waspik niks kan of weinig hier wordt niet 

geluisterd naar de mensen en zeker al niet geïnvesteerd in opknappen van dingen 

  

kan zo niet iets bedenken 

  

de gemeente luistert een beetje. als het de gemeente zelf goed uitkomt. als je als inwoners iets 

echt niet wilt, gebeurt het toch. hooguit met een paar aanpassinkjes. andersom als je iets wel 

wilt en het past niet in het beleid of de regeltjes, heb je pech als burger. ookal zijn er geen 

goede argumenten om jouw verzoek niet door te laten gaan en heeft de gemeente een 

mogelijkheid om het wel door te laten gaan. 
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Onlangs: Bij het aanpassen van het speelveldje hebben we mogen meedenken met de 

toestellen die er komen te staan. Wat langer geleden: er werden natuuracties georganiseerd 

waar we als bewoner voor werden uitgenodigd en we kregen planten en vogelhuisjes voor de 

tuin. 

  

Ik kan niets opnoemen wat n overleg en in samenwerking is geregeld 
  

Kan geen voorbeeld geven 
  

De keren dat we iets gevraagd hebben i er of geen info terug gekomen of ze verwijzen je door 

of ze zeggen door de telefoon al dat zoiets niet mogelijk s 
  

Als inwoner van Waspik zou ik graag een spreekmoment met de gemeente voor willen stellen, 

per kwartaal/halfjaar. Waar geluisterd wordt naar besluiten die lokaal worden besloten maar ook 

naar de vragen of opmerkingen van omwonenden. 
  

Nog niet mee gemgakt 
  

Daar heb ik helaas juist geen voorbeeld van. 

  

Zelf krijg ik niet veel mee van een samenwerking van de gemeente met haar inwoners. De 

enige informatie tref ik aan in het weekblad. Wel ben ik erg tevreden over de gemeente als ik 

telefonisch contact opneem. Ik word dan vriendelijk te woord gestaan en er wordt actie 

ondernomen n.a.v. mijn vraag. 
  

Melding via Whatsapp 
  

Ik kan geen voorbeeld verzinnen. 

  

Er waren eens inspraakavonden ‚ dat was altijd fijn! (Soms werd daar ook wel echt geluisterd 

naar de “burger”) 
  

Parkeren in overleg met betrokken. 
  

wij waspikkers willen graag ons dorp landelijk houden en niet, het betreft windmolens, industrie 

en verkeer in waspik. wij zijn een dorp en zitten niet te wachten op vernieuwing en grootschalige 

ideeën. je mag (als het besluit genomen is ) soms je zegje doen maar dat heeft geen enkel 

effect. men draaft gewoon door alsof er geen bewoners zijn die het er niet mee eens zijn. en dat 

noemt men dan democratie.   

  

Bij een herinrichting wordt er net gedaan alsof bewoners mee mogen denken, uiteindelijk doet 

de fervente gewoon wat ze van plan waren. 
  

Bezoek tijdens de markt in Corona tijd 
  

Eigenlijk niet 

  

Ik vind niet dat er goed samen gewerkt wordt 
  

Ik weet geen voorbeeld 
  

niks, historisch waardevolle gebouwen etc worden afgebroken, industrie brengt bewoners 

brengt geld voor de gemeente. Waalwijk was prachtig, daar is niks meer van over 

  

Geen flauw idee 

  

Nee, niet echt 

  

geen voorbeelden. 
  

Reparatie halfzolenpad 
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Er wordt beperkt geluisterd, neemt besluit zonder overleg en op verzoek wordt de vraag 

beantwoord. Bovenstaande is n.a.v. opmerkingen of vragen in FiXi app 
  

Ik kan me hier niks over herinneren. Er wordt nooît echt gevraagd hoe je over inrichting van 

jouw leefomgeving denkt. De gemeente bepaalt en als inwoner heb je dat maar te slikken. Dit is 

het fundament van de democratie van de gemeente Waalwijk. 
  

Helaas, geen ervaring mee. 
  

de straat zou opnieuw bestraat worden en er was een gesprek mogelijk om eventueel een 

strook te kopen. we zijn nu al meer als een jaar bezig en een strook wel te koop andere niet. 

Ook al hebben we dat in gebruik. Denk dat het mis is gegaan omdat ik een klacht had. 
  

Aan de hand van tips en onderzoek vooraf wordt drugsoverlast goed aangepakt in combi met 

de politie. 
  

het opknappen van het horecagedeelte in het centrum 
  

er gaat niets goed dus kan ik hier geen antwoord geven 
  

In hondenuitlaatgebied rondomd ziekenhuis zijn treurwilgen blijven staan, omdat een 

buurtbewoner bezwaar had gemaakt. Ze zouden anders weg gehaald zijn. 
  

Geen idee Vind wel muziek op plein erg leuk. Alleen dames toiletten zijn niet goed geregeld 
  

b.v:het fietspad wat opnieuw is aangelegd van antoniusstraat richting meubelboulevard.het 

werd zo gauw mogelijk hersteld!! 
  

Wij zijn niet betrokken bij de beplanting van vakken Het gras wat het hele jaar groen bleef is 

vervangen door stekjes zodat het al bijna een jaar zand is. Noem ik geen democratische 

beslissing 
  

Helaas kan ik geen voorbeeld geven, wat niet wil zeggen dat dit niet gebeurd. Vandaar mijn 

antwoord neutraal. Mss ligt hier wel een winstpunt om beter te communiceren. 
  

Er zullen ongetwijfeld zulke situaties zijn geweest, maar ik kan er geen noemen. 
  

ik kan niet echt een voorbeeld noemen 

  

Geen idee. 

  

Geen idee. Ik woon mijn hele leven al in Waalwijk, ik voel me er de laatste tijd niet meer thuis. 
  

De gemeente informeert inwoners zeker over bepaalde besuiten. k zit bij werkgroep natuur en 

milieu en er is zeker communicatie over plannen die de gemeente of wijzelf hebben. Voorbeeld 

was het planten van extra bomen in onze kern Waspik. Ik merk toch dat er zeker een goede 

samenwerking is maar dat door allerlei regeltjes en inspraken een traject om 80 bomen en 

struiken te plaatsen langdradig en onnodig duur is uitgevallen. 
  

er word niet geluisterd naar overlast van hardrijders op kerkstraat sprang capelie. Scooters met 

lawaaiige uitlaten en auto,s die veel te hard roijden. Al meerdere malen gepleit voor flitskast in 

kerkstraat. 

  

Deze enquete is een voorbeeld van wel nagaan wat leeft. Maar minder gied: er is een wijziging 

geweest in verkeerssituatie maar k heb daar als nabije inwoner nadien geen inspraak of 

terugkoppeling gekregen of het werkt en verbetering is. 
  

Luisteren naar wensen sportbesturen Logistiek beleid omtrent verkeer, doorgaand verkeer. 

Beke doorgaande straten worden autoluw gemaakt obv wens van enkele bewoners. 
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Via wijktafels was er nog persoonlijk contact met de burgers en dat was prettig 

  

Al vaker zaken aangegeven, variërend van ongedierte, groenonderhoud en verkeerscontroles. 

Niks mee gedaan 

  

de keuze van windmolens er wordt geluisterd, maar er wordt toch beslist in raad, defensie blijkt 

toch meer macht te hebben, had dit eerder verteld tegen de bevolking 
  

Overleg over renovatie en nieuwe inrichting straten etc. 

  

Nee 

  

x 

  

Weet niet 

  

Nvt 

  

277 

  

Nee 

  

Nee 

  

geen 

  

  

  

Nee 

  

Nvt 

  

Geen idee 

  

Nee 

  

Geen idee 

  

Nee 

  

Nvt 

  

Geen voorbeeld 

  

  

Nvt 

  

neen 

  

Nee 

  

Nee 

  

Nee 

  

Nvt. 

  

  

Nvt 
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nee 

  

Weet niet 

  

Nee 

  

Geen 
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Nee 

  

Neen 

  

Nee 

  

? 

  

Geen idee 
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Nee 

  

Nvt. 

  

nvt 

  

Nvt. 

  

Nee 

  

  

  

  

Niks 

  

Nee 

  

weet niet 

  

geen 

  

Nee 

  

Nvt 

  

Geen voorbeeld 

  

x 
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Nee 
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Nee 

  

Nee 

  

mvt 

  

Nee 

  

Nee 

  

Geen 

  

2 

  

Nee 

  

Nee 

  

Nee 

  

geen idee 
  

Nvt 

  

Geen idee 

  

Raad 

Projectontwikkelplan Florissant Waalwijk Veel gelegenheid tot ontmoeting (Peters, inwoners, 

gemeente), inspraak en meedenken, afstemmen en aanpassen, gefaseerde uitvoering en 

behoud zorgfunctie. 
  

De procedure rondom de Grootschalige Opwek Duurzame Energie doormiddel van het 

organiseren van themabijeenkomsten. 
  

Denk aan de Blyde Incomstelaan, na tussenkomst zijn gemeente en inwoners er samen 

uitgekomen. Ook de grafrechten voor de 1e generatie KNIL militairen en partners, is een 

voorbeeld van een mooie samenwerking. 
  

Aanpassing fietspad Blyde Incomstenlaan 
  

Het voorbeeld is Blijde Incomstenlaan. Dit ging wel met behoorlijk wat druk vanuit de Raad op 

de wethouder gepaard. Of datontstan sitau dan komt door de ontstane situatie dat de 

wethouder vervangen is door een andere wethouder laat ik n het midden. 
  

Fontein Hertog Jan Park De gemeente gaf aan niet meer verantwoordelijk te kunnen zijn voor 

het onderhoud van de fontein. (Buurt)bewoners die de fontein wilden behouden, hebben zich 

verenigd. De gemeente is met een vertegenwoordiging in gesprek gegaan en heeft waar 

mogelijk ondersteund. Belangrijk is om aan te geven wat de gemeente wel/niet wil/kan doen. 
  

College 

We hebben ooit iets met een snelfietsroute samen met de inwoners beslecht. Ook een nieuw 

fietspad Doormidden van gesprekken en luisteren en horen water wensen zijn wel afgewogen in 

het algemeen belang 
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Na het ingrijpen van de raad is het proces rondom de Blyde Incomstelaan een stuk beter 

verlopen. We hebben steeds open kaart gespeeld, duidelijke verwachtingen uitgesproken en 

afspraken gemaakt. Korte lijntjes, maar ook nakomen van afspraken. Een goed en fijn proces 

was hier ook echt een doel vanuit de gemeente (na een niet zo goed verlopen proces 

daarvoor). 
  

Herstel besluit blyde incomstelaan. Inwoners hebben bezwaar gemaakt en burgerinitiatief 

gestart. Gemeente is samen met inwoners alternatieven gaan bekijken en uitwerken en tot een 

voor iedereen werkbaar alternatief gekomen. 
  

Samen doen samen groen activiteiten (2023). Enthousiasme van inwoners (diverse stichtingen 

en verenigingen) werd gebruikt om een evenement te starten waarin alle groepen zich konden 

laten zien. Gemeente initieerde de samenkomst, die nodig is voor verbinding en samenwerking, 

pakte zaken op die allen aangingen en liet veel bij de inwoners zelf. Zo konden zij, met 

ondersteuning van de gemeente, zelf vorm geven aan de wijze waarop zij aan het “grote 

publiek” wilden laten zien waarmee zij bezig zijn. 

  

Ambtenaren 

Ik kan geen voorbeeld noemen maar het draait vaak om communicatie of het gebrek ervan 

  

Ik kan helaas geen voorbeeld geven. Helaas kan ik vanuit mijn medewerkersrol niet goed 

beoordelen hoe de samenwerking is tussen gemeente en inwoners. 
  

Niet bekend 

  

De ontwikkeling van de MYinfoNL app voor internationale medewerkers. Ontstaan uit een 

gesprek met een groep internationale medewerkers. Uitgewerkt op basis van hun behoeften en 

later nog twee keer getoetst of het aan de verwachtingen voldoet. Door telkens de 

verwachtingen te checken hebben we deze inwoners goed aangehaakt kunnen houden en iets 

kunnen faciliteren waar behoefte aan was. 

  

Ik heb hier na een periode van 4,5 maand nog geen goed beeld bij. Misschien 1: bij het ETZ 

terrein is er slechts 1 zienswijze binnengekomen. Of di te wijten is aan de goede samenwerking 

met inwoners kan ik niet goed beoordelen. Maar daar heeft ook de ontwikkelaar een grote rol in 

gehad. 
  

Het nieuwe plan voor het ETZ-terrein vind ik een mooi voorbeeld waar de gemeente en de 

ontwikkelaar goed samenwerken met de inwoners. Als je ziet dat er op een plan van deze 

omvang maar 1 zienswijze wordt ingediend heb je de inwoners goed betrokken en zaken goed 

uitgelegd. Hetzelfde geldt voor het plan van de Bloemenoordflats. Ook hele grote projecten met 

zo goed als geen zienswijzen. Maar ik vind dat het hele proces rondom de grootschalige opwek 

energie ook super met de inwoners is samengewerkt. Er is zo ontzettend veel mogelijkheid 

geweest voor alle inwoners om je te laten horen. Dat is echt goed gegaan. Nog een goed 

voorbeeld is het voormalige NH hotel waar we Oekraïners opvangen. Hier zijn de inwoners ook 

goed over geïnformeerd en meegenomen. Daardoor heb je zelfs een berg aan vrijwilligers die 

daar aan de slag is. 

  

Bij herinrichtingsprojecten houden we inloopbijeenkomsten om te luisteren naar opmerkingen 

en aanvullingen op de plannen. 
  

Met de wartemtransisite. De komst van windmolens en zonneparken. 
  

Actualisatie detailhandel- en centrumvisie 

  

Het beste idee van Waalwijk was een mooi initiatief waarbij werd samengewerkt tussen 

inwoners en de gemeente 
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Een voorbeeld is het burgerinitiatief Blyde Incomstelaan. Uiteindelijk zijn de inwoners en 

gemeente tot een oplossing gekomen door met elkaar het gesprek aan te gaan (en aan te 

blijven gaan). 
  

Uiteindelijk bij de reconstructie van de Blyde Incomstelaan. Maar hiervoor moest wel eerst de 

raad worden ingeschakeld om de dialoog weer op te starten. 
  

burgerparticipatie, bewonersavonden organiseren 
  

Bij de besluiten rondom GODE zijn de bewoners op veel manieren geïnformeerd, 

mogelijkheden geboden om vragen te stellen of mening te geven. 
  

Ik wil meegeven dat de gemeente ook te goed naar inwoners kan luisteren. De ambities in 

Waalwijk en de rest van Brabant zijn hoog. Er zijn veel aandachtspunten en problemen die 

opgelost moeten worden. Dit vergt ook wel eens keuzes die moelijk liggen bij inwoners, maar 

wel gemaakt moeten worden. We moeten deze moeilijke keuzes niet uit de weggaan. 
  

(premature) zienswijze n.a.v. een omgevingsvergunning word meegenomen in een besluit 
  

Bijvoorbeeld de inrichting van de Besoyensestraat. Er zijn natuurlijk altijd voor- en 

tegenstanders, maar dat houd je altijd. Inwoners krijgen in ieder geval om mee te 

praten/beslissen. 
  

Van een collega weet ik dat buurtbewoners betrokken worden bij het kiezen van een nieuw 

speeltoestel bij een speeltuin. Hierdoor voelen ze zich meer deel van het proces en gaat het 

uiteindelijk ook meer als hun eigen ding aanvoelen. 
  

overleg over herinrichting Blyde Incomstelaan. Liep niet zonder slag of stoot, maar uiteindelijk is 

er een oplossing waarin alle partjen zich kunnen vinden. 
  

Heb ik geen beeld van 
  

Samenwerking rond het huis van Waalwijk 
  

Woningbouwplan De Rugt. De gemeente had toen vooraf geen ontwerp maar heeft inwoners 

zelf aan het werk gezet. 
  

Herinrichting Raadhuisplein. Het gaat vaak goed als de inwoners een duideijk beeld hebben en 

het eens zijn met het duidelijk kader en het te realiseren doel/resultaat. 
  

B.V.clientenraad Wijz 
  

samenwerking in overlastcasus van verwarde persoon. Door in goed contact met de 

betrokkenen te staan konden we snel inspelen en hoewel we niet meteen een oplossing konden 

bieden hielp de goede communicatie bij het begrip van de buurt voor de situatie 
  

Na (hulpverlenings)trajecten vinden er evaluaties plaats met inwoners. 
  

Bij inrichtingen van straten wordt overleg gevoerd met de inwoners en naar aanleiding van 

wensen van bewoners worden plannen aangepast. 
  

Bij de opvang van Oekraïense vluchtelingen hebben we als gemeente uitstekend 

samengewerkt met verenigde kerken, een zeer betrokken horeca-onderneemster en twee 

vrijwilligersorganisaties. Zij boden hun hulp aan en daar hebben we dankbaar gebruik van 

gemaakt. Twee jaar |ater werken we nog steeds heel prettig samen met de 2 eerstgenoemden. 
  

3 



Bij de Afvalproeven zijn de inwoners uitgebreid ingelicht via brieven en informatieavonden. Ook 

is duidelijk uitgelegd waarom er iets gedaan moet worden en er gekozen is voor deze manier. 

Nu is er een een enquête gestuurd om achter de mening van de inwoners te komen. Ik denk dat 

het soms helemaal niet handig is om inwoners mee te laten denken en beslissen. Soms zijn de 

uitkomsten al bekend vanuit onderzoeken en andere gemeenten en kost het dus alleen maar 

tjd en geld om draagvlak te creëren. Ik heb ‘eens' ingevuld en niet ‘helemaal eens', omdat je het 

toch nooit voor iedereen goed kunt doen en er soms ook belangen zijn waarom er besluiten 

genomen moeten worden waarbij de inwoners het niet eens zijn (bv. als het geld kost). 

  

Participatie Muzenkamer, Landgoed Driessen. Brede uitvraag onder inwoners, via diverse 

kanalen (digitaal en niet digitaal), gevolgd door een terugkoppeling. 

  

gemeente heeft inloopspreekuren voor inwoners om zonder afspraken met vragen binnen te 

lopen. 

  

? 

  

nee 
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Heb je nog andere ideeën over hoe onze gemeente inwoners beter kan laten 

meedenken? Dan kun je die hieronder noemen. 

Inwoners 

Continuiteit bieden via actieve communicatie. Uitgaan van haar eigen kracht en mogelijkheden 

en de eigen cirkel van invloed. 
  

Bijeenkomsten ook wat meer in de plaatsen zelf houden. Hier wonen veel ouderen die ook nog 

eens slecht ter been zijn en ook oudere mensen die niet gewend zijn mee te denken met de 

gemeente en daardoor doen denken. 
  

Burgerinitiatieven serieus nemen zekers als deze terdege zijn onderbouwd en de raad moet 

haar verantwoordelijkheid nemen als de verantwoordelijke wethouder hier geen gehoor aan 

geeft. Dat is de functie van de raad namelijk het controleren van de uitvoerende macht. Nu lijkt 

het meer op een toneelstuk en meer een autocratie dan een democratie. 
  

Ga nu eens echt in contact met de bewoners. En stop met de betutteling ( kijk wat er met het 

parkeren in de Amstel gebeurde de betreffende ambtenaar liet weinig vrijheid over aan de 

inwoners die op de inspraak avonden waren, het enige wat zij zei was… Dat kan niet… ze was 

een zeer negatieve bepalende aanwezige 
  

Luisteren naar petities en digitaal Ioket van opmerking en bezwaar invoeren 
  

Het Iukt niet om bovenstaande in te vullen op de manier zoals ik dit wil. Bij beantwoording vanaf 

vraag 3 vervalt soms de voorafgaande 
  

Zorg als gemeente Waalwijk eens voor richtlijnen van een omgevingsdialoog bij bouwplannen. 

Er zijn al veel gemeentes die dit hebben en ondanks vaker aangeven is dit bij gemeente 

Waalwijk nog steeds niet beschikbaar. Dan kan je een ontwikkelaar tenminste ook richtlijnen 

meegeven en daarop controleren. Nu is het een wassen neus. Als je als gemeente hoog in het 

vaandel hebt staan dat je burgers wil betrekken, moet je dit soort instrumenten wel op orde 

hebben. 

  

De gemeente dient niet alleen te luisteren naar (vaak dezelfde beperkte groep) schreeuwers die 

ergens tegen zijn, maar dient ook de stem van de zwijgende meerderheid mee te nemen in haar 

besluiten. 

  

Vaste wethouder en wijkbeheerder, plenair overleg in de wijk met transparante terugkoppeling.. 

Inloopavonden werken niet 
  

Beter luisteren en geen rechtzaken willen winnen maar eerlijk zijn 
  

Door samen te werken met partijen die op buurt en wijk niveau actief zijn en het primaat neer te 

leggen bij de burger en niet bij de professional. 

INSPRAAK LOKET 

  

  

Een belangrijke taak naar mijn mening voor de gemeente is om haar burgers actief te 

informeren over aankomende plannen, aanpassingen en nieuwe regelgeving. Dit vind op dit 

moment simpelweg niet plaats, waardoor het lastig is als burger om mee te denken. 
  

openbare bijeenkomsten beleggen in de wijk waar het project plaats vind en dit dan op een 

goede manier presenteren 
  

Inrichting straat ivm veiligheid, honden uitrenveldjes ‚ 
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Weet niet of dat al gebeurt maar misschien sommige raadsvergaderingen via n tv meeting laten 

volgen 
  

Een gemeente bestaat enkel als inwoners zich betrokken voelen bij die gemeente. Het zou 

helpen als BenW ook betrokkenheid toonde en zich meer onder de mensen zou begeven. 
  

Gewoon luisteren en vragen wat men van de gemeente verwacht. 
  

Door hen te motiveren om mee te denken door * ook te doen wat je beloofd” 
  

Door beter en duidelijker e communiceren. Veel digitale informatie gaat verloren en ik merk dat 

links vanuit een krant of ander analoog medium nauwelijks gebruikt worden. 
  

In ieder geval niet uitsluitend beslissen op basis van ambtelijke adviezen. Zeker maken dat 

ambtenaren zich ook oriënteren op ontwikkelingen elders in de wereld 
  

Mensen beter laten meedenken over hun eigen omgeving. Inwoners klagen soms terwijl een 

oplossing voor hun eigen deur ligt… 

  

Het meedenken in Waalwijk is een farce. Leuk voor de buhne, maar frustrerend voor bewoners. 

Het zou de gemeente sieren als ze handelt naar haar eigen missie en visie en niet danst naar 

de pijpen van Mandemakers en Van Mossel. 
  

Meer budget openstellen voor problemen zoals parkeren, ipv alles maar in onzin te stoppen 
  

Een luisterend fysiek oor zijn voor alle inwoners vooral in de kleine kernen. 
  

Altijd krijgt de Waspik te horen Waalwijk heeft net dit of dat gedaan dus er is nu geen 

budget,Waspik is het ondergeschoven kindje 
  

Gebiedsgerichte adviseurs van de gemeente kunnen een goed klankbord zijn. 
  

Telkens wordt in de vragen aangehaald dat de burgers mee mogen/moeten denken. In mijn 

optiek heeft dat meestal geen zin omdat en stem van de burger niet opweegt tegen die van een 

planbureau dat voor veel geld wordt i gehuurd en totaal geen affiniteit met Waalwijk heeft. Dat 

zie je met de meeste bouwplannen. 

  

Heel vaak is het zo dat je kunt praten wat je wil, maar de Gemeente drukt altijd hun zin door. Er 

wordt in die gevallen niet geluisterd naar bewoners, die denken vervolgens: ‘laat maar”. 
  

Stemmen is niet handig omdat bv de kern Waalwijk veel groter is dat Waspik of Sprang Capelle. 

Dan zou je per jern moeten de stemmen. 
  

Heb al eens mee gedacht maar gemeente neemt besluit en geeft zeer slechte feedback 
  

Als er een vraag via de gemeente app gesteld wordt ook op reageren. Dat zou fijn zijn. 
  

Betrek inwoners vroeg bij plannen zodat deze samen vormgegeven kunnen worden. Indien 

bewoners pas betrokken worden op het moment dat een concept er ligt, is de impact beperkt, 

hetgeen tot frustratie kan leiden. 
  

Er is geen keuze: alle bovenstaande opties. Ik vind dat de burger veel meer betrokken moet 

worden bij de gemeentelijke processen. 

  

Laat de bewoners beslissen wat er met de els moet gebeuren 
  

Het gaat niet om meepraten, er moet geluisterd worden naar het geen aangesprokenen en 

ingebrachte plannen dienen ook serieus overwogen te worden, nu is er veelal inspraak om 

slechts te kunnen zeggen dat de bewoners/ omgeving betrokken zijn geweest bij een project/ 

onderwerp. 
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Laagdrempellig houden. Uitnodiging sturen als er belangrijke veranderingen gaan plaats vinden 

in de buurt waar men woont. B.v. als er een school gaat verhuizen. Dus sluit op de plaats waar 

de school nu staat. Mensen willen graag weten wat er dan gaat gebeuren op de plaats waar de 

school sluit. Of toekomst plannen voor b.v. het zwembad Zidewinde. Wat kunnen burgers er 

aan doen om het allemaal rendabel te houden. 

  

Geen burgerpanels e.d. dat zijn over het algemeen de oproerkraaiers die hun eigen idee aan de 

wijk op willen dringen. Niet doen. 
  

Beter communiceren, via papier/bijeeenkomsten en niet met computers, dit software 

programma werkt ook niet goed, kan geen vijf mogelijkheden kiezen op 1, wist ze weer uit. 

waardeloos, moet kiezen terwijl veel punten op 1 moeten staan, dus weer een hoop geld 

uitgegeven zonder rendement. rapportje hier en rapportje daar. Dijk baardwijk bij de brug lekt 

nog steeds, moet eerst fout gaan voordat er iets gebeurt. Gebruiken hun gezond verstand niet. 

Tijd zal t leren.. 

  

Naar de inwoners luisteren… maar dat vinden er heel wat bijzonder lastig 
  

Zorgen voor minder criminaliteit En niet meer immigranten. 
  

Laat gebruikers hun mening niet alleen geven, maar LUISTER er ook naar! Inwoners mogen 

hun mening nu geven als het besluit toch al genomen is, de zogeheten wassen neus! De okale 

politiek doet waar zij zelf zin in heeft en luistert niet naar wat de inwoners willen. Schijn 

democratie noemen we dat! 

  

Ik vind de fixi app al een heel mooi initiatief. Misschien is die uit te bereiden zodat er niet alleen 

klachten maar ook ideeën in gedeeld kunnen worden. 
  

Bij de parkeervergunningen (PV) bijeenkomst werden alleen keuzes voorgelegd om elkaar uit 

solidariteit tegemoet te komen. Dat de PV voor niemand, behalve de gemeente (inkomsten) 

voordelen heeft, was geen onderdeel van de inspraak. De enige inspraak die er is, is kiezen uit 

voorgekookte alternatieven. Dat is geen inspraak en zeker geen democratie. Minder PV 

verstrekken dan er momenteel voor het aantal auto's nodig is, betekent dat voor sommigen 

parkeren geen optie meer is. Een auto per adres zou mogelijk zijn, maar een tweede auto al 

niet vanzelfsprekend. En voor de noodgedwongen (vanwege woningtekort) thuiswonende 

kinderen is dus geen PV mogelijk. De reden (voor de introductie van die PV) zouden de 

werknemers van De Els zijn. Nooit geweten dat zij op avonden na 22:00u hier nog steeds 

geparkeerd zouden staan, een drogreden dus, desinformatie. Lijkt inmiddels kenmerkend voor 

overheidsinstanties, waarbij zij zich afvragen waarom mensen de overheid steeds minder zijn 

gaan vertrouwen. 

  

Referendum 

  

Ik denk dat jullie dat al goed doen Met enquete e.d. 
  

Denken aan een bedrijfsverzamelgebouw voor de kleine zelfstandige 
  

Luister naar de bewoners, nu loop je tegen een muur aan.iedereen wil iets doen aan de entree 

van het mooie capelle.in capelle is men trots waar men woont. Helaas bij binnenkomst in de 

kern van capelle, hoofdstraat. rijdt je tegen een zwaar vervallen monument aan. 
  

Ik kan hier maar 1 keuze maken. Ik vind het belangrijk dat mensen vooraf mee mogen denken. 

Niet wanneer een besluit al genomen is. Echt ssmen kijken naar mogelijkheden en waar 

mogelijk burgerinitiatieven een kans geven. Minder bureaucratisch. Minder schijven. Minder 

regels. Laten zien dat er geluisterd wordt en ook oor hebben voor weerstand. Kijken hoe die 

mensen wel mee kunnen in een besluit. Volgens de uitgangspunten Deep Democracy 
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Referendum. Al dan niet digitaal 
  

Laagdrempelig zijn, bereikbaar en buiten de lijntjes durven te kleuren. Maak het simpeler 
  

Open en eerlijkheid bovenaan zetten . Dan krijgen inwoners meer vertrouwen in de gemeente. 

Nu moeten we maar afwachten . Dus eerst het vertrouwen ‚dan komen de mensen zelf wel 

weer naar buiten met hun ideeën. 

  

Meedenken met leerlingenvervoer door ouders van leerlingen en leerlingen zelf die er gebruik 

van maken. Zo ook besluiten die genomen worden door Team Wijz. 

  

Vergaderingen bijwonen, vertellen waar iets mee gedaan gaat worden en daar bewoners op 

laten inschrijven. 
  

- Right to challenge - bestuurlijke vernieuwing - Ruimte in beleid creëren voor 

inwonersparticipatie 
  

Per leeftijdsgroep de jaar plannen bekent maken. Bv wat wil de gemeente voor ouderen , jeugd, 

kinderen, jongen gezinnen enz enz gaan doen per jaar. En voor het jaar daar op informeren 

waar er behoeften aan is. Of de plannen bekendmaken. Zodat de mensen er van te voren van 

op de hoogte zijn 
  

Gewoon luisteren naar wat er in de gehele Waalwijkse samenleving leeft en dus niet alleen naar 

een stel roepers due dicht tegen B&W aanschuiven. Reacties van burgers serieus nemen en 

die niet afdoen met een dooddoener. 

  

Niet van toepassing 
  

Eigenlijk moeten de inwoners overal mee beslissen, tenminste diegene die dat willen. 

  

Smart start sessies over diverse onderwerpen en met een diversiteit aan inwoners 
  

Ons op de hoogte houden over Waalwijks nieuws en wat er gebeurt in Waalwijk ! Ook qua 

criminaliteit want dat is niet erg pluis hier ! 
  

Op een manier überhaupt meedelen wat de plannen zijn. Momenteel word ik steeds verrast 

door een besluit en geen idee hoe je daar info over krijgt of bezwaar op kan maken 
  

Laten weten wanneer er wijk vergaderingen zijn en dan voor elke kern op zich. Waalwijk n zijn 

geheel is te groot. 
  

Vooraf bewoners betrekken bij planvorming door instellen van een klankbordgroep. Niet zelf 

een plan bedenken en dat ter kennisgeving publiceren. 
  

Vreemd. Ik kan niet bij elk punt een waarde kiezen. Dat ljkt mij niet de bedoeling?? 
  

Door ook Sprang-Capelle en Waspik in de gemeente te laten mee tellen. Nu is het Waalwijk 

voor en Waalwijk na. En Sprang-Capelle en Waspik kunnen stikken 
  

Meerdere keuzes met een 1 waarderen lukt niet…. 

  

Inwoners laten stemmen 

  

Ga de wijken in om contact te leggen of geef iedere wijk een focal point die persoonlijke 

contacten in de wijk onderhoudt, zodat de gemeente weet wat er in de wijk leeft 
  

Geen advies 
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De gemeente kan een koepel samenstellen over NATUURBEHEER ; organisaties die zich, op 

welke manier dan ook, bezighouden met groen, ecologie, beheer en onderhoud van groen in de 

gemeente periodiek bij elkaar brengen. Kruisbestuiving op alle fronten is het gevolg. 
  

De bewoners worden pas geïnformeerd als de beslissingen al zijn genomen, wat heeft inspraak 

dan voor zin. 

  

Gewoon ouderwets een huis aan huis papiertje. 
  

Het stille midden bereiken en hun stem laten horen. Voor en tegenstanders roeren zich wel en 

er is ook veel helpende kennis en creatief denkvermogen bij stille midden. 
  

  

Soort van wijk commissie vormen voor contacten tussen bewoners en gemeente. 
  

Burgerparticipatie echt serieus nemen. Door ook echt naar de inwoners te luisteren en geen 

eigen plan te trekken in het eigen belang. 

  

Soort van wijk commissie vormen voor contacten tussen bewoners en gemeente. 
  

Gewoon per telefoon en niet over internet wat je als oudere niet meer machtig bent 
  

Als er plannen zijn dan is het al beslist door de gemeente en hebben de inwoners het na kijken 

  

De gemeente Iáát bewoners wel meepraten, tuigt daar hele bijeenkomsten, werkgroepen (ik 

heb er echt in meerdere gezeten en bijgewoond) en samenkomsten op maar de uitkomst staat 

al vast of er is geen budget voor de ideeën van inwoners. 
  

w 

  

Bewoners mee laten denken over onderhoudt van straten en plantsoenen. Waarom wordt 

onderhoudt in waalwijk door de gemeente gedaan en Sprang en Waspik uitbesteedt? 
  

Sory app werkt niet. Als ik een cijfer invul ga de vorige weer weg 
  

Ik ben niet zo met gemeentelijke belangen bezig Maar mocht mij iets dwars zitten of ergens een 

aanvraag heb dan laat ik mij horen. Maar toch bedankt. 
  

Ronde tafel gesprekken invoeren, onder begeleiding van deskundigen in gespreksvoering + in 

onderwerp, over alle onderwerpen. Waarvoor men random uitgenodigd wordt, m/v, lang/kort 

opgeleid, wel/geen werk, jong/oud, etc, die in aantal afnemen, steeds kleiner worden, notities 

en ideeën in overleg/samenspraak, democratisch meegaan in besluitvorming . Zou mooi zijn in 

'n gemeente waar nog nooit sociaal maatschappelijke eenheid is geweest ‚ men altijd 

andersdenkenden afwees, waar je enkel meetelt als je 10 generaties inwoner bent. In 2024 

wordt tijd voor democratische vorming zelfs n 'n afstandelijke afwijzende gemeenschap als 

deze 

  

Ik vind dat de gemeente veel meer mee mag denken over een bouwlocatie voor 

carnavalsverenigingen. Ik ben er vrijwel zeker van dat meer mensen bereid zouden zijn om mee 

te doen met de optocht als dat goed georganiseerd word van tevoren. Het i dan ook jammer 

dat wij ons niet gehoord voelen. 
  

Regelmatig enquetes houen, en de resultaten daarvan transparant publiceren. Uiteraard het 

beleid aanpassen aan de uitkomsten van die enquetes (indien nodig). 
  

Ja net als de kaart verteld ook wat.waarom daar geen gewoonte van maken maar dan iets met 

janee antwoorden 

  

Mee laten praten en niet zelf beslissen zo als nu 
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het moet geen farce zijn, geen klucht alsof men naar bewoners luistert, alsof men voor de 

mandaargever/Den Haag laat zien dat bewoners betrokken worden en vervolgens toch 

eenzijdig beslissen 
  

Ik weet nu gewoon niet hoe ik als bewoner kan meedenken/praten in zaken 

(veiligheid/integratie/politieinzet/etc). De gemeente en beleid zijn abstracte begrippen voor mij. 
  

Gewoon naar de burgers luisteren zou duizenden euro s aan belastinggeid schelen omdat 

dingen beter geregeld kunnen worden zonder dat er extra arbeid voor verricht moet worden . Bij 

de gemeente lopen een hoop brandweer mannen rond die niks doen dan brandjes blussen als 

je problemen goed aan pakt heb je het probleem maar een keer kost het ook maar een keer 

ons belasting geld als je het probleen niet op lost of maar half blij je er last van houden 
  

Basisonderwijs is slecht. mensen wordt niet geleerd wat goed voor hen is en wat slecht is. een 

auto die bijvoorbeeld vervuilt, daar betalen mensen een hoge wegenbelasting voor. maar 

iedereen kan dag en nacht hout verbranden en rook als vergif aan de lucht toevoegen. De lucht 

is zo slecht in Waalwijk. studie moet verbeteren. 
  

Geef de inwoners de kans om hun mening te geven bij speciale gevallen 
  

Een select groepje wijkbewoners de bevoegdheid geven. In Amsterdam gebeurd dat ook zo 
  

Vooral Den Bolder en Zidewinde financiël steunen ! De centrale punten van de dorpen levend 

houden. Het zwembad Zidewinde moderniseren, openingstijden verruimen, meer sport 

zwemmen, zoals in Olympiabad 
  

  

Luister eens naar je inwoners Vb NDR Waalwijk voeg overdiep toe bij Vka !!INa 3 uur inspreken 

moest de wethouder elke keer schorsen om antwoord te geven… Die noemt zich dan 

wethouder schande voor gemeente Waalwijk Inwoners laten zich horen maar luisteren hooo 

  

  

Een échte jaarmarkt in het gehele centrum van WW waarbij ook de gemeentelijke dienst een 

informatiekraam gaat bemannen/bevrouwen met klantvriendelijke instelling en opstelling naar 

hun burgers 
  

Bv. een digitale brief waar je dan ook op kunt reageren 
  

  

Gewoon naar de burgers luisteren zou duizenden euro s aan belastinggeld schelen omdat 

dingen beter geregeld kunnen worden zonder dat er extra arbeid voor verricht moet worden . Bij 

de gemeente lopen een hoop brandweer mannen rond die niks doen dan brandjes blussen als 

je problemen goed aan pakt heb je het probleem maar een keer kost het ook maar een keer 

ons belasting geld als je het probleen niet op Iost of maar haff blijf je er last van houden 
  

Ga vooral voor praktische oplossingen en geen eindeloos gezever met steeds dezelfde 

‘betrokken' bewoners 

  

Wijkteams weer oprichten en wijktafels 
  

Veel meer contact met de Raadsleden die door de inwoners gekozen zijn deze zijn met 

uitzondering van wat in de Waalwijker staat de gehele raadsperiode onzichtbaar Bij de meeste 

die je aanspreekt over een onderwerp wat onze gemeente aangaat krijg je geen of een 

antwoord dat het onderwerp van je vraag niet tot zijn of haar taak behoord en krijg je helemaal 

geen antwoord De meeste raadsleden zij ook niet bereid om een of probleem in de raad te 

bespreken 
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De gemeente moet de aandacht nog verdienen. Laat zien wat je waard bent. Spreek de taal. In 

gelul kun je niet wonen. Woorden en daden moeten met elkaar sporen. Id deze vragenlijst in 

overleg met de plolitieke partijen tot stand gekomen? Ik hoop het. Er heerst nog teveel: veel 

praten en niks zeggen. Ambtenaren moeten zich niet verschuilen door zich achtert de 

aanbevelingen van ingehuurde externe bureaus te scharen 
  

Buurthuizen moeten weer ouderwets sociale functie krijgen ‚ support vanuit gemeente daarvoor 

zal resulteren in meer betrokkenheid van alle bewoners. 

  

Door plannen in een vroeg stadium bekend te maken en dan om commentaar vragen 

  

Waalwijk app. 
  

De stellingen zijn vaak abstract geformuleerd. Concrete onderwerpen triggeren veel meer de 

interesse van de inwoner. 

  

Digitaal bewoners proactief informeren over zaken die de eigen buurt aan gaan, bv. het 

verstrekken van bouwvergunningen. Bijvoorbeeld dmv een digitale nieuwsbrief, waarbij je aan 

kunt vinken over welke thema's en over welke buurt je wilt worden geïnformeerd. 
  

Ambtenaren beter Nederlands te leren, bijv. "Inwoners laten meebeslissen over hoe de 

gemeente haar geld besteed", hierin is het toch echt besteedt. 
  

Er word toch niet geluisterd dat deed de gemeente al niet en zullen ze ook zeker niet gaan 

doen. 

  

In principe denkt de raad. Die besteedt het grote geld. Als inwoners alleen gevraagd wordt mee 

te denken over de kleur van de trottoirtegels dan kunt u die moeite beter sparen. 
  

Beste mensen, moet hier op dit kruispunt nu echt eerst iets ernstigs gebeuren voordat de 

gemeente wakker wordt. !!!!! Heb nog nooit een persoon van de gemeente gezien die de 

situatie serieus bekijkt. Als respons uitblijft worden de betrokkene moedeloos onder het motto 

"wat heeft het voor zin, er gebeurd toch niets" 
  

Organiseer webinar om te sparren met inwoners, dit s laagdrempelig 
  

Het aanleggen van glasvezel door de hele gemeente. 
  

Een échte jaarmarkt in het gehele centrum van WW waarbij ook de gemeentelijke dienst een 

informatiekraam gaat bemannen/bevrouwen met klantvriendelijke instelling en opstelling naar 

hun burgers 
  

Open staan voor ideeën en niet direct af wimpelen 
  

Ik denk dat het een goed idee is om inwoners actief te benaderen om mee te denken op een 

laagdrempelige manier. 
  

nee niet meer andere ideeën, graag realistische die uit te voeren zijn 

  

Ik vindt de raad onzichtbaar. Kom het gemeentehuis uit en trek de wijken in. 
  

Bij inschrijven in de gemeente wordt een welkomst pakketje gestuurd met praktische tips zoals 

hoe je weet wanneer het afval opgehaald wordt. In dit pakket ook een aparte flyer stoppen met 

tips hoe je betrokken kan worden bij de lokale democratie in jouw wijk/gemeente. Voor huidige 

bewoners dit ook aanbieden omdat zij dit ook niet altijd weten. 
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De gemeente wethouder van Laarhoven heeft beloofd dat er een fietscross baan zou komen ter 

vervanging van de crossbaan die de kinderen destijds met het handje vele uren hebben 

gegraven. Die door de gemeente met een loader in een halve dag compleet heeft platgemaakt. 

Nog hartelijk dank daarvoor . Heb je goed gedaan. Bah bah!! 
(geanonimiseerd)(geanonimiseerd)(geanonimiseerd)

Nu echt geen idee waar ik moet zijn voor een idee of wat het proces hiervoor is om dit in gang 

te zetten voor een eventuele verandereng 

  

  

Laat het maken van beslissingen maar aan mensen over die er voor geleerd hebben. 
  

We kunnen zeggen wat we willen maar Waspik komt toch als laatste aan de beurt, dat zie je al 

met het onderhoud van het groen. 
  

Bij grote veranderingen en of bestedingen afstemmen met de bevolking van Waalwijk. Interesse 

wekken bij de mensen zodat ze weten dat het serieus genomen wordt 
  

inwoners worden nooit uitgesloten. 
  

Bij het melden van een idee of verbouwing net zoals nu met een qr code laten stemmen of 

ideeen inbrengen 
  

Inwoners betrekken bij plannen, iedereen heeft een andere invalshoek al heb je de achtergrond 

er niet voor je kan er enige inbreng in brengen. Dit zorgt voor creativiteit en variatie binnen de 

plannen. Zo worden de plannen ook gemaakt naar het toebehoren van de inwoners. 
  

Vraag het aan alle leeftijdscategorieen, niet alleen aan degene die zich willen laten horen. Deze 

mensen, sturen aan op duurzaamheid, en integratie. Vraag ook eens aan ouders van pubers, 

proactief, dan gaat het over uitgaans-/ en ontmoetingsplekken voor de jeugd en veiligheid. Maar 

daar zien we niets over. 

  

Ideeën genoeg, 
  

Je kunt er maar twee inzenden en geen vijf. Foutje 
  

Vraag het aan alle leeftijdscategorieen, niet alleen aan degene die zich willen laten horen. Deze 

mensen, sturen aan op duurzaamheid, en integratie. Vraag ook eens aan ouders van pubers, 

proactief, dan gaat het over uitgaans-/ en ontmoetingsplekken voor de jeugd en veiligheid. Maar 

daar zien we niets over. 

  

Voor het meedenken is het belangrijk dat actief mensen hiervoor worden benaderd om te 

voorkomen dat het te vaak dezelfde mensen zijn die input leveren en daarmee een realistische 

representatie van de mening van inwoners voorkomen. Vrij veel mensen moeten m.i. een zetje 

krijgen om tot actieve participatie te komen. 
  

Kon op mijn iPad hierboven maar een antwoord aankruisen. Samen met gemeente beleid 

opstellen voor privé initiatieven mbt Tiny houses. Dus zonder projectontwikkelaars. Stuk grond, 

ieder 100 m2, op koopbasis! Daar de nuts voorzieningen, verder aan de bewoners om het 

leefbaar en mooi te maken. Minder regels, meer nadenken over nieuwe manieren van wonen. 
  

Wat mij betreft: een misplaatst 'grapje' uw start-opmerking. Voor mij reden om niet mee te doen. 

Succes verder. 

  

Laat de ideeën van buurtbewoners komen. Die hebben het meeste ervaring met problemen in 

de wijk en laat de gemeente toezicht houden. 
  

Doordat de gemeente de dossiers beter kennen en alleen maar dat doorgeven, wat in hun 

ogen, belangrijk is krijgen de inwoners een verkeerd/onvolledig beeld. 
  

44 



Inspraak serieus nemen. De inwoners niet voor de gek houden. Dus geen zaken voorleggen die 

politiek en ambtelijk a! zijn vastgelegd. Het begrip inwoner duidelijk definiëren. Definiëren welke 

inwoners direct te maken hebben met het onderwerp. 
  

Heyy. In dit gedeelte van de test zit een bug. Je kan niet hetzelfde antwoord selecteren als je al 

eens eerder hebt gegeven. Dan springt het bolletje weg. 
  

Een digitaal platform waarop inwoners ideeen kunnen zetten, stemmen op ideeen die ze 

belangrijk vinden en feedback kunnen geven op ideeen van andere. Net zoals bijvoorbeeld veel 

gebeurd met doorontwikkeling van software / saas diensten. 
  

niet alleen meebeslissen of overleggen maar ook daadwerkelijk luisteren en uitvoeren 
  

Parkeren bij de Elst via blauwe zone met maximaal twee trekt zeker meer publiek en beter voor 

de middenstand, neem eens een kijkje bij winkelcentrum Helftheuvelpassage in 's- 

Hertogenbosch groot aanbod en een lust om te winkelen!!!!!! 
  

Met mee laten stemmen, praten, demonstreren bereiken we ook niets 
  

Vermoedelijk kun ja als gemeente niet over alles de inwoners inschakelen je krijgt dan 

eindeloze discussies. Uiteindelijk kun je als inwoners zelf kiezen voor een gemeente raad 
  

We hebben gekozen gemeenteraad 
  

Weg met skilift . 
  

Luisteren en er daadwerkelijk iets meedoen 

  

Misschien een aantal mensen uit verschillende wijken steeds bij nieuwe plannen uitnodigen. En 

dan in een bijeenkomst hierover praten en bespreken. 
  

Hoe werkt dit? Wat een onzinnig project. Leg eens aan de inwoners uit wat dit kost aan een 

reclamebureau? 

  

hopelijk zegt de respons op de gestuurde kaart voldoende. 

  

Mensen vragen naar hun mening zoals nu, kaartje in de bus qr-code scannen werkt prima, 

maar dit zou ook digitaal kunnen via email of anders via de website van de gemeente. Maar dit 

niet wel goed gecommuniceerd worden, zodat mensen het weten te vinden. 
  

is deze enquête door een stagiaire opgezet ofzo? Meebeslissen is geen manier van 

meedenken 

  

Ideeën genoeg. Er word toch nergens iets mee gedaan. Ze doen precies wat ze zelf willen, als 

ze al iets doen. Ze zijn liever lui als moe. Ze leggen met niemand contact. Echt waar, helemaal 

met niemand. Pfffff Het is een zooitje ongeregeld. 
  

Meer oog voor behoud van spoorbrug en oude gebouwen 
  

De gemeente moet meer zijn best doen om burgers te betrekken zodat ze gaan meedenken. Ik 

heb nog nooit iemand van de gemeente aan de deur gehad die vroeg hoe ik de leefbaarheid 

ervaar aan de te drukke M-laan. De gemeente heeft er m.i. geen weet van wat er speelt in de 

wijk. Waarom wordt er niet aan wijkgericht onderzoek gedaan? Volgens de mobiliteitsvisie van 

de gemeente zou iedereen in de gemeente op een gezonde, veilige en prettige manier moeten 

kunnen leven leven in een duurzame en waardevolle leef- en werkomgeving. Maar wat als je dit 

als M-Laan-bewoner niet ervaart? Wij worden dagelijks getrakteerd op 10.000-15.000 auto's? 

Heeft de gemeente er weet van wat dit doet met onze gezondheid? De GGD is hier van op de 

hoogte. U niet? 
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Transparantie 
  

Helaas is invullen onmogelijk, doet raar op mobiele webversie. 
  

Luisteren naar inwoners die rechtstreeks contact opnemen met B&W en ze niet afpoeieren met 

een onzonzinreactie. 

  

Inwoners die de gemeenten nodig hadden, interviewen over wat ging er goed, wat heeft u 

gemist, wat had u graag anders gezien (bv die een voorziening nodig hadden, of hulpverlening) 
  

Uberhaupt reageren wanneer inwoners contact zoeken en opvolgen met acties 
  

Meer parkeerplaatsen rondom scholen voor ouders en n wijken en zorgen dat bedrijfsbussen 

daar niet ruimte nemen 

  

Speel geen spelletjes met mensen: ja zeggen en nee doen. Of zgn democratisch mee laten 

denken en beslissen en vervolgens hier niets van terugzien. 

  

Leuk bedacht dit maar is in de gemeente Waakwijk niet mogelijk met de zittende raadsleden en 

hun eigen belangen. 
  

Natuurlijk moeten inwoners gehoord worden. Maar daarna moet Gemeente snel beslissen. Het 

geheel moet wel bestuurbaar blijven. Te veel inspraak en enguêtes zal de bestuurbaarheid nog 

verder uithalen en negatief beïnvloeden. 
  

Vooral oudere inwoners persoonlijk uitnodigen, niet digitaal. Leuk Idee dat de halve Zolenlijn 

eindelijk eens wordt aangepakt. Echter bij de eerste aanleg van het Halve Zolenlijn is destijds 

beloofd dat het karakter van de Halve Zolenlijn eruit zou gaan zien met heel veel 

bloemenweides. Al gauw verdwenen de mooie bloemenweides, De jaren daarna was het 

gedaan en vragen bij de gemeente hierover werden steevast beantwoord, te hoge kosten enz. 

Verder zien wij graag dat het gedeelte vd. Stationsstraat vanaf het stoplicht Irenestr/Margrietstr. 

tot B.v.d. Klokkenlaan/Noorder Parallelweg 1 richtingverkeer wordt. In deze straat wonen de 

oude bewoners van 70 t/m 90 jaar van de appartementen Anna van Burenstraat, B.v.d. 

Klokkenlaan. Deze zeer oudere bewoners hebben echter hun balkon allemaal aan de 

Stationsstraat en hebben erg veel last van de uitlaatgassen en dat zie je elke week terug op de 

vensterbanken. Het zou al enorm veel schelen dat het vrachten autoverkeer maar van 1 richting 

komt. 

  

Bijvoorbeeld.het plan groenwoudlaan.pas toen ze gingen slopen wist ik envelen rond mij dat er 

iets ging gebeuren.schijnbaar was er in 2023 een inloopavond.maar als je dat niet weet? 
  

Goed zicht op wijken en inwoners, mensen aanspreken in hun wijk. Dus zichtbaarheid van 

ambtenaren/ gemeenteraadsleden in de wijk. 

  

De gemeente moet meer actief onderzoek doen in de wijk zodat er meer contact tussen 

gemeente en inwoners ontstaat. Ik heb nog nooît iemand van de gemeente aan de deur gehad 

die vroeg hoe ik de leefbaarheid ervaar aan de te drukke Mozartlaan en hoe ik het misschien 

anders zou willen. De gemeente heeft er m.i. geen weet van wat er speelt in de wijk. Waarom 

wordt er niet aan wijkgericht onderzoek gedaan? Volgens de mobiliteitsvisie van de gemeente 

zou iedereen n de gemeente op een gezonde, veilige en prettige manier moeten kunnen leven 

even in een duurzame en waardevolle leef- en werkomgeving. Maar wat als je dit als 

Mozartlaan-bewoner niet ervaart? Wij worden dagelijks getrakteerd op 10.000-15.000 auto's? 

Heeft de gemeente er weet van wat dit doet met onze gezondheid? De GGD is hier van op de 

hoogte. U niet? 
  

Ik kan bij bovenstaande vraag maar 1 x een 1 invullen. Jammer 
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Vraag 1 x per jaar per wijk via mail of formulier of ze ideeën hebben of graag dingen anders 

willen zien in hun wijk e.d 
  

Ga er niet van uit dat alle inwoners bekend zijn met alle digitalisering , zeker voor ouderen , 

zoals ikzelf ‚ een groot probleem! 
  

Beter naar de echte belangen van de inwoners luisteren. En belangrijk, er iets mee doen!! 
  

informatie moment in gemeenschapshuis / buurthuis voor een wijk waar wat gaat veranderen 

wat betreft woningbouw of wegwerkzaamheden/vervangen riool etc. 
  

Als er plannen zijn dan is het al beslist door de gemeente en hebben de inwoners het na kijken 
  

Het eenvoudig telefonisch iets onder de aandacht brengen waar dan gelijk aan gewerkt wordt. 
  

Kan hier maar 1 keer op keuze 1 aangeven 

  

ieder half jaar,1 inwonersvergadering per wijk,Kunnen mensen hun zegje doen. goed 

aankondigen van te voren. 
  

Elk jaar per kern of woonwijk een Gemeente-avond organiseren waar mensen hun ideeen en 

wensen kunnen uiten richting Gemeente. Gemeente-ambtenaren kunnen zo ook hun inwoners 

ontmoeten. Het is voor beide partijen belangrijk dat ambtenaren en inwoners echt contact 

hebben met elkaar. 

  

Ze zouden een bus moeten laten rijden die naar het hotel aan de Pompweg 6 gaat 

  

De gemeente zou inwoners beter mee kunnen laten denken door op bepaalde vragen vlotter en 

meer open minded te reageren. Als de gemeente als eerste reactie "nee, is niet mogelijk” geeft, 

sluit je in feite een verder gesprek/discussie uit, ook al zou je daar als gemeente of bewoner 

best verder over willen praten. Dit heb ik zo ervaren bij een vraag bij de gemeente over 

alternatieve woonvormen en hoe de gemeente hier instaat. 
  

Bijvoorbeeld dat er wadi,s worden gemaakt achter het ziekenhuis ‚ wat juist een mooie honden 

losloopgebied is (was) nu is het een grote puinhoop en kunnen de honden niet meer fijn spelen 

en ravotten met elkaar . Er zijn bomen weggehaald die er nog niet zolang stonden , en zo 

gebeurd er steeds meer vanuit een kantoor iets plannen en er zelf niet wonen .De meeste 

honden bezitters en omwonenden vinden het verschrikkelijk wat er nu komt . Waar is de brief 

gebleven om bewoners op de hoogte te brengen wat er gaat veranderen en waarom ? Zo kan ik 

het begrijpen dat er steeds een ontevreden bewoners en boosheid over het gemeente beleid 

  

Inwoners betrekken bij het ontwikkelen van plannen, niet eerst een plan ontwikkelen en dan nog 

inspraak geven. 
  

De bewoners tijdig op de hoogt stellen wat de plannen zijn van de gemeente. 
  

De gemeente moet meer actief onderzoek doen in de wijk zodat er meer contact tussen 

gemeente en inwoners ontstaat. Ik heb nog nooit iemand van de gemeente aan de deur gehad 

die vroeg hoe ik de leefbaarheid ervaar aan de te drukke Mozartlaan en hoe ik het misschien 

anders zou willen. De gemeente heeft er m.i. geen weet van wat er speelt in de wijk. Waarom 

wordt er niet aan wijkgericht onderzoek gedaan? Volgens de mobiliteitsvisie van de gemeente 

zou iedereen in de gemeente op een gezonde, veilige en prettige manier moeten kunnen leven 

leven in een duurzame en waardevolle leef- en werkomgeving. Maar wat als je dit als 

Mozartlaan-bewoner niet ervaart? Wij worden dagelijks getrakteerd op 10.000-15.000 auto's? 

Heeft de gemeente er weet van wat dit doet met onze gezondheid? De GGD is hier van op de 

hoogte. U niet? 
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De gemeente moet meer actief onderzoek doen in de wijk zodat er meer contact tussen 

gemeente en inwoners ontstaat. Ik heb nog nooit iemand van de gemeente aan de deur gehad 

die vroeg hoe ik de leefbaarheid ervaar aan de te drukke Mozartlaan en hoe ik het misschien 

anders zou willen. De gemeente heeft er m.i. geen weet van wat er speelt in de wijk. Waarom 

wordt er niet aan wijkgericht onderzoek gedaan? Volgens de mobiliteitsvisie van de gemeente 

zou iedereen in de gemeente op een gezonde, veilige en prettige manier moeten kunnen leven 

leven in een duurzame en waardevolle leef- en werkomgeving. Maar wat als je dit als 

Mozartlaan-bewoner niet ervaart? Wij worden dagelijks getrakteerd op 10.000-15.000 auto's? 

Heeft de gemeente er weet van wat dit doet met onze gezondheid? De GGD is hier van op de 

hoogte. U niet? 

  

Aanspreekpunt in elke wijk. Meer activiteiten in buurtcentra en daar aanwezig zijn. 

  

Beter communiceren en in contact komen mbt geplande werkzaamheden 

  

Vraag gewoon of de burger ideeën heeft over iets wat beter kan. Dat ze kunnen mailen naar 

een soort ideeënbus. Ik heb er al een paar hoor. Meer banken waar je mooi uitzicht hebt. 

Meer hondenpoep bakken… Grijze kliko moet om de 3 weken opgehaald worden ipv 4 weken 

  

  

De wijken straat op gaan en met mensen praten. 

  

Meer enquêtes houden, meerdere keren per jaar, bv in de supermarkt 

  

Keuzelijst werkt niet goed. Maximaal 2 antwoorden te selecteren. 

  

Informeren op welke manier dan ook en mogelijkheid geven mee te denken over wat er gaat 

gebeuren in de wijk of gemeente 
  

Meer 1 op 1 contact met de burger. 

  

Ik vind t moeilijk deze vragen te beantwoorden, wij krijgen geen Waalwijker of de Langstraat 

waarin Gemeentebesluiten staan. Telkens naar de website gaan of er iets geregeld gast 

worden is wat omslachtig. 

  

Via toerbeurt bewoners uitnodigen voor het bijwonen van een gemeenteraadvergadering 
  

Laten meedenken is nog steeds niet hetzelfde als ook daadwerkelijk luisteren en daar echt iets 

mee doen! 

  

Als het bewoners aangaat in hun wijk, een kans geven digitaal ergens op te stemmen. Bijv moet 

hier een speeltuin worden gebouwd. Of moeten hier meer lantaarnpalen komen. Of mag deze 

wrg aangepast worden. En af en toe een enquete over de hele gemeente.maar vooral 

buurtbewoners laten meebeslissen op laag drempelige manier. Avonden met discussies waar je 

vragen kan stellem, daar komt de gemiddelde burger die full time werkt natuurlijk niet naar toe. 

Het moet gemakkelijk zijn, weinig tijd kosten en er toe doen voor iemand. 

  

Het is zeer noodzakelijk dat ze de feitelijke situatie goed beoordelen. Niet achter het bureau 

maar waar de burgers moeten/willen wonen en leven. 

  

Bij buurthuizen informatieavonden geven, zodat inwoners daar heen kunnen. ledereen kan daar 

gebruik van maken. 
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Het heeft totaal geen zin, al deze initiatieven. We zijn zo democratisch , dat we toch niets te 

zeggen hebben !! Alles wordt bepaald door Den Haag, via de Provincie en daar kunnen we het 

mee doen . Zwembad het Hoefsven . Akkerlanen, Verbreding Halve Zolen fietspad en de 

volgende stap wordt natuurlijk ons Hertenpark. Alles onder het mom van woningen tekort. Bij de 

Akkerlanen hadden zeker 10 flats a 6 hoog en 8 per galerij = 480 huurwoningen !!! De gewone 

burger kan geen huurwoning krijgen, omdat anderen? voorrang krijgen. Pure discriminatie ! 

Voor de senioren zijn al helemaal geen voorzieningen, Jullie zullen idd best meedenken, maar 

daar houdt het dan ook mee op. 
  

Luister naar de inwoners en geef ze geen gevoel dat de gemeente boven de inwoners staat. Je 

hebt echt wel inwoners die realistisch hun beeld kunnen vormen 

  

De burger niet behandelen als een 'klant' en serieus nemen; hier heb ik een aantal slechte 

ervaringen mee met de gemeente Waalwijk. De burger snapt echt wel dat niet alles mogelijk is, 

maar |uister eerst eens serieus, kom met fatsoenlijke argumenten en leg het fatsoenlijk uit. 
  

Inwoners betrekken bij adaptatie projecten betrekken. Participatie projecten voor jongeren. 

Project voor vereenzaming ouderen c.q. gepensioneerde Waalwijk. Project voor vereenzaming 

jongeren Waalwijk, speciaal voor jongeren die alleen maar gamen. Arbeidsmigranten meelaten 

sporten met Waalwijkse sportclubs. 
  

Voorzieningen in de woonwijk landgoed Driessen zijn mager, evenals de groenvoorziening. 

‘Racebanen daarentegen in overvloed, ondanks de twee scholen! 
  

Die mogelijkheden heeft de gemeente in waspik de grond in geboord door het platform 

helemaal kapot te maken 
  

Voldoende mogenlijkheden aanwezig. Hoemeer inspraak des te meer vertraging bij uitvoeren 

van plannen 
  

Die mogelijkheden heeft de gemeente in waspik de grond in geboord door het platform 

helemaal kapot te maken 
  

Het is belangrijk dat men naar de inwoners wordt geluisterd, maar vaak slaat dit door. Bewoners 

willen heel veel maar niet in hun "achtertuin”. Bijv. veel bouwen maar niet in hun buurt. 

Bezwaren bemoeilijkt vaak de vooruitgang. 
  

Een soort van symposium waarbij zorgorganisaties van verschillende zorg-vragende ( 

kwetsbare) inwoners bijeen laten komen en met elkaar in gesprek laten gaan. Dit omdat zij 

degene zijn die weten waar hun doelgroep behoefte aan heeft en hoe jullie daar met elkaar ( als 

gemeente ) naar toe kunnen werken. 
  

Geen adviesbureaus buiten waalwijk inhuren. Op papier is de beleving anders dan in de praktijk 
  

Persoonlijk contact 
  

In 2006-2007 waren er wijktafels ! Die functioneerden goed ‚ effecten op gemeentelijk beleid en 

besluiten waren redelijk Daarna is de bewoners macht danig afgelopen , het werd als lastig ‚ 

tijdrovend en niet belangrijk ervaren nb !! 
  

Kom naar de burger toe, m'n bij wijzigingen in de openbare ruimte 
  

een vragenlijst aanbieden waar je meerdere punten in hetzelfde rijtje kunt aangeven 
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Er zit een groot verschil tussen meedenken en meebeslissen. Ik vind dat belanghebbende 

inwoners alle ruimte moeten krijgen om mee te denken. Beslissen moet je aan het 

gemeentebestuur laten. En vwb meedenken moet je onderscheid maken tussen 

belanghebbenden en geïnteresseerde inwoners. Belanghebbenden moeten voorrang hebben 

op algemeen geïnteresseerden. 
  

Ja ga in gesprek met je inwoners en geef gé&n opdracht om inwoners te blokkeren 
  

De vragen serieus nemen 
  

Ga de wijk in/ontmoet bewoners/ blijf niet in het gemeentehuis zitten tot een bewoner zich 

meld/prikkel de bewoners in de wijk tot meedoen n hun omgeving. 
  

De vragen serieus nemen 
  

Buurthuizen sterker maken 

  

Enguetes meewegen 
  

Schaf het parkeergeld af,of laat a.ub. het eerste uur weer gratis parkeren. De Waalwijkers gaan 

de boodschappen merendeels in Kaatsheuvel of Drunen doen,dus de gemeente jaagt haar 

eigen bewoners de stad uit! Het winkelcentrum staat ook grotendeels leeg en is erg ongezellig. 
  

Burgerbegroting 
  

Veel inwoners hebben het gevoel dat een te groot deel van de gemeente financiën naar het 

centrum van Waalwijk gaan terwijl andere locaties verloederen als voorbeeld het 

Havendriespark in Waspik afgevallen takken versperren de paden bij harde wind is het 

gevaarlijk. Verder opvang van asielzoekers, Waalwijk doet m.i. veel te weinig en heeft 

koudwatervrees voor de hardste schreeuwers. Politici worden voor een termijn gekozen en 

moeten in doe termijn besturen en zich niet laten eiden door geblaat aan de zijlijn. 
  

Ik heb overal “weet k niet” moeten antwoorden, omdat ik het ook echt niet weet. Dus daar ligt 

nog wel een taak. Bewoners informeren en actief betrekken 
  

Verzoeken aan gemeentes voor clubs honoreren 
  

Luister nu eens naar klachten ipv ze zsm administratief af te handelen 
  

Vaker een referendum houden over beslissingen waar veel gemeentegeld in omgaat. 
  

Als mensen het idee hebben dat er wel naar ze geluisterd wordt en dat er idd inbreng mogelijk 

is gaan er wel meer mensen meedenken en zich laten horen. 
  

Wat i dit voor flauwekul? Als ik hierboven 1 invul bij de bovenste vraag en bij vraag 2 ook, 

verdwijnt het antwoord op de eerste vraag! 
  

Eerst met mensen praten alvorens een oordeel te geven. 
  

Er moeten verschillende bomen en planten worden geplant die de natuur en de bodem beter 

bestand kunnen maken tegen klimaatverandering. En de mensen die in Nederland willen 

blijven. Laat ze geholpen worden aan het kopen van een huis 7. 
  

Luister naar de inwoners . Ze laten inwoners wel van alles invullen en mee denken maar 

gemeente waalwijk doet toch wat ze zelf wil 
  

Er moeten verschillende bomen en planten worden geplant die de natuur en de bodem beter 

bestand kunnen maken tegen klimaatverandering. En de mensen die in Nederland willen 

blijven. Laat ze geholpen worden aan het kopen van een huis ?. 
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meer woningen voor de jeugd 
  

Ik heb geennodee wat de gemeente doet, komt ook omdat ik me hier niet in verdiep. Maar een 

kaart zoals deze werkt wel 

  

Inwoners mee laten denken is leuk, maar het moet een stap verder gaan. Het kan niet zo zijn 

dat je mee mag denken en dat het daarna stopt. Ook bij het beslissen moeten de inwoners 

worden betrokken. 

  

Graag wethouders die weten van de praktijk, en niet van papier. Bv wethouder wat over 

woonbouw weet wat de aanbesteding in elkaar zit. En of dat er iemand uit de praktijk met 

ervaring deze wethouder meehelpt. Nu is het zo dat wethouder meer met d'r eigen presentatie 

bezig is ( korte termijn visie) 
  

Gemeente medewerkers moeten meer bezig zijn met de problemen en niet met hun papier 

winkel. 

  

Laagdrempelige Inbreng mogelijkheid bij vermeend onveilige verkeerssituatie. 
  

Mensen die binnen de gemeente wonen en specialist zijn raadplegen 
  

Ik hoop echt dat er in de kleinere ‚plaatsen vd gemeente Waalwijk een betere mobiliteit 

geregeld kan worden voor mensen die afhankelij zijn van het openbaar vervoer .dit is echt een 

drama . Vooral s'avonds 

  

We mogen nu al meepraten maar gemeente luisterde niet of doet er niet aan. Platform Waspik 

doet vreselijk zijn best maar alleen praten met gemeente helpt niet. Daadkrachtige maatregelen 

willen we zien 

  

Nee dat heb ik niet 

  

Wat betreft woningbouw eigen initíatieven van inwoners met veel grond helpen om een 

bouwproject te realiseren. 
  

Geen idee of er een app is voor de gemeentelijke berichten, mensen worden eerder naar een 

app (met pushberichten) getrokken dan naar een website 
  

Heb contact opgenomen met wijkconsulent over speeltuintje en kreeg een harde nee en niks 

mogelijk in plaats van dat er mee wordt gedacht in wat wel mogelijk i 
  

Door concrete vragen voor te leggen, digitaal. En door meer wijkgericht te werken en daar input 

op te halen. Meer ruimte voor eigen regie 
  

Gemeente plannen vooraf bekend maken via Waalwijker en gemeente site. Voldoende tijd 

vooraf om bv te kunnen reageren middels een enquête, stemformulier etc. Gemeentelijke 

project coördinator die voor de inwoner makkelijk te contacten is, ook telefonisch. Wens van de 

burger serieus meenemen in plan, indien mogelijk. Nu is de ervaring dat het vnl ' voor de vorm’ 

inspraak is. Goede beeldvorming vd Gemeente, maar dat in realiteit, burgers weinig tot geen 

invloed hebben. Vooral de ambtenaar ruimtelijke ordening groenvoorziening trekt zijn eigen plan 

qua bomen beleid. Honderden bomen zijn reeds gekapt. Afgelopen week ook weer in de 

Akkerlanen. De bewoners en overige inwoners zijn er veelal niet over te spreken. 
  

Kom de wijken in. Neem deel aan activiteiten die in wijken georganiseerd worden. Zo kunnen 

jullie veel contact maken met de bewoners. 
  

Door concrete vragen voor te leggen, digitaal. En door meer wijkgericht te werken en daar input 

op te halen. Meer ruimte voor eigen regie 
  

Persoonlijk benaderen via nv een brief 
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Het in gesprek gaan met idd straatvertegenwordigers, buurtverenigingen, betrokken 

buurtbewoners etc. Ik merk in onze wijk dat mensen losgekoppeld zijn van de gemeente, dat 

betekend jongere en oude personen en ook mensen die al hun leven lang in de wijk wonen. Het 

gevoel heerst dat niet geluisterd wordt. 
  

Zulke online vragen of net als met het vuurwerk vind ik persoonlijk perfect. Beiden heb ik ook 

direct mee gedaan. Een avond ergens heen moeten om mijn mening te geven is soms wel 

handig, maar je moet maar net op die dag en dat tijdstip kunnen. En dat kunnen wij (en ik denk 

heel veel jongere generaties met ons) veelal niet. De agenda zit te vol maar dat wil niet zeggen 

dat het ons niets kan schelen. 

  

Ik geloof niet dat ik ooit op de hoogte ben gesteld hoe k ergens over mee kan beslissen. En 

verder hoor ik nooit iets over plannen in de gemeente, zoals bijvoorbeeld plan flats Larixplein of 

plannen kruising Akkerlaan.. 

  

Mensen die meldingen doen via de fixi app doen dat om hun straat of de gemeente te helpen 

iets op te lossen. Met deze mensen kan je ook contact opnemen om te vragen wat er in hun 

buurt verbeterd zou kunnen worden 

  

Wij hebben geen wijkbudget. Hoe kunnen we dat als "Hof van Capelle” aanvragen? 
  

Laat de conversatie open zijn zonder dat er al barricades zijn opgeworpen, het plan kant en 

klaar is. Neem de burger serieus en gebruik het woord participatie niet als men niet echt kan 

participeren . Het zou de ambtenaren sieren wat minder bepalend en nadrukkelijk aanwezig te 

zijn. Masr juist op zoek gaan naar de verbinding 

  

betrokkenheid bij stedelijke moderniseringsprojecten 
  

Ik denk dat het niet zozeer aan de bewoners ligt,die weten echt wel wat ze willen. Het is jammer 

dat als de gemeente al een beslissing heeft genomen over iets,dat het dan heel moeilijk word 

voor de burger om daar iets aan te veranderen 
  

Optijd laten weten.. wat er gaat gebeuren.. de mensen op de hoogte stellen zodat het geen 

verrassing is. 

  

Spellingfoutje: De gemeente besteedt 
  

Eerst geven ze je gelijk en daarna komt er een lange app waarom het niet kan,met onzinnige 

opmerkingen. Dan denk je als burger ze doen toch wat ze zelf willen. 
  

Meer zelf laten beslissen over hoe hun wijk er uit moet zien 
  

ik denk op de manier zo als u nu heeft gedaan ‚worden nu andere bewoners bereikt. hier door 

krijg je een andere groep bewoners ‚die van zich laten horen. 
  

Regelmatig aan inwoners laten weten dat ze mee kunnen denken/doen en op welke manieren. 

Maak dit onderdeel van welkomstpakket voor nieuwe inwoners, zorg dat scholen het opnemen 

in hun lespakket (burgerschap), zorg dat maatschappelijke organisaties, stichtingen en 

verenigingen heel goed op de hoogte zijn. Organiseer een burger spreekuur of een 

inspreek/informatiepunt in de bibliotheken en buurthuizen. 
  

Steekproeven (evt. Telefonisch) om zo opinies in kaart te brengen. Korte enquetes online en 

zomeningen inventariseren 

  

De bovenste vragen kan je niet aankruisen. 
  

Meebeslissen i niet nodig, meer informeren en beter reageren op klachten wel! 
  

Onbegrijpelijke manier van invullen, werkt niet 
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Buurt avond in buurthuizen organiseren, om veranderingen/ plannen toe te lichten. Ook 

inspraak moet dan mogelijk zijn! 
  

Het is misschien wel een idee dat de gemeentelijke ambtenaren onderling, beter samenwerken 

en niet langs elkaar heen werken. Zoals ik zelf ervaren heb i.v.m. buurtklachten. 
  

Bovenstaande keuze lijst werkt niet goed of is onduidelijk. Gemaakte keuzes verdwijnen plots. 

Avonden organiseren waar thema's besproken worden. Digitale nieuwsberichten versturen om 

mensen in te lichten. 

  

Zorgen als inwoners van zich laten horen er ook iets mee doen hier aan de Grotestraat in het 

appartement complex De Grote Waal heerst al jaren parkeer probleem doordat iedereen er 

gratis mag staan,zou voor bewoners vergunningen komen er gebeurt niks 
  

Beter afspraken nakomen, transparanter zijn 
  

laten meedenken en ook inderdaad naar je bewoners luisteren zijn twee verschillende 

dingen..Mijn vertrouwen in de gemeente Waalwijk is zeer laag. Ik baal dat Waspik onder 

Waalwijk valt, dat zal de historische ondergang worden van pittoresk klein Waspik 
  

In een vroeg stadium de belangrijke ideeën van de gemeente voorleggen aan de bewoners 

zodat zij de kans hebben om erop in te gaan en met mogelijke aanpassingen hierop kunnen 

voorstellen 

  

parkeer plaatsen realiseren bij appartementen waar een winkelcentrum is.Bewoners moeten 

vaak ver lopen voor hun auto. 
  

Vroeger was er 3 keer per jaar wijktafel, was prettig 
  

Neem als gemeente contact op met bewoners en vraag hoe ze de leefbaarheid ervaren, of ze 

last hebben van geluid verkeer en je samen in oplossingen kunt denken. 
  

als inwoners meedenken, de adviezen van inwoners ook opvolgen 
  

leuke en makkelijk in te vullen enquettes maken. 
  

Belangen van inwoners prefereren boven belangen van derden. 
  

Een makkelijke te bereiken plek inrichten voor ideeen vanuit burgers. Van een tip dat het handig 

is ergens een prullenbak te plaatsen tot ideetjes voor verbetering verkeerssituatie in de directe 

omgeving etc. Dus bijv op de site met 1 klik een idee of tip kunnen droppen met bijvoorbeeld de 

wijk aanklikken waar het om gaat. 
  

Geef duidelijk aan wat bewoners kunnen betekenen in de wijk. Nu weet ik en wellicht vele met 

mij niet eens hoe we met wie in contact kunnen komen en dat zorgt voor achteruitgang van de 

wij. Zeker als dat niet onder Waalwijk valt (maar wel van de gemeente Waalwijk) 
  

NEE 

  

Geen idee 

  

  

Nvt 

  

nvt 

  

neen 

  

Nee 
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Nvt 

  

nee 

  

mvt 

  

Nee 

  

Neen 

  

Neen 

  

Nvt. 

  

Nvt. 

  

nvt 

  

Raad 

Alles wat je communiceert ook voor voor slechtzienden/blinden en doven en slechthorenden 

toegankelijk maken 
  

College 

Beter verwachtingen management, duidelijkheid geven over rollen en proces. 
  

Een Burgerbegroting geeft inwoners de kans activiteiten (bijv doelgroepen) of projecten (bijv in 

de openbare ruimte) aan te dragen, te motiveren en hiervoor draagvlak te vinden in de 

gemeenschap. Het is een manier om inwoners meer aan het stuur te laten zitten, maar maakt 

ook dat inwoners meer meekrijgen over hoe democratie werkt. Het gaat hier over ruimte geven 

n ruimte nemen. 

  

Ambtenaren 

In ons werk is het belangrijk om dichterbij de inwoner te komen. Door met hun in gesprek te 

gaan, te luisteren, te faciliteren en te doen wat nodig is. Bijvoorbeeld door processen 

makkelijker en begrijpelijker in te richten. Maar ook door zichtbaar te zijn op de plekken waar 

dat nodig is. 
  

doelgroepen/windplaatsen direct benaderen: onderwijsinstellingen, sportverenigingen, ouderen, 

zorgpersoneel, MKB, Roover, agrarische sector, Tavenu, etc. 
  

In onze democratie wordt een gemeenteraad gekozen door de inwoners. De raad heeft 4 jaar 

lang daarmee het vertrouwen van de inwoners om de gemeente te besturen. Dat moet je niet 

alsnog willen doorkruisen door beslissingsbevoegdheid bij de inwoners te leggen. Een 

uitzondering vind ik de eigen leefomgeving (eigen buurt!), maar dan alleen meedenkend en niet 

meebeslissend. Maar op gemeenteniveau en voor wat betreft financien is het aan de raad. In de 

ruimtelijke ordening zijn er overigens voldoende waarborgen om zienswijzen in te dienen. Dus: 

nee. Ik zou inwoners niet meer laten meedenken over plannen. 
  

Maak duidelijk onderscheid tussen meedenken en meebeslissen, dat is echt een belangrijk 

verschil. Het ophalen van informatie breed in de nabije omgeving en bij belanghebbenden is 

belangrijk, meebeslissen is niet altijd beter (de gemeente moet ook het algemene belang dienen 

in plaats van buurt- of individuele belangen, dat staat soms op gespannen voet). 
  

Geen andere ideeën, maar het is wel sterk afhankelijk van het project, beleid of de 

werkzaamheden in hoeverre je inwoners kunt betrekken en hoe groot hun rol is daarin. 
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Vooral ZONDER concept voorstel of schetsontwerp de inwoners benaderen. Eerst hun ideeën, 

wensen, klachten enz. ophalen. En dan samen aan de slag om een plan uit te werken. 
  

De keuzemogelijkheden zijn voor mij geen antwoord op de vraag: HOE, maar vooral WAT. 
  

Ideeën van bewoners oppakken en uitwerken/een plaatje geven n het beleid. 
  

Meebeslissen betekend aan de voorkant goed uitleggen binnen welke kaders dat dan gebeurd. 

Soms valt er niets te beslissen en ligt er a iets vast door wet en regelgeving voorbeeld. dan valt 

er niets meer mee te beslissen 

  

Deze enquete werkt niet goed. Als je een bolletje aanklikt kun je bij de volgende vraag niet het 

bolletje van je keuze aanklikken, soms wordt hierdoor een voorgaande keuze gewist. 
  

Volgens mij wordt er al best veel gedaan om inwoners bij plannen te betrekken. Het is dan aan 

de inwoners zelf of ze gebruik maken van het meedenken of niet. Waalwijk kent (helaas) ook 

veel klagers. Lastig inschatten of zij dan wel meegedacht hebben of vanaf de zijlijn maar wat 

roeptoeteren! 
  

Ik denk zelf al jaren mee als inwoner over parkeerproblemen in de wijk. Er worden geen borden 

of gele strepen geplaatst om het probleem op te lossen omdat de gemeente Waalwijk zo min 

mogelijk borden en gele strepen wil hebben. Daardoor is er al ruim 10 jaar gedoe en getreiter In 

de wijk omdat het niet duidelijk is waarom het parkeren achter een oprit in een smalle straat erg 

vervelend is. Ik kom met grote regelmaat mijn oprit niet in of uit omdat er een auto achter 

geparkeerd staat. Boa's delen boetes uit maar mensen worden hier alleen maar boos over met 

als gevolg dat ze dreigend bij mij aan de deur staan. Dus helaas heb ik met meedenken nog 

niks bereikt. 

  

Wijkregisseurs in gesprek met buurtbewoners. Bijv op plein met koffie/thee, straat ervoor 

uitnodigen. Of letterlijk aanbellen (hoewel mensen dat vaak niet prettig vinden, we 

waarschuwen tuurlijk ook om niet zomaar voor iedereen de deur open te doen). 
  

Niet origineel maar wel effectief: inloopavonden/informatiemarkten organiseren over een 

onderwerp dat een specifieke wijk of buurt raakt (bijvoorbeeld het openen van een 

opvanglocatie). Laten we als gemeente ook eens wat weggeven, trakteren of uitdelen aan 

mensen. Dat stimuleert mensen om te (blijven) komen en verhoogt de feestvreugde. De 

mensen van GO zijn hier heel bedreven in. 
  

Ik denk dat het soms helemaal niet handig is om inwoners mee te laten denken en beslissen. 

Soms zijn de uitkomsten al bekend vanuit onderzoeken en andere gemeenten en kost het dus 

alleen maar tijd en geld om draagvlak te creëren. 
  

Het gros van de inwoners is in mijn ogen vooral geïnteresseerd in wat er concreet gebeurt in in 

hun wijk, buurt of misschien de stad. Minder concrete zaken leven minder en leveren vaak 

weinig tot geen reacties op, vaak van de 'usual suspects'. 

  

meer buurthuizen beschikbaar stellen om buurtbewoners laagdrempelig mee te laten denken en 

praten. Eventueel iemand van de gemeente daar inloopspreekuren houden. 
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Heb je nog andere ideeën over hoe onze gemeente inwoners het best kan 

ondersteunen? Dan kun je die hieronder noemen. 

Inwoners 

Door hen te vragen wat ze nodig hebben Grenzen aan te geven (duidelijkheid scheppen, 

betrouwbaar te zijn met afspraken, verantwoordelijkheid te tonen (ook bij obstakels), niet te snel 

oordelen, ruimhartigheid (voordeel van de twijfel) 
  

Door NIÉT het emailadres te blokkeren 

  

Neem burgerinitiativen serious en wimpel ze niet weg. Beargumenteer een standpunt en 

verzand niet in algemeenheden of subjectieve oordelen. Blijf bij de feiten en laat je niet leiden 

door de toon van een betoog. Neem tijd voor een burgerinitiatief en stuur burgers niet van het 

kastje naar de muur. Een inspraakrecht van een paar minuten voor een complex vraagstuk is 

onzin zeker als raadsleden niet eens de moeite hebben genomen de documenten te lezen. 

Natuurlijk is capaciteit beperkt zeker als gevolg van de versnippering van het politieke 

landschap in Waalwijk, maar het kan toch niet zo zijn dat de grootste alles mag bepalen omdat 

de kleintjes de capaciteit niet hebben om zich adequaat te informeren over een specifiek 

vraagstuk. 
  

Ook hier lukt de beantwoording niet. 
  

helaas werkt het invullen an deze enquete niet op een ipad 
  

Wijkcomites helpen om inwoners te betrekken. 
  

Nu is het plan/beleid van de gemeente waar burgers warm voor gemaakt worden. Over het 

algemeen probleem gestuurd. Het is een top-down beleid. Je zou moeten zorgen naar een 

mengeling van top-down en bottum-up. Dit betekent een andere rol voor het welzijnswerk en 

ambtenaren. Van vraaggestuurd naar vraaggericht. 
  

Speciale gemeentelijke info editie geprint en via een app 
  

De gemeente communiceert niet of niet voldoende met haar burgers waardoor er veel 

verwarring ontstaat onder burgers over plannen, of deze nu nieuw aangedragen worden of al in 

werking gesteld zijn. Ik zou hier verwachten dat de gemeente actief haar burgers informeert in 

plaats van plannen actief proberen te verbergen voor haar burgers. Ik krijg door de manier van 

handelen van de gemeente sterk het gevoel dat de gemeente zo veel mogelijk probeert plannen 

en informatie voor burgers te verbergen omdat inmenging van deze burgers vaak als lastig 

wordt ervaren door de gemeente. 
  

Hoewel ik me persoonlijk betrokken vol bij mijn omgeving, heb ik geen idee waar ik terecht zou 

kunnen. Maar ook niet wat de gemeente dan zou willen ondersteunen. De gemeente blijven 

toch een aantal mensen in de grote betonnen blokkentoren langs de snelweg. De gemeente is 

geen gezicht, geen aanspreekpunt en daarmee ver weg. 
  

Het is juist belangrijk om niet vooraf door regelgeving meedenken te begrenzen 
  

Moeilijk om zaken of mensen in vakjes in te delen. Kort gezegd is het nodig om een duidelijk 

aanspreekpunt te hebben. Open staan voor suggesties. Hoe de gelden moeten worden 

gegenereerd kan door bedrijven mee te laten doen. Bekendheid geven aan een project is niet 

simpel. Papier flyeren mag niet meer. Niet iedereen gebruikt sociale media. Sterker nog, steeds 

meer mensen krijgen hier een hekel aan. Langs deuren gaan is dan de enige optie. Maar dat is 

erg intensief en er zijn niet zo maar mensen voor te vinden. Mensen motiveren is niet 

gemakkelijk. 
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Ik ben hoogopgeleid, maar de vraagstelling van deze en ook vorige vragen is erg lastig. 

U 

  

  

Luisteren en niet van het kastje naar de muur sturen 
  

Ik zou graag zien dat er meer afdelingen van de gemeente telefonisch bereikbaar zijn ipv alleen 

maar digitaal. In een gesprek kan iemand zijn of haar probleem of idee beter toelichten. 
  

Regels en voorwaarden zouden voor een ieder moeten gelden. Ook voor wethouders en ex 

wethouders. Vriendjespolitiek hoort niet in het Gemeentehuis, dit ondermijnt het vertrouwen van 

de burgers. 
  

Dat flexibeler opstellen "als dat nodig is” enkel de stelling is al mis. Als de inwoner vindt dat de 

gemeente zich flexibeler op moet stellen dan moet dat gebeuren, of het moet echt heel 

onrealistisch zijn wat er gevraagd wordt, maar over het algemeen is het zo dat de ambtelijke 

organisatie een idee heeft en dat moet dan uitgevoerd worden. Echt luisteren doen jullie 

NOOTT. 

  

Er wordt veel geklaagd en ook gevraagd over het groenonderhoud. Maar de gemeente werkt 

helemaal niet mee, om bijvoorbeeld veel te groot geworden bomen die overlast veroorzaken in 

woonwijken, te vervangen voor jonge bomen / kleinere exemplaren. 
  

Een open debat over het beleid en uitgangspunten in het algemeen. Zoals ik eerder refereerde 

aan allerlei websites, voert de gemeente braaf de overheidsplannen door. Alleen daarbinnen is 

een mogelijkheid om wat te bespreken, mits het ook maar zo'n doel ondersteund. Zoals bij de 

vorige vraag wordt gesuggereerd met "vluchtelingen en auto delen”. Het blijkt dat het IPCC 

rapport niet klopt en niet deugt. CO2 is 'Ievensgas' waardoor planten groeien en zuurstof geven. 

CO2 zorgt niet voor opwarming van de aarde. Bijna niemand weet het bestanddeel CO2 in de 

lucht, maar wil het wel reduceren, terwijl dat onder een bepaald niveau ervoor zorgt dat planten 

sterven en daarmee alle organismen. Maar het is toverheidsbeleid, dus volgt men blindelings. 

Daar zouden gesprekken óók eens over moeten gaan. De zinspeling over CO2 budget en 

CBDC. digitale ID en talloze camera's leiden tot een totalitair regime, maar dat lijkt men niet te 

willen zien, totaal verblind door ideologie van 0.a. het WEF. 
  

Ik kan geen 5 keuzes maken. Keuze 1,e,5, 6 en 8 

  

Wekelijks bekend maken in de Waalwijker, wat er gaat gebeuren in een wijk . 
  

Bijeenkomsten waar inwoners en organisaties ideeën en kennis kunnen uitwisselen. 
  

Wat er leeft of gebeurd in Waalwijk. Ik heb geen idee. 
  

Vragen en klachten van inwoners serieus nemen en die niet afdoen met een dooddoener. 
  

Niet van toepassing 
  

Er voor lobbyen dat de geluidsoverlast door vliegbasis Gilze Rijen wordt teruggedrongen, m.n. 

‘s nachts en in de vroege ochtend of late avonduren. 
  

Nu niet 

  

Een soort WOP wat jaren geleden is gesneuveld zou terug moeten komen maar dan met 

ideeën die voor iedereen belangrijk zijn en niet alleen mensen die hun eigen hobby proberen uit 

te voeren. 

  

Flexibel opstellen ? 
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Kennis uit gemeentehuis als inspiratie inzettenniet als kader of richting gevend. Om mensen 

van de kant af te duwen. 

  

Door mogelijk heiden aan tebieden Meedenken en praten over oplossingen 
  

Betrekken. 

  

Betrekken. 

  

Het geven van eenduidelijk uitgangspunt 
  

Altijd achter de feiten lopen dat is de gemeente Waalwijk 
  

De gemeente stelt zich niet, nooit flexibel op. Ik woon hier 56 jaar, ben hier geboren, getogen 

en zal hier waarschijnlijk overlijden maar mijn 1e goede ervaring met de gemeente, met een 

medewerker was 3 weken geleden. 
  

- carnaval n Waalwijk weer levend maken, vooral bij de jeugd - leegstaande hal beschikbaar 

stellen, zodat carnaval clubs die willen bouwen een gezamenlijke ruimte hebben hiervoor ( 

zodat de optocht weer echt groter kan worden) - samen met afgevaardigden van carnaval clubs 

aan tafel om plannen aan te horen - 
  

Waarom kan in de ene straat wel iets, en in een andere niets. 

  

Begrijp nr 4 niet. Moet daar 'opstellen’ niet bij "regels en voorwaarden opstellen"? 

Aanspreekpunt zowel in gemeentehuis als ook digitaal (slecht ter been of ziek) Bij 

veranderingen in eigen buurt/straat ofwel direct betrokkenen n gemeente kaart met korte uitleg 

(zoals kaart met skibaan op Halvezolenpad) in de bus doen Bv tijdens pandemie kaart met 

contact gegevens hulporganisaties in de bus, of als straatnaam/functie veranderen Dit! Burgers 

actief bevragen 
  

Indien bewoners daadwerkelijk middels hoog deskundige en onafhankelijke landelijk erkende 

organen kunnen aantonen waar er onjuist gehandeld wordt door de gemeente en haar partners, 

vaak zels corrupt, dan dient dît niet in een doofpot te worden gestopt, zoals nu gebeurd onder 

andere door Uw wethouder. 

  

hoor eerst van mensen die hoge belastingen betalen. zonder geld werkt niets. jouw 

winkelcentrum Els is als een spookstad. niemand wil in waalwijk investeren. heel snel wordt het 

een arme stad. gezondheid en welvaart moeten worden ondersteund. het kapitalisme 

ondersteunen. Anders zal Waalwijk over een paar jaar maar om één ding beroemd zijn: 

goedkope buitenlandse arbeidskrachten. 
  

De gemeente zou kunnen zorgen dat in andere gemeentes opgedane ervaringen met plannen 

en actie’s, ook aan de inwoners van WW ter beoordeling kunnen worden voorgelegd. 
  

Facilitaire ondersteuning. 
  

De gemeente moet het vertrouwen hebben van de mensen, daarna komen mensen op gangTe 

vaak verschuilen mensen zich achter regeltjes 
  

openbaren toilet 
  

Neen niet op dit moment. 
  

De gemeente zou kunnen zorgen dat in andere gemeentes opgedane ervaringen met plannen 

en actie’s, ook aan de inwoners van WW ter beoordeling kunnen worden voorgelegd. 
  

Waar zitten de knelpunten in een wijk? Bewoners weten dat beter dan de gemeente zeff. 
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Vastgeroeste oude gedachten van ambtenaren overboord gooien. Grootste belemmering voor 

veranderen. De ene kant wil, oude standpunten en meningen blijven bestaan waardoor op 

voorhand groepen uitgesloten worden. 
  

Neem de burger serieus, zorg voor handhaving bij wettelijke overtredingen, vriendjespolitiek is 

echt niet meer van deze tijd! Aanpakken van parkeeroverlast, dubbel parkeren, dubbel dubbel 

parkeren, voor inritten parkeren, stoepen blokkeren enz. enz., controle en handhaven. Wet 

geldt voor iedereen. 
  

Zeer tevreden over de gang van zaken tot op heden. 

  

Je kunt dus nooit 2 x 1 of 2 x 2 bv doen. Ja dan heeft het geen zin want dat is niet eerlijk. Je 

bent ergens mee eens of niet ja is ja nee is nee en niet ga er maar tussenin zitten. 
  

Open menselijk contact aangaan; wat dat betreft compliment voor de burgemeester, die dit voor 

zover ik kan beoordelen mooi doet. 

  

Nee. 

  

Ik zou graag een festivalletje willen organiseren, Weet begod niet waar ik moet beginnen en 

waar moet aankloppen voor hulp hierbij. 
  

Men is al jaren bezig voor het herinrichten van de Amstel. De bestrating is verzakt, scherpe 

randen plantenbakken, etc. Voor de voetganger wordt het steeds gevaarlijker, omdat men te 

hard door de wijk rijdt. 
  

Duidelijk aangeven waarover kan worden ingesproken en waarover niet. Inwoners laten bijstaan 

door onpartijdige deskundigen en niet door belanghebbende ambtenaren en politici 
  

Ook hier zit weer een bug in en kan je niet invullen wat je wil. 
  

Baardwijk mag ook wel iets gebeuren is schande als je door de straat rijdt tegels van 1930 riool 

1957 alles maar in het centrum Meeste geld komt van de boeren ruilverkaveling de gemeente 

heeft er kapitalen mee verdiend 
  

Wanneer inwoners met ideeën komen, moet de Gemeente niet naar de grootste schreeuwers 

luisteren. Afwegen op argumenten waarbij politiek geen rol mag spelen! 
  

eigenlijk zijn alle punten nodig om inwoners te ondersteunen n hun initiatief. Het is raar om hier 

keuzes voor te moeten maken. 

  

Door open te staan voor vrijwilligers en hulp te bieden i.p.v. tegenwerken , terwijl die hun 

uiterste best doen om anderen te helpen e n dan tegen een muur aan lopen bij de gemeente, 

zodat ze afhaken door alle verspilde energie die ze hierdoor kwijtraken . Komen ze er 

uiteindelijk toch doorheen, is het gelijk duidelijk geworden , dat de gemeente het normaal vindt 

om mensen zoveel mogelijk af te houden i.p.v. bij te staan met hun hulp. Daarom hebben 

mensen die vrijwilligers extra nodig. Dit in een tijd van tekort aan vrijwilligers! En niet de 

vrijwilligersorganisatie contour de twern afhankelijk te maken van de gemeente qua geld, zodat 

men echt uit overtuiging kan helpen en niet naar vastgestelde de regels van de gemeente en 

het mogelijk kwijt kunnen raken van de inkomsten. Dan wordt Contour de twern gewoon het 

verlengstuk van de gemeente 
  

Sluit het schoolplein van het Moller college in bloemenoord en voorkom daardoor frustratie van 

de wijkbewoners ivm grote overlast in de straat ( vuilnis) en winkel ( AH ) 

  

Even over het mee betalen in Nederland betalen we aardig wat belasting over allerlei zaken, 

vergelijk dit maar een met onze buurlanden. 
  

Bereikbaarheid verbeteren en sneller reageren op vragen 
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vroeger waren er flatbelangengroepen enz. Daar zie of merk ik niets meer van! Volgens mij 

werkte dat best goed! 
  

Hoe werkt dit? 

  

Er word toch nooit geluisterd naar de inwoners. 
  

Een wijkagent die aanspreekbaar is en duidelijk kennis van een wijk heeft is hier niet aanwezig. 

  

Ik zou me ondersteund voelen als iemand van de gemeente eens langs kwam. Het zou ook fijn 

zijn ik geïnformeerd werd over een plan. Voorbeeld: Vorig jaar zijn er 32 bomen gerooid. Ik had 

hier geen brief over ontvangen. Later zag ik op de site van de gemeente dat er wel brieven 

waren, maar deze zijn niet verstuurd naar bewoners M-Laan. Het rooien had misschien toch wel 

gemoeten, maar je kunt niet meedenken in oplossingen/alternatieven en dat vind ik ronduit 

schandalig. Wellicht heeft het rooien wel in het blad de Waalwijker gestaan, maar die ontvang ik 

vaak niet. 

  

Zorgen dat B&W wordt bemenst door personen met kennis op diverse fronten en niet door de 

onkundige eenheidsworst die er nu zit. 
  

Uberhaupt blijven communiceren en updates geven. 
  

Zorg dat de gemeente zich als bereikbaar en geïnteresseerd opsteld. Laat mensen weten waar 

ze terrecht kunnen en help dan ook echt met de eventuele vragen die ze hebben. Laat mensen 

alsjeblieft niet maanden/dan wel jaren wachten op vergunningen maar zorg dat ze verder 

kunnen of in ieder geval weten waar ze aan toe zijn. 
  

Meer scholing voor de mensen van de gemeente die in de gemeente werken. Bv ondersteuning 

van jeugd 
  

Vooral de oudere bewoners schriftelijk uitnodigen en hen verzoeken wat zij van de plannen 

vinden en ook hun mening vragen hoe zij over hun gezondheid denken als er zoveel verkeer 

door hun straat komt en ze niet eens lekker buiten op hun balkon kunnen zitten, omdat de hele 

dag het autoverkeer door hun straat raast. 
  

Wimpel mensen niet gelijk af‚als die iets voorstellen. 
  

  

Ik zou me ondersteund voelen als iemand van de gemeente eens langs kwam. Het zou ook fijn 

zijn ik geïnformeerd werd over een plan. Voorbeeld: Vorig jaar zijn er 32 bomen gerooid. Ik had 

hier geen brief over ontvangen. Later zag ik op de site van de gemeente dat er wel brieven 

waren, maar deze zijn niet verstuurd naar bewoners Mozartlaan. Het rooien had misschien toch 

wel gemoeten, maar je kunt niet meedenken in oplossingen/alternatieven en dat vind k ronduit 

schandalig. Wellicht heeft het rooien wel in het blad de Waalwijker gestaan, maar die ontvang ik 

vaak niet. 

  

zie vorig antwoord. 
  

Altijd achter de feiten lopen dat is de gemeente Waalwijk 

  

het centrum toegangkler maken voor oudjes. vrije inloop gemeentehuis 1 keer per week 
  

Positief en open staan voor ideeen en plannen van inwoners. De Gemeente moet proberen niet 

meteen een negatieve houding aannemen. Gemeente Waalwijk wordt vaak nog gezien als 'dat 

het toch niet kan’ of 'ze werken toch niet mee’. 

  

Geef wijken meer eigen budget en meer mogelijkhedenvrijheden om hun eigen wijk naar eigen 

inzicht te verbeteren. Uiteraard binnen kaders. 
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Wij worden nergens mee geholpen of ondersteund!! 
  

Soms doe ik veel boodschappen en i mijn fiets niet groot genoeg om alles te dragen en rijdt er 

geen bus naar de Pompweg 
  

Door eerlijk te blijven. 
  

Ik zou me ondersteund voelen als iemand van de gemeente eens langs kwam. Het zou ook fijn 

zijn als ik geïnformeerd werd over een plan. Voorbeeld: Vorig jaar zijn er 32 bomen gerooid. Ik 

had hier geen brief over ontvangen. Later zag ik op de site van de gemeente dat er wel brieven 

waren, maar deze zijn niet verstuurd naar bewoners Mozartlaan. Het rooien had misschien toch 

wel gemoeten, maar je kunt niet meedenken in oplossingen/alternatieven en dat vind k ronduit 

schandalig. Wellicht heeft het rooien wel in het blad de Waalwijker gestaan, maar die ontvang ik 

vaak niet. Vraag bewoners hoe ze b.v. de leefbaarheid ervaren en op welke manier ze denken 

dat de leefbaarheid hersteld kan worden. Wij zijn ervaren veel geluidsoverlast en fijnstof door te 

veel verkeer wat door de staat heen dendert. Denk in oplossingen en laat de bewoners niet in 

de kou staan. 

  

Ik zou me ondersteund voelen als iemand van de gemeente eens langs kwam. Het zou ook fijn 

zijn als ik geïnformeerd werd over een plan. Voorbeeld: Vorig jaar zijn er 32 bomen gerooid. Ik 

had hier geen brief over ontvangen. Later zag ik op de site van de gemeente dat er wel brieven 

waren, maar deze zijn niet verstuurd naar bewoners Mozartlaan. Het rooien had misschien toch 

wel gemoeten, maar je kunt niet meedenken in oplossingen/alternatieven en dat vind ik ronduit 

schandalig. Wellicht heeft het rooien wel in het blad de Waalwijker gestaan, maar die ontvang ik 

vaak niet. Vraag bewoners hoe ze b.v. de leefbaarheid ervaren en op welke manier ze denken 

dat de leefbaarheid hersteld kan worden. Wij zijn ervaren veel geluidsoverlast en fijnstof door te 

veel verkeer wat door de staat heen dendert. Denk in oplossingen en laat de bewoners niet in 

de kou staan. 

  

Keuzelijst werkt niet goed. Slechts 2 antwoorden te selecteren. 
  

nee, 

  

Open communicatie is hierbij noodzakelijk. En openheid van zaken bieden. Inzichtelijk maken 

en bespreekbaar. 
  

Door ons te steunen bij de Provincie , bij beslissingen, die wij niet willen !! En dan bedoel ik , wij 

Waalwijkers. 
  

Ik heb slechte ervaringen met zogenaamde 'inspraak' avonden (bouw Balade als voorbeeld): de 

plannen zijn al klaar en als burger heb je niks meer in te brengen, buiten een hegje of de kleur 

van een stoeptegel. Ondanks veel tegenstand worden plannen vaak zonder goede 

onderbouwing doorgedrukt. Hierdoor voelen burgers zich niet serieus genomen en haken af. 

Waarom bij (bijvoorbeeld ) grote bouwprojecten niet een aantal (echt verschillende) plannen 

voorleggen waar de burger over kan beslissen?. 
  

Bij het invullen van de bovenstaande vragen, vielen de eerder ingediende antwoorden weg. 1x 

per jaar een enquete sturen met de vraag waar de gemeente Waalwijk het beste haar inwoners 

kan ondersteunen. Krijg je weer input binnen en weet je wat er speelt en waar de pijnpunten 

liggen. 

  

Maak delen in de wijk auto-vrij / luw. Volg de landelijke tendens om de maximumsnelheid te 

verlagen naar 30km in de bebouwde kom en handhaaf hierop!! 
  

Zorgen dat alle bewoners van de wijken waar het over gaat een duidelijke uitnodiging krijgen 

over wat er speelt in waalwijk en niet alleen via de socials 
  

61 



Zorgen dat alle bewoners van de wijken waar het over gaat een duidelijke uitnodiging krijgen 

over wat er speelt in waalwijk en niet alleen via de socials 
  

Naast het vinden van organisaties die kunnen meebetalen zou het een extra aanvulling zijn als 

er ook ruimte is om te helpen met hete aanvragen van subsidies, en hoe dit te doen. Het wat 

eenvoudiger maken, of je door iemand kunnen laten helpen, die het samen met je doet. 
  

Dichter bij de inwoners komen, nu lijkt het vaak op ver van ons bed show 
  

Is echt afhankelijk van het onderwerp. Kleine, praktische zaken kan je veel meer aan inwoners 

laten terwijl grote, ingrijpende zaken altijd in coproductie moeten plaatsvinden. 
  

Doe iets met goede en serieuze ideeën die ook héél goed uitvoerbaar zijn 
  

Ik wilde graag een buurttuin hiertegenover, hiervoor moest ik zelf de hele wijk gaan bevragen, 

dit is niet mijn sterke kant en hiervoor kreeg ik geen ondersteuning van de gemeente. 
  

Goed luisteren naar vragen die gesteld worden 
  

Goed luisteren naar vragen die gesteld worden 
  

Doe iets aan de leegstand ‚maakt de huren niet zo hoog dan komen er misschien weer wat 

winkeliers terug in de stad. We willen ook graag de Aldi terug! 
  

Waar kan ik mijn ideeën kwijt? Nu heb ik geen idee wat er mogelijk is 
  

De gemeente de praktijk zelf laten ervaren voor minimaal 1 week of meer. 
  

Makkelijker betrokken worden bij keuzes, bv laten stemmen en dan bij de meeste stemmen 

kijken wat wel mogelijk is. 
  

Zelfde probleem. Antwoorden "verdwijnen”. 
  

Er moeten verschillende bomen en planten worden geplant die de natuur en de bodem beter 

bestand kunnen maken tegen klimaatverandering. En de mensen die in Nederland willen 

blijven. Laat ze geholpen worden aan het kopen van een huis ?. 
  

Graag wethouders die weten waar ze over praten, en of een praktijk persoon erbij met ervaring. 

Is nu niet het geval 
  

Luisteren naar wat bewoners willen en dat tot daden brengen. Bijvoorbeeld als bewoners 

aangeven dat een straat onveilig is voor wandelaars en fietsers. Meedenken hoe je dat kunt 

veranderen. En niet alleen luisteren en niets doen. 

   

  

De bestrating van Bloemenoord aan pakken Ligt er al plus minus 60 jaar vol met gaten en 

kuilen of wachten tot er een sinkhole komt 277 

  

Ik krijg er maar 1 ingevuld. Waarderingen aandacht voor de inzet en moeite van inwoners vind 

ik ook belangrijk. 
  

Alle mogelijkheden bekijken om te bouwen want de woningnood is hoog. 
  

Flexibiliteit in plaats van rigide vastgesteld beleid. Buiten de kaders durven denken. Niet denken 

dat altijd alles vrijwillig kan. Minder participatie in de vorm van allerlei participatie raden want 

daar bereik je alleen een bepaalde doelgroep mee. 
  

Er kan al best heel veel bij Gemeente Waalwijk. Ze ondersteunen waar ze kunnen maar soms 

moet je wel de weg weten. 
  

Breng inwoners met elkaar in contact. 
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Terugbel opdrachten uitvoeren! Niet voor voldongen feiten stellen, bijvoorbeeld door eerst 

plannen volledig uit te werken en inwoners "slechts te laten kiezen” uit enkele mogelijkheden. 
  

Een contactpersoon die serieus met je meedenkt over plannen die je aanlevert 
  

Nogmaals, ik heb geen idee. Wij hebben een eigen wijk in de gemeente, waar we financieel 

opdraaien voor alle kosten, eigen riolering, eigen oponbare verlichting, eigen groenvoorziening, 

eigen voorzieningen voor hondenuitlaat en zelfs een eigen vuilnisophaal. Waarmee behoren we 

wel tot Waalwijk? Nou, geoon. BETALEN want dan weet de gemeente ons wel te vinden. Alleen 

al 24duizend euro per jaar om via onze weg naar onze eigen wijk te mogen rijden. 

  

Neem de inwoners serieus, ga niet-correct zeggen dat iets niet kan maar zoek samen naar de 

verbinding 
  

onderhoud van groene ruimten, aanleg van parken 
  

Door een wijkambtenaar aan te stellen. Voor uitleg en gehoor. 
  

Bij de Jumbo winkel ligt een fietspad. Kan dat doormiddel van een afbeelding op het fietspad 

duidelijk aangegeven worden ? Vreemde automobilisten zien het fietspad aan voor voetpad !! 
  

Evenementen toegankelijk maken 
  

Meer communicatie per wijk. 
  

De inwoners inlichten over wat er mogelijk is. Nu moet je er zelf naar zoeken of e iets bestraat. 

Zou meer informatie moeten zijn in bv een info boekje. 
  

Door klachten over bijvoorbeeld geluidsoverlast serieus te nemen 
  

Meer moeite doen inwoners te bereiken. 

  

Kan geen 5 keuzes invullen met 1. 
  

Dit formulier werkt wederom niet. 

  

Betere en duidelijke bereikbaarheid. Kijken naar mogelijkheden. 
  

nogmaals, het laten meedenken en daadwerkelijk honoreren van inwoners zouden hand in 

hand moeten gaan. Klein voorbeeld de blamage van het fietspad de Veste/halve Zolenlijn. 

Verkeerd aangelegd, dus gevaarlijke situaties. Maar nee, dat gaan ze niet terugdraaien. Het is 

wachten op een dik ongeluk. 
  

Alle betrokkenen informeren en vragen of zij schade of overlast door bepaalde werkzaamheden 

gaan ondervinden 
  

Als je als bewoner ast hebt van veel verkeer en geluidshinder waarom geef je de bewoner dan 

geen sensor om verkeersbewegingen te tellen en een sensor om geluid te registreren? Zo doe 

je het samen en krijg je als bewoner het idee dat er naar je geluisterd wordt. Verder…als je 32 

bomen rooit, waarom informeer je bewoners dan niet dat deze gekapt worden en waarom laat je 

hem dan niet meedenken in hoe je het opnieuw gaat inrichten? Waarom geen 

geluidsreducerend groen en een voetpad en een loopbruggetje als er te weinig ruimte is. 

Waalwijk wil de bewoners uit de auto krijgen toch? Nu moet je over een fietspad lopen. Is dat 

veilig? 
  

door te luisteren en dan ideeen uitvoeren 

  

Een ideeënbus openen. Hoe kan iets anders en beter, zowel financieel als op basis van welzijn. 
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Meer inzichtelijk maken wat de mogelijkheden zijn waaraan je kunt deelnemen, ondersteunen. 

Bundelen van plannen en ideeen in de wijk en dat meer delen met de bewoners van die wijk. 
  

we moeten van het gas af, kan de gemeente laten weten aan de bewoners hoe bv de gemeente 

dit denkt te realiseren. en niet alleen maar roepen isoleren e.d. als je op leeftijd bent b.v 80 jaar 

of meer, dan ga je toch hierin geen geld steken. wat gaat de gemeente hier aan doen. 
  

Nvt 

  

mvt 

  

neen 

  

Nee 

  

Nvt 

  

nee 

  

Neen 

  

Neen 

  

Nvt. 

  

Nvt. 

  

Neen 

  

Raad 

Deze vraag rechtstreeks stellen aan inwoners die zich gemeld hebben. Bij wijze van opvolging 

of nazorg. 
  

Het moet een wisselwerking gaan worden 
  

Het invullen van het schema was niet goed mogelijk. Ik kon in elke kolom maar één manier 

aanklikken. De gemeente zou kunnen kijken naar wat goed is gegaan bij de 

wijkontwikkelingsplannen en waarom. 
  

Ambtenaren 

Ondersteunen bij het slechten van bureaucratie: ambtenaren willen nog weleens schermen met 

regels waarom iets niet mogelijk is ook afschuiven komt voor. 
  

Minder barrieres opwerpen, minder regels (maar is ook afhankelijk van hogere overheden). En: 

niet alles hoeft via de gemeente / een overheid te lopen. Zelfregulerend vermogen van een 

maatschappij moet niet worden onderschat. 
  

Goed aan verwachtingsmanagement doen en heldere kaders aanbieden. Heb vertrouwen en 

wil niet alles beheersen! 

  

Kijken of het ergens anders al uitgevoerd is en daar proberen te gaan kijken. 
  

Enquete werkt niet goed. Bij het aanklikken van een bolletje wordt het keuzevakje van een 

eerdere vraag gewist 
  

Ik hoor vaak terug dat inwoners zeggen 'de gemeente doet toch wat ze zelf willen, er wordt niet 

naar ons geluisterd’. Blijkbaar komt het anders over dan dat wij bedoelen. Ik denk dat een stuk 

communicatie en duidelijkheid soms echt nog mist. Hierin kunnen wij echt nog wel groeien. 
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Best practises delen, zodat mensen een beeld krijgen bij hoe het van idee tot uitvoering kan 

komen en hoe zo'n proces verloopt. Zo wordt de drempel hopelijk verlaagd om een idee in te 

dienen. Ideeën met een positieve insteek behandelen en onderzoeken, niet te snel afschieten 

als 'onhaalbaar’. Denken in mogelijkheden. 

  

Aandacht en waardering geef je tijdens de bijeenkomsten die je als gemeente helpt te 

organiseren en indirect financieel te ondersteunen. 

  

Het allerbelangrijkste is wat mij betreft dat we tijd maken voor goede ideeën, met een 

constructieve grondhouding luisteren naar de ideeën en zoeken naar mogelijkheden om die te 

realiseren. Goede ideeën zijn schaars, daar moeten we dus zorgvuldig mee omgaan. 

  

Ik denk dat het soms helemaal niet handig is om inwoners mee te laten denken en beslissen. 

Soms zijn de uitkomsten al bekend vanuit onderzoeken en andere gemeenten en kost het dus 

alleen maar tijd en geld om draagvlak te creëren. 
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Heb je nog andere suggesties om het functioneren van de raad te 

verbeteren? Dan kun je die hieronder opnoemen. 

Raad 

Minder framen, oordelen en achter de verschillen oog blijven houden voor gemeenschappelijke 

doelen. 

  

De samenwerking tussen ambtenaren en gemeenteraadsleden kan beter . Ook de 

communicatie van ambtenaren met inwoners moet verbeteren. Ambtenaren kunnen best star 

zijn in hun houding. Enige flexibiliteit waar mogelijk moet kunnen 
  

Meer op inhoud met argumenten en niet op basis van macht 

  

College 

Verbetering is altijd mogelijk. Wil niet zeggen dat het nu niet goed gaat 
  

Minder incidentgestuurd optreden. Beter elkaar ‘aanspreken” op gedrag dat niet bijdraagt aan 

goede besluitvorming. 
  

Ambtenaren 

Het is vaak punaises poetsen en de kist vergeten. Een voor de gemeente belangrijk bouwplan 

vertragen door langdurig te redetwisten over een paar parkeerplaatsen. Als we een stad zijn 

denk dan ook als een stad. 

  

Een raad is kaderstellend en controlerend. Ga niet op detailniveau controleren. De relatie 

raadsleden - ambtenaren is (van wat ik heb gezien) gebaseerd op wantrouwen. Dit komt 

enerzijds door het niveau waarop de raad controleert en anderzijds door het informatieniveau 

wat het ambtelijk apparaat verstrekt. Dit versterkt elkaar overigens. Doorbreek dit door vooraf 

actief de raad te informeren over de grote ljn. 
  

Probeer als raad weg te blijven bij details maar concentreer op de hoofdlijnen, de kaders, de 

grote lijnen. Het ambtelijk apparaat moet breed informeren, zodat de raad goed geïnformeerd is 

en blijft en de rol kan pakken en het vertrouwen kan krijgen dat de grote lijnen goed worden 

gevolgd. Werk aan de onderlinge vertrouwensband (geldt voor zowel college raad als 

ambtenaren -raad), nu is het controleren, dat is niet samen sterk. 

  

Ik heb het gevoel dat er een gigantische bonk aan wantrouwen is. En die gaat twee kanten op. 

Van ambtelijke organisatie richting raad en andersom. Als ambtenaar voel je geen vertrouwen 

‚en waardering van de raad. De focus ligt altijd op het negatieve. Staat er een foutje in iets dan 

wordt daar eindeloos over doorgegaan. Wordt er iets goed gedaan, gaat iets goed? Dan is daar 

geen aandacht voor of waardering voor. Als een specialist ziel en zaligheid in een stuk heeft 

gestoken en je krijgt daar ontzettend veel commentaar op of vragen over die allemaal al 

afgewogen zijn spreekt dat niet van vertrouwen, maar van wantrouwen. 
  

In het verleden werden er heel veel raadsvragen gesteld. Die veel tijd vragen van de ambtelijke 

organisatie om te beantwoorden ect. waardoor ander werk blift liggen. Het zou mooi zijn als 

raadsleden hier dus bij stil staan als er vragen worden gesteld. 
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De raadsagenda zit nu vol. Bij andere gemeenten wordt vaak gewerkt met parallele 

raadssessies (informatieavond en gespreksavond). Daarbij wordt gebruik gemaakt van 

burgerraadsleden. Zij doen ervaring op met het raadswerk, waardoor er een soort van intern 

opleidingstraject ontstaat. Wat ook kan helpen bij de samenwerking tussen raad en ambtenaren 

is om de schriftelijke vragen voorafgaand aan een raadsvergadering/gespreksavond beter te 

stroomlijnen. Op die manier weet iedereen waar hij/zij aan toe is. Ook mag er vanuit de griffie 

beter op gestuurd worden dat vragen/opmerkingen/discussies ook echt betrekking hebben op 

het dossier en de kaderstellende rol van de raad. Dus niet verzanden in uitvoeringsvragen. 
  

Sommige raadsleden zitten er voor eigen titel. Ze vergeten dat ze zijn benoemd voor het 

algemeen belang van de gemeente Waalwijk. 
  

enquete werkt niet goed 
  

Geen conorete tips, maar uiteraard is er altijd ruimte voor verbetering 
  

Fracties mogen kritischer zijn op de capaciteiten/ competenties van hun raadsleden. De 

kwaliteit van raadsvergaderingen/ gestelde vragen is bedroevend, Er mag meer vertrouwen 

bestaan in het College. 
  

communicatie tussen ambtelijke organisatie en raad verbeteren, bijvoorbeeld door informele 

informatieavonden die n het teken staan van ontmoeting tussen deze personen. Laagdrempelig 

contact creëren. 

  

Transparantie over organisatiedoelen en waar de gemeente wil staan en hoe ze daar wil 

komen. Er moet dan ook een balans zijn tussen ambitie en de mogelijkheden van uitvoering. 

Alleen met mooie plannen werkt het niet. 
  

Werkwijze volgen en daarin achter de medewerkers staan 
  

natuurlijk opereren we in een politieke omgeving en kunnen er wisselende inzichten zijn. Juist 

verschillende opvattingen maken samen een afgewogen besluit, dat heeft dus waarde. Echter, 

als die inzichten niet op inhoudelijke grond tegengesteld zijn maar op voorhand vanwege 

persoonlijke wrok/een gepercipieerde noodzaak tot het neerzetten van tegenstelling tussen 

coalitie/oppositie, college tegen raad, dan is dat niet helpend voor de inhoud en dus uiteindelijk 

voor de inwoners. Overigens is mijn beeld dat de verandering hierop al is ingezet. Deze is voor 

mij nog niet voldoende doorgezet, maar fijn om te zien dat er aandacht voor is. Ook mag er voor 

mij meer aandacht zijn voor de scheiding tussen het werk van raadsleden en hun rol als 

inwoner (privépersoon) van Waalwijk. Dat loopt nu nog af en toe door elkaar. 
  

Inzetten op het informeel stellen van technische vragen. Raadsleden hebben over het 

algemeen geen idee van de achtergrond van de voorstellen die het college doet (en dat is ze 

niet kwalijk te nemen). Door in gesprek te gaan, kunnen we de achtergronden meegeven en 

gaan de voorstellen veel meer leven. Dat komt de eensgezindheid ten goede. Ik zou ook graag 

in gesprek willen gaan met raadsleden die kritisch zijn op voorstellen die ik schrijf. Dan kan ik 

ook hun overwegingen beter tot me nemen en er rekening mee houden. 
  

De beantwoording van vragen kost de ambtelijke organisatie veel tijd. Dat is prima, maar niet 

als dezelfde vragen meerdere keren gesteld worden. Ook vind ik de vragen soms niet prettig. 

Insinuerend, negatief. Alsof de ambtenarij haar werk niet goed doet en/of vakinhoudelijk niet 

voldoende kennis heeft. Op uitnodigingen om te komen kijken geeft de raad tot nu toe geen 

gehoor. 
  

Minder verzuring en sturen op details, meer vanuit samenwerking en op hoofdlijnen 
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Heb je nog andere suggesties om het functioneren van het college te 

verbeteren? Dan kun je die hieronder aangeven. 

Raad 

Zorgen voor betere raadsvoorstellen. De eigen stukken beter kennen. Ook deze tabel kende 

problemen bij het aanklikken. 
  

College 

Verbetering is altijd mogelijk. Wil niet zeggen dat het nu niet goed gaat 
  

Meer tijd maken voor “benen op tafel-onderwerpen. “Leven door de agenda” zet denkruimte 

onder druk. Ook zouden we meer tijd moeten maken om in gesprek te gaan met inwoners: de 

paden op, de lanen in. 
  

Ambtenaren 

Het college zou haar functioneren kunnen verbeteren door minder vaak op de stoel van de 

ambtenaar/adviseur te gaan zitten. Dit is niet het geval bij het voltallige college, maar gebeurt 

steeds vaker. De adviseurs zijn er voor het college, maak er gebruik van. 
  

Geen een-tweetjes meer met ondernemers, meer / altijd ambtelijke ondersteuning erbij. Spreek 

als college n plaats van als wethouder, vorm 1 blok en verdiep je in de materie. 
  

Bovenstaande antwoorden kunnen niet allemaal worden ingevuld. Lijkt op bug in systeem 

  

Het college kan vooral verbeteren door keuzes te maken. Nu is het voor mijn gevoel: alles, 

alles, alles, en meer, meer, meer, meer. Er gaat niks af waardoor je je compleet overwerkt en 

uitgeknepen voelt. 
  

Focus op de ambities, projecten en zaken die al lopen en voorgenomen zijn i.p.v. steeds 

nieuwe ideeën aan te dragen waar geen capaciteit voor is. 
  

Voorkomen van tegenstrijdige of onhaalbare toezeggingen van college 
  

Een aantal collegeleden hebben de neiging om op de stoel van de ambtenaar te gaan zitten. Ze 

geven graag opdrachten aan ambtenaren, hier moeten we voor waken. Zeker bij 

proefballonnen. De ambtelijke capaciteit is beperkt, deze moeten we zorgvuldig inzetten. 
  

Er is altijd ruimte voor verbetering. 
  

Zichtbaarder en toegankelijker zijn binnen het gemeentehuis. 

  

Er is altijd ruimte voor verbetering, dus ook voor het college. Verbeterpunt: minder 'wil is wet' en 

daarmee ambtenaar ‘overrulen’, kies dan voor constructief overleg. 
  

De gemeente Waalwijk is een fijne gemeente om te werken, maar we worden geconfronteerd 

met de problemen op de arbeidsmarkt. Dit betekent veel wisselingen van medewerkers. Dit kost 

tijd, geld en energie. Mensen moeten wegwijs gemaakt worden en ingewerkt. Het is dan jammer 

als ze goed zijn ingewerkt als ze al weer gaan. Vanuit het College zou er meer aandacht 

moeten zijn voor binding van medewerkers. Dit komt de stabiliteit van de organisatie ten goede. 
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het proces van verbetering vna de collegevoorstellen helpt in de verbetering van de 

besluitvorming door het college. Het is mijn beeld (maar ik ben nooit bij die vergaderingen) dat 

door dit format de alternatieven goed op tafel komen en er een gewogen besluit genomen 

wordt. Ik vraag me af (maar wederom, dat is eerder beeldvorming dan feit) of alle stemmen in 

het college even zwaar tellen en ieder collegelid voldoende ruimte krijgt om zijn standpunt voor 

het voetlicht te brengen. 

  

De leden van het college zouden zich wat mij betreft meer toe mogen leggen op leiderschap en 

een stuk minder op (micro)management. De vragen en opmerkingen die k af en toe krijg zijn 

erg operationeel en gericht op de details. Dat voegt over het algemeen weinig toe en leidt zo nu 

en dan tot gefronste wenkbrauwen. Bovendien ligt hier de taak van het management. Het is 

voor ons het prettigst als een bestuurder bestuurt, dat wil zeggen: richting geeft, het doel 

bepaalt en de doelbereiking bewaakt. Dat sneeuwt regelmatig onder in de waan van alle dag. 
  

Ik begrijp dat het politiek is en dat stemmers belangrijk zijn, maar ik heb het idee dat dat soms 

de overhand neemt. 

  

Betere samenwerking en onderlinge afstemming hebben meer effect dan afspraken over 

procedures. 
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Heb je nog andere suggesties om het functioneren van de ambtelijke 

organisatie te verbeteren? Dan kun je die hieronder opnoemen. 

Raad 

Ook complimenten durven geven 
  

Zoals ik bij de vorige vraag aan gaf zouden ambtenaren veel beter kunnen communiceren met 

raadsleden maar vooral met inwoners. De starre houding die zij vaak aannemen is niet fijn. 

Geef alle ambtenaren een cursus communicatietraining en leidinggevenden ga eens mee in 

gesprekken. Hier kan echt beter op gestuurd worden. 

  

  

Ik ben gestopt met het invullen. Dit werkt niet. 

  

College 

Responsiever zijn, actief in contact met burgers en ondernemers. Meer actief naar buiten en in 

contact treden Verbetering is altijd mogelijk. Wil niet zeggen dat het nu niet goed gaat 
  

Ambtenaren 

De onderlinge samenwerking zou verbetert kunnen worden. Maar ook ben ik van mening dat 

nieuwe, voornamelijk jonge, collega's beter ondersteund moeten worden om te landen in onze 

organisatie. Met goede begeleiding en mooie uitdagingen creëren we toffe nieuwe collega's. 
  

1. meer projectmatig werken. Duidelijke processen en werkwijze hiervoor afspreken. Keuzes 

maken in wat we wel en niet doen. Daardoor meer sturing en betere focus. 2. manager moet 

meer de verbinding zijn tussen bestuur en medewerkers, oog hebben voor zaken waar 

medewerkers tegenaan lopen en daar iets mee doen. 
  

Ook hier werkt site niet!!! 

  

Hou ook de grote lijnen in beeld, werk als team met collega's en andere afdelingen, met het 

college en met de raad. Nu lijkt het een wij-zij -spel, dat is zonde. Weet wat belangrijk is voor de 

politiek en informeer volledig, zodat het college en de raad goed beslagen ter ijs komt. Laat 

geen info weg omdat het niet handig uit komt. Meer transparantie werkt. 
  

Hier geldt eigenlijk hetzelfde als voor het college. Er moeten gewoon keuzes gemaakt worden. 

We zijn met te weinig mensen voor teveel werk. Alles wordt als 'even belangrijk' bestempeld 

waardoor je overwerkt wordt, maar waardoor je het werk dat je doet ook niet super goed kan 

doen. En dat is wel wat je wilt. Je wilt je werk gewoon goed kunnen doen en het beste 

realiseren voor de inwoners. Maar doordat alles moet, doe je alles maar halve bak. 
  

Minder inhuurkrachten waardoor minder vaak mensen ingewerkt moeten worden 
  

Voor college, raad en ambtenaren geldt dat e altijd ruimte is voor verbetering. 
  

Teamoverschrijdende samenwerking kan beter 
  

Er is altijd ruimte voor verbetering, dus uiteraard een 'ja'. Belangrijkste verbeterpunt is dat er 

minder op eilanden moet worden gewerkt; haal de schotten tussen teams weg. En realiseer je 

dat we samenwerken, nu ervaar ik van andere teams soms weerstand / geen medewerking bij 

een vraag die onze burger(s) dient. Dat kan nooit de bedoeling zijn. Maar, gelukkig zijn dat wel 

uitzonderingen. Er wordt hard en met hart & ziel gewerkt op het gemeentehuis. 
  

Striktere projectmatige aanpak voor projecten en programma's. Meer sturen op 

outcome/impact, dan hoe dat nu gaat. Soms wordt er niet op gestuurd... 
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Medewerkers laten groeien in de organisatie en kansen bieden is belangrijk om ze te binden 

aan de organisatie. Daar zou meer oog voor moeten zijn. Meer aandacht voor de teams waar 

het verloop het grootst is. Oorzaken achterhalen en oplossingen daarvoor bedenken. Werkdruk 

is ook een groot probleem. Daar is onvoldoende aandacht voor. Mensen kunnen tijdelijk wel iets 

harder werken maar zaken moeten structureel worden opgelost. 

  

het college stuurt de ambtelijke organisatie niet aan. Dat is ook alles behalve wenselijk. 

  

Ik heb de indruk dat we de laatste 1,5 jaar erg naar binnen gericht raken. De focus ligt op 

allerlei bedrijfsvoeringszaken en het op orde brengen van de administratieve organisatie. Dit 

belemmert de essentie van ons werk: verschil maken voor de inwoner van Waalwijk en voor 

hem/haar de juiste dingen doen. Dat is nu (ernstig) ondergewaardeerd en dat vind ik erg 

jammer. Hier heeft de directie en het management een grote rol in. Het is wat mij betreft 

zorgelijk dat zij zo veel met interne zaken bezig zijn en zo weinig in de stad te vinden zijn… 

  

Duidelijk agenda beheer, minder vergaderen/functioneler, op tijd zijn voor afspraken, 

respecteren van elkaars agenda. 
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Als je nog andere suggesties hebt om de communicatie van onze gemeente 

te verbeteren, dan kun je die hieronder aangeven. 

Inwoners 

Laat communicatie geen afvinklijstje zijn! Investeer in gebrek aan of andere voorkennis dan die 

van de gemeente. Probeer in verbinding te blijven mbt dezelfde intentie, doelen en 

interesse/nieuwsgierigheid. Passend taalgebruik afgestemd op de ander. Blijf weg van 

oordelen: ipv niet vóór s automatisch tegen. Durf nabijheid te creëeren en dingen bespreekbaar 

te maken. Oneens betekent een ander uitdagen in wederzijds begrip, respect en in contact 

blijven. Zelfs al word je het niet eens. 
  

Communicatie is zeer belangrijk. Niet teveel werkgroepen inschakelen. Bekijken hoe men 

subsidies kan aanvragen voor projecten. Er wordt naar mijn idee teveel groepen samengesteld 

die uit hetzelfde potje meedoen. Waardoor de subsidies naar beneden gaan. 
  

Ideeën van inwoners ÈCHT HEEL serieus nemen en ook êcht luisteren 

  

Tijdig en duidelijk reageren op initiatieven van burgers en niet weken of maanden lang niks van 

zich laten horen 

  

helaas werkt het invullen van deze enquete niet op een ipad 
  

Focussen op leefbaarheid en gezondheid van alle inwoners. Geluidsoverlast komt in onderzoek 

als belangrijkste punt naar boven. B&W moet deze aanpakken, door lagere snelheid en minder 

verkeer op A59. Heb t lef om t aan te pakken, en stop met extra logistiek door extra industrie 

met arbeids migranten. 
  

‘Communiceren is vanuit een open horizontale wijze het gesprek aangaan op het niveau dat de 

burger het begrijpt. In dit kader moet er veel meer aandacht zijn voor de laaggeletterden, maar 

ook wat je wilt communiceren. Stop met juridisering van de communicatie 
  

Veel besluiten van de gemeente worden alleen gepubliceerd in een gemeentelijk 

reclameblaadje die mensen met een nee/nee brievenbussticker niet ontvangen. Het is niet meer 

van deze tijd om alleen via deze weg te communiceren. Ik zou hierbij verwachten dat er via zo 

veel mogelijk kanalen gecommuniceerd wordt met burgers in plaats van met zo min mogelijk. 

Nu lijkt het alsof de gemeente actief informatie probeert te verbergen om inmenging van burgers 

te voorkomen. 

  

Ik had een voorstel gedaan via Fixi in oktober 2023 . Staat nog steeds in behandeling, maar ik 

weet niet wat de stand van zaken is. Graag geïnformeerd blijven. 
  

Gelet op het feit dat de keuzes niet vrij te maken zijn in deze quickscan heeft deze geen enkele 

objectieve waarde 
  

Bij communicatie de burger serieus nemen. 
  

Hou eens een open inloop in de verschillende kernen met verschillende onderwerpen. Doe dit 

vooral ook in de avonden zodat werkenden ook in de gelegenheid zijn om te komen. 

Communiceer meer over hoe inwoners kunnen meepraten. 
  

Gebruik maken van moderne opvattingen over communicatie. Geen overkill met informatie, 

maar wel, ook bij routinewerkzaamheden, de mensen uitnodigen om wensen en inzichten 

bekend te maken. 
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Als niet geluisterd wordt is er geen interactie met elkaar. Er spelen heel wat zaken waar de 

inwoner geen weet van heeft en waar nuttige ideeen verloren gaan. De kunst is om de juiste 

knoppen in te drukken om mensen te activeren. 
  

Denk echt mee uitgaande van de visie en missie en geen schijninspraak. Ga eens langs de 

deuren en hoor wat er echt speelt. Een groot deel van Waalwijk is al lang afgehaakt. 
  

Als het ze niet uitkomt trekken ze niets naar zich zelf alles is door anderen gedaan 
  

vanaf pagina 8 gaat de site mis en verdwijnen er antwoorden. 
  

Ik kan elk getal maar 1x invullen 
  

Inwoners eerlijk en openlijk antwoorden geven en behandelen 
  

niet tutoyeren, zoals ook in deze enquête, behandel de burger met respect. 
  

Ik had (en ben vast niet de enige :-) ) het eerst niet goed gelezen en was ervan uitgegaan dat 

juist $ het meest. Ben dus even weer overnieuw begonnen. Deze vraag (en de vorige) is niet 

duidelijk met die stipjes. JE kan ze daarna niet meer aanpassen of mag je er maar en aantal 

kiezen? Ben niet super oud (haha) maar wel verwarrend deze puntentelling van de vraag. JE 

mag er dus maar 4 aanklikken denk ik? 
  

Hoeveel protest is er geweest tegen Akkerlanen? Ondanks dat is er 'gewoon’ gebouwd en 

natuur verdwenen. Hoe voelt het voor een gemeente om de bestrating voor het stadhuis te 

vernieuwen, terwijl horeca ondernemers tijdens cojona gesloten moesten blijven en geen 

tegemoetkoming kregen op hun kosten, maar moesten toezien hoe gemeenschapsgeld werd 

besteed aan onnodige luxe van herbestrating. Dat is wreed en harteloos. Nog los van dat zij nu 

bepaalde bedragen terug moeten betalen en anders failiet gaan. Helaas MKB, onderdeel van 

het WEF-plan. Waarom een waterfontein bij het stadhuis met prachtige verlichting, terwijl er een 

energiecrisis is. Mooi uxe uitstraling met zovelen bij de voedselbank. Een beetje meer respect 

en nederigheid naar de inwoners zou op zijn plaats zijn. Jullie bestaan door de belastingbetaler 

en horen dienstbaar te zijn naar de mensen in de gemeente, dát is onderdeel van democratie. 

Ik benut graag de vrije tekst ruimte om mijn mening te delen. Helaas anoniem. 

  

Kan weer maar 1 antwoord invullen. Ook bij de vorige vraag. Hier 1, 2 4, 6 , 7 Vwb vorige vraag. 

De gemeente doet haar best maar ik schaam me vaak over het niveau en de manier van 

vergaderen wanneer ik naar een raadsvergadering kijk 
  

Als ik naar raadsvergaderingen kijk dan wens ik vaak dat mensen beter naar elkaar luisteren, 

hun ego thuis laten en constructief meedenken ipv overal tegenaan te schoppen en processen 

te vertragen. Het is niet zo gek dat burgers het vertrouwen in de politiek kwijtraken als ik 

sommige raadsleden hoor spreken. Het is een kopie van de landelijke politiek. Misschien zijn 

heidag pen deep democracy aan te bevelen om beter naar elkaar te kunnen luisteren en 

besluitvorming zo democratisch mogelijk te laten verlopen en toch iedereen serieus gehoord te 

hebben. 

  

Reacties van de inwoners serieus nemen en die niet afdoen met een dooddoener. 

  

Geen beslissingen nemen, en vervolgens daarna nog doen alsof mensen er nog invloed op 

hebben. Eerst inspraak vragen, er vervolgens wat mee doen, daarna eventueel verder gaan 

met het project met de benodigde aanpassingen. 
  

Vooraf transparant communiceren over plannen. Waarom gaan we iets doen, voor wie, welke 

kaders liggen al vast etc. En daarna bewoners beter in de planvorming. 

  

Nu niet 
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Uitleg geven waarom iets niet uitgevoerd kan worden. 
  

We hebben een gemeente die alles maar door wilt zetten en als.het niet goed schikt kan dan 

maar kwaad schiks. Als ze een vergunning aanvragen om bomen te kappen en die wordt 

afgewezen om vervolgens die zelfde vergunning daarna nog een keer aan te vragen. Alles door 

blijven drukken. 
  

Dilemma communicatie. Vertellen welke afwegingen gemaakt zijn, welke vragen en dilemma's 

daarbij zijn besproken, waarom welke keuze is gemaakt en betekenisvol communiceren. Wat 

betekent dit voor inwoners en daarbij ook negatieve effecten benoemen. 
  

De Ombudscommissie een publieke functie geven. Zodat het ook een eigen agenda kan voeren 

en meer zichtbaar word naar de inwoners. Er is meer tegengas nodig om het hoogste orgaan 

goed te kunnen laten functioneren in besluitvormingen en in het agenderen van onderwerpen 

die er echt toe doen. 

  

Heb eens een brief geschreven waar nooit op is gereageerd 
  

Het belangrijkste is dat de Gemeente een korye, midellange en langetermijn beleidsplan maakt 

wat er niet vanuit gaat dat Waalwijk een centrum heeft wat eruit moet zien als een (een 

voorbeeld) gevel tot gevel geplaveide voetgangetsstrook met lege winkels. Sinds de 

herinrichting is alle "ziel" uit het centrum weg en lijkt het oude, gezellige "kantoor" op een 

"steriele ziekenhuiskamer". Met de komst van wat terrassen aan de zijde van het oude stadhuis 

en de fontein is er een klein beetje teruggewonnen maar veel te weinig. Dit plan, waarschijnlijk 

gemaakt door een hoogbegaafd architect past simpelweg niet in ons mooie centrum wat 

vanouds (kijk eens wat oud archiefmateriaal terug) levendig was, een ziel had, karakter had, 

bedrijvigheid. Op een koopavond kun je op het allerdrukste moment letterlijk handmatig met je 

vingers de mensen tellen op straat. Het is zo'n zonde! 
  

Eerder vooraf dan na afloop communiceren Bij directe veranderingen hoort directe 

communicatie dus als omgeving verandert in de bus Af en toe een brief zou mooi zijn, niet 

iedereen twittert of leest dagelijks de gemeente website Mensen uitnodigen voor informeel 

gesprek met B of W, gemeenschapsvorming is in Waalwijk erg nodig 
  

De wijktafel gesprekken weer invoeren 
  

Eerlijk zijn, betrouwbaarheid tonen, niet met de partners achterskamers over de rug van het volk 

corrupte besluiten doorvoeren 
  

Ook aan andere gemeente denken ipv alleen Waalwijk 
  

Wethouders aanstellen die inhoudelijk op de hoogte zijn!!!!! Iemand die de vragen kan 

onthouden als deze gesteld worden in de raadszaal!!!! 
  

Deze vragenlijst werkt niet goed de bolletjes ‘verspringen 

  

Ie krijgt niks, je moet het verdienen en als team opereren 
  

Inwoners de optie geven om via post of mail geinformeerd te worden, aangezien niet iedereen 

actief is in sociale media, of regelmatig de website or krant checkt. 
  

openbaren toilet 

  

Communicatie kan beter. De "Waalwijk" wordt soms maanden niet bezorgd. 
  

Geen achterkamertjes politiek; open debatten 
  

Welke communicatie? 
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Het communiceren via verschillende kanalen lijkt slim maar waar ik zelf tegenaan loop is dat wij 

geen krant ontvangen en dat je vervolgens ook het geheel moet doorspitten om de 

boodschappen en uitnodigingen van je gemeente tegen te komen. Dit is hetzelfde bij social 

media, je volgt tientallen kanalen en je moet dan maar net in de paar minuten dat je kijkt de post 

van je gemeente tegenkomen. Het zijn daardoor in mijn optiek geen goede kanalen (meer). 

Natuurlijk kan je de website van de gemeente zelf gebruiken, maar daar ga ik alleen naartoe als 

het noodzakelijk is, plus zijn er tig opties, hoe kom ik dan bij de informatie die ik niet zoek, maar 

wel nodig heb, bijvoorbeeld over bezwaar maken tegen plannen in de wijk waar je vaak pas iets 

over hoort wanneer het in uitvoering gaat. We hebben ook maar weinig voorzieningen waar je 

langer blijft hangen (third places) en elkaar spreekt. Dit zouden uitgesproken plaatsen zijn om 

inwoners meer betrokken te maken. 

  

Vastgeroeste oude gedachten van ambtenaren overboord gooien. Grootste belemmering voor 

veranderen. De ene kant wil, oude standpunten en meningen blijven bestaan waardoor op 

voorhand groepen uitgesloten worden. 
  

ik geef bij serieuze informatie in je wijk absoluut de voorkeur aan een brief of desnoods een 

email. Je kunt niet via de krant of instagram iets belangrijks delen naar inwoners. Ik snap dat 

het 2024 is, maar belangrijke stukken moeten rechtstreeks opgestuurd worden 
  

Benader actief burgers in poging om representatief geluid van bevolking te horen. 
  

Niet constant dezelfde persoon in de spotlights zetten, zoals nu met de “ loco burgemeester” 

gebeurd. Komt niet geloofwaardig over! 
  

Mensen informeren via een bewonersbrief in plaats van een algemeen bericht in de krant 

  

Ook hierbij zijn eigenlijk alle punten belangrijk voor een geode communicatie tussen bestuur 

van een gemeente en de inwoners. 
  

Taalgebruik van deze enquête is dramatisch. Kijkt er niemand mee voordat zoiets online wordt 

geplaatst? 
  

De communicatie zou laagdrempeliger moeten zijn en de gemeente zou inbreng meer moeten 

waarderen. Dichterbij de burger & wijkgericht. 

  

Er zit te weinig ervaring en deskundigheid in B&W. Bijvoorbeeld op het gebied van de 

ondermijnende criminaliteit heeft men geen idee wat er in Waalwijk speelt. Hetzelfde geldt voor 

de gemeenteraad. 
  

Niet alleen luisteren, maar ook opvolgen 
  

Meer zorgelijke informatie delen via mail op berichten in wijken 

  

Zorg dat bij inspraak, er ook echt inspraak is en niet het afwerken van een checklist van 

burgerparticipatie 
  

Zeggen dat er uitleg mogelijk is en vervolgens niet terugvallen in oud gedrag. Zelf aan de bak 

voor ontwikkeling. Doe aub niet alsof we dom zijn 
  

Luisteren naar bewoners is de grootste misser in deze gemeente. Nogmaals er wordt totaal 

geen democratisch beleid gevoerd in deze gemeente. Bol.com - van Mossel en Mandemakers 

bepalen in deze gemeente. En een goede burgemeester die niets in te brengen heeft. 

Schandalig 
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Om terug te komen op het instellen van eenrichtingsverkeer in de Stationsstraat al eerder 

vernoemd is het ook raadzaam om ook deze straat te voorzien ven veel meer groen en 

bloemrijke planten, minder parkeerplaatsen. Nu kijken de bewoners uit op vreselijke hoge 

bomen, die in de zomer een soort plak afgeven en op wat groen rondom deze bomen die door 

de auto's op sommige plaatsen kapot worden gereden en de struiken daardoor al jaren zijn 

verdwenen. De bezoekers vd Poolse winkels kopen een broodje, een pilsje of frisdrank en door 

het ontbreken van meerdere vuilnisbakken worden de verpakkingen en lege flessen op straat 

gegooid. Daarbij wordt het enige vuilnisbakje gevuld door mensen door mensen die hun huisvuil 

daarin deponeren. 
  

Emails versturen met plannen? 
  

De communicatie zou laagdrempeliger moeten zijn en de gemeente zou inbreng meer moeten 

waarderen. De gemeente zou dichterbij de burger moeten staan & wijkgericht moeten werken. 

Er zijn altijd wel inwoners die mee willen denken, praten, meebeslissen. Maar je moet als 

gemeente ze wel actief zoeken en jouw gezicht laten zien. 

  

Oog hebben voor de verschillen tussen stad en buitengebied. De zelfde problematiek van de 

landeijke politiek (randstad vs provinsie) is hier ook zichtbaar 
  

Nogmaals, goed luisteren wat er wringt bij de mensen. 
  

De inwoners van Waalwijk laten ze lang wachten ‚de beslissing is al beslist voor de inwoners 

het weten wat er gedaan wordt 

  

Ook oor hebben voor mensen in het bepaalde werkveld, waarop besluiten invloed hebben. 

Gemeente heeft niet alle wijsheid in pacht, mensen in het werkveld overzien soms dingen die 

de gemeente niet ziet of kan zien. 
  

Per wijk of centrum (Waspik, Sprang) jaarlijks een Gemeente-avond organiseren waar 

ambtenaren, Gemeenteraad, Burgemeester en inwoners elkaar kunnen ontmoeten en 

ideeen/plannen kunnen uitwisselen: waar is de Gemeente mee bezig met de wijk, zijn er nog 

plannen/wensen bij de bewoners? Bewoners en ambtenaren, etc kunnen elkaar zo leren 

kennen. Ambtenaren etc weten en voelen dan beter waarvoor ze het doen. Er ontstaat meer 

waardering voor elkaar. 
  

De communicatie zou laagdrempeliger moeten zijn en de gemeente zou inbreng van bewoners 

meer moeten waarderen/ mee laten wegen. De gemeente zou dichterbij de burger moeten 

staan & wijkgericht moeten werken. Er zijn altijd wel inwoners die mee willen denken, praten, 

meebeslissen. Maar je moet als gemeente ze wel actief opzoeken en jouw gezicht laten zien. 
  

De communicatie zou laagdrempeliger moeten zijn en de gemeente zou inbreng van bewoners 

meer moeten waarderen/ mee laten wegen. De gemeente zou dichterbij de burger moeten 

staan & wijkgericht moeten werken. Er zijn altijd wel inwoners die mee willen denken, praten, 

meebeslissen. Maar je moet als gemeente ze wel actief opzoeken en jouw gezicht laten zien. 
  

Transparant zijn: Gemeenten moeten transparant zijn in hun besluitvormingsprocessen en 

openbaar maken hoe ze omgaan met financiën en beleid. 

  

De beste manier is om de raadsvergaderingen te volgen. Maar uit ervaring , weet ik , hoe 

zinloos dat is. Veel gepraat en weinig zeggen !! Dus lees ik wel in de Waalwijker, wat er weer is 

besloten ?! 
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Slechte ervaringen met meldingen: er wordt niet ingegaan op argumenten, standpunt staat bij 

voorbaat al vast op reactie wordt niet meer gereageerd. Ook slechte ervaring met aanvraag 

vergunning: mijn voorstel was niet mogelijk. 3 jaar moeten wachten en toen werd wat ik al had 

voorgesteld alsnog uitgevoerd, maar nu werd het anders uitgelegd. Ik ben geen klagende 

burger die alles slecht vindt en geen oog heeft voor het algemeen maatschappelijk belang en 

dus weet dat niet alles mogelijk is. Maar door mijn ervaringen heb ik helaas weinig vertrouwen 

gekregen in het feit dat de gemeente er voor de burger moet zijn ipv andersom. 
  

In Waalwijk heb je billboards, maar ook digitale reclameschermen. Op deze digitale schermen 

kun je ook nieuws delen. 
  

Zie mijn vorige opmerkingen. 
  

Ik verbaas mij over de autoritaire houding van de burgemeester in de raadsvergadering. Veel te 

weinig inbreng vanuit de raadsleden. Ik kijk naar alle vergaderingen en ben steeds weer 

verbaasd dat dit nog in deze tijd kan. Hulde aan Jan van Groos, die voor de belangen van de 

inwoners opkomt. Hij durft tenminste zijn nek nog uit te steken. De houding van B en W is niet 

van deze tijd. Ik begrijp waarom de inwoners zich niet vertegenwoordigd voelen. 
  

Soms vraag ik me af waarom zaken die jaren goed gefunctioneerd hebben ineens vervangen 

worden door een setting met een mindere kwaliteit 
  

Wekelijks tv-journaal 
  

Als ik een vraag stel er goed naar luisteren 
  

Als k een vraag stel er goed naar luisteren 
  

Ambtenaren moeten meer de wijk in 
  

Reageren op mails laat te wensen over. Er wordt vaak helemaal niet gereageerd. 
  

Inwoners krijgen altjd te horen wat de plannen zijn als alles al beslist is door de Gemeente, dus 

we niets meer te zeggen hebben. 
  

Ik heb op dit moment geen idee welke plannen de gemeente heeft en hoe ik daar achter kom 
  

Jezelf afvragen wat er speelt bij de inwoners van waalwijk. 
  

Er moeten verschillende bomen en planten worden geplant die de natuur en de bodem beter 

bestand kunnen maken tegen klimaatverandering. En de mensen die in Nederland willen 

blijven. Laat ze geholpen worden aan het kopen van een huis ?. 
  

mijn ingvulde antwoorden verdwijnen telkens. weer een geweldig systeem 
  

Dit gedeelte werkt niet goed, als je het ene rondje aanklikt verdwijnt er een ander. 
  

Graag personen aan het roer die weten hoe het in de praktijk gaat. En niet met d'r eigen bezig 

zijn 
  

Terugbel opdrachten uitvoeren. De uitslag van deze vragenlijst serieus nemen en daarover 

open communiceren met de inwoners. (In het verleden niet wat teruggehoord over deelname 

aan inspraakrondes). 
  

Ik heb bij het zien van een raadsvergadering gezien hoe sommige raadsleden zitten te 

rommelen en geluid te maken, als iets besproken wordt waar ze het niet mee eens zijn. Dit vond 

ik destijds een vervelende manier om te zien. 
  

Ja, ik kom graag in contact met de gemeente over onze woonsituatie. Naar aanleiding van 

eerder commentaar n deze enquete. Woon in de wij n 

(geanonimiseerd)
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Begin niet direct te zeggen waarom iets niet kan. Neem een positieve coöperatieve houding aan 

en stap af van je verhoging. 
  

Processen versnellen. Bijvoorbeeld bij het aanvragen van vergunningen ten goede van 

woonvoorzieningen creëren 
  

informatie via de website 

  

Niet alles op een plek doen voor mensen. Zoals bij Balade kan alles voor ouderen . En de rest 

van Waalwijk hangt er bij 
  

M.i. hoort een website altijd actuele informatie te hebben. Kranten, met name 'Weekblad 

Waalwijk' worden niet altijd bezorgd. Daar kan de gemeente niks aan doen, maar is toch wel 

iets om rekening mee te houden. 
  

Ik woon in Sprang-Capelle en heb het idee niet mee te tellen in de gemeente Waalwijk 
  

Goed uitleggen hoe gemeenteraad werkt. Hoe kom je aan informatie over besluiten, waar kan je 

die lezen, met wie kun je hierover in gesprek. Misschien vergaderen op andere plekken als in 

het gemeentehuis, naar de inwoners toe op de plek waar het om draait. Inspreken is nu vaak 

heel officieel, hoe kunnen inwoners op een informele manier met raad en college praten en 

ideeën uitwisselen? 

  

Zowel bij de vorige reeks als bij bovenstaande, kun je slechts é&n keer het cijfer 1 ingeven ipv 

5x. Ik sla het over als e.e.a niet naar behoren werkt! 

  

Voorbeeld. Betere informatie over bv uitvloei gebieden en de veelal natte tuinen. Sluipverkeer, 

boete voor controle snelheid bebouwde kom. 

  

Manier van invullen werkt niet zoals de uitleg 
  

En actief en open luisteren. Wat ik niet ervaren heb, helaas 
  

Op dit moment is er allen de Waalwijker misschien een aparte vermelding voor alle inwoners 

van Waalwijk. Misschien een app ontwikkelen voor alle problemen die de inwoners tegen 

komen in hun buurt. 

  

Als gemeente moet je weten wat er speelt in een wijk. Een wijkadviseur moet zich meer 

profileren en weten wat behoeften en wensen zijn in de wijk. 
  

Ga eens ter plekken in gesprek met mensen die een klacht of iets willen weten. En niet via mail 

of telefoon. Die dan maanden later krijgt 
  

Gaan journalisten adviseren en voorstellen maken. Journalisten hebben een ander 

maatschappelijk belang, namelijk berichtgeving met een kritische houding, 
  

waarom kun je niet bij 0.a bij bovenstaande vragen als je een 1 hebt aangegeven bij de 

volgende vragen vervalt als je weer bv 1 aanklikt. vreemd 
  

  

Nvt 

  

mvt 

  

Nee 

  

nee 

  

nee 
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Geen 

  

Raad 

Het goede voorbeeld geven. Mensen actief betrekken. 
  

Zoek naar de balans in de berichtgeving 
  

Informeer ook de doelgroepen zoals slechtzienden/ blinden en doven /slechthorenden via hun 

communicatiekanalen. Maar ook mensen die slecht kunnen lezen geef hun ook de gesproken 

informatie. 

  

Ambtenaren 

Laat weten wat je hebt gedaan met de mening en informatie. 
  

Letten op taalgebruik. Onze inwoners snappen jargon in brieven en voorstellen niet. Alles moet 

op een zo duidelijk mogelijk manier worden geschreven zodat zoveel mogelijk inwoners het ook 

echt begrijpen. 
  

Ideeën van bewoners/organisaties/verenigingen/bedrijven bekijken op haalbaarheid en duidelijk 

zijn over de mogelijkheden 
  

Ik merk dat inwoners het idee hebben dat er toch niet naar hun geluisterd wordt. Wij denken zelf 

vaak dat we dat wel doen. Blijkbaar zit er iets verzenden we iets anders dan dat er ontvangen 

wordt. Het met elkaar n gesprek gaan en duidelijk uitleggen waarom dingen niet kunnen en er 

voor een andere oplossing wordt gekozen zal al een boel schelen. Ik ben zelf inwoner en 

medewerker en heb al jaren een issue maar heb nooit uitleg gekregen waarom hier in de buurt 

iets niet opgelost kan worden. Op een gegeven moment geef je de moed dan op maar blijft de 

iritatie bestaan. 

  

De gemeente moet ook groeien en dat kan door te leren van de fouten uit het verleden. Door 

tevredenheidsonderzoeken en projecten te evalueren aan de hand van feedback kunnen 

checklists worden gemaakt om het een volgende keer beter te doen. Er moet dan wel een 

historisch besef zijn in de gemeente en dit moet vastgelegd worden in bijvoorbeeld een 

projectenadministratie en ook gebruikt worden bij een volgend project. Er wordt alleen 

gesproken over inwoners, maar vergeet de ondernemers niet. Die zijn hee! creatief. 
  

Vooral het ophalen van wat inwoners van bepaald beleid of projecten vinden lijkt me zeer 

waardevol. Dat doen we nu veel te weinig.. 
  

1 platform om te communiceren zodat inwoners die iets willen weten weten waar ze de 

informatie kunnen halen (bv. de website). Social media zou ik helemaal mee stoppen. Het is 

vaak een platform om gal te spuwen en gaat daarmee het doel voorbij. 
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Hoe kan volgens jou de gemeente beter luisteren naar en samenwerken met 

haar inwoners? 

Inwoners 

Eerder bij planvorming betrekken. 
  

Smeer NIVEA: niet voor een ander invullen! Het mes snijdt altijd aan 2 kanten: heb oog voor de 

afhankelijkheid van de ander. De gemeente heeft vaak een sleutelpositie voor het openen van 

toegangsdeuren tot zorg (obv grondwettelijke verplichting) Schoenmaker blijf bij je Ieest en ken 

je beperkingen. 

  

  

Wat betrekking op het dorp heeft, ook in het dorp bespreken en niet beslissen als Gemeente 

Waalwijk. De nood in de dorpen is meer daar. 
  

Zorg voor voldoende capaciteit en de juiste houding (niet arrogant, maar open) om samen te 

werken. Bied burgers de mogelijkheid om ergens terecht te kunnen als ze van mening zijn dat 

er onvoldoende wordt geluisterd. 
  

Door niet eerst besluiten te nemen en dan pas vragen hoe inwoners het vinden 
  

Dat heb ik al vermeld. Succes zal een hele klus worden 

  

Verwachtingsmsnagrment mag beter. Bij inspraak aangeven wat de speelruimte is voor 

burgers. Wat houdt inspraak/meepraten in. 
  

De gemeente doet alsof ze luisteren, maar hun besluiten staan meestal al vast ongeacht wat wij 

er van vinden 

  

Digitaal loket 

  

Door ook eens bij inspraakavonddn of buurthuizen te komen en niet verwachten dat bewoners 

wel naar het gemeentehuis komen.… 
  

Alle mogelijkheden tot communicatie met de inwoners zoeken, Wachttijden bij beantwoording 

beperken 
  

Vroegtijdig de bewoners inlichten mbt plannen en het betrekken bij uitvoeren hiervan 
  

Niet alleen luisteren, maar er ook echt iets mee doen. 

  

Zoek de inwoners op, betrek hen vroegtijdig bij plannen. Maak wel duidelijk wat wel en wat niet 

kan. Geen valse hoop wekken. 
  

Focussen op brede welvaart i.p.v. de industrie. Verkeersoverlast n alle kernen aanpakken, 

fietsen en openbaar vervoer op 1 zetten. Auto's te gast. Gesprek per wijk aangaan en inwoners 

betrekken bij plannen. Maak gebruik van kennis en ervaring. Stop met afstandelijke ZZP 

ambtenaren. 

  

Ik heb daar al eerder suggesties voor gegeven 

  

Een open en uitnodigende houding is van belang om het vertrouwen van mensen te kunnen 

gaan krijgen. Met echt luisteren en transparant in het contact zijn en blijven, daarmee is het 

mogelijk om het vertrouwen ook te behouden. 
  

moeilijk 
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Een open en uitnodigende houding is van belang om het vertrouwen van mensen te kunnen 

gaan krijgen. Met echt luisteren en transparant in het contact zijn en blijven, daarmee is het 

mogelijk om het vertrouwen ook te behouden. 
  

Meer en duidelijker communiceren, over meer kanalen als bijvoorbeeld social media. En ook 

vooral actief burgers op de hoogte stellen van veranderingen bij hen in de buurt. De huidige 

passieve houding van de gemeente omtrent de communicatie komt erg laks, ijzig en soms zelfs 

vijandig over, met als gevolg dat veel mensen minder vertrouwen in de bekwaamheid van de 

gemeente. 
  

Door adviezen op te volgen ik denk dat de bewoners hun dorp beter kennen als een stel van de 

ambtenaren die helemaal niet uit de Waalwijk komen. 
  

Door weer wijktafels te organiseren maximaal 2 keer per kalender jaar waar aanwezig zijn de 

ambtenaren die de projecten begeleiden op dat moment en de wethouders van het Sociaal 

domein en de Wijk wethouder 
  

Een punt waar de inwoners terecht kunnen met ideeën, en vorderingen projecten informatie 
  

Laat de bewoners bij een loket terecht komen bij de juiste * ambtenaren” / behandelaars en op 

tijd doorverwijzen naar de juiste instanties die verstand van zaken hebben 
  

Door daadwerkelijk te luisteren en geen eigen belang te hebben in het geheel. 
  

Participatie is een kunst. Als minder dan 10% van door burgers ingebrachte ideeën worden 

meegenomen in besluitvorming dan is de kreet participatie een godspe 
  

Door te laten zien dat ze het welzijn en gezondheid van haar belangrijk vinden 
  

Wijktafels 
  

Afdalen uit de ivoren toren van het gemeentehuis en onbevooroordeeld luisteren naar ideeën uit 

de samenleving van onze stad met dorpskarakter. Kom dus in ieder geval op een kwetsbare 

manier naar buiten en begin daarmee met de uitkomsten van dit onderzoek, zodat iedereen 

ongeacht of zij over e-mail beschikken op de hoogte worden gebracht van de 

onderzoeksresultaten en hoe u denkt daar nu en in de toekomst mee om te gaan. 
  

In mijn optiek gaat het goed. Verbetering kan zeker op het vlak van opvang voor daklozen. 
  

meer interesse tonen en luisteren naar de wensen van de inwoners. Ook de inlijving van 

Landgoed Driessen is niet netjes gegaan. Het is nog steeds Sprangs grondgebied volgens ons 
  

Zichtbare wijkagent, die mensen op straat aanspreekt voor een praatje. 
  

Duidelijke aanspreekpunten. Niet van het spreekwoordelijk kastje naar de muur gestuurd 

worden. Denk daarbij ook aan tijdige reactietijd. Laat schrijvens niet te lang op de plank liggen. 

Zorg er ook voor dat digitaal slecht onderlegde mensen ook bereikt worden. Verwijzen naar een 

website , QR-code is niet voor allen een vanzelfsprekendheid. 
  

Met luisteren schiet de Waalwijker niets op. Voorbeeld hiervan zijn de stadsgesprekken. Borrel 

.en hapje waren prima. Het nut? ik moet het nog ontdekken. Kom ook niet aan met ‘er is geen 

geld’. 65 mille voor een totaal nutteloze en mislukte inventarisatie rondom de 

vuurwerkproblemen, 75 mille voor Scrooge, 1,2 miljoen voor een museum dat 16.000 

bezoekers trekt (een bezoeker wordt voor 75,- gesponsord. Elke Waalwijker, van baby tot 100- 

jarige, betaalt 24,- om iemand rond te laten wandelen in het museum. Is de bezoeker 

Waalwijker dan komt een bezoek neer op 38,50 omdat die ook gewoon 14,50 entree moet 

betalen. Stel de Waalwijker centraal en niet het ego van een wethouder en de dikke nek van 

Mandemakers. Dat laatste is het beste advies dat ik geven Oprecht! 
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Door te luisteren!! En de realiteit te zien. En niet vanachter een bureautje besluiten, maar de 

problemen bekijken en ervaren! 
  

De kleine kernen meer bezoeken ?n betrekken in de toekomst. Zij zijn het ondergeschoven 

kindje. 
  

Info avonden geven per stadsdeel in buurthuis bijvoorbeeld 
  

Door vaker gelegenheid te geven voor inspraak en ook werkelijk het gevoel geven, dat hier wat 

mee wordt gedaan. Jaknikkers en zeggen dat er mee aan de gang wordt gedaan vallen te snel 

door de mand. 

  

Te beginnen met het hautaine gedrag van de gemeenteraadsleden minimaal te halveren en 

zich begrijpelijker op te stellen tegenover de burger. Ten tijden van verkiezingen hebben ze 

vriendelijkheid hoog in het vaandel, maar als ze op het pluche zitten zien ze de burger niet meer 

staan en hebben ze de wijsheid en macht n handen, zonder aanzien des persoons. Kijk naar 

het verloop van personeel binnen het gemeentehuis. Dat zou een teken aan de wand moeten 

zijn. 

  

Begin met iets uit te zetten, zoals deze Quick Scan, als je zeker weet dat het werkt. Dit werkt 

niet vanaf pagina 8 kun je de antwoorden niet invullen. Er verdwijnen steeds antwoorden. Dit 

heeft zo geen zin. 

  

Klachten serieus nemen!!! 

  

Geen idee! 

  

De betrokkenheid vasthouden, bereiken via de media, openbare vergadering bv. 
  

Een open en uitnodigende houding is van belang om het vertrouwen van mensen te kunnen 

gaan krijgen. Met echt luisteren en transparant in het contact zijn en blijven, daarmee is het 

mogelijk om het vertrouwen ook te behouden. 
  

Als men luisterde en de mensen waardig behandelen krijgen ze als bestuurders meer 

vertrouwen 

  

Meer social media gebruiken, hier bereik je een groter publiek mee en ook de jongere onder 

ons. Bezoek middelbare scholen en vraag hen wat zij nodig hebben. Zij zijn de toekomst! Mijn 

zoon vind het bijvoorbeeld fijn om met zijn stuntstep in de weer te zijn. Behalve bij de tavenu is 

er hier nergens een mooie baan hiervoor. Vooral de jongens houden van skaten en als er 

hiervoor meer gecreëerd zou worden dan gaan ze vaker naar buiten ipv altijd achter schermen 

te zitten. Erg blij dat tavenu veel aan de jeugd denkt maar gemeente waalwijk mag ook wel wat 

meer doen voor hen. Ga in gesprek met hen en luister naar hun ideeën 
  

Beter inleven in vragen en niet met oogkleppen op vragen beantwoorden. 
  

Denken in oplossingen niet in problemen. 
  

Persoonlijk contact opnemen met mensen in de wijken. Ik heb de gemeenteraad of B&W nog 

nooit hier in de wijk gezien. Zoek de mensen - ook buiten verkiezingstijd - pro-actief op. 

  

De Raad en wethouders moeten zelf vaker op pad om beter geïnformeerd te zijn over zaken 

waar ze over moeten beslissen. Ik zeg regelmatig: als ik een bedrijf zou runnen zoals de 

gemeente het doet waren we al lang failiet. En dat vind ik eigenlijk heel triest. 
  

Mag aannemen dat men communicatiemedewerkers en voorlichters in dienst heeft‚en zich 

meer als klankbord opstellen. 
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Denk dat ze het prima doen. Een deel van de mensen heeft er gewoon geen interesse in en 

heeft altijd wel te "zeuren". Een hoop mensen zijn wel tevreden maar die hoor je veel minder. 
  

Beter luisteren gaat niet, u luistert wel naar de inwoners, u hoort alleen niet wat ze zeggen of 

wilt het niet horen. Conclusie een cursus “horen" wat zeggen de inwoners en hoe kunnen we 

daar iets mee gaan doen. Dus gevolg geven aan wat u "hoort” van de inwoners. 
  

Aan de balie van het gemeentehuis de inwoners als klant zien. Ambtenaren leren luisteren en 

niet gelijk in de verdediging schieten. Uitzonderingen op de regels zijn echt mogelijk. 

Ambtenaren staan ten dienste van de inwoners! 

  

Luisteren als er iets wordt genoemd. Bijv rondom WOZ. Ze roepen op om te bellen, dan bel je 

met vragen en krijg je geen luisterend oor, maar een medewerker die z'n eigen srandpunt fel 

verdedigd 
  

Er wordt niets met een melding of vraag gedaan 
  

De website van waalwijk hierop beter inrichten 
  

Door de wensen en ideeën van de inwoners ECHT aan te horen en er iets mee te doen, ook al 

zijn ze soms in strijd met het eerder bepaalde beleid. Dat beleid is dan blijkbaar in strijd met wat 

de inwoners willen en dus fout beleid! De politiek moet er zijn voor de burger, wij kiezen de 

gemeenteraad en zij moeten de burger vertegenwoordigen. Niet hun eigen persoonlijke idealen! 
  

Luisteren naar bewoners, en niet pas als het besluit al vast staat. 
  

Neem adviezen van inwoners sneller aan (blyde incomstelaan) en als het duidelij is dat iemand 

incompetent is laat deze dan ook niet verder gaan met dat plan. 
  

Door mee te denken met hun inwoners 

  

Oren open zetten, en de ogen open doen. Want het ljkt wel of ze ziende blind en horende doof 

zijn voor alles wat uit de bevolking terugkomt. Wanneer de gemeente zijn zinnen op iets gezet 

heeft dan moet het linksom of rechtsom gebeuren, ook al is er vanuit de bevolking een enorme 

weerstand. Zoals bijv het project de akkerlanen en het peperdure schoenmuseum. Het ons 

gewoon door de strot geduwd. 
  

ga de wijk in. Doe minder formeel. Overleg met Waalwijk over besluiten. Luister naar de 

inwoners 

  

Laat je vaker zien in de buurthuizen, op evenementen enzo. Hou het laagdrempelig ook voor 

ons. 

  

Nodig mij uit voor een gesprek, ik licht mijn teksten graag mondeling toe. 
  

Zichtbaar zijn, mensen bezoeken, instanties bezoeken die werken met mensen. 
  

Goed publiceren of bewoners aanschrijven waar en wanneer er wijkbijeenkomsten zijn. Niet 

alleen bij speifieke plannen al parkeerproblemen. 
  

Goed publiceren of bewoners aanschrijven waar en wanneer er wijkbijeenkomsten zijn. Niet 

alleen bij specifieke plannen al parkeerproblemen. 
  

Door in gesprek te gaan open en transparant werken en communiceren. 
  

Door daar eens serieus mee te beginnen 
  

Zorg voor meer aanwezigheid in de dorpen zelf, onze huidige burgemeester is hier een positief 

voorbeeld van. 
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Om te beginnen echt luisteren en het daadwerkelijk ook in overweging nemen. Laatste tijd veel 

onnodige besluiten genomen die een te groot nadelig effect hebben, zoals oud papier weghalen 

bij de verenigingen 
  

Inwoners op tijd betrekken, laagdrempelig zijn, meedenken en de regelgeving versimpelen. We 

maken het veel te ingewikkeld. Bv iemand die al lang bekend is bij team WIJZ moet voor een 

extra aanvraag (digitale deuropener ivm niet meer uit bed kunnen en eigen regie willen 

behouden) 8 wkn wachten voor een nieuw keukentafelgesprek om een voorziening aan te 

vragen omdat de regels nu eenmaal zo zijn. Dan duurt het nog 8 weken voordat de aanvraag 

gedaan is en de deuropener geplaatst. Doen wat moet gebeuren en uitgaan van vertrouwen. 

Regelgeving bij overheden en instanties is ingericht op max 10% die niet te vertrouwen is en de 

90% die dat wel zijn lijden daaronder. Dát kost pas veel geld en frustratie. De meeste mensen 

deugen! En ja, ook bij de gemeente Waalwijk 
  

Enquête formulier werkt niet, kan geen opinie geven 
  

Beter voor de buurtverenigingen zorgen. Die zorgden voor verbindingen en zorgzaamheid in 

een buurt. 

  

Huis aan huis adverteren. In de zomer de wijken in en mensen aanspreken (ouders n 

speeltuinen o.i.d.) 
  

Door bij keukentafelgesprekken de nadruk te leggen op wat wel kan. 
  

Door het gesprek aan te gaan, en waar nodig de burger helpen binnen het complexe ambtelijke 

(hokjes) apparaat 
  

problemen serieus nemen en naar oplossingen zoeken. bv parkeerproblemen door heel 

waalwijk 
  

Ik ben geboren en getogen in Waalwijk. Nu ik ouder ben weet ik totaal niet wat er leeft en gaat 

gebeuren in Waalwijk. Dus denk ik dat wij ouderen echt vergeten worden. Waalwijk is saai. 

Weinig te doen voor ons. Weinig woningen voor de jongere ouderen. Huizen aangepast maar 

niet te klein en een behoorlijke buiten ruimte. Wij ouderen zijn langer jong. 
  

Ik spreek soms gemeenteraadsleden en sta dan regelmatig versteld van hun onkunde en 

onwetendheid. 

  

9   

vvw is duidelijk nu na de invoer van de vragenlijst! lig succes ? 
  

  

Voor ouderen meer activiteiten vanuit bv buurthuizen en een aanspreekpunt aldaar over de 

dingen waar ze tegen aan lopen en hoe ze hulp kunnen krijgen deze dingen op te lossen. Een 

WW gemeente app waar mensen vragen kunnen stellen, die door de gemeente ook 

beantwoord worden. 

  

In begrijpelijke taal duidelijk oommuniceren met haar inwoners, van een idee/plan via de 

besluitvorming tot de uitvoering 
  

Op tijd voorleggen van plannen aan betrokkenen 
  

Peilen wat bewoners vinden per wijk/kern, en die uitslag bindend maken! 
  

Dat de gemeenteraad en burgemeester en wethouders de mensen eens persoonlijk moeten 

gaan bezoeken als ze in de grote shit zitten. Problemen opzoeken en proberen op te lossen. 

Niet zoals Baanbrekers eerst dit zeggen en dan weer dat. Hierdoor weten de burgers niet waar 

ze aan toe zijn. 
  

Via post of een zelfde post als deze oproepen tot gezamenlijk aansluiten bij gemeentelijke of 

wijk gerichte bijeenkomsten - koppelen aan buddy in de buurt 
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Dat gebeurt niet 
  

0.a. Bewoners meer betrekken bij wijkraden (wie zitten in wijkraden, hoe zijn die benaderbaar, 

wat zijn de agenda's). 
  

Uit de ivoren toren komen en laten horen wat de plannen zijn voor verbetering van milieu zorg 

en wonen . Meer zichtbaar zijn in de buurt en gesprekken aangaan met bewoners. 
  

Maak duidelijk waar je op een eenvoudige wijze/plek inzage kan hebben in plannen c.q. ideeën. 

Ook in klare taal. Liefst digitaal, bv via een gemeentelijke portal. 
  

Communicatie!! 

  

Meer tijd nemen om naar de bewoners te luisteren en niet pas nadat besluiten al zijn genomen. 
  

Meer de wijk in en saar bijeenkomsten houden en meer bekendheid geven aan de mogelijkheid 

dat raadsvergaderingen digitaal te volgen zijn. 
  

Meer de wijk in en saar bijeenkomsten houden en meer bekendheid geven aan de mogelijkheid 

dat raadsvergaderingen digitaal te volgen zijn. 
  

Simpel: niet lullen maar poetsen. Ze luisteren veel, praten veel maar doen toch hun eigen zin. 

Daardoor ontmoedigen ze de burgers (het volk) om nog serieus mee te denken 
  

Vaker in de wijk gebouwen bijeenkomsten organiseren die duidelijk in de waalwijker 

aangegeven worden. 
  

Door vooral niet teveel vast te houden aan alle geldende regeltjes voor het eea. De gemeente 

leefbaar en aantrekkelijk houden hoeft echt niet altijd precies 'volgens het boekje' te gaan. In 

sommige takken binnen het gemeentelijk apparaat is die manier van denken hee! duidelijk 

aanwezig, terwijl op andere vlakken ook zeker wel wordt meegedacht en daar waar mogelijk 

ook 'buiten het boekje om' zaken geregeld worden. Als er op die manier toch netjes zaken 

geregeld worden voor de buurt, dan is begrip en medewerking vanuit de inwoners makkelijker te 

verkrijgen. Als er dan eens een wens van de inwoner(s) niet uitgevoerd kan worden, zal het 

begrip daarover ook sneller aanwezig zijn. 
  

Samen naar oplossingen zoeken in plaats van plannen steeds afkeuren 
  

Hogere veiligheid. Pak onrust stokers aan en niet een onschuldige burger In de woonwijken 

meer parkeer plaatsen, Haal het groen niet weg maar plaats groen erbij. 
  

De huidige wethouder op straat zetten of luisteren naar zijn inwoners ipv alleen maar naar de 

grote jongens met geld te luisteren. Wat is er de afgelopen jaar nou goed gegaan. RKC heeft 

veel geld gekost, de Els is n flop en bij het project rondom de Clemens wordt er niet naar de 

inwoners geluisterd. Laten we maar niet spreken over de geluidswal langs de A59. Wijk bij het 

Lido word er door geduwd, personen met geld hebben hier groot belant bij. 
  

Ga eens langs bij lokale verenigingen of organisaties om aan inwoners te vragen wat ze er van 

vinden. De politiek wordt niet meer serieus genomen door inwoners en daar moet aan gewerkt 

worden. 

  

Door iedereen inclusief Sprang-Capelle en Waspik te laten meetellen 
  

Inspreken en reageren op onderwerpen voor burgers gemakkelijker maken. Ondersteuning 

geven aan burgers die willen inspreken/reageren. Antwoord geven op verstuurde mails en 

zienswijzen. Bereikbaar zijn. Werkelijk terugbellen als er een terugbelverzoek is genoteerd. 
  

Verenigingen en buurthuizen benaderen, middelbare scholen. 
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Brieven of sociale media stemmen. Verkiezingen democratie luister naar je volk. 
  

Meer inzetten op veiligheid terugbrengen criminaliteit. Coffeeshops geven veel overlastgevers 

.trekken middelbare scholieren aan zij komnen er onder lestijd of gedurende de schooldag. 

Daarnaast incidenten bij de supermarkt bezikers coffeeshop. Kruispunten overzichtelijker 

maken en ook struiken dusdanig laag houden door gemeente en inwoners dat t zicht gedurende 

theke jaar vrij is.. 
  

Praat met de inwoners 

  

Luister en blijf praktisch 
  

Op gelijke hoogte met inwoners gaan staan 
  

Door der ogen te openen En het centrum van wolluk eens links laten liggen En wat meer tijd en 

geld besteden aan waspik en sprang-capelle 
  

Met een bepaalde freguentie kleine algemene enquêtes uitzetten per wijk om op de hoogte te 

blijven van wat er speelt op verschillende vlakken. Denk hierbij aan overlast van hondenpoep of 

zwerfafval. Of de inrichting van de buitenruimte. Zijn er bijvoorbeeld voldoende parkeerplaatsen 

en speeltoestellen. En wil men meer of minder bomen in de straat. 
  

Luisteren naar ideeën en oplossingen, hieraan meewerken. Transparant handelen en snel 

beslissingen nemen. 
  

Kleinschalige wijkbijeenkomsten. Duidelijk maken waar die voor dienen. Laat inwoners aan 

kunnen geven wie de mensen zijn die zorg nodig hebben of waar zorgen over bestaan. 

Jeugdzorg minder ingewikkeld maken. 
  

Bewoners blijven uitdagen om hun gemeente te ondersteunen door: het instellen van 

adviescommissies klankbordgroepen te formeren ( Samen doen, Samen Groen) inburgering te 

implementeren 
  

Openheid bij besluiten n normale Nederlandse begrijpelijke taal. 
  

Net als bij verkiezingen een papiertje in de bus doen bij alle inwoners zodat we allemaal een 

stem kunnen uitbrengen. De Waalwijkers lees je veel over onze gemeente maar we krijgen 

maar zelden de Waalwijker en dan zijn vele vergunningen al uitgedeeld 
  

Ga naar de bewoners, ga naar de kernen.. bijvoorbeeld op zaterdag met een marktkraam om 

de gemeente te promoten. 
  

Open duidelijk en EERLIJK communiceren op elk niveau en op elke mgnier 
  

Korte enquêtes via bv facebook en daar dan echt gehoor aan geven. Doe er maar eens een 

over de hondenbelasting, die inmiddels bijna door alle gemeenten zijn afgeschaft en daarna 

een over bepaald parkeren. Uitslag eerlijk ventileren en gevolg geven aan ! Doen jullie toch niet 

ì 

  

Dit soort enquêtes. Maar wel over onderwerpen die overzichtelijk en niet te gecompliceerd zijn. 

Bijv waar een speeltuin of een parkeerterrein moet komen. Voor de rest bestuurders laten 

besturen. 

  

Nauw in contact staan met bv wijkcommissies cq bewoners. 
  

Nauw in contact staan met bv wijkcommissies cq bewoners. 
  

Wijkcentrum Laat de mensen weer samenkomen 
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Open staan voor meningen en ideeën van alle inwoners. Niet alleen door luisteren en aanhoren 

maar ook opbouwende kritiek kunnen hebben. Soms moet de gemeente iets los kunnen laten 

en inzien dat ideeën van inwoners beter zijn voor de gemeenschap. Belangenverstrengeling 

beter controleren. Niet de hand boven het hoofd houden bij elkaar. Emphatie tonen voor 

schrijnende situaties. Inleven in de ander die om hulp vraagt en daar waar nodig de regels 

aanpassen. 
  

Beter communiceren voor er iets gedaan wordt 
  

Kom van dat bureaustoel af en ga de wijken in of bel bij mensen aan in de wijk. 
  

Ik heb een aantal keren geprobeerd in gesprek te gaan met de gemeente (en heb lang, heel 

lang veel gedaan binnen werk- en projectgroepen) en heb geprobeerd n gesprek te gaan met 

zelfs de huidige Burgemeester. Helaas, de Gemeente wil helemaal niet luisteren naar haar 

inwoners dus de vraag is niet relevant. Zelfs de app om problemen te melden (er ligt een losse 

stoeptegel) werkt in elke gemeente, maar hier niet want dan wordt er ruzie gemaakt over wiens 

stoeptegel het is. Dus ik laat alle rotzooi die ik zie gewoon voor wat het is, alle kapotte lichten 

knoppen voor wat het is, de Gemeente vraagt wel maar wil het antwoord niet weten, en zo zie ik 

deze enquete ook. 
  

Vaker via dezelfde weg als deze of met sociaal media bewoners voorzien van of vragen om een 

mening/advies Evt. gericht met clubs om tafel bij dezelfde belangen 
  

Door als er een besluit genomen wordt eerst te overleggen met de bevolking, nu lijkt het meer 

op een dictatuur. Wij maken de dienst uit, en dat lijkt veel op de toeslagen affaire, met alle 

gevolgen van dien. 
  

Kan altijd beter. Vooral in bestemmingsplannen. 
  

Weet ik niet. 

  

Plaats in gemeentehuis groot bord met tekst dat men dient te dienen met open mind + oor Voer 

n meer sociaal beleid! Directe veranderingen verdienen directe communicatie Meer mensen 

betrekken die géén direct contact met gemeente ambtenaren hebben of niet hard kunnen 

roepen 
  

Laat over belangrijke onderwerpen burgers v Waalwijk stemmen ipv iets op te leggen . 

Leefbaarheid en bereikbaarheid voor de inwoners is belangrijk ‚niet alles laten draaien om de 

econemie 

  

Als je iets beloofd zelf poolshoogte nemen om tekijken of de taak ereid 
  

Zie vorige antwoord 8 
  

Er wordt totaal niet geluisterd naar inwoners van de gemeente 
  

Goede communicatie via het internet en in ieder geval bevestiging van ontvangst van het 

bericht. Zodat duidelijk wordt dat er aandacht aan besteed wordt. 
  

Indien honderden inwoners aangeven dat het mis is met de wooncorporatie waarmee U 

samenwerkt, luister daar dan ook naar Het gaat om honderden ernstige klachten en het loopt al 

jaren; er moet iets gaan veranderen en de gemeente als bevoegd gezag heeft daar een 

belangrijke bijdrage in. Laat zien aan de inwoners dat U het ook ernstig neemt en doe het niet 

te gemakkelijk af. Zowel de autoriteit wooncorporaties, als de Woonbond als het ministerie 

bzk/volkshuisvesting kunnen U van informatie voorzien. Daarnaast liggen er bij Uw inwoners 

erkende onafhankelijke rapporten over het dwalend handelen mbt sociale woningverhuur in uw 

gemeente. 
  

87 



Niet zomaar grote beslissingen nemen en uitvoeren zonder de inwoners in te lichten. Dit zorgt 

voor onvrede en is vaak niet nodig als de communicatie helder is. 
  

Ik heb geen bijzondere punten want ik weet de weg wel naar het gemeentehuis. 
  

Meer enquêtes ipv bijeenkomsten organiseren omdat animo voor bijeenkomsten te laag ligt. 

Belangrijk is om feedback te geven! Meer openbaarheid van bestuur. Meer persoonlijke 

benadering bij problemen en afspraken nakomen! 
  

Regelmatig contact met buurtraden (dorpsraden) als tussen schakel tussen gemeente en 

bevolking. 
  

Meer informatie bieden als er iets gaat veranderen. 
  

Minder vage afspraken en valse beloften maar concreet, open en met goede argumenten 

communiceren. 

  

Gewoon blijven doen wat ze deden. Deze enquête veranderd echt niets in de politieke 

wespennest. Kijk naar den haag daar veranderd ook niets zelfs de hardst schreeuwerige 

draaikont doet niets om de politieke cultuur te veranderen. De meeste raadsleden zijn 

aandachts trekkers. 

  

Begin met het oplossen van problemen die door mensen zijn gemeld, naar tevredenheid van 

hen. doe niet alleen formaliteit. echte probleemoplossing uitvoeren. 
  

Laten zien aan de inwoners dat er iets gedaan wordt met klachten. Doen wat je zegt, en zeggen 

wat je doet. 
  

Inwoner die al langere tijd in de gemeente wonen zouden meer bevoegdheid moeten krijgen in 

beslissingen . Hier zou een formule op losgelaten moeten worden. 

  

Bijeenkomsten en betere bereikbaarheid bv voor n gesprek of vragen 
  

Er gebeuren zaken bij de gemeente Waalwijk die het daglicht niet kunnen verdragen Dr 

onderste steen moet boven!!! Bewoners monddood maken Veelsl inhuren van ‘experts' die hun 

eigen agenda hebben ect ect 
  

De gemotiveerdheid van het ambtelijke corps zou meetbaar moeten zijn aan de burgerkant van 

de balie dmv een houding en instelling naar de vragensteller/ster die uitstraalt dat zij hun 

deskundigheid over ambtelijke routes graag met hun burgers willen delen. 

  

Meer aandacht voor inspraak die serieus wordt genomen. 
  

dienen, geen egotripperij 
  

Gewoon echt luisteren en niet als doen. De inwoners worden voor de gek gehouden. 
  

Een duidelijk beleid en een punt waar inwoners terecht kunnen. 
  

Zichtbaarder zijn 
  

Vooral jongeren aan gaan spreken en oproepen om aan hun toekomst en omgeving mee te 

werken 

  

Alle opties in deze vragenlijst zijn goede ideeën om beter te luisteren naar en samen te werken 

met de inwoners. Als de gemeente ze allemaal opvolgt, of misschien al voor 90%, dan is de 

gemeente naar mijn idee goed bezig in haar samenwerking met de inwoners. Hopelijk kan ik 

binnenkort uitkijken naar verbeterplannen om mijn buurt schoner te maken en houden! 
  

Bij belangrijke plannen meer publiciteit, uitleg Openheid 
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Maandblad of app ontwikkelen om mensen up to date te houden. En reacties onder kunnen 

plaatsen. 
  

De gemeente is na 17 uur niet meer bereikbaar. Politie komt niet als er overlast is en zegt je 

moet bij de gemeente zijn maar de gemeentelijke boa's werken niet in de avond. 
  

De meeste dorpen of wijken hebben een belangrijke sociale functie in de gemeente. Daar wordt 

ideeën geboren en plannen gemaakt. Ga daar in gesprek met de kartrekkers en ondersteun het 

gevoel van saamhorigheid en verantwoordelijkheid. 
  

Er zit veel overlap in deze vragenlijst en ik vermoed dat veel mensen het einde van de 

vragenlijst niet halen. 
  

Door nog meer de straat op te gaan en zich te betrekken bij okale activiteiten en verenigingen 
  

Meer vragen lijsten en inspraak bij beslissingen of interesse waar men ontevreden over is 
  

Inwoners online laten meedenken en meepraten. (Any time, any place) 
  

Misschien mensen die op social media goed onderbouwde feedback geven uitnodigen om te 

komen praten of het toe te lichten? Succes met jullie onderzoek! 
  

Eenvoudiger maken om een idee in te dienen. Waar moet je zij 

meldingen 

Zorg dat de fixi app werkt bij   

  

Meer transparantie over de besteding van t geld. Scholen beter onderhouden. vernieuwen. 
  

Ik steek hier geen energie meer in het helpt toch niet. 
  

Meer transparantie over de besteding van t geld. Scholen beter onderhouden, vernieuwen. 
  

Gemeente moet plannen vooraf duidelijk communiceren en dan luisteren wat er leeft 
  

Door meeleven met het probleem te tonen, gemeente weet heus wel dat het een probleem 

kruispunt is - 
  

Door nog meer te communiceren. Via de krant of via mail 
  

Ga onderzoek doen waar behoefte liggen Geef mensen een stem en luister Kijk naar de hele 

toestand over de sport complexen. En maar lintjes doorknippen en bij ouderen langs gaan, 

maar de clubs in de kou laten staan. Kan je niet verkopen gewoon. 
  

Meer toegankelijke bijeenkomsten met inwoners, en dit beter communiceren dam weggestopt in 

een kadertje van een regionaal blad 
  

Menselijk worden ipv achter wetten en regels schuilen. En zorg dat er een fatsoenlijk 

parkeerbeleid wordt ingevoerd het is een schande om te parkeren in het centrum. De de 

slagbomen gaan niet open of je krijgt 5 min van te voren een boa boete omdat ze vermoeden 

dat je toch te laat komt! Jullie maken ook veel kapot 
  

Meer toegankelijke bijeenkomsten met inwoners, en dit beter communiceren dam weggestopt in 

een kadertje van een regionaal blad 
  

De gemotiveerdheid van het ambtelijke corps zou meetbaar moeten zijn aan de burgerkant van 

de balie dmv een houding en instelling naar de vragensteller/ster die uitstraalt dat zij hun 

deskundigheid over ambtelijke routes graag met hun burgers willen delen. 
  

Niveau van enquete is absoluut niet gebruiksvriendelijk en veel herhaling in vragen. 
  

Ga de wijken in! 
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Verduidelijken waar inwoners terecht kunnen om mee te denken en zorgen dat dit op 

laagdrempelige wijze kan. 
  

Start een project en toon de samenwerken in de media. Bouw nog meer aan vertrouwen. 
  

Verdeeld over de gemeente een aantal bewonersplatforms opzetten met veel aandacht voor de 

samenstelling daarvan = niet alleen maar vullen met mensen die altijd al de grootste mond 

hebben. 

  

Laat je zien. Niet alleen in campagne tijd. 

  

Meer betrekken, meer connectie zoeken, maak het makkelijk, probeer dingen uit ook wanneer 

het geld lijkt te gaan kosten. Neem ons mee in de besluitvorming, waarom wordt gekozen voor 

plan B en niet plan A of C. 
  

k ben van mening dat er een heel aantal inwoners niet weten waar je met ideeën en/of 

opmerking naar toe kan bij de gemeente. Zorgen voor directere persoonlijke communicatie, 

deze is warmer en leid vaker tot een oplossing. 
  

Duidelijk zijn en open communiceren waar inwoners terecht kunnen met ideeen en op welke 

manier ze van zich kunnen laten horen. 

  

Meer en transparante communicatie 
  

Toegankelijker zijn voor vragen/opmerkingen/ideeen waardoor inwoners zich betrokken en 

gehoord voelen. Bijv door een overzichtelijke app waar vragen gesteld kunnen worden, 

informatie gevonden worden en mensen zo de juiste mensen binnen de gemeente kunnen 

vinden 

  

Dat weet ik niet, het lijkt wel of alles om Waalwijk draait. 

  

Vastgeroeste oude gedachten van ambtenaren overboord gooien. Grootste belemmering voor 

veranderen. De ene kant wil, oude standpunten en meningen blijven bestaan waardoor op 

voorhand groepen uitgesloten worden. 
  

door niet uit de hoogte te doen omdat men bij de gemeente werk en ja beter luisteren 
  

Neem de inwoners serieus. 

  

Meer persoonlijk benaderen als mensen een vraag hebben en niet afdoen met woorden :wat 

oubollig 
  

door niet uit de hoogte te doen omdat men bij de gemeente werk en ja beter luisteren 
  

Door de inwoners te betrekken bij alle veranderingen en of beslissingen die genomen worden. 

Gezien de hedendaagse communicatie middelen moet dat gen probleem zijn. Maak het voor de 

jeugd toegankelijk dmv Instagram, X etc Neem een voorbeeld aan Tilburg. 

  

ingezonden stukken lezen van lezers in brabants dagblad en de schrijvers eens uitnodigen voor 

een gesprek omm een bepaald standpunt tot te lichten, bijv het fietsbeleid:LAAT G FIETSEN IN 

DE STATIONSSTRAAT TOE DAN KUNNEN OOK MENSEN DIE OUDER OF SLECHT TER 

BEEN ZIJN OOK WEER DOOR HET CENTRUM KOMEN.MEN MOET ER ALLES AAN DOEN 

OM PUBLIEK NAAR HET CENTRUM TE TREKKEN EN NIET ERUIT TE VERBANNEN. 

  

Online inspraak geven en mee laten denken 
  

kan volgens mij niet beter een vraag tussendoor,als de sirene van het oude slachthuis nog 

werktkan deze dan nog een keer afgaan net voor de e 
(geanonimiseerd)

Kom in echt contact met de mensen 
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Compliment voor odabasi! 
  

Meer onderzoek en meer overleg in de buurten 
  

Organiseer bijeenkomsten per wijk tussen gemeentebestuur en bewoners en luister naar elkaar 
  

zoals nu vragenlijsten en ga een keer langs bij de mensen die daarvoor open staan. Blijf 

communiceren met de burger. 
  

Laat inwoners de mogelijkheid krijgen om hun ideeen en plannen te uitwerken. 
  

Ga naar de scholen en vraag aan de leerlingen (want dat is de toekomst) wat ze missen aan 

Waalwijk. Niet steeds een platform geven aan het zelfde (linkse) clubje, wat de toekomst 

bepaald in Waalwijk. 
  

Meer doen op socials zoals instagram 
  

Ga naar de scholen en vraag aan de leerlingen (want dat is de toekomst) wat ze missen aan 

Waalwijk. Niet steeds een platform geven aan het zelfde (linkse) clubje, wat de toekomst 

bepaald in Waalwijk. 
  

Maak Waalwijk groener en zorg voor de ouderen! 
  

Zoals eerder al benoemd: actief en persoonlijk met enige regelmaat bewoners benaderen voor 

gesprek. 
  

Gemeente mag contact met mij opnemen op opgegeven e-mail adres. 
  

Meer communicatie met bewoners en niet alleen centrum 

  

De oren gebruiken en niet doen alsof. 
  

Daadwerkelijk luisteren en echt samenwerken met de inwoners. Er zijn genoeg inwoners met 

‘knowhow’, die hierin een persoon van betekenis kunnen zijn. 
  

Duidelijk maken wanneer wel en wanneer niet kan worden ingesproken. Inwoners niet voor de 

gek houden. Zorg ervoor dat de vele ambtenaren die van buiten Waalwijk komen, bij het maken 

van voorstellen, zich oriënteren in de samenleving. Dus niet denken van achter het bureau   
  

Meer contactavonden per onderwerp en gebied organiseren. Zodat de burger het gevoel heeft 

dat hij meetelt en kan meebeslissen. 
  

Zie antwoorden 

  

Aandacht voor kunst en cultuur. Al jaren staat er een kostbaar beeld van Gudmundsson op de 

gemeentewerf te verroesten. Het is een kostbaar beeld geschonken aan de Waalwijkse 

bevolking. Ondanks publicaties in het BD en mails aan wethouders gebeurt er niets en blijft het 

beeld gewoon op de gemeentewerf staan. Onbegrijpelijk en onacceptabel.Op deze manier 

motiveer je de inwoners niet om iets voor de gemeente te doen. 
  

Duidelijk aangeven waar je waarvoor terecht kunt en wat eventuele voorwaarden zijn. 
  

Zou het niet weten. 

  

Mensen hiervoor uitnodigen vial de brievenbus(ouderen), mail (via de belastingapp), weekblad 

om enquêtes in te vullen en de uitslagen hiervan via dezelfde wegen te publiceren. 
  

Regelmatige bekangrijke vraagstukken bevragen bij burgers via digitaal platform 
  

Niet alleen zgn. luisteren en niets doen, maar ook werkelijk actie ondernemen als bewoners 

initiatief nemen. 
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Gemeente kan bij projecten in verschillende wijken mensen uitnodigen voor bijeenkomsten, ook 

projecten van projectontwikkelaars. Digitale ondertiteling bij allerlei instructiefilmpjes zou goed 

zijn, een voorleesknopje voor slechtzienden is er meestal wel bij. Maar vooral aanspreekpunten 

weergeven voor bepaalde zaken, bijv. groenonderhoud. 
  

Ik denk dat de gemeente tot nu toe wel goed luistert en zegt te willen samenwerken met haar 

inwoners, maar niet werkelijk in staat is om van hun visie of mening af te kunnen wijken. Denk 

dat er een goede training voor veel personeel nodig zal zijn om te leren communiceren naar en 

vanuit twee kanten, zonder dat hun mening al van tevoren vast staat, of voor hen te moeilijk 

wordt. Probleem zal zijn dat de meeste mensen die weinig inlevingsgevoel hebben voor 

anderen, gemakkelijker in het verleden terecht gekomen zijn bij de gemeente, want daar hoefde 

je dan gewoon de regels alleen uit te voeren, die dan al vast staan. Al geldt dat uiteraard niet 

voor iedereen. Maar een vaste kern zal hier n waalwijk wel degelijk last van hebben. 
  

Niet aan onzinnige projecten geld uitgeven , parkeren voor inwoners met korting. Rust bank 

langs halvezolenpad met bandenlucht maken 

  

Tijdig en in normaal Nederlands communiceren met heldere boodschap die voor iedereen te 

begrijpen is. 
  

Meer van dit soort enquêtes en meningen peilen op social media. 
  

Door vele zaken openbaar te maken om in te zien 

  

Ideeën van inwoners serieus nemen 

  

Bereikbaarheid en reageren 
  

Niet alleen het idee geven dat ze luisteren maar ook daadwerkelijk uitvoeren en terugkoppelen 
  

  Duidelijker communiceren waar je moet zijn. De website is daarin erg slecht. 
  

Dit moet van twee kanten komen, dus eerst de inwoners betrekken en dan kan het misschien 

vanzelf opgepakt worden door mensen die zich graag voor zoiets inzetten! 
  

De gemeente communiceert best goed via de media zoals per internet.krant etc. 
  

Haal de oogkleppen van het hoofd en doe meer voor Sprang Capelle en Waspik. 
  

Vaker dit soort meningen ophalen maar dan over concrete projecten of plannen. En daar dan 

goede opvolging aan geven door te communiceren van uitkomsten en vervolgacties of 

vervolgplannen 
  

Meer luisteren, ook naar de eigen medewerkers! 
  

Door eens echt te luisteren, opdracht aandacht te besteden. Niet vanuit de eigen beelden te 

vertrekken, maar vanuit de beelden van de persoon met wie je echt in gesprek wilt gaan. 

  

Door vooral "Transparant” te zijn in bepaalde besluitvormingen. Waarom doet men dît of dat? 

Wat hebben de inwoners van de stad eraan? Lost het echt iets op of moet het vanuit EU 

bepalingen ( die uiteraard vanuit Den Haag worden opgelegd ) 
  

geen. 

  

Geen idee. Je krijgt ze niet aan het luisteren. Enkel geld innen voor van alles, b.v. belastingen, 

containers enz. Dat is het enige wat ze echt boeit. 

  

Digitaal informeren waar de gemeente zich mee bezig wil haan houden en hoe wij daarover 

denken 
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Door het gewoon te doen! Geen besluiten nemen zonder naar de inwoners geluisterd te hebben 
  

Samenkomsten kunnen helpen als deze tenminste onder vakkundige leiding staan, geen 

huidige wethouders bijv. 
  

Als inwoner van Walwijk heb ik ook ideeën. Ik wil dat de stad waarin ik woon de mooiste van 

Nederland is 

  

Meer info middels buurtbemiddeling/ overleg 
  

Niet alleen in verkiezingstijd belangrijk willen doen maar je taken verstaan en uitvoeren. 
  

Zorg dat je als gemeente zichtbaar bent in de wijken Ben consequent in besluiten en ook 

transparant Streef vooral niet alleen economische belangen na Richt je als gemeente Waalwijk 

op de pluspunten van de gemeente en kies ervoor om niet te groot te willen worden 
  

Meer fysiek de wijk in te gaan 
  

Door transparanter te zijn en wijkgericht onderzoek te doen/ praten met de bewoners!!! 
  

Zoals winkels en diensten in mails vragen naar je beoordeling over een betreffende dienst, zou 

de gemeente ook aan haar inwoners kunnen vragen hoe de inwoners denken over bepaalde 

voorstellen of plannen. En dan heel kort bv in 3 vragen, bent u het eens met het voorgestelde, 

waarom wel of waarom niet. Heeft u een alternatief voorstel. 

  

Luisterend oor maar ook mededelen dat vaak niet alles kan wat de mensen willen 

  

Luisteren en de inwoners serieus nemen. Maar daarvoor moet je wel verstand van zaken 

hebben en dat ontbreekt er nogal eens aan. 
  

Mss ook eens zonder digitale tools. Om een vragenlijst als deze in te vullen, moet je al goed 

geletterd zijn en over de nodige vaardigheden beschikken.hoe komen jull in contact met hen 

die sceptisch zijn over "de overheid”, laaggeletterd zijn en zaken misschien niet zo genuanceerd 

zullen duiden? De kwetsbare mens, die mogelijk stuk lopen op complexe regelgeving..zij die 

zich ongehoord ongezien mogelijk onbegrepen voelen.…hebben jullie daar een plan op hoe met 

hen in contact te komen? 

  

  

  

Duidelijk en objectief zijn 
  

Wijktafels weer in t Ieven roepen? 
  

Meer verantwoordelijkheid bij de burger, minder betutteling. 
  

Ik denk dat kleinere panels kunnen zorgen voor de vertaling vanuit diverse wijken. 
  

Meer jeugd betrekken. Social media. Scholen bezoeken. 
  

Laten merken dat ze geluisterd hebben en te doen wat ze toegezegd hebben. 
  

Kom in wijk vraag mensen om aandacht tijd en gesprek bij hun huis Praat over problem in 

wijken 
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Hoe? Door minder lunches te declareren en niet alleen voor de persfoto net te doen alsof je 

vrijwilligerswerk doet. Kom uit je comfortabele veel te dure designbureaustoel en begeef je 

onder de hardwerkende modale inkomens, die overal buiten vallen. Ga eens een dagdeel 

achter de kassa in de supermarkt, worstenbroodjes draaien in de fabriek, dementerende 

ouderen hun lunch verzorgen enz. Mensen zijn het zat, de frustratie is hoog. Normen en 

waarden zijn tot het vriespunt gedaald, Luister naar de ouderen, die hun hele leven knetterhard 

gewerkt hebben en niet kunnen genieten van hun pensioen door zorgen. Middeninkomens met 

opgroeiende kinderen doe overal buitenbanden en alles zelf moeten betalen, terwijl iemand met 

100 euro minder wél een laptop krijgt. KIJK EN LUISTER! 
  

Luisteren en iets mee doen 

  

Als je 1 v d 2 coffeeshops sluit, dan is jullie centrum inderdaad schoon van drugsoverlast en 

maak je van het bloemenoortplein de beerput van de regio. Drugs en drankoverlast in de auto's, 

inhoud van auto's wordt op het plein gedumpt en BOA's komen hun auto niet uit als ze 

maandag ochtend, als het schorem nog lazeres op bed ligt, over het plein rijden. Weer een 

tweede adres op bijv industrieterrein zou een overweging kunnen zijn. Misschien dat mensen 

zich dan veiliger voelen 
  

Meer ijk bijeenkomsten en niet kijken of men werkboek is 
  

Het meeste heb ik al eerder aangegeven. Zorg dat mensen weten waar ze terrecht kunnen en 

dat de gemeente zich op zijn beurt dan ook opensteld voor eventuele vragen/zorgen van zijn 

inwoners. Luister actief naar mensen en probeer vervolgens samen te werken aan oplossingen. 

Laat inwoners eventueel meestemmen over bepaalde besluiten die genomen moeten worden. 
  

Open staan en luisteren baar wat de gemeente echt wil In deze gemeente worden zoveel foute 

beslissingen genomen Kijk naar het centrum en sociale woningen 
  

Als je mag inspreken of een zienswijze kunt geven. Het echte gesprek aangaan in plaats van 

vinkjes plaatsen. Dit gevoel [eeft echt. En dan pas krijg je een dialoog 
  

Meer digitale input vragen en zo communiceren. Krijg heel weinig mee wat er gebeurt. Enkel de 

facebook pagina van de burgemeester zorgt voor wat updates en betrokkenheid 
  

Wat ik reeds aangaf: betere scholing en meer bij de mens. 

  

door vertrouwen te hebben n de inwoners, die iets organiseren voor/in hun dorp. 
  

Door vakbekwaam en zuiver personeel n de gaan zetten die de belangen van bewoners echt 

voorop stellen. Een mooi voorbeeld is onze Burgemeester Sasja . Jammer dat zij geen eerlijke 

kans krijgt in deze gemeente. Ook dit geeft aan hun ondemocratisch deze gemeente is. 
  

Persoonlijke communicatie kan onbegrip en onwetendheid wegnemen. Een informatiebrief met 

daarin buurtzaken kan een idee zijn (werkzaamheden met reden en duur bijvoorbeeld) 

  

Beter meedenken met oplossingen ipv klachten afwijzen 
  

Communiceren via brieven en social media. 

  

Meer en goed luisteren naar de inwoners met die restrictie dat de beslissing altijd bij Gemeente 

bestuur blijft liggen. Het moet geen systeem worden waarbij inwoners over alles en wat mogen 

en kunnen meebeslissen. Daar zijn de gemeenteraad verkiezingen voor. 

  

Vooral oudere bewoners benaderen in een persoonlijk gesprek. Bv. nodig ze in de middag uit 

voor een kop koffie, hapje en of drankje en laat ze mee praten over hoe zij denken over de 

plannen van de gemeente in hun straat en niet wat er verderop gebeurd waar zij nauwelijks 

kunnen komen. 
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Zie mijn tip bij de vorige vraag. Organiseer op dagdagelijkse punten de mogelijkheid voor 

inwoners om hun ongezouten mening te geven. Via iets zicht- en tastbaars in de openbare 

ruimte. Zie dit mooie voorbeeld van de reuringsdienst: 

https://www.linkedin.com/posts/dereuringdienst_ddw-ddw2023-dutchdesignweek-activity-71158 

44998552825856-1043/?0riginalSubdomain=nl. Op die manier is de gemeente letterlijk zichtbaar 

op straat, voor Jan met de pet. 

  

  

  

Gemeentelijk personeel haar werk laten doen waarvoor ze zijn. 
  

Al eerder vermeld 

  

Meer tijd nemen als er klachten zijn 
  

Meer tijd nemen als er klachten zijn 
  

Door transparanter te zijn en plannen inzichtelijk te maken en wijkgericht onderzoek te doen/ 

praten met de bewoners deur aan deur of digitaal. 
  

Als er negatief gepraat wordt over besluiten of handelingen doe hier dan wat mee …ik snap dat 

je niet iedereen vrolijk kan stemmen maar dram dan niet door maar ga dan ook actief hiermee 

bezig waarom mensen negatief reageren 
  

wat ik al schreef, deze vragenlijst geeft een ieder de keuze om mee te denken. met dank. 
  

Echt luisteren naar bewoners en niet telkens dezelfde problemen moeten melden die toch niet 

worden opgelost. 
  

Via de gemeenteraad, Gekozen door de inwoners!!! 
  

Echt luisteren, oprecht er voor de burger willen zijn. 
  

Het is niet alleen luisteren maar ook handelen! 

  

De wijk landgoed Driessen beter bereikbaar maken. Meer uitval wegen!! En….. 

supermarkten! 

  

  

overleg 
  

Beter communiceren voor er iets gedaan wordt Beter met gemeenschapsgeld om gaan en niet 

naar de industrie maar naar de bevolking van we en ook Sprang en Waspik mee laten profiteren 
  

Investeren in direct contact zoeken met professionals op een bepaald onderwerp denk ik. De 

indruk geven het samen te willen doen. 
  

Wijk bijeenkomsten met duidelijke agenda en toelichting voor besluitvorming 
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Door via korte lijnen,b.v. telefonisch bereikbaar te zijn en directer te reageren.In het 

algemeen:door de volledige gemeenteraad meer bij alles te betrekken en minder een klein 

groepje de boel te laten regelen.De geringe verkiezingsopkomst gemeenteraadverkiezingen lijkt 

me veelzeggend. 
  

Beter luisteren naar de inwoners, deze weten vaak beter dan de gemeente wat er speelt in de 

wijk of straat en hier dan ook gerichte actie op ondernemen. 
  

Ik woon 35 jaar in Waalwijk. Mijn mening is dat de gemeente n de loop van deze tijd al heel 

anders ze zichzelf heeft opgesteld. Er is al veel meer aandacht om bewoners beter te 

informeren (bijvoorbeeld via weekblad Waalwijk is aantal pagina's van de gemeente flink 

gegroeid). 
  

E 



meer mensen per wijk inzetten .die kunnen dan persoonlijk onderzoek doen bij bewoners wat er 

speelt,en wat ze willen. 
  

echt luisteren iedereen gelijk behandelen bedenken dat zij het werk doen van de 

belastingbetaler dus hun werk doen zonder arrogantie en op basis van gelijkheid 
  

Zogenaamde Gemeente-avonden organiseren, zoals eerder besproken. 
  

raadsleden moeten beter uisteren naar de kiezers, waar ze hun stem van kregen en niet tijdens 

de zittingsperiode steeds meer hun eigen ideeën nastreven raadsleden moeten strenger zijn 

tegen het college indirect moet het college uitvoeren wat de kiezers willen 
  

Regelmatig en vastere contact-/inputmomenten organiseren. Ook weer in/over de buurt (bijv. 

Per wijk gericht). 
  

De inwoners eerder en vooral veel actiever betrekken bij alle projecten. 
  

Zie eerdere antwoorden 

  

luisteren en die ambtenaren onder de pet houden!! 
  

Denk dat ik ook een persoon en een Europeaan ben. In mijn land zijn er velen van jullie en we 

dienen jullie heel goed 
  

Tot nu toe is alles in orde. 

  

Het besef dat je als bestuurder er bent voor en zit namens de inwoners. Dat altijd als leidraad 

nemen en dan dus kijken naar de behoefte van inwoners als het om samenwerking en 

communicatie gaat. 
  

Door beter bij de inwoners te peilen wat er speelt in de gemeente. Dit gebeurt te weinig. Er 

worden wel initiatieven gedaan, maar die zijn voor een kleine groep inwoners. Zorg dat je ook 

bij inwoners op huisbezoek gaat. Kijken wat er speelt en hoe ze wonen en leven. Dan zie je wat 

er in Waalwijk echt geleefd en gewerkt wordt. 
  

Door de ambtenaren meer met de inwoners laten communiceren. En betere bereikbaarheid van 

de ambtenaren. Niet alles via afspraak. En ook op vrijdag(middag) bereikbaar zijn 
  

Als je als gemeente een open en geïnteresseerde houding richting de ideeën v.d. eigen 

inwoners aanneemt en ook ècht met die plannen aan de gang gaat, samen met de inwoners, 

levert je dat als gemeente ontzettend veel goodwill op van diezelfde inwoners. En dan heb ik 

het niet over het plan of we André Hazes Jr wel of niet moeten laten optreden maar over 

serieuze plannen/ideeën die van invloed kunnen zijn op heel Waalwijk. Want die zijn er echt 

wel, alleen houden mensen die ideeën blijkbaar nog teveel voor zichzelf. Om de inwoners 

bewust te maken v.h. feit dat je als gemeente daadwerkelijk mee wil delen in die ideeën moet 

als je gemeente zorgen dat je ontzettend makkelijk bereikbaar bent in de zin van duidelijk en 

zonder enige drempel, Als een inwoner een idee/plan heeft moet die, bij wijze van spreken, op 

z'n Brabants, zo op klep kunnen vallen bij de gemeente. Bij voorbaat antwoorden dat iets ’niet 

kan” en er "geen plannen voor zijn n de nabije toekomst” is dan niet echt helpend. 
  

HEEFT, TERWIJL WAALWIJK EN SPRANG-CAPELLE WÉÉÉL EEN MILIEUSTRAAT 

HEBBEN. HIERDOOR MOETEN INWONERS VAN WASPIK ONNODIGE KILOMETERS 

MAKEN, WAT OOK WEER SLECHT IS VOOR HET MILIEU. OOK WASPIK BETAALD AAN DE 

GEMEENTEBEASTING EN WIL DAARDOOR ZEKER NIET ACHTERGESTELD WORDEN. 

  

plannen ruim van te voren bekent maken en burgers meer en tijdiger inspraak geven hierbij 
  

Door wat meer te luisteren naar de woonkernen en niet alles concentreren op Waalwijk centrum 
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Meer luisteren naar de mindervalide in de gemeente alles wordt afgekeurd of moet jezelf 

betalen 

  

N.v.t. IK WIL WEL EVEN VERMELDEN DAT WASPIK NOG GEEEEEN MILIEUSTRAAT 

HEEFT, TERWIJL WAALWIJK EN SPRANG-CAPELLE WÉÉÉL EEN MILIEUSTRAAT 

HEBBEN. HIERDOOR MOETEN INWONERS VAN WASPIK ONNODIGE KILOMETERS 

MAKEN, WAT OOK WEER SLECHT IS VOOR HET MILIEU. OOK WASPIK BETAALD AAN DE 

GEMEENTEBEASTING EN WIL DAARDOOR ZEKER NIET ACHTERGESTELD WORDEN. 

  

Door mensen op de goede plaats te zetten die er ook echt verstand van hebben,en dus ook een 

goede uitleg kunnen geven. 

  

Door de wijk bewoners op de hoogte te houden wat en wanneer er bijeenkomsten zijn over hun 

wijk en natuurlijk waar !!!!! 
  

Door naar de mensen toe te gaan, en beter op de hoogte zijn wat er speelt in wijken. 
  

De bewoners meer betrekken bij beslissingen mbt tot de samenleving. 
  

Door transparanter te zijn en plannen inzichtelijk te maken en wijkgericht onderzoek te doen/ 

praten met de bewoners deur aan deur of vooral ook aan digitale burgerparticipatie te doen 

waar bewoners zich gekend voelen. 
  

Door transparanter te zijn en plannen inzichtelijk te maken en wijkgericht onderzoek te doen/ 

praten met de bewoners deur aan deur of vooral ook aan digitale burgerparticipatie te doen 

waar bewoners zich gekend voelen. 
  

Ik denk dat de waterlijn van de gemeente goed is. Alleen mensen die meer oprechtheid in de 

leerling-leraarrelatie op scholen zullen creëren, kunnen het benoemen, dat wil zeggen 

vrijwiligers. 

  

Meer communicatie op papier of andere kanalen. Ik heb geen idee wat er speelt en hoe ik 

betrokken kan zijn. Ik woon hier nog maar 2 jaar, maar ik zie nergens iets van sociale, lokale 

evenementen voorbij komen komen. 
  

De straat op gaan en met mensen praten. spreek je burgers gewoon aan. Luister naar hun 

zorgen. Vraag eens hoe zij tegen een oplossing aankijken. 
  

Makkelijke site maken waar ideeen gespuit kunnen worden en mensen t idee hebben dat er 

naar ze geluisterd word 

  

Kom eens kijken in Waspik, houd eens een bijeenkomst in Den Bolder over voorzieningen enz 

in Waspik. Er is niets. Alles is in Waalwijk. Lekker duurzaam om steeds zo ver te rijden. 
  

Gewoon echt luisteren wat er gezegd wordt en niet horen wat er gezegd wordt en er vervolgens 

niets mee doen. Stop met het investeren in De Els en omgeving in de huidige situatie, met het 

afbreken van het klooster en de kloostertuinen is het authentieke hart uit het centrum gehaald 

en dat kan alleen maar goed komen door woning/appartementen bouw te combineren met 

kleinschalige specialistische winkels. Overdekte winkelcentrums met grote supermarkten zijn 

goed aan de buitenrand van de gemeente, NIET IN HET HART VAN HET CENTRUM!! 
  

Wanneer er besluiten genomen gaan worden moet dit bekend worden bij iedereen, zodat ze er 

bij betrokken worden. Openheid, niet alles digitaal, want dat kan niet iedereen. Geef een 

gemeentekantoor uit, met alles rondom de gemeente en hun besluiten . 

  

Mensen uitnodigen 
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Geld niet voor de gebruiker te zetten, zoals wekenlang overlast creëren voor de aanleg van 

drempels te maken aan de taxandriaweg west terwijl het makkelijk uitvoerbaar is in een 

weekend. Dit is maar een klein voorbeeld. Vrachtwagens ed moesten weken lang door waalwijk 

terwijl de overlast beperkt had kunnen zijn 
  

Maak het bereikbaar in het centrum en buurthuizen het gemeentehuis staat te ver weg langs de 

snelweg. Hier loop je niet zomaar binnen. 
  

Meer digitale communicatie 
  

Door onder andere betere vragenlijsten te maken dan deze 
  

Focus niet op bijeenkomsten maar laagdrempelige online dingen zoals stemmen over t vraag 

of korte enquetes. Dan zullen meer mensen hun mening delen. Normaal mens heeft geen tijd 

om naar die bijeenkomsten te gaan. En dat is zonde om dan nooit hun mening te horen. 
  

Eerst luisteren, en informeren. dan pas plannen. 
  

Duidelijk aangeven welke plannen er liggen + de obstakels die er zijn; zo is het inzichtelijk 

waarom er die oplossingsopties tot stand zijn gekomen. Dan de mogelijkheid voor inwoners 

inbreng en eventueel te laten stemmen. 
  

Door eerst te vragen aan de inwoners hoe zei tegen een onderwerp aankijken ipv een 

infoavond organiseren en beginnen met het besluit is al genomen dt is democratisch want de 

gemeenteraad heeft dit beslist en die hebben jullie gekozen. Waarom net doen of inwoners 

inspraak hebben??7? 
  

Beter communiceren met zijn inwoners en niet te arrogant zijn 
  

Actiever zijn met het bedrijfsleven centrum duurd te lang Daardoor steeds leger Maak er dan 

huizen van voor de ouderen ‚kunen ze elkaar helpen ‚en komen er veel betaalbare huizen vrij 
  

Alle kanalen zijn daar in mogelijk. 
  

Meer in gesprek gaan met getroffen mensen en verenigingen wanneer een besluit nadelig 

uitpakt of wanneer er gewoon niets aan een oplossing wordt gedaan. 
  

Met regelmaat de wijken ingaan met B &W, en de gemeenteraad. En duidelijk communiceren 

waar en wanneer. 

  

Waalwijk, Sprang-Capelle en Waspik zijn één! Behandel dat dan ook als één. Goed 

Communiceren. 

  

Te luisteren naar de protesten . Nochmaals; zwembad het Hoefsven. Akkerlanen verbreding vd 

brug van het Halve Zolen fietspad. En naar de vraag van betaalbare huurwoningen , ook voor 

Waalwijkers en senioren. 
  

Een keer in communicatie niet steeds ja maar…gebruiken …dat motiveert niet om als inwoner 

mee te denken. Er is steeds een weerwoord wat soms echt niet goed doordacht is. Sorry, dan 

haak ik af! 

  

-Voor grote, gezichtsbepalende of ingrijpende veranderingen in de gemeente: houd een 

referendum! -Bij aanpassingen in de buurt/straat: betrek de burgers, leg verschillende 

alternatieven naast elkaar, [eg uit en laat ze meedenken en beslissen! (de meerderheid beslist!) 

-Ben flexibel naar de burger toe -Ga in op argumenten en leg iets fatsoenlijk uit. 
  

Dmv Enquetes zoals deze, en via meedoen@waalwijk.nl maar ook via de bibliotheek dat deze 

informatie geeft aan ouderen en digibeten waar men moet zijn als men digitaal vastloopt. 
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Zie mijn vorige opmerkingen. 
  

Sprang en Waspik zijn andere gemeentes dan Waalwijk luister daar naar de wensen van die 

mensen zodat we toch nog het idee hebben dat we een eigen dorp zijn 
  

Via de buurt huizen 

  

Overleg in de oude dorpskernen. I dan niet een ver mijn bed show 
  

Bewoners eerder betrekken bij plannen en niet een kant en klaar plan presenteren 
  

Via de buurt huizen 

  

Zie voorgaande vragen. 
  

Ik weet niet meer hoe op dit moment de politiek werkt. De top van de gemeente moet zich o.l.v. 

de burgemeester gaan beseffen, dat zij dienstbaar voor de samenleving moeten zijn. Mensen 

serieus nemen. Luisteren naar de problematiek en doen wat goed is binnen de gestelde kaders 

en richtlijnen. Waar nodig regels aanpassen. Zich niet verbergen achter een andere partij. 

Strijdbaar zijn. Datgene wat je in je beleid wil uitvoeren, daar voor staan en uitdragen. Als kijker 

word je misselijk van de houding van sommige wethouders en de burgemeester in de 

raadsvergaderingen. Normaal gesproken zet ik mijn e-mailadres onder alle stukken. Deze keer 

wil ik anoniem blijven omdat ik anders misschien op termijn nooit meer geholpen zal worden. 

Kijk vooral wat je ermee kunt en doe er ook iets mee. Zie dit als een zeer positieve bijdrage, die 

ik moet schrijven omdat ik op dit moment erg teleurgesteld ben. Ik wens u veel succes! 
  

Ga de actief de wijken 
  

Luisteren en samenwerken met de bewoners is oké maar we slaan af en toe door. 

  

Een manier zoeken om inwoners bij elkaar te brengen en informeren over wat inwoners zelf 

voor inbreng kunnen hebben. Veel mensen zijn niet op de hoogte ( mede vanwege verandering 

van generaties) dat je als inwoner inspraak kan hebben. De samenleving is aan het veranderen, 

waardoor er minder saamhorigheid lijkt te zijn. Misschien is deze er wel meer nog dan dat het 

besef of bestaan er van is. Persoonlijk merk ik dat het wonen n een woonwijk anders is dan 

wonen in een doorgaande straat. 
  

Terug naar 50 jaar geleden Een trein in plaats van fietspad Minder buitenlanders 
  

Daag bewoners op een aantrekkelijke manier beter uit om te reageren mee te doen en mee te 

denken ! Communiceer op diverse niveaus . Neem bewoners oprecht serieus , vergis je niet in 

hun mogelijkheden en nivo Dorpsplannen , wijkplannen waren tussen 2003-2008 zo gek nog 

niet ! Bewoners maakten die zelf net een tijdhorixon van 4-10 jaar . Werd tamelijk serieus 

genomen door jazeker ‚ ambtenaren , raad en college . Ommetje financierings mogelijkheden 
  

Maak gebruik van lokale kennis. 
  

zie vragenlijst 
  

Ga als college de wijken in en haal op wat er leeft. Laat dat niet aan politieke partijen maar doe 

dat als dagelijks bestuur. 
  

Als er mensen zijn die verstand van zaken zitten 
  

door te geef een kans voor de inwoners om te uitleg hun mening. 
  

samenkomsten in de wijken organiseren 
  

Het voor de jonge generatie ook via internet heel toegankelijk te maken zodat ze hun mening en 

inbreng zouden kunnen geven. 
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Ja. Heb al 2x meegedaan aan een avond sessie (bewoners/gemeente). Ik had steeds de indruk 

dat de ambtenaren naar huis wilden.(9 uur is 9 uur) terwiejl de bewoners nog best een uur 

langer wilde overleggen. 
  

Bij de vorige vraag heb ik uitgelegd wat er speelt in een gedeelte van een wijk en daar kan men 

beter met omgaan omdat daar oudere mensen wonen en die niet willen zeuren maar snel 

worden weggewimpelt dus let daar op 
  

Door niet achterover te leunen op het gemeentehuis, maar actief de wijk in de te gaan. 

Bewoners zullen dat waarderen. Bewoners op de hoogte houden bij een aanvraag/verzoek naar 

de gemeente. 

  

op digitale en met brieven informeren 
  

Laat weten waarom bepaalde wensen niet invulbaar zijn 
  

Bij de vorige vraag heb ik uitgelegd wat er speelt in een gedeelte van een wijk en daar kan men 

beter met omgaan omdat daar oudere mensen wonen en die niet willen zeuren maar snel 

worden weggewimpelt dus Iet daar op 
  

Door gewoon feedback te vragen en er iets mee te doen. En dit communiceren! Het is voor de 

meeste inwoners toch niet duidelijk wat al die ambtenaren doen in het gemeentehuis? 
  

Door simpelweg te folderen. 
  

Reageren op mails. Intermediair zijn tussen burger en andere overheidsinstanties 
  

Niet alles via sociale media doen . Maar ook actief en fisiek luisteren naar bewoners. In de stad 

iets organiseren of zo hiervoor. 1 keer per kwartaal. Met ook een leuke activiteit erbij. 

  

Goed op weg met bijv enquetes, maar die zijn erg algemeen. Zou ook veel actueler of voor een 

bepaalde wijk veel doelgerichter. Daarmee creëer je sowieso meer betrokkenheid 
  

Meer en eerder plannen publiceren,zodat de inwoners ook eerder inzicht kunnen krijgen van 

wat er gebeuren gaat en evt. Mee mogen beslissen 
  

Door zich veel vaker letterlijk te laten zien OOK IN DE DORPEN!! 
  

Er wordt wel geluisterd, maar te weinig op teruggekomen. Of er wordt beloofd erop terug te 

komen en dan gebeurt dat niet. Eén keer luisteren is niet genoeg. 
  

Door naar de burgers toe te komen, zoals dat nu al deels gebeurd. Bijeenkomsten in de 

buurthuizen. In gesprek te gaan en ideeën meenemen voor 0.a. projecten in betreffende dorpen 

cq buurten. 
  

Samenwerking met inwoners 
  

Ik heb het gevoel dat alles om Waalwijk draait en dan vooral het centrum. Daar gaan bakken 

met geld naartoe. Halvezolen fietspad is langer als het stuk tussen midden brabantweg en het 

drongels kanaal. Vanaf Midden brabantweg naar Waspik is het een drama. Ik kan het weten 

want ik fiets er elke dag overheen. Gebrekkige accommodatie voor VV Waspik. Slecht 

onderhoud aan wegen en trottoirs. Een sporthal die op instorten staat en waar maar geen 

beslissing over genomen wordt en zo nog meer dingen. De beslissingen voor Waalwijk zijn zo 

genomen, de rest doen we wel als er wat geld over is. Nee mijn gevoel over Waalwijk is door de 

jaren heen niet positiever geworden. 
  

Informeren over contact mogelijkheden. Vragen om initiatieven van de bewoners. 
  

Meer input vragen van de inwoners 
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Doe vaker van dit soort enquêtes, heel goed initiatief en communiceer open en duidelijk de 

uitkomsten, ook al zijn die wellicht negatief. En communiceer vooral ook wat met resultaten 

gedaan kan of gaat worden. 
  

Empathisch vermogen hebben. 
  

Zoals eerder aangegeven met een referendum of bijeenkomst of digitale vragenlijsten. 
  

Eerst informeren dan besluiten 

  

Zoals dit of via social media. 

  

Door nog beter te communiceren met de bewoners. En niet zo maar regels instellen die 

nergens op slaan zoals het verplicht pinnen bij de milieustraat. 
  

Meldingen die worden gedaan via de “Fixí" app worden niet altijd opgepakt of er wordt beloofd 

dat er naar wordt gekeken en vervolgens hoor je er niets meer over. 

  

Voorbeeld: parkeren plan de Amstel. Avonden georganiseerd waarbij bewoners daarover mee 

zouden kunnen denken. Op de avond: Vergunninghouders stond al vast. Alleen keuze welk 

gebied en tijden. Commentaar, vragen, ideeën, andere oplossingen werden afgekapt. Er werd 

gezegd: al waren de meeste aanwezigen het er niet mee eens, dat wilde niks zeggen want de 

bewoners die niet aanwezig waren waren misschien wel voor. Hoorde later: gemeente had al 

beslist dat het vergunninghoudersgebied zou worden. Het was “democratisch” want de 

gemeenteraad is door de bewoners gekozen. Daarom kan het gemeentebestuur dit zelf 

beslissen. Eigen belang ( parkeergeld) is belangrijker dan woongenot inwoners. Gemeente weet 

dat het probleem ligt bij personeel van winkels, school, bibliotheek, etc. dat in de wijk gratis 

komt parkeren. 
  

Avonden organiseren in buurthuis zodat we elkaar rechtstreeks kunnen spreken. En niet 1 keer 

maar op regelmatige basis 

  

Gelijk niveau in gesprekken, met wethouders ook eens evaluatie gesprekken voeren over eigen 

handelen. 

  

door meer de best te doen om inwoners daadwerkelijk te helpen en niet in de kou laten staan. 

door beter te luisteren wat de inwoners willen en beter willen 

  

Door een nog betere communicatie 
  

Er moeten verschillende bomen en planten worden geplant die de natuur en de bodem beter 

bestand kunnen maken tegen klimaatverandering. En de mensen die in Nederland willen 

blijven. Laat ze geholpen worden aan het kopen van een huis ?. 
  

Beter in contact komen met de inwoners en alle afdelingen eens samen laten kijken naar de 

gevolgen van de genomen besluiten!!! De ambtenaren zijn wel aan spelen met ons zuur 

verdiend geld en dat vergeten er een hoop!!! 
  

Zie vorige regel 

  

Korte lijntjes, wijk/ buurt activiteiten en overlegmomenten 
  

Door te beginnen met het praten over de problemen en de behoeften van inwoners voordat er 

met conorete oplossingen wordt gekomen 
  

Door meer transparantie,te luisteren wat er onder haar inwoners leeft. 
  

Graag ervaring personen uit praktijk, die de visie over meerdere jaren vooruit kunnen zien 
  

Door meer transparantiete luisteren wat er onder haar inwoners leeft. 
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Door meer transparantiete luisteren wat er onder haar inwoners leeft. 
  

Door meer transparantie,te luisteren wat er onder haar inwoners leeft. 
  

Inwoners actief benaderen en open staan voor hun inwoners 
  

Gerichter communiceren. Projecten zoals de kruising bij het RKC stadion beter onder de 

aandacht brengen ivm rijroutes etc 
  

Tijd en ruimte plannen en betere bereikbaarheid op kantoor, teveel afwezigheid. 
  

Instellen van klankbord groepen voor specifieke thema's kan goed werken. Publiceren van 

laagdrempelige relevante info in social media. 
  

maak een open enquette waarbinne dbewoners kunnen ventileren wat zij willen ipv van een 

voorgekookt formulier 
  

Echt luisteren en wat je hebt gehoord uitvoeren. 
  

Fijn dat jullie deze kaart versturen, goed idee. God ik verder met de gemeente in gesprek kom 

is me nog wel niet geheel duidelijk maar dit initiatief is n mooie start 
  

Serieus nemen en actie ondernemen samen met de bewoners 

  

Tussen luisteren en daadwerkelijk gehoor geven aan inwoners van waalwijk zit een groot 

verschil.. Nu is het zogenaamd luisteren en niks doen..vooral aan overlast door drugs en dan 

vooral racende auto's midden in de nacht door drugskoeriers.. dealen in de buurt en asociale 

buurtgenoten. Foutparkeren waardoor de hele stoep wordt geblokkeerd voor rolstoelgebruikers 

‚en mensen met scootmobielen en kinderwagens..niet aan eenrichtingsverkeer houden..lawaai 

veroorzaken in de nacht etc.etc .rotzooi en afval dumpen en grof vuil in de brandgangen waar 

de gemeente weigert te komen en het jaren blijft liggen en opstapelt . Onkruid van een meter 

hoog..nog meer??? Bravo Waalwijk.. weeeer gezelliger!!!! Er is veel te weinig handhaving!! 
  

Tussen luisteren en daadwerkelijk gehoor geven aan inwoners van waalwijk zit een groot 

verschil.. Nu is het zogenaamd luisteren en niks doen..vooral aan overlast door drugs en dan 

vooral racende auto's midden in de nacht door drugskoeriers.. dealen in de buurt en asociale 

buurtgenoten. Foutparkeren waardoor de hele stoep wordt geblokkeerd voor rolstoelgebruikers 

‚en mensen met scootmobielen en kinderwagens..niet aan eenrichtingsverkeer houden..lawaaí 

veroorzaken in de nacht etc.etc .rotzooi en afval dumpen en grof vuil n de brandgangen waar 

de gemeente weigert te komen en het jaren blijft liggen en opstapelt . Onkruid van een meter 

hoog..nog meer??? Bravo Waalwijk. weeeer gezelliger!!!! Er is veel te weinig handhaving!! 
  

Doe onderzoek naar initiatieven die leven onder de inwoners en ga aan de slag met de 

haalbare meest voorkomende ideeën 

  

Breng beoogde projecten die in de regio of buurt/wijk eerst echt onder de aandacht bij 

betreffende bewoners en/of bedrijven voordat je ze na veel vergaderen in bijna bedrijfsblind 

groepje regionale poliici, laat besluiten. Kan soms prima dmv extra krantje, of zoals jullie nu ook 

gedaan hebben, met aansprekende kaart met qr-code 
  

Niet alleen naar platforms luisteren maar ook adeviezen en of wensen in overleg en binnen de 

grenzen vervullen. 
  

Door te luisteren naar wat inwoners echt nodig hebben…huizen bouwen! 
  

Via diverse kanalen blijven communiceren, informatie ophalen en ook weer 

teedback/terugkoppeling geven. Social media, post, website, app 
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Stel betaalde wijkconsulenten in die echt n de wijk wonen en hier een sleutelpositie willen 

innemen. Zowel in zorg naar kwetsbare inwoners als in contactpersoon naar de gemeente toe. 

En durf dan buiten de kaders te kijken naar een persoon die de buurt vertegenwoordigd- 
  

Groenbeleid wordt dus gewoon volgens plan ambtenaar door gevoerd. Er is al tegenstand 

geweest. Moest helaas via een petitie, politieke parti, burger initiatief afgedwongen worden om 

geen bomenkap n de straat te laten plaats vinden. Blijde inkomstenlaan was enige succes 

Veelal weten burgers niet op tijd dat bomenkap dreigt en kunnen geen aktie meer ondernemen. 

Laat een burger op tijd plannen weten, persoonlijk kontakt kunnen leggen erover. Koppel terug 

wat ermee gedaan wordt, kan worden. Hoe idee, wens ingevoegd kan worden. Of eventueel 

waarom niet. 

  

Ogen en oren open houden. Neem buurtverenigingen serieus. Zij kennen veel mensen uit de 

buurt. Ze weten vaak waar knelpunten zitten en waar mensen geholpen kunnen worden. Zij 

zijn.de ogen en oren van de wijk. 

  

Vroeger had je nog wijkbijeenkomsten waar mensen zich konden laten horen. Zo had je 

regelmatig contact met een wijkbeheerder. 
  

Door meer contact met de bewoners op te nemen 
  

Open en eerlijk zwijnen samen kunnen beslissen 
  

In gesprek gaan en luisteren naar bewoners 
  

Niet alleen in uithoekjes in krantjes zaken vermelden maar zorg dat alles informatie voor 

iedereen inzichtelijk is. Last ons voelen dat we er bij horen. Waarom een prachtige kerstboom in 

Waalwijk centrum en 00000 versieringen n Waspik?? Waarom? 
  

Bijeenkomsten organiseren per wijk eens in de zoveel jaar en hier de plannen voor deze wijk 

bespreken met de geïnteresseerde wijkbewoners en dit ook overal kenbaar maken dat deze 

bijeenkomst er is, met ruimte voor vragen stellen. Zoals waarom ik al 5 jaar elk half jaar moet 

insturen dat de heg weer gesnoeid moet worden bij ons in de straat, terwijl dat voorheen altijd 

automatisch gebeurde. 

  

De juiste mensen op de juiste plaats zetten 
  

Zorg dat je als gemeente weet waar je over praat als je een buurtbijeenkomst houdt over bijv. 

herinrichten straat/wijk, 
  

Communiceren, brieven sturen, uitleg geven wat het plan is 
  

Door vaker overleg voordat de beslissingen al genomen zijn. 
  

kom naar de buurthuizen toe 

  

De reden waarom deze vraag in de vragenlijst is opgenomen geeft aan dat luisteren en 

samenwerken nauwelijks gebeurt. Tip: midden tussen de inwoners gaan staan en uit de ivoren 

toren komen. Ambtelijke procedures op de schop zodat Waalwijk gaat leven. 

  

Inloopmomenten 
  

Echt actief luisteren en zichzelf niet boven anderen plaatsen, Burgers moeten op nummer een 

staan. Ook niet steeds achter systemen verschuilen. 
  

Door mensen te benaderen die willen helpen. Laat mensen zich aanmelden. Met een QR code , 

lekker makkelijk 
  

Soms dit soort vragen stellen 
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Zie mijn eerdere opmerkingen. 
  

Dat heb ik al Meerdere keren beschreven 

  

Daar zal de gemeente de deur voor uit moeten. Naar de bewoners toe. En veel bewoners 

werken, dus kom in de avond langs. U bent van harte welkom. 
  

Mail persoonlijk over dit soort vragenlijsten 
  

het organiseren van openbare bijeenkomsten om moderniseringsprogramma's, plannen en 

projecten voor een betere toekomst voor de inwoners te presenteren 
  

Zorg dat de ambtenaren die werkzaam zijn bij de gemeente toegankelijker worden. Mijn 

ervaring is dat alles wat je aanvraagt bij de gemeente moeizaam, zwaar en lastig is. Dit moet 

anders kunnen. Een positief straatbeeld creëren we samen ambtenaren en inwoners. 
  

Door niet alles van te voren alleen te beslissen. Mi 

  

Gebruik maximaal digitale kanalen en de komende jaren nog de post voor het informeren van 

plannen voor de toekomst. Op belangrijke vraagstukken vraag de mening van inwoners voor 

hun kijk en eventuele verbeterpunten. 
  

Tsja … hoe leer je om je echt te verplaatsen in de ander … je bent er jouw hele leven mee bezig 

… hoe belangrijker je denkt te worden hoe moeilijker het is … 
  

Door een aanspreekpunt in te voeren. En goed en actief te luisteren. Kleine moeite, 

vriendelijkheid is gratis. 
  

Een beetje vaag misschien, maar: houd het kleinschalig. Wat ‘het’ dan precies is weet k ook 

niet. ) Waalwijk is nog steeds een relatief kleine stad. 
  

Meer punten waar mensen met vragen en opmerkingen terecht kunnen, bijvoorbeeld 

buurthuizen met vastgestelde spreekuren. 
  

Meer zichtbaar zijn van College en Raadsleden. In de gemeente met verschillende kernen op 

locatie presentaties geven over event nieuwe plannen, nieuw beleid, uitvoeringen en er ook een 

luisterend oor z. 
  

uitnodiging sturen huis aan huis met onderwerpen waarover op locatie gediscussieerd kan 

worden 

  

Door af en toe toezicht te houden, en duidelijk aan te geven waar mensen terecht kunnen met 

klachten. 

  

De lokale grote partij heeft het voor het zeggen. Er hoeft weinig geshopt te worden bij kleine 

partijen. Ook is hun kleur nogal grauw. 
  

Door te inventariseren hoe de inwoners tegenover bepaalde dingen staan en feedback te 

vragen als er iets nieuw wordt ingevoerd. 
  

Inloop spreekuur voor alle wethouders. 
  

Zoals ik al heb genoteerd, de gemeente moet zich meer bekommeren om de dorpen die binnen 

de gemeente vallen. Ik krijg de indruk dat het vaak alleen maar over Waalwijk gaat ! 
  

gewoon meer contact zoeken met bewoners die je anders niet bereikt. zoals je nu hebt gedaan 

met die kaart. 

  

luisteren is goed, maar vooral wat doen met de feedback en actie ondernemen. 
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Maak de drempel om deel te nemen en mee te denken laag en geef inwoners de ruimte om 

plannen uit te voeren. Er is veel kennis, kunde en ervaring onder de Waalwijkers en het geeft 

energie als dat gezien wordt. 
  

Sla voor grote zaken (werkzaamheden, nieuwbouw etc) de vriendjespolitiek eens over! Stop 

eens wat minder geld n dat prut museum en wat meer in het aantrekkelijk maken van de stad 

mé fatsoenlijke schoenenwinkels! 
  

Door meer onder de mensen te begeven 
  

Inlichtingen geven. Website en gemeente huis niet als front gebruiken om mensen weg te 

houden. 

  

Uitleg geven over mogelijke plannen en waar die te vinden is 
  

Open oor en hart. Transparant. Snellere terugkoppeling en sneller besluiten nemen. 

Laagdremeliger werken. 
  

B & W en gemeenteraad. Uitvoeren waarvoor we jullie gekozen hebben en laten zien waarvoor 

Ie staat. Waalwijk heeft stadsrechten. Zoals het nu uitziet lijkt het meer op een boerengemeente 
  

De nieuwsbrief analoog uitbrengen en bezorgen en niet te veel geld uitgeven aan externe 

onderzoeken die je met een beetje gezond verstand zelf kunt bedenken. 
  

Beginnen. Het gebeurt nu simpelweg niet. Geen ziekenhuis slopen maar roepen dat erg te 

weinig zorg aangeboden wordt. Geen sociale huur in een buurt waar de lokale school het aantal 

kinderen al niet aankan. 

  

Door een soort buurtraad in te stellen. Toegankelijk voor bewoners om te participeren. Deel 

daarin plannen en projecten. En laat bewoners meedenken en meepraten. 

  

Zoals gezegd: buurtavonden organiseren! 
  

Zoals eerder aangegeven, betere directe feedback, betere bereikbaarheid, Betere ambtenaren, 

d.w.z. die de problemen of vragen, niet verschuiven zonder enige duidelijkheid. Misschien wel 

minder van die ambtenaren. Controle van de gemeente op de slapende ambtenaren, besparen 

we tijd en geld, en voorkomen we miscommunicatie en afschuiven van de klachten, vragen, 

problemen, van onze inwoners. 
  

dat ik dat hier moet uitleggen zegt voldoende toch? de resultaten publiceren in de waalwijker. 
  

Transparant zijn en niet altijd bij dezelfde groep bewoners de last leggen. 
  

Meer werkbezoeken met bewoners (bijvoorbeeld in het buurthuis een avond komen praten en 

luisteren). Aanwezig zijn bij evenementen waarbij bewoners laagdrempelig in gesprek kunnen 

gaan. Zoals de burgemeester zich laat zien vind ik echt top. 
  

Betere formulieren maken. lets minder vragen. Soms lijken vragen op elkaar. 
  

Daadwerkelij uisteren is al iets. Maar dat is nogal moeilijk. 
  

Meer aandacht via Media of laat je meer zien en horen in de stad 
  

door ook daadwerkelijk te luisteren en te honoreren. Wees weer een beetje menselijk 

  

Betreffende bewoners uitnodigen voor een bijeenkomst waar een plan gepresenteerd en 

gevisualiseerd wordt. 
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Als er een onderzoek plaats vindt dan ook de problemen die bewoners ervaren aanpakken en 

er iets mee doen. Zoals afval dat overal gedumpt wordt heel vaak gemeld wordt niets mee 

gedaan . 
  

Duidelijke communicatie en bij meewerken of sponsoring van activiteiten minder bureaucratie 

en snellere afwikkeling van vragen en problemen. 
  

Moeite nemen voor persoonlijk contact 
  

Wijktafels herinvoeren 
  

Je zult als gemeente meer laten blijken dat je haar inwoners serieus neemt door hen te 

betrekken in plannen en moeten informeren wat plannen zijn. Nu word je als inwoner overvallen 

doordat plannen niet besproken worden. Ik heb nog nooit iemand aan de deur gehad die vroeg 

hoe ik de leefbaarheid ervaar. |s dat niet vreemd? Ik ken wel gemeentes die dat beter doen. 
  

Doen wat je ook beloofd . Mijn ervaring: ” eerst uitgenodigd worden om mee te denken over 

nieuwe plannen in de woonbuurt. En dan toch als gemeente je eigen zin doordrijven". Al die 

uren voor Jan met de korte naam mee zitten vergaderen. Uiteindelijk doet de gemeenteraad wat 

ze ZELF gepland hadden. Doe dan niet alsof de bewoners mee inspraak hebben. 
  

Inspraakavonden organiseren, hiervan ook duidelijk verslag maken en eventueel te nemen actie 

communiceren. 

  

Niet telkens naar andere mensen af schuiven 

  

Duidelijke en transparante communicatie in Jip en Janneke taal, dus begrijpelijk voor iedereen. 
  

Dit soort brieven zijn een goed idee, maar het kan ook digitaal, via een digitale toepassing 

alleen voor bewoners. 

  

ben zichtbaar op straat en op sociale media 
  

Door naar inwoners te luisteren en adviezen van inwoners op te volgen. Momenteel wordt er 

gedaan alsof er geluisterd wordt naar inwoners maar als het op besluiten aankomt hebben de 

inwoners geen enkele invloed. 
  

Hopelijk geeft deze enquête een goed inzicht in wat er n de gemeente speelt. 
  

Inwoners zoveel mogelijk betrekken bij op hande zijnde besluitvorming en weten of er 

voldoende draagvlak is vanuit bewoners ten aanzien van beslissingen. Dit mee laten wegen. 
  

Doe wat met de leegstaande gebouwen zet die dan bv in als bouwhallen voor de 

carnavalswagens. Laat carnaval weer gaan leven in Waalwijk dan blijft de jeugd vanzelf 
  

meer van deze enquetes te houden.minstens 4x per jaar! 

  

Kom uit je (gemeente)huis, zoek verbinding en laat zien wat je doet. Zeg wat je doet en doe wat 

je zegt. Als dit goed loopt, gaat en komt de rest vanzelf. Dit geldt overigens niet alleen voor de 

gemeente, maar ook voor de raad. 
  

Zie vorig antwoord. Geef meer bekendheid aan Uw plannen en aan wat er allemaal goed gaat. 

smiley 
  

parkeren gratis maken zodat bewoners eerder in hun eigen gemeente gaan winkelen in plaats 

van in drunen, kaatsheuvel en dongen. 

  

Kwaliteit van ambtenaren verbeteren. Zitten teveel in hun ivoren toren. 

  

Beter luisteren. 
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Dan moet de gemeente eerst LEREN te luisteren en dat doen ze niet 
  

Duidelijk maken dat het wel van twee kanten mag komen. Burgerschap houdt ook in dat je 

actief participeert, en dat is primair verantwoordelijk van de burger zelf. 
  

Open een ideeën bus, zodat mensen aan kunnen geven op welke manier er geld bespaard kan 

worden en t welzijn vergroot (anders besteden) 
  

Op wijk niveau gaan communiceren. En persoonlijker als het echt van belang is. 
  

Luister naar de burger vooral naar allerlei besturen van verenigingen in plaats van ze eerst aan 

het ljntje te houden met allerlei beloftes en dan toch de zin van de gemeente door te drijven. 
  

Luisteren en aandacht besteden naar/aan mensen die wel in de gemeente wonen maar niet in 

Waalwijk zelf. Wij worden beschouwd als aanhangsels. En dat merk en zie je aan alles. Van 

Groenvoorziening, bereikbaarheid, waar het geld naar toe gaat etc. Zolang er maar de naam 

Waalwijk op staat wordt het betaald en geregeld 
  

beginnen met een duidelijk formulier te maken 
  

Kijk om je heen naar alle mensen richt de blik naar buiten ipv naar binnen achter regels en 

procedures 
  

Kleinschalige overleg, per e-mail, of op locatie 
  

2 

  

Nvt 

  

  

Geen idee 

  

weet ik niet 

  

Geen idee 

  

2 

  

nvt 

  

Weet ik niet 

  

  

weet ik niet 

  

Raad 

Behandel de ander als je gelijke. 
  

De inwoner aan de vookant meenemen in al zijn acties, plannen. Uitgangspunt, wat wil de 

inwoner ook centraal stellen bij te nemen besluiten. 
  

Het vertrouwen terugwinnen door uitleg te leggen waar je mee bezig bent. En ook wat niet gaat 

en waarom. 

  

Betrek burgers vaker actief bij projecten. Investeer bijvoorbeeld in andere aanbestedingsvormen 

als het gaat om de inrichting van wijken. Rapid Circular Contracting levert bijvoorbeeld in 

Nijmegen fantastische resultaten op. 
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In eerdere antwoorden heb ik al tips gegeven. Communiceer veel meer via belangengroepen. 

Je bereikt meer mensen. Nieuwsbrieven voor ouderen. Maar ook nieuwsbrieven voor inwoners 

persoonlijk als er aanpassingen komen in bijv. hun wijk. 
  

Meer ruimte creëren om informeel met inwoners in gesprek te gaan. Officieel en zakelijk zorgt 

voor een drempel en soms onnodig hakken in het zand. 
  

Door niet alleen maar te luisteren maar dingen te doen. 
  

Als het programma niet werkt, dan is het een waardeloos onderzoek. 
  

College 

meer tijd nemen voor inwoners, hen aandacht geven (echt luisteren) en duidelijk zijn over 

besluiter/rollen/verwachtingen/etc. 
  

Meer in contact treden, meer gesprek opzoeken, meer naar buiten, meer samen 
  

Door (meer) ‘uisteraars’ en ‘vertalers n te zetten. Onze organisatie wil heel graag luisteren en 

goed vertalen, maar dat Iukt niet alijd even goed. Niet iedereen is immers goed in alles. 
  

Ambtenaren 

Wijk gericht communiceren over veranderingen 
  

Ga de wijken in. Ambtenaren moeten in de wijk zijn, horen wat er speelt, zien waar het vastloopt 

‚en meedenken n een oplossing. 
  

Ik persoonlijk denk dat de gemeente Waalwijk goed bezig is en goede toekomst visie heeft . ze 

werkt aan het winkelcentrum de Els , Havengied ( haven 8 ) zorgenkind > Het Gebied Onsluiting 

Langstraat , al zullen de miljoenen (nu al 164 en dat worden er nog meer) die men mogelijk gaat 

investeren ‚ geen oplossing bieden alleen het probleem verleggen. Het aantal voertuigen dat de 

A59 op en af moet zal alleen maar toenemen (woon-werkverkeer) en met minder op en afritten 

zal dit niet beter gaan worden . Simpele verklaaring > hoe meer gaten er in een emmer water 

zitten ‚ hoe eerder deze leeg zal zijn…daar hoef je gee raketgeleerde voor te zijn. 
  

Door transparant te zijn in wat er met de opbrengst wordt gedaan. Als wordt geluisterd, maar er 

zijn ook tegenstanders, dan wordt gedacht dat niet wordt geluisterd, en andersom. Stel gerichte 

‚en concrete vragen, niet te hoog over. 
  

Meningen en ideeën van inwoners serieus nemen, niet alleen aanhoren en vervolgens eigen 

plan doorzetten 
  

Er ook voor open staan. Het wordt teveel gezien als een 'moetje' als een vinkje. Medewerkers 

moeten begrijpen dat samenwerken met de inwoners het belangrijkste onderdeel van je werk is. 

Anders kun je beter ergens anders gaan werken. 
  

zie vorig antwoord 
  

Participatieplatform introduceren en burgerbegroting opstellen. 
  

Door niet alles van te voren al dicht te timmeren, maar in een vroeg stadium al met inwoners in 

gesprek te gaan over waar de behoefte ligt. En dan ook niet bang zijn voor wat daar uit komt. 

Processen niet van A tot Z al dichttimmeren, maar flexibel zijn en op basis van input nog dingen 

kunnen aanpassen. Vertrouwen hebben in het perspectief van de inwoner. Er is veel meer 

samenkracht en organisatiekracht aanwezig dan nu wordt aangenomen. En heldere kaders 

stellen aan de voorkant waar de inwoner wel- en niet iets van mag vinden. 
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Luisteren naar inwoners is iets anders dan het alle inwoners naar hun zin maken, belangen zijn 

nu eenmaal vaak tegenstrijdig. Daarom hebben we een raad die de inwoners 

vertegenwoordigen en de verschillende belangen wegen bij de besluitvorming. 
  

Voor het uitnodigen van de inwoner, duidelijk informeren over onder welke voorwaarden zij mee 

mogen praten/denken en ook laten weten wat we er eventueel over kunnen doen met de input. 

Verwachtingsmanagement in feite. Dan is er weinig onduidelijkheid mogelijk en zorgt de 

mogelijkheid om mee te praten ook niet voor ontevredenheid. 
  

Meer participatie, en dan ook daadwerkelijk de resultaten meenemen 
  

Door blanco en zonder vooringenomenheid het gesprek met inwoners aan te gaan. 
  

Er is een beperkte groep die naar de georganiseerde bijeenkomsten komt. Als je meer tijd 

investeert (niet voor alles maar de onderwerpen waar we de bewoners nodig hebben en waar 

ze echt invloed hebben) door naar de bewoners te gaan en mensen individueel/in kleine 

groepjes te spreken haal je andere dingen op. 
  

De mogelijkheid van een burgerinitiatief meer onder de aandacht brengen 
  

Ga de wijken in, praat met de bewoners. Kies juiste tijden. Schaf een dubbeldekkerbus aan met 

verschillende spreekkamers erin. Wij zoeken u op! 
  

Jammer dat de enquete niet goed werkt 
  

Voor zover ik kan inschatten wordt dat al goed gedaan. Inwoners hebben de mogelijkheid om 

hun mening te geven of mee te denken, zeker in belangrijke zaken. Waalwijkers zijn notoire 

klagers, dus dat zal altijd wel zo blijven. Misschien af en toe besluiten beter uitleggen/toelichten. 
  

In gesprek gaan, echt luisteren en beter communiceren. Nee is ook een antwoord maar leg 

goed uit waarom. Dan hoef je dat niet op een feestje te doen als ze horen dat je bij de 

gemeente Waalwijk werkt ;). Inwoners hebben toch vaak het idee dat het plan toch al beklonken 

is en dat er voor de vorm nog een inwonersavond iod wordt georganiseerd. Van dat imago 

moeten we echt af wat mij betreft. 
  

Oprecht openstaan voor ideeën, (nog) meer tussen de mensen in staan. Sommige ambtenaren 

komen nooit buiten, hebben nooit contact met inwoners, weten te weinig wat er in de 

Waalwijkse samenleving gebeurt. 
  

Vanuit de politiek en ambtelijke organisatie moet er een oprechte open houding bestaan. Nu 

bestaat de indruk dat er wel geluisterd wordt, maar niets concreets gedaan wordt met input 

(m.n. ten aanzien van de fysieke leefomgeving). 
  

Stem je informatie af op de groep die je wilt benaderen en vraag hen wat zij de juiste 

communicatiekanalen vinden. Ga dit niet zelf bedenken. Ouderen willen anders benaderd 

worden dan jongeren. Wees daarin als gemeente flexibel en pas je aan aan de inwoners en 

vergeet vooral ook de ondernemers niet. 
  

Door vooraf speelruimte in plannen in te bouwen in inhoud en proces. Zodat er ruimte ontstaat 

om te luisteren. 

  

Vooral een open en uitnodigende houding naar de inwoners en de inwoner serieus nemen. 
  

Door op verschillende wijzen contact te leggen met inwoners en niet hoofdzakelijk via het lokale 

weekblad. 

  

Blift plaatsen opzoeken waarbij je in contact kunt gaan echt contact en niet alleen voor de foto 

in de media. 
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duidelijk laten weten welke rol de inwoners hebben, en óó'k waar ze niet over gaan. 
  

Samenwerking en dialoog zijn de sleutel tot en succesvolle relatie tussen de gemeente en haar 

inwoners. Te beginnen binnen de gemeenteraad zelf. Bestuurlijk populisme en de vergrijzing 

binnen de raad neemt hand over hand toe. Ook in Waalwijk. Het beïnvloed het 'SAMEN 

WILLEN BEREIKEN' te veel in negatieve zin. Het goede voorbeeld geven is niet makkelijk. 
  

Geef meer aandacht aan evaluatie: wat vinden mensen van de dingen die we doen/gedaan 

hebben? Maak altijd tijd voor inwoners met ideeën. 
  

Ik denk dat het soms helemaal niet handig is om inwoners mee te laten denken en beslissen. 

Soms zijn de uitkomsten al bekend vanuit onderzoeken en andere gemeenten en kost het dus 

alleen maar tijd en geld om draagvlak te creëren. Ook via sicial media wordt veel bagger 

gespuugd. Ik denk dat de gemeente meer voor haar ambtenaren kan staan. 
  

Minder vanuit stellingname, meer vanuit de wil om te luisteren. Niet "u vraag, wij draaien”. Maar 

een open houding: "Vertel ons wat u denkt of wilt”, zonder meteen te willen reageren. Maar 

uiteindelijk moet er wel teruggekoppeld worden wat er wel of niet kan met dat er opgemerkt is, 

en waarom. Alleen op die manier kunnen inwoners meer vertrouwen in de overheid krijgen. 
  

Inloopspreekuren organiseren in buurthuizen of bij cdt. 
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Wat vind je top aan de gemeente Waalwijk? 

Inwoners 

Voorzieningenniveau. 

  

de inzet, bereikbaarheid en zichtbaarheid van de burgemeester. Staat echt tussen de inwoners 

  

Goede prijs/kwaliteitsverhouding: hoog voorzieningenniveau + natuurlijke omgeving! 

  

Heb dit nog niet meegemaakt. Er gaat teweinig naar de dorpen 

  

Waalwijk (niet de gemeente als uitvoerder) is ondernemend, sportief en beschikt over een 

mooie omgeving. Een plezierige stad om te wonen en werken. 

  

De plaats waar ik woon 

  

Datcer steeds meer aandacht komt voor armoede en devgevolgen daarvan 

  

Zoeken naar meer betrekken burgers 
  

Gemeente Waalwijk is alleen top voor inwoners van Waalwijk Sprang Capelle en zeker Waspik 

zijn maar een aanhangsel en enkel om belasting te betalen. Waspik was vroeger een leuk 

zelfstandig dorp met alles wat we nodig hadden Nu hebben we niets meer. Alles is weg. Voor 

een spijker moeten we 10 KM heen en 10 KM terug 

  

Goed bereikbaar fysiek als digitaal 

  

Goeie craag 

  

De ligging 

  

Benaderbaar, doen moeite om inwoners te betrekken. 

  

Ligging t.o.v. grotere steden. 

  

Ondernemend 

  

De nieuwe burgemeester 

  

Onderwijs, zorg. 

  

Fijn wonen 

  

Natuurlijk zijn er vele dingen die best wel goed gaan, maar dat betekent geenszins dat er de 

kwalificatie 'TOP' aan gegeven moet worden! 

  

moellijk… 

  

Natuurlijk zijn er vele dingen die best wel goed gaan, maar dat betekent geenszins dat er de 

kwalificatie 'TOP' aan gegeven moet worden! 

  

Ontwikkeling van een Gem. app ©.. loket 

  

Ik woon hier al mijn hele leven, en heb het hier altijd naar mijn zin gehad. 

  

Momenteel helemaal niks! 

  

Er is weinig top aan de gemeente Waalwijk 
  

Open en duidelijke communicatie met bewoners 
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Op orden houden van de openbare ruimte. 
  

Deze vragenijst. 
  

Jaagt zijn eigen ambities na…niet die van de inwoners en dat is slecht en niet verbindend 
  

Goed bestuur 

  

Vind het steeds minder om in Waalwijk te wonen 
  

Weet ik niet. 

  

De gemeente Waalwijk probeert wel, maar er blijft te veel in de kern Waalwijk hangen. Mensen 

in Sprang-Capelle-west en Waspik voelen zich een aanhangsel. Ik vind het tot dat de gemeente 

Waalwijk in ieders geval probeert te leren, kijk maar naar deze Quick Scan. 
  

Het brede aanbod van sportieve en culturele mogelijkheden 
  

Persoonlijk vond ik de onderlinge communicatie erg fijn. We kunnen als inwoners van alles 

willen. Maar als de communicatie er niet is valt heel veel in het water. 

  

de Burgemeester, zij toont interesse in alle inwoners 
  

Duidelijke communicatie 

  

Leuke stad om in te wonen. 

  

Buiten Den Helder en Delfzijl ken ik geen troostelozere stad dan Waalwijk, hoewel een 

Vlijmenaar me laatst zei dat Vlijmen nog troostelozer is dan de eerste twee genoemde plaatsen. 

Lastig om er nog iets positiefs te bedenken. Vooruit: De Leest en Winterdijk 30B en de 

Milieustraat. 

  

Het mooie aangepakte terassenplein in de stad. Maar helaas de rest helemaal leeg, en dat 

betaalde parkeren, echt bizar 

  

Waalwijk centrum is volop in ontwikkeling. 
  

Burgemeester sasha , overal aanwezig, geweldig iemand die overal belangstelling voor heeft. 
  

Onzw burgemeester 
  

Er zijn verschillende activiteiten die men als zodanig kan kwallificeren. 
  

Nog redelijk rustig en veilig vergeleken met de rest van het land. 
  

Het is dat ik hier geboren en getogen ben en kinderen en familie hier heb wonen, maar het liefst 

zou ik Waalwijk verlaten! Echte Waalwijkse mensen zie je niet meer, alles is afgestemd op 

arbeidsmigranten en asielzoekers. Het centrum verloederd, buiten de Markt en Raadhuisplein, 

zienderogen. 

  

Landelijk gebied Provinciale gemeente 
  

De gemeente is wel bezig om zich te ontwikkelen 
  

Bestuur 

  

Er zijn goede ontwikkelingen bezig. 

  

Natuurljk zijn er vele dingen die best wel goed gaan, maar dat betekent geenszins dat er de 

kwallificatie 'TOP' aan gegeven moet worden! 
  

Dat ze teveel geld uitgeven in Waalwijk zelf sprang en waspik hangen erbij 
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Word goed naar bedrijven geluisterd, goed voor de arbeids migranten. 
  

Groene, rustige gemeente met leuk winkelcentrum. 
  

We hebben een goede burgemeester. 
  

Hoe ze winkelcentrum de Els en omgeving mooi maken (en woon niet in de kern waalwijk) maar 

toch vind ik het goed dat ze dat netjes maken! Ik kom er graag winkelen. En die zeurders op 

Facebook met hun gratis parkeren moeten gewoon stoppen :-) 

  

Helemaal niets en ik woon er al bijna zestig jaar, het is een zooitje. |k heb er geen goed woord 

voor over. En dan die gemeenteraad met haar politieke spelletjes. Die gemeenteraad heeft 1 

voordeel, je mag maandelijks gratis in hun theater op de tribune zitten en de voorstellingen 

doen niet onder voor de beste cabaretiers. 

  

Het wonen is geweldig. 
  

De burgemeester 

  

Dat ze toch blijven proberen om samen met de horeca en winkeliers het centrum aantrekkelijk 

te maken voor een ieder (Verschillende evenementen } en aan de aankleding en verlichting ? 
  

Ze zijn makkelijk bereikbaar en vindbaar op sociale media, Zoals met deze enquête. Nu 

bereiken ze mij en kan ik mijn mening geven, dit was anders niet gebeurd 
  

Dat we een betrokken burgemeester hebben die zichtbaar is en waarvan ik de indruk heb dat zij 

naar mensen luistert en geïnteresseerd is 

  

Leuke en rustige gemeente 
  

Weinig 
  

heel weinig 
  

Ik voel me er thuis, meestal is de Gemeente toegankelijk en nemen ze de tijd voor je. 
  

Deze enquête is top. Zo kan ik mijn mening delen. 
  

Hoor of zie weinig, 
  

Horeca die uitgebreid wordt op en rondom de markt in combinatie met schoenenmuseum wat 

daar ook gevestigd wordt is een leuke trekpleister. 

  

Horeca die uitgebreid wordt op en rondom de markt in combinatie met schoenenmuseum wat 

daar ook gevestigd wordt is een leuke trekpleister. 
  

Ik zie ontwikkeling in communicatie. Het is fijn dat er inspraakavonden zijn. Ik ben geboren en 

getogen in Waalwijk en blijf er graag wonen. Ik vind Dilek Odabasi een voorbeeld van hoe een 

wethouder betrokken is bij de gemeente. Zichtbaar, actief en laagdrempelig. Zij staat naast 

mensen. Het is fijn dat de raadsvergaderingen openbaar te volgen zijn. 
  

De actieve houding van de burgemeester. (Op sociale media, betrokken bij Waspik) De sfeer in 

het centrum Waalwijk De feestjes! Het gevoel van thuiskomen na vakantie De historie Het 

onderwijs (hoeveelheid PO en VO scholen) 
  

Niets, zijn weinig pluspunten die eruit springen behalve de bereikbaarheid aan a59 
  

Klein, lokaal, rustig, gemoedelijk 
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niet zo heel veel. college en grootste gedeelte van de raad heeft alleeen oog voor waalwijk niet 

voor sprang-capelle en waspik. niet alleen voetbal en carnaval zijn onderdelen van de 

bevolking. lees heel vaak over werkbezoeken in waalwijk maar sprang-capelle en waspik zie ik 

bijna nooit voorbij komen. weinig oog voor mensen met een kerkelijke achtergrond. heb nog 

nooit gelezen dat alle religieuze organisaties bezocht worden dus kan de gemeente ook niet 

weten wat hier leeft en wat daar gedaan word. om bv een onderwerp te noemen de npv die met 

heel wat vrijwilligers zorg dragen voor oudere mensen. 
  

Dat er veel nieuwe woningen bij komen. 
  

Niets. 

  

De groenvoorziening 
  

v 

  

De rust en ruimte voor recreatie n de natuur, b.v. het lido, galgewiel, plantloon. Hopelijk wordt 

het niet volgebouwd en blift het voor iedereen. 
  

Ik kan me niets bedenken 

  

Het wonen n het buitengebied n Waspik 
  

Eigenlijk niet zo bar veel. Bij verkiezingen worden de burgers gehoord en daarna horen de 

burgers niets meer. Ook zou het van belang kunnen zijn om burgers niet te dwingen om iets 

digitaal te moeten doen. 
  

Onderwijs en educatie - plantsoen dienst en onderhoud - praktisch en compact - ligging en 

omgeving 

  

Teamweyz 
  

De gemeente heeft te veel oog voor hoe kan men op een zo grootst mogelijke wijze de burger 

uitknijpen door belasting en te weinig ruimte heeft voor de burger en met name de jongeren in 

onze gemeente een plek te geven en ze van de straat te halen. Stuurt aan op het opheffen van 

een winkelcentrum en bevordert leegstand. 
  

Een burgemeester die persoonlijk komt kijken bij de optocht. 

  

wisselend 

  

Degelijk gemeente heeft de zaken over het algemeen goed voor elkaar 
  

Degelijk gemeente heeft de zaken over het algemeen goed voor elkaar 

  

Er wordt wel serieus nagedacht over het betrekken van de inwoners bij besluitvorming. Als de 

‘uiste lijntjes naar de juiste ambtenaar' eenmaal is gevonden, verloopt communicatie en het 

meedenken/uitvoeren van plannen of ideeën doorgaans goed. 
  

Weinig. 
  

Goede burgemeester en wethouders transparant 
  

Groot dorp / kleine stad 
  

Het dorpse karakter met veel lokale verenigingen 
  

De nieuwe burgemeester 
  

Proberen meer leven te brengen in Waalwijk. 

  

114 



Ze proberen wel om meer met inwoners in gesprek te komen op verschillende manieren, deze 

enquete, inclusie etc 
  

Groene omgeving, vriendelijke steer 
  

Eigenlijk niets 
  

Niet veel 

  

Niets 

  

Neutraal 

  

Het schoenenmuseum. 

  

Bij bijvoorbeeld het maken van een melding in de fixi app wordt binnen een dag actie 

ondernomen en feedback gegeven. Heel prettig 
  

Makkelijk bereikbaar. Bijvoorbeeld via app 
  

Gemeentereiniging. 
  

De combinatie van natuur en groen en de sfeer en karakter van sommige buurten 
  

Onzichtbaarheid bestuurders 

  

Dat ze alles blijven doordrukken want ze hebben een hele lange adem. Ze gaan net zolang 

door tot ze gewonnen hebben. 
  

Veel te duur en inefficiënt. 

  

Niets 

  

De schaalgrootte en hoe woningen toegevoegd worden aan t centrum. Twee vliegen in 1 klap, 

aantrekkelijker centrum en nieuw woningaanbod. 
  

De omgeving en bewoners 
  

Deze enquête 
  

De burgemeester is een sociaal en sympathiek uithangbord. 
  

Echt top?,? 
  

Echt top?,? 
  

Vooruitdenkend 

  

In Capelle is geen winkels dat is een achter gebleven gebied voor de gemeente Waalwijk 

‚sprang camper en Waspik waren toe wel goed voor geld en grond en dat was het,in Waalwijk 

zijn toe wij bij, Waalwijk behoren,zijn de wegen in Waalwijk allemaal opgeknapt maar sprang en 

Waspik is er NIETS gedaan 
  

Op sportgebied hebben ze grote stappen gemaakt voor de jeugd 
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AL 56 jaar woon ik in ww en het grootse deel daarvan (geboren) in Baardwijk, in hetzelfde huis. 

Als ik, en ik ben de hele weteld al overgevlogen, de afslag Waalwijk-Oost neem heb ik het 

gevoel dat ik "thuis kom", inclusief de enorme hobbelige Loeffstraat die nog nooit herbestraat is, 

niet sinds de "verlengde lijnbussen" van xe BBA er destijds nog overheen denderden en 

stuiterden. Ik heb prachtig mooie herinneringen hier, de Clemenskerk waar ik gebkren en 

gedoopt, trt vormsel en communie gegan ben bij Pastoor Vos, getrouwd bij Pastoor Andy 

Penne, mijn kids idem, zelfde kerk. Lang vervlogen tijden want Baardwijk is een vergeten wijk in 

Waalwijk en onderhoud is beperkt tot het straatvegen en wat snoeiwerk aan bomen en heggen. 

De WOZ stijgt echter jaarlijks fors (mijn huis is in 3 jaar met € 100.000 euro woz waarde 

gestegen [40% verhoging van de totale waarde] - en daarmee dus ook de gemeentelijke 

belastingen, ik zie er echter niets van terug).Baardwijk blijft echter wel mijn geboortedorp. 
  

- Aanpak van de groen voorzieningen in de stad - watermanagement dmv aanpassingen in 

parkeerplaatsen - de zichtbaarheid van de burgemeester - gezellige weekmarkt in het centrum - 

ik woon er graag 
  

Dat weten fantastische burgemeester hebben. 
  

De vriendjespolitiek waardoor personen gewaarschuwd worden voordat ze een bekeuring 

krijgen of geïnformeerd worden als iemand een klacht heeft ingediend 
  

Veel groen 
  

Het groen maar ja dat verdwijnt ook stilletjes aan Gewoon het wonen. 
  

Het begint een nette en mooie gemeente te worden. Ik woon er prettig, voorzieningen zijn goed 

te bereiken. Er is genoeg te doen. 
  

Jammer dat het niet meerkeuzevragen zijn 
  

De vergroening van de gemeente 
  

ik hoop te gaan zien dat de mentaliteit gaat veranderen 
  

Fijne gemeente om te wonen met veel groen en veel dingen zijn op orde. 
  

Gezellige gemeente (centrum), empathie met bewoners en doet haar best om de gemeente 

aantrekkelijker e maken voor de bewoners. 
  

Ik kan het niet benoemen. 

  

Niet zo veel, weinig aandacht voor andere gemeenten 
  

Burgemeester ljkt mij goed te benaderen 
  

Rustig wonen 
  

Ik woon mijn hele leven in deze gemeente, en het valt mij op zoals in elke gemeente. Dat wie er 

ook in de gemeenteraad zit. Doet wat de ambtenaren hun voorschotelt. Bijvoorbeeld deze kaart 

naar de bewoners sturen, wat ter kennis geving wordt aangenomen in een rapport wat op de 

andere rapporten in de lade gelegd wordt. 
  

goed op tijd versturen van rekeningen. 
  

Een mooie gemeente met oog voor de samenleving 
  

De kleinschaligheid van gemeente moet blijven. Niet proberen groter te worden, er zijn al 

slechte voorbeelden genoeg dat het niet werkt 
  

Waspik krijgt ruimte om.plannen in te dienen en.in overleg soms te realiseren. 
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Dat ze gekozen hebben voor deze manier van informatie ophalen bij hun burgers. 
  

Hun plannen om Waalwijk aantrekkelijker te maken 
  

Waspik krijgt ruimte om.plannen in te dienen en.in overleg soms te realiseren. 
  

De huidige vergroening, meer bomen e.d., groenprojecten, uitstekend 
  

Goed idee deze vragenlijst maar hij werkt niet goed op gsm. Bolletjes verspringen 
  

Vergroenen 
  

Geen mening 
  

Het is een niet te grote gemeenten, met voldoende groen in de buurt. 
  

Prima wonen. Goed bereikbaar. Dichtbij bossen. 
  

Betrokken en altijd in beweging 
  

De natuurgebieden binnen de Gemeente, houden zo 
  

Ik vind het top dat ze de informatie over deze vragenlijst per post hebben gestuurd. Er zijn vast 

meer tops, maar ik weet niet heel veel van wat er speelt in de gemeente Waalwijk. (Dit hoort 

nog bij de tips, maar ik kon het er niet bij typen): Ik weet niet of dit via de gemeente geregeld 

wordt, maar bij mij in de buurt wordt het plastic en karton los op straat gezet op de dagen dat de 

gemeente het komt ophalen. Voor plastic is dit geen probleem aangezien het in een plastic zak 

zit, maar karton los op straat zetten is niet heel handig omdat de kleinere stukken vaak door de 

wind weggewaait worden, en als het regent wordt het karton nat, en nat karton kan niet goed 

gerecycled worden (kan ook gaan schimmelen). Ik zou hier graag een betere oplossing voor 

willen, zowel voor een schonere buurt als voor het klimaat. Ik zie ook vaak ander afval en grof 

vuil op de stoep en straat liggen. 
  

Groenvoorziening 
  

Dat het schoon en rustig is 
  

openbaren toilet 
  

Eigenlijk niet zo veel, heb nog steeds het gevoel dat we als dorp geannexeerd zijn. 
  

Ligging nabij Loonse en Drunens duinen 
  

Onze burgemeester 
  

kan ik niet over oordelen 

  

Deze enquete 
  

Fijne gemeente om in te wonen. Als je de gemeente nodig hebt bijvoorbeeld bij de aanvraag 

van een paspoort of vragen over een kliko zijn ze bereikbaar en krijg je binnen redelijke tijd een 

reactie. 

  

Dat het centrum aan wordt gepakt. Dat het zichtbaar haar best doet leuke dingen te 

organiseren. 
  

De rust die er toch wel heerst en blij met een zeer betrokken burgemeester 
  

Het gebied Raadhuisplein/Markt. Nou de rest van het centrum nog. 
  

Rust: natuur dichtbij Bereikbaarheid: aansluiting op snelwegen Werk 
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Rust: natuur dichtbij Bereikbaarheid: aansluiting op snelwegen Werk 
  

Margriet Rijnja-Van Schol als aanspreekpunt 
  

Dat de stad steeds groener wordt en de kernen een eigen karakter behouden. 
  

Niets 

  

Het wonen 

  

Ik woon er heel fijn, levendigheid en voldoende groen. Maar vaak ga ik naar Drunen, omdat je 

daar nog gratis kunt parkeren en ook nog eens voor de deur kunt parkeren! 
  

Weinig Ik heb geen idee waar al het geld naar toe gaat. Naar dure steps die niet gebruikt 

worden. 

  

Ambities, maar soms te ambitieus 

  

Hoe geweldig Oekraïners financieel geholpen worden 
  

Ambities, maar soms te ambitieus 

  

Initiatieven om de stad aantrekkelijk te maken 

  

Dat ze gekozen hebben voor deze manier van informatie ophalen bij hun burgers. 
  

Weinig: Er is ontzettend veel langdure leegstand in het centrum van waalwijk. Voor ons gevoel 

ontzettend veel vergrijzing. Wij voelen ons als twintigers niet altijd op onze plek. Weinig groen 

en natuur, en vooral in het centrum. Er is geen mooi stadspark bijvoorbeeld. Bedrijvigheid 

midden in woonwijken zoals schadeherstelbedrijf en een halfleegstaand ziekenhuis bevorderen 

woongenot niet. Slechte parkeergelegenheid rondom het centrum. Ook snelheidslimieten 

worden niet nageleefd. Veel kruispunten met stoplichten waar je te lang voor moet wachten. 

Veel drugs dealers en gebruikers. Geen mogelijkheid voor het scheiden van groen afval in een 

appartement. Weekmarkt niet beschikbaar voor fulltimers wegens datum en tijdstip. 

  

Veel maatschappelijke (culturele) initiatieven zoals Go Waalwijk. Super! De mogelijkheid voor 

een starterslening en subsidies voor het verduurzamen van een eigen woning. 
  

Centrale ligging, mooie faciliteiten en aardige verbindingen. 
  

Voldoende voorzieningen 
  

In het algemeen een fijne plek om te wonen. 

  

Communicatie via socials 

  

De hoeveelheid groen en groenonderhoud! Mag nog meer wat mij betreft! Het openlijke en 

ruimtelijke karakter, niet het gevoel hebben dat je opgekropt op elkaar woont 
  

Centrum is echt leuk geworden !! Halve zolen Fietspad Fantastisch 
  

Groenvooeziening 
  

Investeringen die gedaan zijn en worden in het centrum!! Veel werkgelegenheid en veilige 

omgeving om te wonen 

  

Dat weet ik nog niet. 

  

Vastgeroeste oude gedachten van ambtenaren overboord gooien. Grootste belemmering voor 

veranderen. De ene kant wil, oude standpunten en meningen blijven bestaan waardoor op 

voorhand groepen uitgesloten worden. 
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Op dit moment helemaal niets, ik zie ook niet in waarom deze vraagstelling er is. Is dit om de 

gemeente er goed uit te laten zien ?? 
  

- weinig overlast - rustig stad 
  

een goede burgemeester die alles in de hand heeft 
  

Dat moet ik nog ontdekken 
  

Meedenken wordt op prijs gesteld, de bereikbaarheid van de gemeente 
  

De monumenten en ruimte voor de natuur 

  

Als ik digitaal een vraag stel, bijvoorbeeld kan de straat eens geveegd worden want er liggen 

zoveel bladeren, gebeurt het ook! Top! 
  

Groen in de gemeente 
  

De gemeentelijke belastingen zijn niet excessief hoog. 
  

Ik vind dat ze de afgelopen jaren goed verbeterd hebben. In bloemenoord de nieuwe flats en in 

het centrum het plein 
  

Zou het niet weten 

  

Goede communicatie 

  

Ik vind waalwijk een slaapstad, focus op duurzaamheid en werkgelegenheid, prima hoor, maar 

waar zijn de ontspanning-/ en ontmoetingsplekken. Waar is Waalwijk voor de jeugd? 
  

Woont er rustig en hee! constant. 
  

Ik vind waalwijk een slaapstad, focus op duurzaamheid en werkgelegenheid, prima hoor, maar 

waar zijn de ontspanning-/ en ontmoetingsplekken. Waar is Waalwijk voor de jeugd? 
  

Helaas geen top maar Flop. Jullie motto maak Waalwijk groener is totaal een Flop. Dikke 

bomen worden gekapt voor een fietspad. Bomen die 30/40 jaar hebben gestaan. Motto dit wordt 

weer aangeplant slaat nergens op. Boompjes die 3 of 4 jaar oud zijn. Dit duurt 25 jaar eer alles 

weer normaal is. ER WORDT NIET GELUISTERD. Waalwijk groener? Stop met KAALSLAG!!!!!! 

Waalwijk groener MAAK ER WERK VAN EN VERZORG HET GROEN ALS HET in zomer 

BLOEDHEET EN GORT DROOG IS. 

  

Ligging t.o.v groen en hoeveelheid groen is grote delen van gemeente. 
  

Weet ik niet zo snel. 

  

Het is een hele mooie gemeente om te wonen vanwege de omgeving en toch het dorps 

karakter 

  

Schaalgrootte is ideaal 
  

Fijn om er te wonen omdat er veel voorzieningen zijn. 
  

Goede service gemeentebali. Nieuwbouwwijk Driessen is heel erg mooi opgezet. 
  

Armen worden armer en de rijken worden rijker 
  

Alle voorzieningen zijn dichtbij. 
  

Fijn om te wonen. 
  

Ondanks dat Waalwijk een stad is, voelt het als een dorp. 
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Nog steeds eengroot dorp 
  

Eigenlijk is er niets echt top het is over het geheel best middelmatig. De ligging aan de Loonse 

en Drunense duinen is wel top 
  

Centrumbeleid 

  

Voordelen van een grote stad zonder de nadelen ervan te hebben. 
  

Dat ze ook nog denken dat deze kaart grappig is, als ze inwoners vaak als halve zolen 

afwijzend van de loketten naar huis sturen. En ontmoedigen om ooit nog terug te komen. De 

bedenker hiervan heeft het goed idee hierover waarschijnlijk opgedaan door de eerdere 

kabelbaan over de floriade. De verdwenen trein op de tekening was passender geweest met de 

opmerking we zitten op het juiste spoor, nee in de lift. Maar ja die is al zo lang verdwenen dat 

het in de lift zitten dan weer heel lang geduurd heeft :) maar dat is net wat er nog altijd 

ontbreekt. Het met de tijd meegaan en samenwerken met de inwoners i.p.v. de eenzijdige starre 

ambtenarij die bij de vele daar werkende mensen nog leeft. 
  

Niets 

  

Uitstraling Opgeknapt centrum Digitale bereikbaarheid bij overlast 
  

Goede communicatie 

  

Een betrokken burgemeester 
  

Waalwijk doet haar best om aantrekkelijk te zijn/mee te doen voor jong en oud (evenementen, 

wonen enz) 
  

Leuke burgemeester 
  

het nieuwe Schoenenmuseum 

  

Groen 

  

Omgeving 
  

Ik hoor geen rare verhalen dus het zal wel oké zijn. 
  

Al met al valt het nog wel mee, maar ik zit niet meer zo in deze toestand, ben inmiddels 80 jaar 

en dusmaak ik me niet meer zo druk! Vroeger was dat een ander verhaal!We hadden toen flat 

belangengroepen opgericht. Maar nuniets oprichten is moellijker omdat niet iedereen zin heeft 

om mee te doen! 

  

Veilig 
  

niets 

  

Prima gemeente om in te wonen.Niet te klein en ook niet te groot.Goede voorzieningen zoals 

schouwburg de Leest,zwembad sportvelden nieuwbouw van scholen etc.En dicht bij de bossen 

en ander natuurterreinen. 

  

Niets 

  

Over het algemeen alles tot nu toe goed geregeld, woon er verder nog tekort om er een goede 

mening over te heb en 
  

het voorzieningen niveau de leest ‚ zwembad , bibliotheek ‚ groen ‚ museum , centrum 

raadhuisplein ‚ wegennet , sport ‚ 
  

Niets 
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Dat er veel geïnvesteerd wordt in veiligheid en groen 
  

Bereikbaarheid 

  

Ben er tevreden over 

  

De burgermeester 
  

Tip top, ? dit is toch echt middelbare school taal. Ongelofelijk dit. Zucht 
  

Alles keurig geregeld 
  

Onze Burgemeester! 
  

NIKS. Ja toch wel iets. Bergen geld innen voor van alles en nog wat. 
  

Onderhoud groenvoorzieningen en verzorging van de infrastructuur en afvalvoorziening 
  

Door er lang te wonen betrokken bij de stad 
  

Goed geregeld 
  

Fijne woon en werk locatie 
  

Theater de Leest Het zwembad Het Lido, het gebied zoals het nú is 
  

Er is eindelijk een museum gerealiseerd. 
  

Niets. 

  

We zijn goed op weg. Het centrum ziet er aantrekkelijk uit(horeca) en het culturele (de leest, 

schoenenkwartier, winterdijk en huis van waaalwijk) en sportieve aanbod is prima. Er wordt hard 

gewerkt aan de infrastructuur, door verbetering van wegen en ook de gebouwen van de 

basisscholen krijgen een voor een aandacht. 
  

Prima woongemeente 
  

Niets 

  

Women in de gemeente 
  

Dicht bij bossen en uitvalswegen. Leegstand centrum oplossen, door er woningen van te 

maken. Organiseren steeds meer activiteiten. 
  

Ligging 

  

Met de nieuwe burgemeester duidelijk een nieuwe frisse wind die welkom was. 
  

Ik merk dat ik maar weinig meekrijg van wat er in de gemeente speelt. Dat beschouw ik als een 

goed teken: ik heb hier een fijn leven. 
  

Deze invulljst vind ik top. Het gevoel gezien en gehoord te worden blijt prettig. Het zorgt voor 

begrip en betrokkenheid. Bedankt daarvoor. 
  

Geen idee. 

  

Zorgt voor fietspaden en moet ook voor speelgelegenheid zorgen voor kinderen in wijken 
  

Rustig en toch gezellig 
  

Functioneert 
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Ik vind het goed dat de gemeente nu navraagd waar ze zich kunnen verbeteren. Dat betekend 

dat de wil er zeker is! 

  

… op dit moment moer ik daar lang over nadenken   

  

Weet ik echt niet. 

  

we hebben een leuke, sociale burgemeester 
  

Fijne gemeente om te wonen 
  

De ligging en haar democratische burgers. 
  

Op een klein oppervlak zijn bijna alle voorzieningen beschikbaar. Alles is snel bereikbaar. 
  

Fijn wonen 
  

Dat de gemeente nu probeert te participeren met de bewoners. 
  

Het is er prettig wonen 
  

Dat kan ik niet zeggen, want de gemeente is onzichtbaar. 
  

Dat deze werkt aan het verbeteren van de samenwerking met inwoners. Een burgemeester die 

zichtbaar en betrokken is. 

  

Het is een groene gemeenten 
  

Het is een groene gemeenten 
  

Eris eindeijk een museum gerealiseerd. 
  

Eehmmm.. ik kan niks bedenken 

  

zoals deze vragenlijst ( anoniem ) dit nodigt vlugger uit om een mening te geven. 
  

  

Geen top! 
  

Geen commentaar 

  

In Capelle is geen winkels dat i een achter gebleven gebied voor de gemeente Waalwijk 

‚sprang camper en Waspik waren toe wel goed voor geld en grond en dat was het.in Waalwijk 

zijn toe wij bij, Waalwijk behoren zijn de wegen in Waalwijk allemaal opgeknapt maar sprang en 

Waspik is er NIETS gedaan,pronken met andersmanveren dat is Waalwijk 
  

Een gemeente besturen is lastig, vele belangen spelen een rol. Gemeente doet zijn best 

hiervoor een goede balans te vinden. 
  

Ik vind het zelf prettig wonen omdat het heel rustig is en vrij centraal ligt tussen Rotterdam 

Utrecht en Eindhoven. 

  

Prettige woongemeente met veel voorzieningen. 
  

Plots kun je verwonderd zijn dat er snel gereageerd wordt. 
  

Het goede onderhoud van wegen,voetpaden etc. 
  

Afhankelijk van de wethouder. De burgemeester vind ik wel meer betrokken met de inwoners 

van Waalwijk 
  

Zeker niet de slechtste gemeente 
  

122 



Voldoende voorzieningen, zoals scholen, theater, winkels. 

  

dat onze burgemeester regelmatig haar gezicht laat zien in waalwijk. Met activiteiten. Het zou 

leuk zijn als e ook gewoon 1 keer op terras zou zitten. 1 soort van aanspreek punt. 

  

op dit moment vindt ik onze gemeente slecht communiceren en houd zich niet aan de gemaakte 

afspraken ( belt niet terug na gemaakte afspraak) geen heldere visie slecht onderhoud slechte 

veiligheid bv parkeerbeleid en handhaven hiervan bv voetbalveld/straat is een parkeerverbod 

straat hondenoverlast bij houden groenvoorziening bv bij school weg is daardoor niet goed 

zichtbaar 

  

Best goeie enquete. Nu nog wat ermee doen. 

  

Vraagt met regelmaat om de mening van inwoners. 

  

Er word veel gedaan aan modernisering en het opknappen van openbare plekken. 

  

Duidelijke communicatie 

  

Energiepark in het noorden met zonnepanelen en windmolens. 

  

Centrale ligging en diversiteit 

  

Dat het dicht bij de snelweg ligt 

  

Helaas weinig top 

  

Ik vind het leuk dat de mensen vriendelj zijn en dat er op woensdag een goede sfeer heerstdie 

  

Over het algemeen wordt Waalwijk prima bestuurd. Het bijhouden van de openbare 

groenvoorzieningen is veel beter dan in andere gemeenten. 
  

Dat ze samenwerkt met de bewoners. 

  

Geen idee. Voor mij erg bestuurlijk erg onzichtbaar. 

  

Nieuwe markt met horeca 

  

Het is een mooie gemeente om te wonen. 

  

Waalwijk is een gemeente die, door haar ligging, ontzettend veel mogelijkheden biedt voor 

diverse woon- en werkvormen. Daarnaast ligt het ook nog eens in een van de mooiste delen 

van Brabant en is het wonen er (nog) betaalbaar t.0.v. de steden rondom Waalwijk. Dat maakt 

Waalwijk, bijvoorbeeld, in potentie een ideale stad om vanuit te forensen. 

  

Een rustige gemeente, waardoor we minimaal negatief in het nieuws zijn. 

  

redelijke voorzieningen over het algemeen 

  

Het realiseren van natura 2000 de Langstraat 

  

Vind ze best oké alleen ik ben gehandicapt dan is de gemeente waalwijk niet op zijn best 

  

Een rustige gemeente, waardoor we minimaal negatief in het nieuws zijn. 
  

Ik lees het digitale blad en krijg een prima indruk van de manier van werken van de gemeente. 

  

Ik kan niets opnoemen. 

  

ze doen goed hun besr 

  

Dat ze dit onderzoek doen. 
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Ondanks mijn neutrale bevinding, vind ik dat gemeente Waalwijk de laatste tijd wel goed bezig 

om zich meer naar buiten te uiten. 

  

Er is eindelijk een museum gerealiseerd. 
  

Dat ze in ieder geval haar best doet om zo open mogelijk te zijn. Of iedereen dat vindt is alleen 

maar te hopen. 
  

Eris eindelijk een schoenenmuseum gerealiseerd. 
  

Ik denk dat het een gemeente is van mensen die geen problemen veroorzaken. 
  

Niets 

  

Dicht bij de Duinen. 
  

Mooie natuur, Mooi om te wandelen 

  

Rustige gemeente om te wonen 
  

Go Waalwijk 
  

In waspik is het nog” ons kent ons * 
  

De gemeente biedt de ruimte om mee te praten over plannen en luistert naar inwoners. Er wordt 

rekening gehouden met wat moet volgens de wet (zienswijze). Daarna is het geven en nemen. 

Sommige dingen wordt rekening mee gehouden, sommige dingen niet, tenminste niet bij 

iedereen. 

  

Geregeld feedback vragen op verschillende manieren (post, social media, etc) 
  

Dat er regelmatig evenementen georganiseerd worden. 
  

Ik denk dat we een goede burgemeester hebben, iemand die niet aan een partij vast zit, dus 

onafhankelijk functioneert. 
  

Niets in het bijzonder. Een gemiddeld beleid en weinig luisternd. 
  

Centrum is heel mooi geworden 
  

Dat ze toch iets proberen zoals dit 
  

Veel groen 
  

Hoe de gemeente klimaatbestendig probeert te zijn met wadis etc en hoe ze overal aan het 

vergroenen is. Ga daarmee door. 
  

De groenvoorziening 
  

Waalwijk is een stad, maar functioneert binnen Waalwijk als een groot dorp. 
  

De ligging 
  

Heel slecht 

  

Ze zijn niet echt top kijk maar naar centrum leeg en verlaten 
  

Mooi kantoor, prachtige uitstraling. 
  

Ik woon mijn hele leven in Waalwijk, er is een theater, voldoende winkels, redelijk wat groen, 

gezondheidszorg is goed. 
  

Alles voor Waalwijk en de rest hangt er maar bij. 
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'N Leuke Burgermoeder ! 
  

Pogingen om het centrum leefbaar te houden. 
  

Heb heel vertrouwen in de nieuwe burgemeester 
  

Open en betrokken gemeente 
  

Ga zo door met de vergoening! Ik heb ook het idee dat de laatste jaren er meer wordt gedaan 

om de burger te betrekken. 
  

De sportgelegenheden, het fietspad N261. Dolle Dries. 
  

Ligging. nabij natuurgebieden. 
  

Niet heel veel 

  

Landelijk goede naams bekendheid 
  

Doet alles om verbeteringen aan te brengen. 
  

De klantvriendelijke houding van TeamWijz. Zij denken mee in probleemgevallen maar zijn ook 

vaak aan teveel regeltjes gebonden of moeten het aan anderen overlaten, die een andere visie 

hebben. Leer hen door te pakken. De telefonistes, die alles in het werk stellen om een afspraak 

te regelen. Voor hen vaak erg moeilijk, omdat de wethouder of de ambtelijke staf niet bereikbaar 

is of erger nog dat men niet met je wil spreken. 
  

Actie wonen en werken 

  

Rustige gemeente waar het prettig wonen is. 
  

Mijn ervaring met de Gemeente is dat er toegankelijkheid is. Dat er bereidwilligheid is naar 

inwoners te luisteren en er mee gedacht en gekeken wordt naar mogleijkheden hier invulling 

aan te geven. 

  

Datüje als inwoner mee kan beslissen wat e in je wijk gebouwd wordt. 
  

Niet te grote schaal Voldoende betaalbaar parkeren Genoeg groen Prima fiets paden 

Bibliotheek perfect ‚ goed zwembad met senior mogelijkheden Aardig centrum , teveel lege 

winkels 

  

De ligging, maar eerlijk gezegd verder niet zo veel. Wij blijven tussen tafellaken en servet zitten 
  

als je de antwoorden ziet weet je ook wat ik er van vind waspik hoort er bijna niet bij. 
  

Veel voorzieningen. 
  

Eigenlijk NIËTS 
  

ik vind een beetje leuk. 
  

dat er zo'n leuke kaart is verstuurt om je mening te geven. dat is Top 
  

Ligt in een mooie omgeving voor wandelen en fietsen. 
  

Dat er heel veel werk te vinden is als je dat zoekt. 
  

Mooi natuur 

  

Kan even niets vinden. 

  

over het algemeen gaat het wel goed 
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Centrale ligging 
  

Mooi natuur 

  

Deze actie om te verbeteren. Inzicht verwerven wat er leeft in de gemeente 
  

Veel groen en water: prettige leefomgeving. Zieke bomen worden vlot vervangen. Het groen 

wordt goed onderhouden! 

  

Over het algemeen is het een prettige gemeente om in te wonen. 
  

Schone, goed georganiseerde gemeente. Wordt veel aandacht besteed aan sociaal domein. 

Goed bereikbaar. 

  

Steeds meer groen. Fijn en veilig wonen. 
  

Wij kwamen in landgoed Driessen wonen en vonden dat prettig, met gelijkgestemden. Het 

centrum wordt nu echt gezellig, op de Els na. 
  

De ligging. 
  

Slecht 

  

De burgemeester is top. 

  

Heel veel, maar soms wel veel op Waalwijk zelf gericht. 
  

Het zou top zijn als er eindelijk eens vaart komt in het plan voor een breed sportcomplex in 

Waspik, stop met praten, ga eens doen! 
  

Open houding, benaderbaar (college) 
  

De open communicatie middels 0.a. de maasroute (huis aan huis blad) 
  

Openheid 
  

Ik zou het zo niet kunnen zeggen. 
  

De burgemeester is heel zichtbaar en aanwezig. 
  

plannen om centrum levendig te houden 
  

Aanwezigheid bij gebeurtenissen, bijvoorbeeld: huwelijk branden of overlijden 
  

Dat er gelukkig nog veel groen is en op zich is het er rustig wonen. Het werk aan het centrum 

laat goede dingen zien (dat Leeermuseum buiten beschouwing gelaten) en moet doorgaan 

  

Raadhuisplein is mooi opgeknapt met het halvenzolenpad door de jaren heen. Het groen in de 

wijken wordt goed ondehouden. 
  

Sacha is een actieve burgemeester die zich vaak laat zien en benaderbaar is. 
  

Gewoon prima. Geen rare dingen. Eigenlijk een beetje saai. ? 
  

Niet veel Het markt plein is gezellig 
  

Als er iets wordt aangepakt is het meestal een verbetering. 
  

Je kunt zien dat de gemeente haar best doet om de gemeente te vergroenen en dat er in het 

centrum steeds meer leuke activiteiten worden georganiseerd. 
  

De lido 
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Fijn om hier te wonen, hoewel er nog wel een en ander verbetert kan worden. Onderhoud, 

aanleg wandelpaden etc 
  

Leuke burgemeester 
  

weet het niet 

  

Gezellig en goed onderhouden stad, goed bereikbaar en veel fiets en wandelroutes 
  

Het centrum van Waalwijk heeft mooie facelift gekregen 
  

Er moeten verschillende bomen en planten worden geplant die de natuur en de bodem beter 

bestand kunnen maken tegen klimaatverandering. En de mensen die in Nederland willen 

blijven. Laat ze geholpen worden aan het kopen van een huis 7. 
  

Niet te grote stad. 
  

Halve zolen pad 
  

Het steeds gezelligere centrum waar veel te doen is 
  

De bereikbaarheid 

  

Het gaat steeds slechtere, op papier zal het wel kloppen, maar in de praktijk gaat het goed mis. 

Geen wethouder/ bestuurlijke personen die weten waar ze over praten en beslissen 
  

De bereikbaarheid 

  

De bereikbaarheid 

  

De bereikbaarheid 

  

Fijne gemeente, met veel natuur. 
  

herinrichting centrum geslaagd 
  

Erg weinig, te veel emigranten die voorkeur hebben voor eigen inwoners. Emigranten hebben 

hier het walhalla. 

  

Voel me veilig in Waalwijk, locatie nabij natuurgebied is een parel. 
  

Fijne woonplaats waar men oog heeft voor zijn bewoners. 
  

De nieuwe burgemeester 
  

Ruimte voor de rivier 

  

Het i niet te groot 
  

Mooie gemeente met vele kleine dorpjes 
  

Ruimte en faciliteiten. Stad met een dorps karakter 
  

Centrum van waalwijk 
  

Kan voor Waspik niets noemen 
  

Verschillende winkels. Betaald parkeren is niet te duur. Voldoende parkeergelegenheid. 

Groenvoorziening ziet er goed uit. Centrum wordt netjes gehouden. 
  

Eigenlijk niets. 
  

De burgemeester 
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Kinderboerderij Voorzieningen voor kinderen a is de afbraak jammer 
  

Mooie historie, monumenten, oude kern. Bossen, van oudsher veel monumentale bomen. 

Geven uitstraling aan straten en woonplaats. Combi kleine stad en kleinschalig. 
  

De mensen die er werken. Hele sociale mensen. Allemaal vriendelijk. Superlieve Burgemeester 

en fijne wethouders 
  

Dat ze ons altijd steunen en helpen waar nodig. 
  

Weinig er moet alleen veel geld binnen komen 
  

Dat het groen en de straten goed bij worden gehouden 
  

Onze burgemeester 
  

Betrokken burgemeester en betrokken wethouders, ook voor de kernen steeds meer zichtbaar 
  

Het is alles tegelijk of helemaal niks . 
  

de gemoedsrust die het heeft. 
  

Fijne gemeente om in te wonen 
  

Hoe normaal alles is. Je kunt gewoon lekker jezelf zijn en je eigen ding doen. 
  

Dat ze willen verbeteren 

  

niet zo veel ten opzichte van andere kleine gemeenten lopen we ver achterop op alle gebieden 
  

ik hoor niets en zie niets soms in de krant op donderdag 
  

Dat we een enthousiaste vrouwelijke burgemeester hebben 
  

Betaalbare gemeente. Als je een melding doet via Fixi app wordt het ook daadwerkelijk 

opgelost. Vuilnis wordt regelmatig opgehaald. Centrum is leuk en redelijke( tot goede ) 

winkelbezetting 
  

Echt top, weet ik eigenlijk niet. Ik vind het na 53 jaar nog steeds fijn om hier te wonen 
  

Helaas op dit moment niet veel. 
  

Ik zie steeds meer groen. Het centrum is mooi en leuk asn het veranderen. Ik woon graag waar 

ik woon met fijne behulpzame buren. 
  

Ligging en aanbod scholen 
  

De burgemeester is een fijne vrouw die veel vertrouwen uitstraald en erg betrokken is bij de 

kinderactiviteiten 

  

competente, goed opgeleide en zeer gastvrije ambtenaren 
  

Onze nieuwe burgemeester zet een stap in de goede richting vergeleken bij onze vorige 

burgemeester. Ik hoop dat we naar een positiever beeld van Waalwijk gaan. Geef inwoners het 

gevoel dat ze beter ondersteund worden, denk aan woonruimte maar ook aan het hebben van 

een stem binnen de gemeente. Laat het centrum weer leven. De digitale concurrentie is enorm 

een winkel moet al vechten voor een goede plek, help mee door het gratis parkeren zodat 

mensen niet alleen online kopen. 
  

Helemaal niks. Geven onnodig geld uit aan dingen die niet nodig zijn. Alleen om dat hun dat 

beter uitkomt. 
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De gemeente is erg goed bezig met aanpak woning tekort. Waalwijk is geen winkelstad meer en 

zal dat nooit meer worden. Leegstaande panden moeten maximaal waar mogelijk omgebouwd 

worden naar betaalbare woningen en appartementen. 
  

Open minded 
  

Eigelijk alles wel. Heb geen klagen. 
  

Moeilijke vraag. Weet ik niet. 
  

Altijd alles netjes op straat en n de parken.. 
  

(Her) groenaanplant bij afgeronde projecten. Onderhoud groen. 
  

groen voorzieningen 

  

De burgemeester is erg begaan met activiteiten in onze gemeente Waspik 
  

De ontwikkeling van bouwprojecten 
  

Z'n bijzondere ligging in het hart van Brabant. Een kleine stad waar alles of bijna alles is. 
  

De burgemeester. Ze is erg betrokken 
  

Gemoedelijk en gemakkelijk benaderbaar. 
  

Momenteel niet veel 

  

Bereikbaar heid 

  

Veel groen dat goed wordt onderhouden. Fijn stad centrum. Voorzien in woonruimte voor 

arbeidsmigranten. 
  

ze doen hun best maar valt best nog wat te halen 
  

Waalwijk is een hele groene gemeente die veel mogelijkheden biedt. 
  

Vrij weinig - verkeerde príoriteiten 
  

Het mooie hart van de gemeente, het opgeknapte centrum 
  

De buitenlandse winkels. Zelf ben ik Nederlandse. 

  

Open houding 
  

Dat het toegankelij is voor ieder gezond mens 
  

Ze wordt steeds meer zichtbaar via krant en sociale media 

  

Kan ik dus niet zeggen, ze is te onzichtbaar. 
  

Ik voel me erg veilig op straat en in de buurt 
  

Dat als je contact opneemt met het klantcontact centrum van de gemeente, je vriendelijk en 

deskundig geholpen wordt. Dat de burgemeester veel deelt op Linkedin. 
  

Eigenlijk niets 
  

Over het algemeen een gezellige gemeente, waar best veel wordt georganiseerd. Het is fijn 

wonen in de gemeente Waalwijk! 
  

de vlag? 
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Fijne plek om te wonen 
  

Dorps karakter met stadse voorzieningen 
  

Onderhoud aan groen is top! 
  

Weinig momenteel 
  

De vrouwelijke burgemeester is een verbetering ‚ze doet het een stuk beter 
  

zeer weinig 
  

Veel groen 
  

weet niks te verzinnen. 

  

Duidelijke communicatie en geen verschillen tussen mensen 
  

Het rustig wonen 
  

Bereikbaarheid 

  

Veel groen, goede centrale ligging 
  

Het schoenenmuseum en de inrichting van het halvezolenpad met de bruggetjes. 
  

Eigenlijk helemaal niets. Luisteren toch niet naar inwoners 
  

De centrale ligging en eindelijk een begin gemaakt met plannen voor de Els, het oude 

slachthuisgebied en de plannen voor het etz. En we hebben een vrouwelijke burgemeester, 

heel goed. 
  

veel groen, weinig verkeer, rust, veel werkgelegenheid 
  

het thuisvoelen 

  

Niets op dit moment. 

  

Over het algemeen ben ik tevreden. 
  

Relatief rustige stad met voldoende voorzieningen. Groen en ruim opgezet, waardoor prettig 

wonen 

  

Altijd plaats voor verbetering maar burgemeester is altjd goed aanwezig 
  

het herstructureren van het centrum b.v. 

  

Centrale ligging, infrastructuur, scholen, winkels, verenigingen, de Leest. 
  

De aanwezigheid van veel school- en andere voorzieningen. 
  

voldoende parkeer gelegenheid 
  

Moeite welke in het centrum wordt gestoken om dat weer mooi en bruisend te maken. 
  

Niets 

  

Respons en afwikkeling bij opmerkingen en vragen adequaat en goed 
  

Overzichtelijke schaal 
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Eerlijk gezegd weinig meer. Ik vind 't een ondanks de fijne ligging (op de grens van duinen en 

polder) een lelijke woonplaats geworden ( het industrie terrein is buitenproportionee! met alle 

verkeersoverlast en te veel arbeidsmigranten) 
  

Goede ondersteuning van burgers 
  

Fijn om te wonen 
  

Historie als centrum van de schoen en leer industrie Belangrijk als centrum van de Langstraat. 
  

Weinig 
  

Doortastend 

  

Doortastend 

  

Ligt centraal tussen grotere steden en vlak bij bos 
  

Evenementen, straten/wijken opknappen en inrichting centrum verbeteren voor sfeer en 

aantrekkenskracht 

  

2 

  

Nvt 

  

Niks 

  

  

  

  

  

Niks 

  

Niks 

  

Weet ik niet 

  

Nvt 

  

geen idee 
  

Niks 

  

277 

  

n 

  

Niks 

  

Niks 

  

2 

  

Raad 

Goede algemene balans tussen wonen, werken, natuur en cultuur. 
  

De ambities, voortvarendheid, mee willen gaan met de tijd. 
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Waalwijk is in staat ver boven haar gewicht te boxen. We zijn een middelgrote stad, maar zijn 

bijvoorbeeld op het gebied van logistiek en industrie (nog altijd schoenen) toonaangevend in 

Nederland en Europa. 
  

Een mooie Gemeente. Top aan de Gemeente vind ik het mooie halve zolen fietspad. 
  

De gemeente Waalwijk zit niet stil en blijft werken aan verbetering. 
  

Waalwijk is een dorp met stadse voorzieningen 
  

College 

harde werkers, veel ambities, goede intenties. 
  

Grote ambitie, altijd in beweging, en altijd op zoek naar verbetering 
  

De no nonsense mentaliteit. Handen uit de mouwen, schouders eronder. 

  

Ambtenaren 

Gemeente Waalwijk zit niet stil maar wil daadkrachtig voorruit 
  

Gedreven organisatie die stappen vooruit wil zetten 
  

Een relatief kleine gemeente met heel veel uitstekende voorzieningen: sport, onderwijs, cultuur, 

gezondheidszorg, Wmo en jeugdzorg, veel werkgelegenheid, zwembaden, veel groen in de 

nabijheid van de woonwijken, na herontwikkeling van De Els een aantrekkelijk centrum dat past 

bij de kern Waalwijk. 
  

bereikbaarheid en acties 

  

De actieve mentaliteit en het de schouders eronder zetten. 

  

De doorzetmentaliteit. Geven nooit op, maar stropen de mouwen op en gaan ervoor. 
  

Werksfeer en de wil om te verbeteren/ontwikkelen. 

  

Collegiale instelling van mijn collega's 
  

De korte lijntjes, het Ief om door te pakken, de manden uit de mouwen, vernieuwend. 
  

Laagdrempelige houding van collega's en bestuur 
  

Daadkrachtig, relatief weinig bureauoratie. 
  

Grote uitdagingen niet uit de weg gaan. 
  

Ambitieuze gemeente die veel aan de weg timmert voor haar inwoners. 
  

We steken de handen uit de mouwen 

  

Waalwijk is niet bang op een de handen uit de mouwen te steken en te doen. 
  

Professionele organisatie maar tegelijkertijd laagdrempelig en benaderbaar 
  

De grote van de gemeente 50-55000 inwoners om voor de werken zodat er nog ruimte is om 

samen te werken en je collega's/college leden te kennen. 
  

Leuke gemeente om te wonen, recreëren en werken. Het horecaplein in het centrum is 

helemaal top en dat de weekmarkt daar is ook. 
  

Het open staan voor verbeteringen en vernieuwing. 
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Er wordt hard en met hart & ziel gewerkt 
  

Ligging aandacht voor wonen, winkelen en werken 
  

er gebeurt veel met en voor inwoners 
  

Prachtige gemeente, mooi gelegen in de buurt van de Loonse en Drunense Duinen. Het 

centrum is sterk verbetert. Leuke restaurants zitten er en het schoenenmuseum. 

  

De Gemeente is goed bezig met het opknappen van de stad. (Het Centrum) etc. waar er verder 

mee bezig is/zijn. 
  

Staat open voor nieuwe manieren van aanpakken 
  

informele bestuurlijke en ambtelijke organisatie met korte lijnen en ruimte om 

verantwoordelijkheid te nemen. 

  

De ligging en de uitstraling 
  

Inzet groot betrokken wethouders en kennis vergroten blijft belangrijk. Daarnaast meer 

toekomstgericht kijken wat komt er n de toekomst op ons af en daar al vast op voorsorteren 
  

er wordt hard gewerkt vanuit intrinsieke motivatie 
  

Leuke compacte gemeente waarin je met veel vrijheid 
  

Ondernemerschap (dreigt alleen wel ondergewaardeerd te worden ten gunste van 

bedrijfsvoeringszaken): mijn ding mogen doen op mijn beleidsterrein. Eigenaarschap: echt 

ergens van zijn. Sfeer in het team. 
  

Ambtenaren met veel kennis en hart voor de zaak. 

  

Projecten op uiteenlopende niveaus. Er gebeurt best veel in Waalwijk. 

  

Denk goed na over de toekomst. Is bereid om goed te luisteren en mee te denken naar 

uitbereiding samenwerking organisaties in het voorliggend veld. 
  

Ik ben geen inwoner, dus heb daar niet echt een mening over. 
  

Over het algemeen is de gemeente Waalwijk goed op weg 
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Wat is jouw tip aan de gemeente Waalwijk? 

Inwoners 

Er wordt wel geluisterd, maar bewoners hebben niet het idee dat er ook iets meegedaan wordt. 

En bewoners worden vaak te laat bij de planvorming betrokken waardoor er niets anders meer 

mogelij is. 
  

Er gaan best veel kinderen buiten de Gemeente naar andere scholen.ML,ZML ect. Deze 

kinderen worden heel vaak buiten gesloten en nergens bij betrokken omdat ze niet in de 

Gemeente naar school gaan. BETREK ZE ER OOK BĲ! 

  

Eerst de basis op orde: Investeer maximaal in bescherming van wetenschappelijk 

(bestaans)minimum. Laat daarboven pas marktwerking toe en extra's. Goed voorbeeld doet 

goed volgen. Dat is beter zichtbaar wanneer de afstand tussen inwoners en de gemeente zo 

klein mogelijk is: investeer in ontmoeting, contact en wederzijds begrip, ook wanneer het lastig 

is of wordt. 

  

Kijken naar wat de dorpen vragen. Meer behoeftes in de dorpen aan winkels. Oudere mensen 

reizen weinig en zijn afhankelijk van kinderen, buurtbewoners, vrijwilligers. 

  

Failiteer in plaats van dîrigeer. 

  

Minder achterkamertjes politiek en in vloed van projectontwikkelaars 

  

Luister nu eens echt. En dat betekend dat ambtenaren misschien eens van plaats moeten 

wisselen of elders moeten gaan omdat ze een te bepalende rol hebben. De gemeente is van de 

bewoners en samen met het bestuursorgaan samen kijken wat goed is. 
  

Als burger mag meedenken/-praten, geef dan duidelijker aan wat de mogelijkheden 

(speelruimte) izijn voor de burger 

  

Investeer in Waspik zodat wij ook de hoofdzakelijke dingen in ons eigen dorp kunnen kopen 

  

Zich niet zo elitair opstellen 

  

Luister eens echt zonder vooroordeel 

  

Zorg voor goede communicatie 

  

Niet alleen luisteren naar inwoners, maar er ook iets mee doen. Vaak ljkt het vooral een manier 

om draagvlak te creëren en te doen alsof je luistert, terwijl plannen toch al zo goed als vast 

liggen en er met de input niets wordt gedaan. Betrek inwoners eerder bij projecten en doe ook 

echt iets met goede input. 

  

Waalwijk mooier, groener en ruimtelijker maken. Niet alleen inzetten op sociale huurwoningen, 

maar juist ook aan de bovenkant bouwen zodat je een doorstroming in de gemeente krijgt met 

veel verhuisbewegingen en doorgroeimogelijkheden voor een ieder. 

  

Niet zo veel geld uitgeven aan externe adviseurs. 

  

enquete kan ik helaas niet invullen met een ipad 

  

Ontwikkel met inwoners gedragen beleid voor veilig fietsen, ontwikkeling kernen, landbouw, 

wateropvang, wonen op maat ook in centrum, en stop met navelstaren op het industrieterrein 

en de Els. 

  

Dat er 4 personenauto moeten opstappen 
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Besteed je energie aan het bouwen van vertrouwen tussen lokale overheid en gemeente. 
  

Ben realistisch en verstandiger om niet te veel gefocust en gefixeerd te zijn op een utopisch 

groeiscenario! 
  

snellere doorlooptijd en veel meer eenduidigheid in communicatie qus ambtenarij en college 
  

Ben realistisch en verstandiger om niet te veel gefocust en gefixeerd te zijn op een utopisch 

groeiscenario! 

  

De communicatie van de gemeente Waalwijk voldoet simpelweg niet meer aan de moderne 

standaarden. Ik zou het de gemeente aanraden om vaker en over meer kanalen met haar 

burgers te communiceren, en daarbij meteen ook meer te luisteren naar verschillende 

bevolkingsgroepen. Nu worden vooral de ouderen binnen de gemeente meer gehoord waardoor 

de toekomst voor jongeren vaak onduidelijk zijn. Deze jongere groepen worden op dit moment 

dan ook niet bereikt via de huidige vormen van communicatie, en de gemeente zou hier actief 

aan moeten werken om toch het contact met deze groepen te behouden. 
  

Beter te luisteren naar bewoners en niet je eigenzin doordrijven. 
  

De gemeente Waalwijk daar behoren ook de kernen Sprang - Capelle en Waspik bij in deze 

kernen word niet zoveel energie ingestoken als in de stad Waalwijk door de gemeente raad en 

het college van burgemeester en wethouders. De tip is dus om ook in de kernen Waspik en 

Sprang = Capelle net zoveel energie te steken als in de stad Waalwijk 
  

Zoek betrokken ambassadeurs die zichtbaar willen zijn met ideeën 
  

Waarom worden bouwplannen niet minder bureaucratisch behandeld in deze tijd van 

woningnood. Maak die doorlooptijd korter! 
  

Inwoners informeren, horen, op de hoogte houden van behandeling ingediende ideeën 
  

Bereikbaarheid met het OV- Waalwijk met een treinstation zou ultiem zijn, maar betere 

bereikbaarheid met de bus van bepaalde gebieden in Waalwijk zou ook wenselijk zijn (Driessen 

en het industrieterrein). 
  

Met alle partijen beter samen werken 
  

Ata open voor Uw inwoners. Communiceren is een kunst.…U bereikte slecht enkele procenten 

van Uw inwoners want niet iedereen kanet een pc overweg en wijkkrant komt bij een Nee 

sticker niet in de bus. Dat moet beter. 

  

Meer communicatie over 

  

Stel gezondheid en welzijn bewoners boven welvaart 
  

Organiseer weer wijk tafels om buurten en wijken actief te houden. 
  

Kom uit die betonnen blokkentoren! Afgelopen maandag was er in de wijk Nieuwevaart in 

Sprang-Capelle een bijeenkomst over de herinrichting. Daar is dan 1 projectleider aanwezig, dit 

is een uitgelezen kans om te horen wat er onder de inwoners speelt. Van armoede tot 

hondenpoep, van verkeersoverlast tot bereikbaarheid. Laat als gemeente zien dat je om de 

inwoners geeft, nu voelen ze zich belastingspaarpotten. 
  

Als college van BenW hoef je niet à priori over elk onderwerp voldoende kennis te hebben om 

adequaat te kunnen beslissen. Biedt daarom aan collegeleden en ambtenaren de gelegenheid - 

misschien zelfs wel de plicht tot kennisverrijking, ook of misschien juist op het eigen vakgebied. 
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Mensen laten meebeslissen over wat er voor hun voordeur moet gebeuren. Zo worden de 

inwoners hopelijk actiever om hier zorg voor te dragen. 
  

beter onderhoud van de wegen 
  

Sprang Capelle en Waspik meer verbinden aan Waalwijk 
  

Zorg ervoor dat ook de sociaal zwakkeren, jongeren en ouderen in de samenleving ook een 

stem krijgen en worden gehoord. Daar zit op vele vlakken ontevredenheid. Dat zie je nu al in de 

afspiegeling in de landelijke politiek. Voorkom dat dit overslaat naar de lokale politiek. 
  

Kijk eens naar je eigen missie en visie en handel daarna. Neem de gezondheid van de 

inwoners serieus en als je 'grote stad' wilt spelen, richt het bestuur dan niet in alsof het een 

klein dorp betreft. Enige visie is noodzakelijk. De verdozing ten noorden van de A59 is een 

voorbeeld van een gebrek eraan. De belabberde infrastructuur verdient alle aandacht, terwijl er 

ingezet wordt op stepjes en deelmobilieit. De mensen die de dupe zijn van die belabberde 

infrastructuur wonen niet in Meerdijk, maar juist in de duplexwoningen in Zanddonk langs de 

Mozartlaan. Waalwijk is meer dan Van Mossel en Mandemakers. 
  

Ideeen aannemen van inwoners. Gratis parkeren. Geld in nuttige dingen stoppen. Beter 

onderhoud groen. Afval goedkoper maken. Milieustraat pas met tikken. Nog even doorgaan?? 
  

Betrek de kleine kernen meer in alle ontwikkelingen. Voelen zich onvoldoende gehoord in alle 

ontwikkelingen. 
  

Laat de rest van het bemeente bestuur een voorbeeld nemen aan de manier van 

communiceren, zichtbaarheid en betrokkenheid van onze burgemeester. 
  

Gebiedsgerichte adviseurs hebben een grote impact en kunnen een bijdrage leveren door hun 

kennis over het gebied/bewoners waar ze actief in zijn. 
  

Gebruik maken van vrijwilligers en deze wel een kleine vergoeding geven, zodat ze zich 

gewaardeerd voelen 
  

Laat de burger meeprofiteren van de verkoop van de grond in de polder! Hoe kan het zijn dat 

Waalwijk een tekort heeft op de begroting terwijl er zoveel geld, volgens de wethouders, is 

binnen geharkt? 
  

Neem burgers mee en denk niet dat je het altijd bij het goede eind hebt, dat kost teveel. 
  

Soms wordt er teveel gekeken naar de theorie maar de praktijk kan soms heel anders zijn. 
  

Ben transparant 
  

zorgen dat de inwoners hun woongenot behouden! 
  

Ga de burger met trots en vertrouwen tegemoet 
  

Luisteren naar de inwoners! 

  

Bkijven luisteren naar de inwoners. 
  

Ben realistisch en verstandiger om niet te veel gefocust en gefixeerd te zijn op een utopisch 

groeiscenario! 
  

Het geld beterverdelen over de 3 gemeente s 
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Maak de speeltuin aan de mr van houten weer aantrekkelijk voor kinderen. Zoveel ruimte is er 

daar maar het ziet er ongezellig en oud uit. Het is nu meer een plek voor rokende hangjeugd ipv 

een ruimte om er leuk te kunnen spelen. En savonds meer controle in de straatjes nabij de lidl. 

Er wordt weer veel gedeald. 
  

Met sociale verenigingen nadenken en meewerken. In plaats van de regels opleggen en 

zeggen wat allemaal niet kan en mag, nadenken hoe de gemeente de verenigingen en 

organisaties kan helpen. 
  

Meer pro-actief mensen persoonlijk betrekken bij plannen en besluitvorming. 

  

Stel besluiten niet jarenlang uit waardoor alles veel duurder wordt. Geef opdrachten niet altijd 

aan dezelfde bedrijven, die houden hun prijzen hoog omdat ze toch wel weten dat het werk hun 

kant op komt. Geef ambtenaren die zaken behartigen meer ruimte om mee te beslissen, zij 

weten waar ze over praten. De Raad is te vaak niet goed op de hoogte. Als ik er nog even voor 

zou gaan zitten weet ik er nog meer. Maar heb nu de ruimte niet 
  

De burger eens serieus gaan nemen. 
  

Groen voorziening is echt slecht. Ik heb het idee dat er echt teveel is wegbezuinigd. Is ook 

zeker je visitekaartje als gemeente als je door de wijken rijdt. 

  

Zet je in voor de inwoners en niet voor waanzinnige plannen. Bouw gewoon rijen met woningen, 

zodat we kunnen wonen. Niks allerlei pracht en praal, maar gewoon een woning van 100 m2 

waar een gezin in kan wonen. En geen praatjes dat u sociale woningen gaat bouwen, ik hoor 

over aantallen van 30%, en zijn die dan 100 m2 groot, nee dat zijn hokken waar de maximale 

huurprijs voor gevraagd mag worden en zo klein dat je je kont er niet kunt keren. Een 

woontoren bij de Els, dan zullen de bovenste lagen wel sociale woningbouw worden, kleine 

behuizing, geen buitenruimte, dus voor een gezin met kinderen ongeschikt, is dat uw sociale 

woningbouwbeleid? Belachelijk gewoon. 
  

Luister- en communiceer beter met je inwoners. Ambtenaren stellen zich helaas te vaak op als 

machtswellustelingen. 
  

Meer aandacht en investeren in Sprang-Capelle en Waspik. Landgoed Driessen krijgt genoeg 

aandacht 

  

Demooratie is niet de meeste stemmen gelden (dat is Dictocratie-Lokaal Belang!) maar samen 

en n overleg met de oppositie besluiten nemen. 
  

De gemeente zou meer groene en bloeiende planten en bloemen in de wijken kunnen 

toevoegen En beter laten onderhouden (vaker) 
  

Laat de gemeenteraad niet gedomineerd worden door de plannen van Lokaal Belang. Het is nu 

een groot theater waar een groot deel er voor spek en bonen bij zit. 

  

Zie eerdere opmerking 
  

Duidelijk communiceren waar je moet zijn bij problemen of nieuwe ideeën 
  

Van idee tot realisatie moet sneller 

  

Luister nou eens ECHT naar wat de inwoners willen en vinden! Beleid komt niet overeen met 

wat de burger wil en er wordt niet van afgeweken want dat is het beleid! Een ondoorbreekbare 

circel waar niemand blij van wordt en die het vertrouwen in de lokale politiek schaadt! 
  

Van idee tot realisatie moet sneller 

  

Dat waspik ook bij de gemeente waalwijk hoort.!! 
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Pak de wijken aan die het daadwerkelijk nodig hebben (componistenbuurten) in plaats van 

straten die er prima bij liggen (groenewoudlaan, blyde incomstelaan) en zorg ervoor dat hier 

VEEL meer parkeergelegenheid komt, dit s nu rampzalig. Parkeren in de stad MOET ook beter, 

ook een ramp. Op mijn enige vrije dag (zaterdag) de stad in i onmogelijk. 
  

Niet alles op andere schuiven ipv meedenken 
  

Luisteren, niet alleen aan mensen met hoge inkomens denken, maar juist ook aan mensen met 

een kleine beurs 

  

Luister naar je bewoners 
  

Ik zou graag op bestuurlijk niveau meer willen weten en meedenken, zou het leuk vinden als 

bewoners meer betrokken zouden kunnen zijn 
  

Kom los van alle woke-beleid. Verwijder de SDG vlag en zie met name dat eerste doel 

“armoede" en help de mensen die onder de armoedegrens moeten leven. Help hen i.p.v. 

vluchtelingen die niet worden geholpen met alleen een dak boven hun hoofd, terwi 

oorlogsmaterieel naar landen wordt gestuurd, waardoor nog meer mensen vluchten. Stop 

oorlog. Luister en kijk naar wat inwoners écht nodig hebben. Lees andere media, zoals 'de 

andere krant’, 'gezond verstand' en kijk van Cees Hamelink "waarom u niet moet geloven wat er 

in de krant staat”. Dan gaan mensen zien hoe zij de ogenschijnlijk geweldig goede initiatieven 

op een verkeerde manier steunen. Lees "De CO2 mist", "stikstoffuik", "het klopt wel, maar het 

deugt niet’, "chemtrails en HAARP” om te zien waarom het klimaat verandert a.g.v. geo- 

engineering dat inderdaad 'door mensen' wordt veroorzaakt. Dat zijn de oorzaken van storm, 

droogte, overstromingen. Bescherm de boeren, zij zorgen voor voedsel. Belangrijkste tip: Veel 

wijsheid. 

  

  

  

  

Meer zichtbaar zijn . Meer informatie geven op social media, info krant uitbrengen. App 

Waalwijk daar meer informatie opzetten waar de gemeente mee bezig is 
  

Centrumplan maken om winkelcentrum de Els weer aantrekkelijk te maken. Blijvend investeren 

in activiteiten in het centrum. 

  

Luisteren! 

  

Centrumplan maken om winkelcentrum de Els weer aantrekkelijk te maken. Blijvend investeren 

in activiteiten in het centrum. 

  

Kijk verder dan de Waalwijkse muur er horen meer dorpen bij deze gemeente. 
  

Meer kijken naar de wensen en behoeften van heel de gemeente en daar ook tijd en geld 

insteken 

  

Rijdt eens door de hoofdstraat. Schandalig 
  

Ik maak me zorgen over het wonen in Waalwijk. Zie dat er steeds weer sociale huurwoningen te 

koop staan en er zijn er al zo weinig van. Waalwijkse jongeren kunnen hier niet meer terecht. Ik 

zou meer aandacht willen voor passende woningen voor de midden en lage klasse. Er wordt te 

veel gebouwd voor de hogere klasse en dan vaak van buiten Waalwijk. Ouderen die in een 

eengezinswoning wonen willen best verkassen naar kleiner maar niet wanneer daarmee hun 

levenstandaard omlaag gaat door hogere huren en verlies van netwerk. Kijk eens met deze 

groep naar soorten van woonvormen waarbij zelfstandigheid, samenleven en samenzorgen icm 

professionele zorg samen kunnen gaan in een groene omgeving. Ook denk ik dat er hard 

gewerkt mag worden aan participatie in de zorg. Meer voor elkaar zorgen en noaberschap. 

Steun mensen die het niet gemakkelijk hebben en niet in staat zijn om zelfstandig zaken op te 

lossen. Kijk eens hoe het simpeler kan. 
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Zorg dat de burger meer vertrouwen krijgt in de overheid. Een open bestuurscultuur, geen 

achterkamertjes en ga werken aan participatie. Betrek de inwoners veel eerder bij de 

besluitvorming 
  

Openheid en luisteren 
  

Meer voor de jeugd. Carnaval: zet een tent neer op taxandriaweg/ raadhuisplein voor jeugd. 
  

Luister naar de inwoners. Niet alles draait om geld. 

  

Zorg voor gebiedsvisie en gebiedsplannen en ontwikkel van daaruit en ondersteun initiatieven 

van burgers door ze te helpen/faciliteren ipv tegenwerken, frustreren enzovoort. Met iemand 

praten is echt niet eng 
  

Als ondernemer is het lastig met de juiste mensen van afdelingen te communiceren. Het mag 

iets minder bureaucratisch en iets minder vanuit de hoogte naar de middelgrote ondernemers. 
  

ga eens meer op pad in de kernen waspik en sprang-capelle en bezoek ook een iets anders 

dan rkc(voetbalclubs) 

  

Waalwijk is saai. 
  

Besteed meer aandacht aan de ondermijning en aan de steeds toenemende overlast door 

(arbeids-Jmigranten. 
  

Doe meer aan het zwerfafval op straat. 

V 

  

  

Minder "dozen" op industrieterreinen 
  

Maak van Waalwijk een super groene gemeente en zorg dat b.v. blad en ander tuinafval 

makkelijk af te voeren is en help mensen op leeftijd bij het opruimen hiervan. 
  

De egotrippers in de raad en het college vervangen door personen die ECHT betrokken zijn bij 

hun gemeente. 
  

Zorg voor goede communicatie met de bewoners 
  

Praat wat minder, en laat experts het werk doen ipv ambtenaren. 
  

Meer saamhorigheid bv rondom carnaval / evenementen als Sint, kermis, zomer (samengaan 

van horeca en opzetten van vereniging gevoel) Bundelen van horeca op het Raadhuisplein 

zoals bij 80 van de Langstraat Industrieterrein achter Piet Klerkx verhuizen naar buiten de 

snelweg en hier een nieuwe woonwijk bouwen Bioscoop organiseren 
  

Wat er hier in de gemeente rondloopt voor asociaal tuig en die burgemeester en wethouders 
  

Meer betaalbare (huur/koop) woningen voor senioren, waardoor meer doorstroming ontstaat. 
  

Zorg voor opvang van hangjeugd geef deze mensen de ruimte om gecontroleerd samen te 

komen . Meer begeleiding via scholen om afval zomaar op straat te dumpen 
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Deel ideeën, peil meningen en ga het gesprek aan. Nu (lijkt het) alsof besluiten genomen 

worden en de gemeente maling heeft aan degene die er mee te maken hebben. Bijvoorbeeld 

het vergroenen van de gemeente. Door bijvoorbeeld simpelweg stoepen te 

verwijderen/versmallen, wegen te versmallen of onlogische groen strookjes in het centrum 

aanleggen, kijkt dit mooi, maar is het praktisch op zijn minst onhandig te noemen. Hierdoor 

ontstaan onveilige situaties voor zowel voetgangers als weggebruikers. Daarbij geeft dit een 

negatief straatbeeld. Het is een rommeltje. Ander voorbeeld is het afsluiten van meerdere 

straten in 1 wijk/zone, waardoor al het verkeer op 1 punt gecentreerd wordt met files en overlast 

tot gevolg. Het lijkt alsof er totaal geen (overkoepelende) plannen zijn 
  

Er is meer dan alleen Waalwijk. Zeker qua bijvoorbeeld openbaar vervoer. Onze kinderen 

kunnen in de weekenden geen kant uit. Er rijdt geen enkele bus. 
  

luisteren naar de bewoners. Doe iets aan het drukke verkeer en snelheid van de 

Ambrosiusweg. Hoe is het met de lucht kwaliteit_en fijnstof? 
  

Meer betaalbare woningen bouwen en dan bedoel ik geen appartementen, met name voor de 

senioren woningen met een kleine tuin en garage voor een redelijke prijs en niet zo als in 

Driessen bij de molen waar je 8 ton voor moet neerleggen dan zouden er veel huizen vrijkomen 
  

Meer betaalbare woningen bouwen en dan bedoel ik geen appartementen, met name voor de 

senioren woningen met een kleine tuin en garage voor een redelijke prijs en niet zo als in 

Driessen bij de molen waar je 8 ton voor moet neerleggen dan zouden er veel huizen vrijkomen 
  

Bereikbaarheid en OV verbeteren. 

  

Volksvertegenwoordigers moet meer naar het volk luisteren en B&W moet algemeen belang 

boven eigenbelang zetten 
  

Richt de zuidhollandsedijk in als 30 km zone daar het wel een 30 km weg is. In het kader van 

bezuinigingen maak van de zuidhollandsedijk 1 gemeente. Er komt in deze straat bv 2 

verschillende vuilophaaldienst en. Houd het groen wat er is netjes ipv de woestenij van 

afgelopen jaar. Bij de hondenuitlaatplaatsen bankjes plaatsen in het kader van sociaal 

gebeuren 
  

Het gebeurt nog steeds veel te vaak dat er 'te stroperig’ wordt gehandeld vanuit het 

gemeentehuis. Met enige regelmaat loop ik tegen zaken aan waarbij ik me serieus afvraag: kan 

dit proces nou niet simpeler en vooral sneller doorlopen worden? Er komt te vaak, te veel 

rompslomp bij een project kijken. 
  

Praat meer met je bewoners, doe wat je beloofd. Pak burgers aan die BOA's naar buren sturen 

voor niets. Zorg voor meer veiligheid in de gemeente, teveel inbraken en ongewenst gespuis in 

de avonden. 

  

Niet te veel luisteren naar de personen met veel geld op zak, maar naar de eigen inwoners. 

Groenvoorziening n eigen beheer, dit is zo slecht. Of er meer geld aan uitgeven. 
  

Ga zo door 

  

Stop met aantrekken van bedrijven die veel goedkope arbeid nodig hebben. Distributie 

bedrijven. 
  

Beter communiceren en vooral uitleggen waarom we ergens voor kiezen. De gemeenteraad 

beslist teveel n de achterkamer (naar oppositie wordt niet geluisterd) 
  

Laat Sprang-Capelle en Waspik ook bij de gemeente horen! 
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Inspraak versimpelen, open en tijdige communicatie. Inleven in de burger. Meer aandacht voor 

woonplezier en minder voor bedrijven. 
  

Luister meer naar bewoners, zodat er niet zo enorm veel geld ( van de bewoners) over de balk 

gegooid wordt door de ingehuurde externe bureaus! 
  

Niet mensen heel lang aan het lijntje houden en als je er niet uit komt gewoon niets meer laten 

weten zoals nu gebeurd 
  

Zorg dat de winkeliers de zelfde openi getijden hebben Dat er een levendiger jongere sfeer 

komt Dat de fietsers echt maar aan 1 kant in 1 richting mogen fietsen..bijv bij van coothstraat 

.dat grote kruispunt dichtbij t hotel is echt totaal onoverzichtelijk en dan ook nog fietsers die 2 

richtingen aan dezelfde kant van de weg op mogen... verkeersveiligheid is op diverse plekken 

onder de mast 

  

Verbeter openbaar vervoer verbindingen: rechtstreekse snelbussen ‘s ochtends en eind van de 

middag rechtstreeks van Vredespaleis naar Tilburg cs om forensenverkeer terug te dringen. 
  

Waalwijk bestaat uit drie gemeentes en hoe verder je van waalwijk af gaat hoe slechter het 

geregeld is en hoe meer de ver van mijn bed show 

  

Gelijke behandeling van wijken 
  

Dat er meer is als het centrum van wolluk 

  

Zorgen dat het openbaar groen er verzorgd bijligt. Niet iedere inwoner helpt hieraan mee. Of wil 

of kan het niet. 

  

Betrek bewoners meer bij bepaalde beslissingen Jammer dat het cliënt pane! van team Wijz niet 

echt functioneel meer is. 

  

Stoppen met de verdozing van de polder. Voor de werkgelegenheid (laag betaalde arbeid) 

hoeven we dit niet te doen aangezien het inmiddels al uitpuilt van de arbeidsmigranten in 

Waalwijk. Zij voegen wat mij betreft weinig tot niks toe aan onze stad en samenleving (behalve 

in sommige gevallen helaas met overlast en een onveilig gevoel op straat). De meeste 

verdienen hun centen en vertrekken na een tijdje werken weer naar elders. En een (klein) 

aandeel gaat in hun vrije tijd meesta! alleen zuipen of wiet kopen. Ze bouwen hier niks op. Geen 

verrijking wat mij betreft. Ik begrijp dat er geld verdient moet worden, maar moet daar heel de 

Waalwijkse polder voor volgebouwd worden terwijl we steeds meer last hebben van hitte (dit 

wordt erger met bebouwing. Ook wel hittestress genoemd) en droogte? Water kan nergens in 

de bodem worden vastgehouden en worden opgeslagen in groen als er bebouwing staat.Zorg 

voor verplichting van groene daken 0.i.d. want dit gaat anders helemaal niet de goede kant op. 

  

  

Luister naar ideeën van inwoners en denk mee bij problemen richting een oplossing 

  

Luister naar burgers die het moeilijk hebben. Zorg voor meer ouderen woningen zodat mensen 

die dat willen kleiner kunnen gaan wonen. Zorg voor meer starterswoningen ipv dure villa s. 
  

De leefbaarheid van verouderde buurten verbeteren. 

  

Snellere reactie's bij besluiten die genomen worden en dan bij vragen geen of heel laat reactie. 
  

Stop met het woord "ik”. Wij wonen allemaal in de gemeente Waalwijk en we willen allemaal 

gezellig wonen en leven. En nu doen ze alles alleen zonder overleg. 
  

Juiste prioriteiten stellen, Arbeidsmigratie prima, maar zorg eerst dat werkeloze Waalwijkers en 

jonge Waalwijkers die nog nooit hebben gewerkt aan het werk worden geholpen. Merk steeds 

meer dat er onderhoud nodig is aan de Waalwijkse infrastructuur, een aantal wegen zijn 

bedroevend slecht, bijvoorbeeld de winterdijk tussen Waalwijk en Capelle. 
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Zorg dat het centrum wordt opgeknapt -sociale huurwoningen niet gesloopt worden waardoor 

de buurt verpauperd - stoppen met geld te stoppen in het schoenenmuseum dat moet zichzelf 

kunnen bedruipen want is volgens de gemeente toch zo goed en mooi museum- straten op tijd 

reparen en wegwijzingen correct neerzetten ( dat schijnt in waalwijk heel moeilijk te zijn!!!) 
  

Leefbaarheid voor alle generaties staat onder druk. Let op dat Waalwijk geen wit, traditioneel, 

conservatief dorp wordt. 
  

Minder geld verspillen en meer luisteren naar de bevolking. 
  

Sta open, luister, kom uit je toren 
  

Schotsehooglandersstraat bij nr 28-30-32 verkeersveiligheid en overlast bekijken en eventueel 

de trottoir daar doortrekken. 

  

Sneller reageren bij een verzoek duurt soms weken en je wordt van het kastje naar de muur 

gestuurd. Digitaliseren bijv de aanvraag van een container gaat nog via papier en met de post, 

prehistorisch. Ik woon in een tweekapper en wordt voor 70m2 meer aangeslagen dan mijn 

buren, mijn oppervlakte klopt wel maar die van mijn buren niet is compleet krom die hebben 

zelfs bezwaar gemaakt toen het bedrag gelijk werd getrokken en dat is nog toegekend. Een van 

mijn buren is lang ambtenaar geweest het komt op mij over als iemand matsen. 
  

Meer luisteren naar bewoners, bv via wijkgroepen. Sneller beslissingen en adviezen geven. 
  

Meer luisteren naar bewoners, bv via wijkgroepen. Sneller beslissingen en adviezen geven. 
  

Let op de sociale problemen 
  

Makkelijker gaan communiceren met de gemeenteleden 
  

Vergeet Sprang-Capelle en waspik niet ipv alleen Waalwijk 
  

Laat niet je bewoners vallen. Ik heb recent meegemaakt dat een inwoner met pek en veren op 

een extreem vervelende manier de stad is uitgejaagd (die heeft nu elders in het land 

psychologische hulp) terwijl dezelfde week een inwoner die geen enkele binding met Waalwijk 

heeft wordt verwelkomd. Voor de Burgemeester: ben aanspreekbaar, nee, een afspraak maken 

kan dus niet, ze duikt weg, ontwijkt haar verantwoordelijkheden, aan alle ambtenaren: je praat 

met mensen, niet met nummers, niet met vuilniszakken, niet met achtergelaten volle luiers maar 

met echte mensen, inwoners van de gemeente. Zorg voor een goed centrum, levendigheid, 

schop team Wijz direct buiten, geef de afdeling belastingen een opvoedingscursus manieren en 

communiceren, jeetje, er is teveel om op te noemen. Dit is geen probleem wat je oplost met een 

enquete, maar ongetwijfeld zal ook nu de uitkomst weer zijn dat de Gemeente het GEWELDIG 

doet.. 

  

- leegstaande locaties een nuttig doel geven-> Woningen Bouwlocatie voor carnaval clubs 

Bedrijfspanden creëren - zwerfvuil aanpakken - verpaupering voorkomen - centrum nieuw leven 

inblazen, geen lang leegstaande winkel panden - winkelruimte betaalbaar houden - geen geld 

over de balk gooien, maar nuttig en verantwoord besteden 
  

Meer naar de bevolking luisteren, en in het gemeente huis niet doen alsof jullie de baas zijn. 

Maar juist met de mensen helpen en meer open zijn. En niet precies volgens de regeltjes 

werken. 

  

De sfeer in het centrum behouden. En zoveel mogelijk de oude karakters houden van 

gebouwen in het centrum. Helaas komen er nieuwe huizen en appartementen bij de doorgang 

naar het parkeerterrein die totaal niet passen in het oude centrum. Heel jammer. Waarom geen 

aangepaste gevels van het oude karakter. 
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Groenvoorzieningen beter onderhouden ook bij garageboxen die niet metteen in het zicht liggen 
  

Besluiten sneller nemen qua bouwen (Omgevingswet) duurt jaren voordat je groen licht krijgt 
  

Leg de nadruk op totale vergroening voor gemeentelijk bestuur+huis, burgers, omgeving, 

bedrijven etc. Bied meer mogelijkheden+ kennis+hulp aan Leg watervoorraad aan onder 

plantsoenen, plant meer struiken erop voor vogels Werk eens samen met bv biologen e.d. voor 

'n prettige omgeving Zoals bv niet snoeien (gemeente) als vogels gaan nestelen Nadelen 

v.afval op straat: wegwerpgoed meeneemvoedsel Terugkeer vogels etc n bebouwde kom 
  

Zorg voor voldoende fietsbeugels in het centrum zodat minder validen en ouderen beter hun 

boodschapjes kunnen doen 
  

Kom je afspraken met bewoners na,of althans onderhoud contact met je als je wat afspreekt 

Want echt het hebben altijd andere gedaan of kan niet besteld worden omdat het nog geen 

plant maand is. 
  

1] Verbeteren van het winkelcentrum, zorg dat de huren voor de winkels betaalbaar zijn zodat er 

ook kleine zelfstandige ondernemers zich kunnen vestigen en standhouden. Zorg dat Waalwijk 

zichtbaar is en iets unieks heeft waardoor het centrum ook goed bezocht wordt. 2] Betaalbare 

appartementen voor jongeren en stelletjes die een start willen maken. 

  

Wijkteams bijeenkomsten 
  

Vrij parkeren bij winkelcentrum 
  

oprecht blijven, corrupte partners weren zoveel mogelijk, zoals de wooncorporaties. Doe daar 

meer onderzoek naar, er zijn onafhankelijke rapporten voorhanden over de corruptheid en de 

bijdrage van Uw department Wonen; luister naar bewoners Wees professioneel, verander de 

huidige meer dan ernstige situatie en let ook op het grensoverschrijdend gedrag naar Uw 

inwoners 

  

Veiligheid kan beter. Er is vrij veel overlast van (helaas) allochtonen en het lijkt alsof die met 

alles wegkomen. Dit is frustrerend voor lokale inwoners. Het is frustrerend om te zien en horen 

dat ze zich maar moellijk aan onze cultuur aan lijken te passen, maar wel vinden dat wij alles 

moeten accepteren. Dit is geen goede ontwikkeling. Dit verslechterd de verstandhouding. 
  

zo door blijven gaan 
  

Inloopspreekuur voor ideen. Vastleggen ideeën. Bemensen projecten met bewoners. Projecten 

uitvoeren Vastleggen resultaat en terugkoppel resultaat in overleg met indieners/uitvoerders. 

  

Meer aandacht voor groenvoorziening, met name in het centrum. Op het plein op de Markt zijn 

mooie grote bomen (met veel groen, wat zeker in deze tijd erg belangrijk is) verwijderd en 

verplaatst door niet winterharde bomen met weinig groen in de lente en zomer. Dit geeft een 

troosteloze aanblik in de winter. Waarom geen winterharde bomen/planten zoals naaldbomen of 

bamboe? Ook zijn er te weinig afvalbakken geplaatst, met name op de Markt. Dus meer 

afvalbakken plaatsen. Ook bij evenementen de geluidsoverlast in het centrum meten. Het 

aantrekkelijker maken van het centrum; Stationsstraat/Markt . Minder externe dure bureaus 

inschakelen, maar zelf onderzoek doen. Uiteindelijk kunnen de inwoners zelf beter aangeven 

wat er leeft in hun omgeving. De kosten die bespaard worden (externe bureaus) kunnen dan 

beter besteed worden. Handhaving in centrum! Auto's en scooters rijden vaak met hoge 

snelheid zonder dat zij worden aangehouden. Fietsers wel toestaan. 
  

Ook eens naar Sprang Capelle kijken en verbeteren van wegen, groenvoorziening etc. Er wordt 

hier weinig gedaan 
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Meer samenwerken ipv zelf organiseren, meer coördineren. Door een teveel aan gelijksoortige 

activiteiten, waardoor er onderlinge concurrentie ontstaat, gaan vaak mooie activiteiten verloren 

of komen niet toe bloei. 

  

Het centrum bruiserer maken want er staan veel panden leeg omdat de huur zo hoog is. 

  

Blijf of wordt een met de inwoners 
  

lets meer activiteiten voor de jeugd 

  

Zorgen dat afdelingen met elkaar afstemmen wie wat moet doen 

  

Laten zien dat er deze keer aan deze geldverspilling van kaarten drukken (milieubelast), 

versturen (co2) de vragen door extern bedrijf (kapitaal vernietiging) in een rapport te verwerken 

nut heeft gehad. Als ex ondernemer bij een franchise onderneming te vaak gezien dat dit soort 

acties tot niets leiden. 

  

doe iets. maak gemeente waalwijk beter. vervuiling verminderen. de luchtvervuiling in de winter 

is verschrikkeljk, er is geen actie ondernomen. 

  

Beter luisteren naar de inwoners zoals klachten over het groenonderhoud en onveilige situaties 

  

Blijf kleinschalig denken en doen!! Niet proberen groter te worden, er zijn al slechte voorbeelden 

genoeg dat het niet werkt. 

  

De gemeente Sprang Capelle mooier maken 

  

Luister naar je inwoners!!! Ondersteun lokale initiatieven zoals platform Waspik !! 

  

Draag openlijk uit wat de rode draad is n de ontvangen antwoorden, stel een aanpassingsplan 

van de geconstateerde tekortkomingen op en leg - na aanpassingen- hierover openlijk 

verantwoording af. 

  

Laat t niet bij plannen maar ga er realistisch mee aan de slag 

  

De verhouding industrie/wonen is scheef. Een rem op de uitbreiding van de industrie is welkom. 

  

Zorgen dat afdelingen met elkaar afstemmen wie wat moet doen 

  

Locatie zoeken voor nieuwe sporthal Waspik 
  

open, de taal spreken 

  

Hou de bewoners niet voor de gek Zorg voor beter uitstroom in de industrie gebied en niet aan 

de grond en het bouwen te denken. Kijk maar naar het gebouw van mossel staat er zo, en de 

bouw van duurt te lang. 

  

Voorzieningen zijn aan de magere kant. Ov niet altijd even praktisch. 

  

Meer eenrichtingstraten in en rondom centrum 

  

Treinverbinding!!!! 

  

Dat er door het Gemeente Bestuur veel minder wordt uitbesteed bij het maken van visies en 

beleid maar door de inwoners zelf dit te laten doen. 
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Als hondeneigenaar betaal ik hondenbelastig aan de gemeente Waalwijk. Dit is prima, maar ik 

zie hier helaas niets van terug in mijn buurt. Er zijn weinig prullenbakken om poepzakjes in te 

gooien, en ik weet zelfs van 1 prullenbak die niet heel handig geplaatst is. Deze prullenbak 

staat achterin een omheinde speeltuin waar honden niet zijn toegestaan (op de prullenbak staat 

dat het a voor hondenpoep zakjes is). Deze prullenbak staat in de speeltuin waar de Johan 

Frisostraat eindigt in de Willem Alexanderstraat. Ik raad aan om de prullenbak bij de ingang van 

de speeltuin aan de kant van het fietspad te plaatsen, dan kunnen de fietsers er ook gebruik 

van maken. Verder is er vrijwel geen plukje gras waar niet reglmatig hondenpoep in ligt, en zie 

je het ook vaak op de stoep liggen. Als er nog iets over is van het budget van de 

hondenbelastig zou ik het fijn vinden als er een omheind hondenuitlaatveldje komt in (het 

midden/zuiden van) Sprang-Capelle waar honden los kunnen lopen/rennen. 
  

Meer flexibel, meer voortschrijdend inzicht 
  

Meer winkels aantrekken in het winkelcentrum. (Levendig maken en neter laten samenwerken 

qua openingstijden. Markttijden 12 tm 18. Meer speeltuinen en neter onderhouden. 

  

Bereikbaarheid openbaar vervoer, de Els zsm afbreken 
  

openbaren toilet 
  

Als de gemeente echt wil luisteren naar de bewoners, dan is het nodig dat er aan een meer 

openhartige relatie met de bewoners gewerkt word. Nu luistert men wel, maar doet er niks mee 

omdat er ” andere belangen” meespelen. 

  

Stimuleren van fietsen, autogebruik beperken, in het centrum fietsen toestaan ook tijdens 

winkeltijden. 
  

Ga in principe zo door maar luister nog meer naar elkaar en houdt elkaar niet voor de gek. 

Geen haantjes gedrag meer 
  

het winkel centrum aan pakken zo dt er weer meer mensen in de stad komen en de leeg stand 

tegen gaan misschien wordt het dan weer beter en gezelleger 

  

Eerste prioriteit i voor mij wat doen aan al het zwerfafval Afschaffen betalen vuilnis ophalen of 

iedereen een bedrag waardoor er niet stiekem in bv de sloot(heb ik eens gezien) wordt gestort 

En grofvuil wegbrengen volgens het systeem van Kaatsheuvel En eigen belang vind ik het 

belachelijk dat ik hondenbelasting moet betalen Geen idee waarvoor?? 
  

Informatie vanuit de gemeente voor burgers op verschillende manieren en op een gemakkelijk 

bereikbare plaats aanbieden. Bijvoorbeeld via nieuwsteeds. 
  

Deel meer op social media over dingen die jullie bezighouden. 

  

Zorg voor veel beter onderhoud en schoon houden van de fietspaden en zeker ook voor de 

bereikbaarheid van het industrieterrein. Tevens veel betere veiligheid met indeling straten in de 

wijk 
  

Een snellere reactie op een opmerking via info@waalwijk.nl 
  

Meer uitstraling.(o0a centrum) Fietspaden en wegen onderhouden. Voorrangswegen op 

industrieterrein maken, er wordt toch hard gereden. Openbaar vervoer verbeteren. 

Aantrekkingskracht centrum vergroten. 

  

Hondenbelasting afschaffen we zijn gewoon een melkoe met onze hond echt schandalig 
  

Meer uitstraling.(0a centrum) Fietspaden en wegen onderhouden. Voorrangswegen op 

industrieterrein maken, er wordt toch hard gereden. Openbaar vervoer verbeteren. 

Aantrekkingskracht centrum vergroten. 
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Laat sprang-capelle en waspik net zo belangrijk zijn als Waalwijk. 
  

Besteed nou eens niet al het geld aan het zieltogende centrum door weer een 

miljoeneninvestering daar te doen. De derde in tien jaar? Laat de ondernemer er zelf voor 

zorgen dat er publiek komt.. 
  

  

Minder buitenlanders want die zijn samen gepakt in één stuk Waalwijk dat compleet verpauperd 

is, meer betaalbare woningen, meer groen, minder zeurende toezichthouders centrum, 
  

Los het probleem met het kruispunt Bernardstraat/Raadhuisstraat snel op. En HANDHAAF het. 
  

Maak het parkeren in het centrum gratis!!! Het centrum s aan het verpauperen. Winkelpanden 

staan leeg. Zorg niet alleen voor de horeca, Het totaalplaatje van een dagje Waalwijk moet 

compleet zijn: voldoende winkels en voldoende horeca. Zorg er voor dat er veel meer mensen 

naar Waalwijk toe komen voor een dagje shoppen! Het zal zoveel meer mensen naar Waalwijk 

toe trekken waardoor het voor winkels ook mogelijk is om te blijven bestaan. Maak het weer 

aantrekkelijk om naar Waalwijk toe te komen. Zorg dat je door de stad kunt fietsen! 
  

Open en transparant zijn Geld goed besteden aan zaken die echt nodig zijn. Bezuinigingen op 

zaken die overbodig zijn zoals al die gedichten aan de muur. Er is zoveel dat veel harder 

onderhoud nodig heeft. Zorg dat alles er netjes uit ziet zoals groen straatbeeld en speeltuintjes. 
  

Meer aandacht voor de kleinere dorpskernen, en aandacht voor het leefbaar houden van de 

kernen, maar wel rekening houden met het "dorpse karakter” 
  

Verander de mindset van de ambtenaren, ze zitten nooit op hun plaats, reageren te traag 

wanneer je ze nodig hebt. En soms lijkt het alsof je tegen de Chinese muur praat wanneer je 

iets probeert uit te leggen. Ohh ja en de boete van 50 euro voor 7 euro die nog openstond met 

een dwangbevel te laten betalen za! me altijd in mijn herinnering blijven over de gemeente en 

de werknemers daar. 

  

Meer aandacht voor de kleinere dorpskernen, en aandacht voor het leefbaar houden van de 

kernen, maar wel rekening houden met het "dorpse karakter” 
  

De Els weer een centrum maken 

  

Draag openlijk uit wat de rode draad is n de ontvangen antwoorden, stel een aanpassingsplan 

van de geconstateerde tekortkomingen op en leg - na aanpassingen- hierover openlijk 

verantwoording af. 
  

Zie vorige vraag. Wij voelen ons als twintigers absoluut niet welkom in deze gemeente. Het is 

dat wij hier een mooi huurhuis konden krijgen in de krapte op de huizenmarkt maar anders 

waren we hier nooit gaan wonen. Er is hier voor ons gewoon niets te doen. Weinig leuke horeca 

plekken, geen leuke winkels of uitgaansgelegenheden. 
  

De gemeente mag ook aandacht geven aan sprang-capelle en Waspik. Het is niet Waalwijk 

alleen… 

  

(Blijf) zorgen voor goede verbinding met het OV met grotere steden als Tilburg en Den Bosch. 

Het busstation zit nu op een fijne en centrale plaats. Het realiseren van meer woningen in 

Waalwijk. 
  

Betrek bedrijven, zeker de grote nog meer met de inwoners en organisaties. 
  

Wees transparant 
  

Beter communiceren. 
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Zorg dat betrokken worden binnen de gemeente makkelijker wordt. Zorg voor al dan niet 

rendabele third places, of dat deze door inwoners opgestart kunnen worden. Wij moeten buiten 

onze wijk boodschappen doen in een grote AH, Plus of Lidl, de kans dat we daar buren 

tegenkomen en praten over wat er speelt in de wijk is klein. Als er wel locaties zijn zorg dat 

deze passend zijn en blijven voor de inwoners en niet voor een groep die daar 20 jaar terug 

woonde. Bijvoorbeeld: Wanneer ik vanuit thuis werk en toch reuring wil hebben ga ik naar Den 

Bosch of Tilburg om daar in een koffietentje te zitten, in Waalwijk ben ik dat concept nog niet 

tegengekomen. Hierdoor weet ik beter wat daar speelt dan wat er in mijn eigen gemeente aan 

de hand is. Als het centrum weer moet opbloeien zorg ervoor dat de entree er naartoe 

aantrekkelijk is. Zowel esthetisch als praktisch. We wonen op nog geen 600 meter van het 

centrum maar vanwege de inrichting/VR's is de auto aantrekkelijker dan fietsen of lopen.. 

  

  

Meer huizen voor starters realiseren 

  

Laat initiatieven liggen bij de centrumondernemers en neem die niet over, een voorbeeld. Een 

event op het plein georganiseerd door de ondernemers, wordt overgenomen en verplaatst naar 

het Unaplein. Gevolg, van een leuk evenement op een mooie locatie, veranderd het event in 

een saaie avond op een nog saaiere locatie. 
  

Blijf investeren in de buurten, zorg dat mensen zich gezien en gehoord voelen. Maar zorg ook 

dat er duidelijkheid is, mensen kunnen en mogen meebeslissen, maar blijf de balans houden 

dat het niet te vrijblijvend is waar mensen over mee beslissen. De gemeente(raad) blijft 

verantwoordelijk en nog steeds besluitvormend. Zodra je mensen te veel de vrijheid geeft kan 

het doorslaan in iets instabiels. Want je kunt het nooit voor iedereen goed doen. Dus blijf 

werken aan t vooruitstrevende imago maar wel in de juiste balans tussen beslissend orgaan en 

het luisteren naar de inwoners. 

  

Meteen praktische tips waarvan ik niet weet waar ik ze moet aangeven. Die grote grijze plaat, 

parkeerterrein de els heeft nu 1 boom,. Alle bomen zijn jaren geleden weggehaald tbv de markt 

die daar kort gehouden werd. Er moeten echt bomen komen, het is echt geen gezicht in tijden 

van vergroeining . Het is visitiekaartje van waalwijk en het ziet er niet uit. (ook al gaat daar 

binnen kort geBouwd worden.) Tweede: Verkeerssituatie begin mr van coothstraat, fietspad wat 

daar voor langs gaat. Levengevaarlijk. Daar gaat iemand dood als dat niet verandert word. Al 

zoveel bijna aanrijdingen gezien. Automobilisten kan je het bijna niet kwalijk nemen, het is niet 

te verwachten dat er opeen s een fietser voorlangs schiet die zijn voorrang neemt 
  

Blijf klein. Meer handhaving. 
  

Luister naar inwoners, wees duidelijk! 
  

Niet enthousiast over de grote hoeveelheid arbeidsmigranten Weinig parkeergelegenheid in 

wijken Geen/niet genoeg aandacht voor klachten of niet duidelijk waar die gemeld kunnen 

worden 

  

Meer met de randgemeenten bezig zijn dan alleen met Waalwijk. Mindervalide parkeerplaats 

dichterbij het gemeentehuis. Meer betaalbare woningen voor oudere (50+) en jeugd zodat er 

een doorstroom komt op de woningmarkt. 
  

Vastgeroeste oude gedachten van ambtenaren overboord gooien. Grootste belemmering voor 

veranderen. De ene kant wil, oude standpunten en meningen blijven bestaan waardoor op 

voorhand groepen uitgesloten worden. 

  

parken beter aanpakken 
  

besteed het geld aan mensen die het nodig hebben in plaats van uitstraling naar de 

buitenwereld. Maak parkeren gratis ‚nu gaan waalwijkers boodschappen in Drunen en 

Kaatsheuvel doen 
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De Gemeente bestaat niet alleen maar uit het centrumgebied; ook daarbuiten is controle en 

handhaving van overlast gewenst en noodzakelijk. 
  

parken beter aanpakken 
  

Mijn tip aan de gemeente is meer openheid van beslissingen te geven voordat het definitief is. 

Met name als het over aanbestedingen gaat en vergaande veranderingen in de stad Waalwijk, 

denk hierbij aan het winkelcentrum de ELS. 
  

ook naar andere steden kijken bijv helft heuvel passage den bosch 3 uur gratis parkeren gevolg 

alle winkels bezet neem hier een voorbeeld aan voor de els 

  

- centrum gratis parkeren met blauwe zone - Afval goedkoper maken tegen dumping - beter 

verkeersdoorstroming ipv smalle straten 
  

Vragenlijsten genoeg om in te vullen, maar echt horen wat er gezegd wordt is een leerpunt 
  

bekendheid en zichtbaarheid van de raadsleden en wethouders; wie doet wat in welke 

portefeuilles 
  

Wat meer de wijk in gaan , dat jullie horen waar er problemen zijn n de wijk 
  

Hou de kleine plaatsen in t oog 
  

Beginnen bij begin. Nodig nieuwe inwoners uit voor een informatie bijeenkomst en eg eens uit 

wat, wie. Is de gemeente wat vind de gemeente belangrijk en hoe communiceert de gemeente 

met zijn inwoners en wat kunnen de inwoners voor de gemeente betekenen. Creëren van het 

gevoel: Waalwijk dat zijn wij! 
  

Minder stoplichten 
  

Wees eens besluitvaardiger en vaar een duidelijke koets 
  

Stop met te grote ambities (bv nieuwe haven en industrieterrein voor alleen grote 

distributiecentra) en werk meer aan de basisbehoeften. Veiligheid, leefbaarheid, communicatie, 

groenvoorziening (ook in de wijken en niet alleen bij de ingangen van de gemeente). 
  

Verbeter de communicatie naar de burger, en eventueel een max aan asiel stellen en 

werkimigranten. De tijdelijke woningen van werkimigranten op het industrieterrein is een mooie 

oplossing. Maar de hoeveelheid overlast in het centrum maar ook in de wijk is echt vervelend. Ik 

woon nu 3 jaar in bloemenoord en hoevaak de politie al is geweest voor een dronken verwarde 

man in de voortuin, buurmeisjes die lastig worden gevallen. Geen een van de gevallen spraken 

ze nederlands. Voor de veiligheid moeten hier wel grenzen voor komen 
  

Meer aan overlast jeugd doen. Duidelijke uitlaat plaatsen honden .Beter plantsoen onderhoud 

'Verhey is slecht .Vebego is veel beter die hier eerst kwam in waspik 
  

Betrek de inwoners er bij. leder heeft een ander achtergrond wat zorgt voor variatie binnen 

plannen 
  

Doe iets voor de jongere medemens, zorg voor ontspannings-/ en ontmoetingsplaatsen, creëer 

een barstraatje in het nieuwe centrumplan. Zorg dat onze kinderen niet naar Tilburg of Den 

Bosch moeten als ze uit willen gaan. Bovendien zorg dan ook voor veiligheidsvoorzieningen 

rondom deze te creëren plaatsen. 
  

Luister naar ideeën maar jullie zijn buro mensen geen zakenmensen. Dus wordt het nooit iets in 

geen een gemeente. 
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Te constant, er mag meer gedaan worden aan (moderne) uitgaansgelegeheid en het 

winkelcentrum, er is veel leegloop en weinig te doen in waalwijk. 
  

Doe iets voor de jongere medemens, zorg voor ontspannings-/ en ontmoetingsplaatsen, creëer 

een barstraatje in het nieuwe centrumplan. Zorg dat onze kinderen niet naar Tilburg of Den 

Bosch moeten als ze uit willen gaan. Bovendien zorg dan ook voor veiligheidsvoorzieningen 

rondom deze te creëren plaatsen. 
  

Maak je beloftes waar en luister naar de inwoners. Laat belangrijke beslissingen beslissen aan 

inwoners van Waalwijk en niet door de gemeenteraad. 
  

Wees realistisch bij het formuleren van ambities. Het Schoenkwartier is m.i. een voorbeeld 

waarbij m.i. geen realistische uitgangspunten zijn gehanteerd ( te optimistisch beeld over 

bezoekersaantallen en rol voor aantrekkelijkheid van gemeente). Ik vind het echter wel goed dat 

er een plaats is waar aandacht aan cultureel- maatschappelijke historie van plaats en regio 

wordt besteed. 

  

Samen werken aan initiatieven rondom Tiny houses, op basis van koopgrond, met nuts 

voorziening, zonder project ontwikkelaars, daarbij een contactpersoon van de gemeente. 

Samen beleid ontwikkelen met vallen en opstaan. 
  

Beter luisteren naar inwoners en de puinhoop opruimen binnen het gemeentehuis. Teveel 

bureaucratie. 

  

Kijk naar de gemeente Uden, die dezelfde positie heeft als Waalwijk. Daar is het centrum 

levendiger gemaakt en trekt mensen aan om te winkelen, uit te gaan en terrasjes te pakken. 

Natuurlijk kan niet iedereen tevreden gesteld worden, maar wij moeten af van mensen, die hun 

‘paradepaardje' belangrijker vinden dan het welzijn van de burger en Waalwijk. 
  

Laat duidelijk zien wat je met de antwoorden gaat doen. Maak duidelijk wat je wel en niet kunt 

doen 

  

Meer duidelijkheid geven over waar men zoals mee bezig is 
  

Meer openheid en ik mis besluit . Onderzoek na vervolg onderzoek maar zonder doortassend 

een besluit te nemen. Van kastje naar de muur gestuurd worden. 
  

Bewoners beter informeren en bedrijf geen achterkamertjes politiek ( ons kent ons mentaliteit) 
  

Goedkopere huizen. 
  

De gemeente moet er in de eerste plaats zijn voor de eigen inwoners en daarna pas voor de 

(grote) bedrijven. 
  

Denk aan verkeersveiligheid. Laat boa's en politie meer zien en controleren in het centrum 

tijdens de weekmarkt met de vele fietsende bezoekers en de parkeeroverlast (op trottoirs, naast 

parkeervakken, op fietsstroken). 
  

Hou meer rekening met wat de bewoners echt willen en niet de stem van het kapitaal volgen. 
  

Openbaar vervoer aantrekkelijker maken. Zidewinde zsm renoveren, omdat teloorgang dreigt 

door 0.a. concurrentie en verlies van zwemmers door negatieve uitstraling. 
  

Veel betere communicatie met de inwoners voeren. Alle ambtenaren sowieso een cursus 

communicatietraining geven. Ook de bereikbaarheid voor doven en slechthorenden kan beter. 
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Zorgen minder op tv te komen bij HvN vanwege de starre houding naar de inwoners of situatie 

toe. Dat de ambtenaren geld van de gemeente beheren en uitgeven, maar zelf ook helemaal 

geen eigenaar er van zijn. Het is een goed initiatief dit onderzoek. Hoop alleen dat deze nieuwe 

burgemeester wat ze voor ogen heeft ook voor elkaar krijgt. Want het is hard werken in zo'n 

ambtenaren cultuur, waar men gewend is alleen de strenge regels stevig uit te voeren en nu 

soepel mee moeten gaan bewegen en weerwoord moeten gaan leren incasseren. 
  

Loop eens rond in de winkel en geef je ogen en oren de kost 
  

Bezuinigen en luisteren naar de inwoners 
  

Maak asbestinleveren eenvoudiger. Is nu heel complex met sloopvergunning en het verbod dat 

particulieren sommige asbest zaken niet zelf mogen slopen 
  

Digitale route naar hoe je zelf plannen kan aandragen en/of bij welke projecten je kan bijdragen 

Meer digitale dienstverleningen 
  

Geen ruzie-inhoud delen met media. Communicatie over vertrek directeur schoenenmuseum 

was ronduit beschamend. Gelukkig had zij het fatsoen om niet met modder terug te gooien 
  

Meer aandacht voor betaalbare woningen voor starters. 
  

Kijk en luister naar de bewoners 
  

Doe in godsnaam iets aan winkelcentrum De Els 
  

Bereikbaarheid en sneller reageren op vragen 
  

Verbeter winkelcentrum De Els. Wordt steeds armetieriger. 
  

Bouwen bouwen en nog eens bouwen 
  

Minder verzuiling in de politiek, meer samenwerken, meer verbinding 
  

Sociale voorzieningen/wmo moet beter. Bereikbaarheid, wachttijd. Er is geen maarschappelijk 

werk meer is mij verteld. 
  

Proberen jullie als gemeente eens iets op te zetten waar bijna iedereen belangstelling voor 

heeft. Op deze manier gaat het balletje misschien rollen! Vr oeger lukte dat nog wel, maar te 

genwoordig weet ik het niet en zelf heb ik er niet zoveel zin meer in. Laat nu maar de jongeren 

een keer de kar trekken!! 

  

A59 risico's verlagen 
  

sprang-capelle en waspik weer zelfstandig 
  

De stad op zaterdag namiddag de winkelstraten schoonvegen en prullenbakken Iegen. Vooral 

de Stationsstraat is altijd erg vuil met zwerfafval etc. 
  

Zet je meer in voor Sprang Capelle en Waspik! 
  

Start een onderzoek naar de wensen en behoeften van de inwoners met een serieuze aanhef 

en niet met een belachelijke aanhef zoals op de kaart. Wat kost dit aan een 

reclame/communicatiebueau? 
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Evt. Invoer van een prullenbak voor oud papier reden hiervoor is dat er nu elke keer veel zwerf 

afval door de wijk waait omdat veel mensen geen afgesloten bak hebben voor hun oud papier. 

Een van de weinige gemeentes die geen subsidie geeft op groene daken, naar mijn mening een 

van de makkelijkste en beste manieren om snel meer groen te creëren en goed voor de 

waterafvoer! Zou mooi zijn als dat op allen gemeentelijke panden komt en bijvoorbeeld 

bushokjes 
  

zorg voor de armen in onze gemeente . 
  

Zichtbaarder zijn, zonder krant en/of social media krijg je niks mee. 
  

Doe meer aan woningbouw in de kern Waspik. Speciaal voor (alleenstaande) senioren en 

starters. 

  

Maak parkeren in het centrum gratis. Verbeter de verkeersveiligheid voor fietser van/naar het 

industrieterrein. 

  

Parkeerbeleid! Ik vermijd het centrum het liefst door een aantal zeer negatieve ervaringen met 

het parkeerbeleid 
  

Ga zo door 

  

Vooral zo doorgaan 
  

Luisteren naar het volk, dat is een democratie. Een democratie is een bestuursvorm waarin de 

wil van het volk de bron is van legitieme machtsuitoefening. Maar als k momenteel zowel 

regionaal als landelijk om mij heen kijk dan krijg k het gevoel dat politieke leiders er maar van 

alles doorheen drukken aan nieuwe wet en regelgeving maar dat niet eens duidelijk navragen 

bij het volK/ stads genoten. Wij worden momenteel vanuit de EU geregeerd en dat zie je ook 

terug in de plaatselijke gemeenten. Zelf ben ik bij zeer moeilijke besluiten voor een referenda, 

laat het volk/ stads genoten legitiem mee beslissen. En dat kan over veel onderwerpen gaan. 

Dat is een tip die k zou meegeven. 

  

Ga door met leuke evenementen organiseren zoals swingen in de stad en vergeet de jongeren 

van Tavenu niet! 

  

Burgers betrekken bij onderhoud aan de straten en groenvoorzieningen 
  

Beter naar de inwoners luisteren en hen en hun ideeën respecteren. 
  

Hoger grkwalificeerde wethouders zoeken niet alleen mensen die zichzelf belangrijk vinden 

maar begaan zijn met algemeen belang 
  

meer groen in de stad 
  

Er moet een klembord in de buurt komen. Er zijn zoveel bossen 
  

Centrum verbeteren met groter winkelaanbod horeca en bewoning 
  

Stop met windmolens plaatsen. En zorg dat defensie 's avonds niet tot 22:45 oefenen met heli 

vluchten boven een woonwijk. 
  

Heb meer oog voor de wensen en behoeften van mensen op wijkniveau Organiseer 

samenwerkingsverbanden op wijniveau, van zorg tot en met het sociale domein, volgens de 

principes van population health management Doe iets aan de geluidsoverlast van de A59 in 

Baardwijk 
  

Meer woningbouw voor senioren en deze voorrang geven aan eigen inwoners om hierdoor 

doorstroming te stimuleren 
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Burgers meer betrekken en luisteren naar wat er speelt in de wijk door onderzoek te doen. De 

gemeente moet zich laten zien en ambitieuzer zijn als het gaat om het verbeteren van 

verkeersstromen zodat de leefbaarheid verbeterd. 

  

Daadwerkelijke handhaving overlast omgeving Lido. Criminele activiteiten plek. (drugs, lachgas, 

alcohol, afval, geluid/lawaai). Het valt onder een Nationaal Park!!! Er staat een bord op de 

Vijverlaan dat tussen 22 en 6 uur alleen ontheffingshouders er mogen komen. Wie Iet daar op? 

Er wordt toch niet gehandhaafd. Geen doorgaande weg Vijverlaan maar afsluiten bij afslag 

Lido. Dit draagt bij ter voorkoming van overlast voor plan Akkerlanen. Hoefsvenweg gebruiken 

voor toegang recreatiegebied. Overzichtelijker en beter controleerbaar. 
  

Blijf naar de inwoners luisteren. Er zou wat meer overeenstemming kunnen zijn over 

wegwerkzaamheden. Nu bv de akkerlaan voor langere tijd dicht is, is ook een andere noord 

zuid verbinding (antoniusstraat) afgesloten wat regelmatig zorgt voor een (gevaarlijk, want geen 

toegankelijkheid voor hulpdiensten) verkeersinfarct in de burg. Smeelelaan. Mijn ervaring is dat 

adequaat gereageerd wordt op meldinginen en dat zaken ook opgepakt worden, maar het blijft 

wel onpersoonlijk. Met 'uw melding is ' afgehandeld' of 'heeft onze aandacht, weet je nog niet 

wat er aan gedaan is, en wanneer iets de aandacht krijgt. 
  

Doe wat de leegstand van winkels en bedrijven in het centrum 
  

Val de inwoners niet lastig met zo’n kinderachtige uitnodiging om mee te doen aan deze 

enquete, waarin die burgemeester meent de inwoners te moeten tutoyeren. Als je met die onzin 

over een skilift op de Halve Zolenlijn komt, dan neem je je inwoners toch niet serieus…… : 

Meer zichtbaar …we wonen er goed en graag maar de gemeente is ook een "verweg instantie", 

wij vinden onze weg wel als er noodzaak is, …maar hoe lukt dat de kwetsbare inwoners? 

  

  

  

Niet doorgangs wegen tegelijk afsluiten, daardoor onstaat er druk op ander wegen. Beter 

toezicht op werkzaamheden in de openbare ruimte. 
  

De burger meer centraal stellen en veel minder regels! 
  

Maak het centrum nog gezelliger Laat het het kloppende hart van de Langstraat zijn En neem 

initiatief naar het horen van de burgers 

  

Stoppen met het ' kastje naar de muur' idee. 
  

De posts van de burgemeester op social media zijn leuk. Misschien kunnen ze ook wat vaker 

gericht zijn op wat er inhoudelijk speelt in de gemeente. 
  

Communicatie en luisteren naar bewoners. 

  

Wijs losloopgebieden voor honden aan die veilig zijn in Capelle. Nu liggen ze naast drukke 

straten, geen optie dus. 
  

Luisteren naar mensen Er zijn problemen met druks en overlast Voorbeelden Karl Zellerstraat 

21 elke avond blowen in tuin en dan gewoon met auto weg Er wonen soms daar verschillende 

mensen en kinderen 10 of meer Weet gemeente hoe veel mensen daar wonen of zijn 

ingeschreven 
  

Hou op met geld uitgeven aan onzin. Besef dat er urgente zaken voorop moeten komen staan. 

Stop de bureaucratie en arrogantie van de wethouders. 
  

Bliĳf er voor zirgen dat het openbaar vervoer op peil blij 

zolenpad 

  
. Behoud van het huidige Halve 
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Als je 1 v d 2 coffeeshops sluit, dan is jullie centrum inderdaad schoon van drugsoverlast en 

maak je van het bloemenoortplein de beerput van de regio. Drugs en drankoverlast in de auto's, 

inhoud van auto’s wordt op het plein gedumpt en BOA's komen hun auto niet uit als ze 

maandag ochtend, als het schorem nog lazeres op bed ligt, over het plein rijden. Weer een 

tweede adres op bijv industrieterrein zou een overweging kunnen zijn. Misschien dat mensen 

zich dan veiliger voelen 
  

Doorgaan 
  

Luisteren naar de burger 
  

Ik vond het vervelend dat ik als aanstaande ouder een paar keer van het hoekje naar de kast 

gestuurd werd met mijn vragen en uiteindelijk de mededeling kreeg teruggebeld te worden (wat 

uiteraard nooit gebeurde) je voelt je dan op een gegeven moment meer een last dan dat je je 

gehoord voelt. Vandaar dat ik in de enquete blijf aanvinken dat ik het luister gedeelte zo 

belangrijk vind. Luisteren en goede communicatie tussen inwoners en gemeente lijken mij al 

een hele goede stap om ervoor te zorgen dat iedereen zich hier thuis blijft voelen. Hoe mooi 

zou het zijn als wij schouder aan schouder voor elkaar kunnen zorgen? Elkaar kunnen helpen 

.en soms uiteraard indien nodig even sparren? In plaats van eens in de zoveel tijd een brief 

krijgen met "dit zijn de besluiten, succes” 
  

Luister en kijk naar de inwoners maar luister om te luisteren en niet om te reageren 
  

Kijk eens wat vaker in de spiegel. En geef de ambtenaren een fiets om in de dorpskernen eens 

broodje met koffie te halen want daar komen ze niet. 
  

Maak er 1 gemeente Waalwijk van, dus laat Waspik en Sprang Capelie ook Waalwijk heten 
  

Kom van je voetstuk af en ga in verbinding (ontwikkeling) met elkaar. Niet vanuit hiërarchie 

maar als mede- mens 

  

betaalbare starterswoningen!!!! en seniorenwoningen 
  

Maak haast met de realisatie van de plannen van het hart van Waalwijk 
  

Reorganiseren en mensen die nu op een troon zitten (bv Het Keizerrijk) uit deze gemeente 

verwijderen . Pas dan kan er een gezonde samenwerking ontstaan. In deze gemeente werken 

helaas veel corrupte mensen. 
  

Denk niet dat je een grote stad bent. Waalwijk is en blijft een groot dorp. Zaken als een 

‘rondweg' om het centrum door bijvoorbeeld eenrichtingsverkeer, zijn veel te vergezocht. 
  

Luister naar de klachten omtrent verkeersveiligheid en geluidsoverlast door verkeer de 

groeiende gemeente. 
  

Meer optreden in het centrum op overtredingen. 
  

Gemeenteraad is in de huidige samenstelling geen afspiegeling van de bewoners. Door het 

huidige kiessysteem en veel plaatselijke midden partijtjes ontbreken de meningen van vele 

inwoners. 

  

Het is zeker mooi om de buitenkant van de gemeente mooier te maken en iedereen zoveel 

mogelijk te laten genieten te laten genieten van een mooi entree, zoals het Halve Zolenpad. 

Maar kijk ook eens goed naar de oudere bewoners in Waalwijk, die niet meer zo mobiel zijn en 

waarschijnlijk niet eens het Halve Zolenpad kunne betreden met hun rollator. 
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Er komen soms mensen in het bestuur die plannen maken zoals bijv een fijne haven die 

waalwijk al 80 jaar had,weg te doen om er een prestige project van te maken wT ze op hun 

naam kunnen schrijven.ze zetten alles op zijn kop,en vertrekken daarna metstille trom.zo zijn er 

meedere mensen geweest.jammer.er wordt zoveel plezier weg genomen. 
  

Leg jullie problemen/uitdagingen/vragen aan ons inwoners voor. Dus als je gaat co-creeren, dan 

graag niet pas als er al een oplossing is bedacht, maar aan de voorkant al. 
  

Evaluaties en terugkoppeling na wijkvergaderingen kunnen beter, soms sneller. Betere 

communicatie over wat bewoners zelf op kunnen pakken en hoe. Ik denk hierbij ook aan de 

vergrijzing. Hoe kunnen wijkprojecten opgezet worden en wie ondersteunt dat dan? 
  

Burgers meer betrekken en luisteren naar wat er speelt in de wijk door onderzoek te doen. De 

gemeente Waalwijk moet zich laten zien en ambitieuzer zijn als het gaat om het verbeteren van 

verkeersstromen zodat de leefbaarheid verbeterd. Waalwijk zou veel meer ambitie moeten 

hebben als stad (die toch groter wil worden?) en zich moeten profileren als het gaat om 

mobiliteit. Waalwijk ligt tussen redelijk grote steden en deze zijn best slecht bereikbaar. Door de 

slechte bereikbaarheid is de auto het vervoermiddel nr. 1 met alle gevolgen van dien. Als 

gemeente moet je leren van fouten (afschaf treinverbinding halvezolenlijn) en na gaan denken 

hoe het anders kan. Buiten de box denken! Misschien zou Waalwijk de kartrekker moeten zijn 

als het gaat om het realiseren van een zweeftrein zodat uiteindelijk de mobiliteit in geheel 

Nederland verbeterd. Maar ja daar heb je natuurlijk wel ambitie voor nodig en mensen zoeken 

die dit gaan realiseren. 

  

  

Andere prioriteiten stellen 
  

besteed het geld wat jullie mogen gebruiken met zorg. dus voor alle groepen jong, oud , zieken 

of armen mensen. 

  

Parkeren gratis maken zoals in naburige plaatsen zodat er meer mensen komen winkelen. 

Zorgen voor betere integratie van buitenlandse werknemers, zodat ze van onze buurt geen 

asociale wijk maken (veel zwerfafval, drugs dealen en gebruiken) 
  

Beter onderhoud groenvoorziening en ook eens parkeerplaatsen schoonvegen en niet alleen in 

de ‘elite” buurten . Zie regelmatig ouderen ! troep en overtollig onkruid opruimen . Veel meer 

controle voor hondenbezitters, je kunt bijna nergens lopen of fietsen op de daarvoor bedoelde 

paden of je hebt een drol onder je schoenen of banden . Heb ik het nog niet op het verboden 

loslopen. Grote bek als je netjes vraagt om aan te lijnen ! 
  

Meer transparantie, open beleid, geen achterkamertjes politiek, niet a zeggen en b doen 
  

Ook rekening houden met de eenvoudige die hier wonen. 
  

waspik hangt aan de achterste mem. geen opruimen van bladeren, geen goede oplossing voor 

verkeerdoorstroming, zeker zodra de afslag bij hooipolder wordt afgesloten. etc. 
  

Luister naar professionals als bepaalde zaken op de agenda staan, zorg dst je ze hoort, nodig 

ze actief uit. Om te kunnen innoveren bv moet je niet alleen je medestanders horen maar ook 

vooral je potentiele tegenstanders..zo geldt dat ook voor bestuurlijke besluiten. Bestuurders 

denken anders dan werkenden cq mensen in het werkveld. Laat het financiële niet altijd het 

belangrijkste argument zijn 
  

Er mogen wat mij betreft meer activiteiten georaniseerd worden. Daarmee bedoel ik 

entertainment maar ook bijvoorbeeld uitvoering van groene voorzieningen. Ik vind het ook best 

jammer dat het centrum dood bloed. 
  

Sneller zaken realiseren met inbreng bewoners. 
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Let op de ambtenaren, gemeenteraad kan veel maar is teveel afhankelijk van ambtenaren. 
  

Veel beter onderhoud van al het groen.Er ontstaan vaak gevaarlijke situaties door onvoldoende 

of te laat snoeiwerk.De waterpartijen liggen er vaak bij als de Biesbos 
  

Beter omgaan met de inbreng van de inwoners m.n. wat wordt aangegeven met de “Fixi” app en 

dit niet afdoen met een neutraal of dom antwoord maar (laten) kijken wat er werkelijk aan de 

hand is. 

  

Blijf aandacht besteden aan goed openbaar vervoer (helaas geen trein die hier stopt!) 
  

problemen in het centrum als eerste oplossen b.v { openbaar toilet het parkeren rondom de els 

oplossen.stationsstraat verkeersmaatregelen opnemen.op het plein veel te gevaarlijk. 
  

luisteren en evalueren naar besluiten nieuwe afvalcontainers te oud en niet meer te reinigen 
  

Gemeente-avond zoals eerder genoemd proberen te organiseren. 
  

Probeer mensen meer te betrekken door het echt lokaal te houden; je eigen wijk bijvoorbeeld. 
  

Waalwijk zelf heeft geen feest/uitgaansgelegenheid voor de jeugd. Het zou goed zijn als dit er 

wel komt 

  

Meer blauw cq boa op straat en niet op kantoor 

  

Uitbreiden met meer zonnepanelen en meer windmolens. 
  

Winkel aanbod promoten 
  

Schaf het parkeergeld af 
  

die bedrijven dwingen om de Nederlandse taal aan hun werknemers te leren. en zet een bus 

naar pompweg 6 

  

Betaalbare huur en koophuizen! 
  

: Zorg voor één degelijk allesomvattend masterplan voor het (winkel)centrum, waarin 

Schoenenkwartier, de St. Jan, de Horeca, winkelen en parkeren een samenhangend geheel 

worden. Ik heb het idee dat er nu steeds deelplannen worden uitgewerkt zonder dat er naar het 

grote geheel wordt gekeken. 2: Waalwijk heeft een schitterend recreatiegebied, het Lido. Daar 

wordt veel te weinig gebruik van gemaakt. Maak ook hiervoor een samenhangend 

allesomvattend plan, waarin horeca en recreatie (zwem- en surfgelegenheid met faciliteiten; 

kinderboerderij i.s.m. de bestaande kinderboerderij onder leiding van Melanie) worden 

meegenomen. 

  

Blijf open en eerlijk naar de bewoners toe. 
  

Alhoewel ik zeker ook een eigen verantwoordelijkheid heb is het actief communiceren met en 

betrekken van verschillende doelgroepen in een verstaanbare taal nog een uitdaging. 
  

Eenduidig beleid met regels die voor iedereen gelden en dezelfde voorzieningen voor alle 

wijken 
  

Zorg voor goede voorzieningen in Waalwijk die er nu niet zijn. Wij als inwoners snakken naar 

goed openbaar vervoer met een treinstation in Waalwijk en niet alleen busvervoer. Dan wordt 

Waalwijk ook aantrekkelijker. Verder vind ik de ouderenzorg beneden de maat. Een aanvraag 

voor acute zorg voor ouderen kan niet. De aanvraag wordt pas in behandeling genomen na 8 

tot 10 weken en daarna is het nog maanden wachten voordat een oudere zorg krijgt 

aangeboden. Dit kan toch niet in deze gemeente. 
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Het is vrij duidelijk geworden dat Waalwijk de laatste jaren vooral heel veel aandacht heeft 

gegeven aan "werken in Waalwijk”. Misschien moet de gemeente vanaf nu maar eens de 

aandacht gaan richten op "wonen in Waalwijk”. Het feit dat er geen plannen zijn mbt 

alternatieve (tiny houses, wonen op het water, enz.) en betaalbare woonvormen. (en dan geen 

stomme ritjeshuizen) Ik zou daar graag n mee willen denken. Meer bomen! Hoe gaaf zou het 

zijn als heel Waalwijk eruit ziet als de Meerdijk? Niet qua ruimte, dat gaat niet, maar met al die 

mooie dikke bomen is dat me een partij fraai. Er moet echt eens goed worden nagedacht over 

het wegennet binnen de gemeente. Als er 1 weg nu dicht wordt gegooid vanwege onderhoud, 

loopt de boel in de soep. Laat staan als er 2 wegen worden afgesloten (zie 

Putstraat/Smeelelaan op dit moment) 
  

Blijf vooral alert zeker in de criminele drugswereld. Dat Waalwijk de rust mag behouden en geen 

drugsstad wordt. 
  

kijk verder als alleen het centrum! 

  

Noord - Zuid verbinding Waspik en Sprang-Capelle meer verkeers remmend maken en 

mogelijkheden ontwikkelen voor rondweg voor deze twee dorpen 
  

Blijf vooral alert zeker in de criminele drugswereld. Dat Waalwijk de rust mag behouden en geen 

drugsstad wordt. 
  

Blijf altijd met de inwoners in gesprek gaan. 
  

mensen die begaan zijn met Waalwijk het werk laten maken .Beter naar mensen luisteren en 

daarna ook doen wat er is besproken.laat een wijkagent eens door de wijk lopen .Wees wat 

zuiniger op de bomen welke gemeente kapt nou 65 gezonde bomen (Groene woud laan } 
  

Dat de inwoners niets weten van wat er allemaal besloten is , en ineens zien wat er gebeurd 

met hun wijk . Zo is er op de Gradenboog een voetbalveldje met daarom heen beplanting met 

doorns eraan , heeft intussen al heel veel ballen gekost . Daar is eerst altijd de RKC Waalwijk 

battle gehouden !!! 
  

controle door politie en boa's bij de scholen op bellen en fietsen met 5 naast elkaar boa's in 

centrum, er wordt vrolijk gebeld en gefietst, als het niet mag slagbomen in centrum bij het 

Kruidvat en Kandinsky alle electriciteitskasten zitten on de graffiti, alle graffiti laten verwijderen 

door strafklanten van de Tavenu 

  

Ga meer naar de mensen toe. Organiseer meer bijeenkomsten in de wijken om informatie te 

verstrekken, en plannen te ontwikkelen. 
  

Zichtbaarheid, transparant en makkelijk bereikbaarheid tonen naar de inwoners toe. 
  

Wees ambitieuzer als het gaat over mobiliteit. Denk out of the box. Leer van fouten die zijn 

gemaakt in het verleden. Het feit dat B&W het beter vonden dat de trein niet meer reed op het 

Halvezolenpad is een grote misstap geweest. Waalwijk moet meer aanzien krijgen waar je 

graag wilt wonen en werken. Wees de kartrekker als het gaat om verduurzamen en vergroenen. 

Wordt het centrum waar Nederland om vraagt. Trek deskundigen aan die aan zweeftreinen gaat 

ontwikkelen en breidt dit nationaal uit. Zie kansen en denk in oplossingen. Hak de gemeente in 

vieren en zorg dat niet al het verkeer van de N261 via de flessenhals Mozartlaan (0.a. 35) gaat. 

Elk compartiment heeft een eigen aan en uitloop route met de mogelijkheid dat een bus en 

ambulance overal doorheen kan. 
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Openheid ! En aub GEEN plannen maken voor een nieuwe bibliotheek !!!! Deze is prima zoals 

hij nu is. Door hem te verhuizen naar het centrum kost A: veel te veel geld en B: komen er heus 

niet ineens meer leden bij. Je gaat gericht naar een bibliotheek en niet omdat je er toevallig 

langs loopt als je aan het winkelen bent. De gemeente kan haar geld veel beter aan andere 

zaken besteden. 

  

Wees ambitieuzer als het gaat over mobiliteit. Denk out of the box. Leer van fouten die zijn 

gemaakt in het verleden. Het feit dat B&W het beter vonden dat de trein niet meer reed op het 

Halvezolenpad is een grote misstap geweest. Waalwijk moet meer aanzien krijgen waar je 

graag wilt wonen en werken. Wees de kartrekker als het gaat om verduurzamen en vergroenen. 

Wordt het centrum waar Nederland om vraagt. Trek deskundigen aan die aan zweeftreinen gaat 

ontwikkelen en breidt dit nationaal uit. Zie kansen en denk in oplossingen. Hak de gemeente in 

vieren en zorg dat niet al het verkeer van de N261 via de flessenhals Mozartlaan (0.a. 35) gaat. 

Elk compartiment heeft een eigen aan en uitloop route met de mogelijkheid dat een bus en 

ambulance overal doorheen kan. Wees dus vooral ambitieuzer zodat Waalwijk van zijn stofig 

imago verlost wordt. 

  

Mijn grootste probleem is daDe gemeente brengt hierover een verklaring uit. Wij kunnen onze 

stem niet verheffen, wat de gemeente ook openlijk zegt: wij worden ontheven van de rechten 

van de buren.t de banboobomen van mijn buren mijn achtertuin onbewoonbaar maken. Ik zeg 

tegen hem: Klaag waar je ook gaat, dit is mijn land. 
  

Meer aandacht geven aan sprang capelle en waspik 
  

Knusser centrum creeeren. Meer compact. En de Van der duinstraat in sprang capelle een 30 

zone en 1 richtingsverkeer van maken. Mensen rijden daar als maniakken. 
  

Pak mensen die de hondenpoep laten liggen eens goed aan. En mensen die de hond onnodig, 

lees onverantwoord |os laten lopen. Maak omheinde speelgelegenheden voor honden. Ik betaal 

hondenbelasting, maar deze belasting wordt niet voor honden gebruikt. 
  

stop met gratis sport abonnement voor asiel zoekers in waalwijk!! Onze straat durft niet meer 

naar basic fit omdat ze iedereen weg terroriseren!! 
  

Parkeerbeleid ongewijzigd laten 
  

Beter onderhoud aan sport accommodaties. Niet dat er een meter onkruid staat. Doe iets met 

het centrum. De volgende keer niet huis aan huis post voor deze enquete merendeel gaat toch 

bij oud papier. De post heet er eigenlijk de mankracht er niet voor. Waardoor wel belangrijke 

post blijft liggen. Is algemeen bekend behoor je als gemeente te weten. Gemeente weet te 

weinig waar belangrijke bedrijven zitten. 
  

Ook het halvezolenpad in waspik strooien als t glad is. Niet alleen het waalwijkse stuk 
  

Onderhoud groen en blad in Waspik Binnenbijster is meer dan belabberd. Er wordt totaal geen 

onderhoud aan groen en blad gedaan. Het is gevaarlijk fietsen want blad wordt niet opgeruimd 

en er ligt een laag pap waar je door moet. Er staan geen korven meer waar bewoners blad in 

kunnen gooien als ze zelf op willen ruimen. 
  

Probeer de werkgelegenheid te beperken, dit slaat nu helemaal de verkeerde kant door. veel te 

veel arbeidsmigranten voor een kleine gemeente. 
  

Openheid van zaken, teveel aan ambtenaren. 
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Meer openheid en gehoor bij burgers. Zoals ik zei: Mensen uitnodigen op een 

gemeenteraadsvergadering. ( Niet op de "luister"-tribune maar actief tijdens interne 

vergaderingen En nu hoor ik U al zeggen. Ja maar deze gemeenteraad is door \U gekozen. 

Klopt maar toch … 
  

Klachten beter lezen en hierop beter reageren.en acteren 
  

Luister en kijk n je gemeente en erbuiten 
  

Centrum levendig houden 
  

Denk eens goed na over de infrastructuur, zorg dat verkeerssituaties in 1 keer goed opgelost 

worden i.p.v. regelmatig aan re passen of onhandig op te lossen 
  

Nu moet je als burger dingen actief zelf opzoeken om ergens achter te komen. Er mag vaker 

een brief in de bus met enquete bijv. Of email met ontwikkelingen die gaan gebeuren. Met een 

baan en een leven moet je al genoeg dus ga je dat niet zelf opzoeken. En dan krijg je eigenlijk 

niks mee van wat er gebeurt id gemeente. 
  

Ga zo door 

  

De pubers & studerende meer bieden qua uitgaansmogelijkheden, evenementen in de hele 

gemeente Waalwijk inclusief vervoer. 
  

Doe veel meer voor Waspik alles gaat naar Waalwijk en hier is het onderhoud van groen, 

wegen en trottoirs erbarmelijk. Het centrum opleuken zoals in Waalwijk, hier ziet het Dorpsplein 

er niet uit echt verschrikkelijk. Zonde van zo'n fijne plaats als Waspik. 
  

Stoppen met enquêtes en vragenlijsten en daadwerkelijk acties doen die nodig zijn om inwoners 

te helpen 

  

Meer met inwoners overleggen 
  

Meer mensen en bedrijven kansen geven om winkels te beginnen, en te ondersteunen om het 

te laten slagen 
  

Blijf menselijk, en verschuil je niet achter de bureaucratie. Pak uitdagingen aan en onderzoek ze 

tot bij de bron. Sta voor kwaliteit en kwantiteit. 
  

Niet alleen zeggen dat sport belangrijk is voor de inwoners, maar ook zorgen dat de 

voorwaarden om te sporten worden opgepakt en niet worden afgepakt. Voorbeelden 0.a. 

sluiting van de horeca op bepaalde avonden in De Slagen en zorgen voor een oplossing bij de 

gefuseerde tennisclubs. Ook voor de nieuwe padelbanen! 
  

Het openbaar vervoer verbeteren, de verkeersdrukte aanpakken, meer autoluwe straten. Op dit 

moment is het zeer onveilig en druk op de Burgemeester Smeelelaan door de wegafsluiting van 

de Akkerlaan. 

  

Meer luisteren naar de bewoners, zodat de gemeente waalwijk weet wat er leeft. Met gemeente 

waalwijk breed: dus ook Sprang-Capelle en Waspik. Eerst luisteren voordat er beslissingen 

worden genomen. 
  

N Sterkere  stevige inbreng bij de Provincie ! 
  

Telefonische bereikbaarheid verbeteren: afdelingen zijn alleen 's morgens bereikbaar; op 

vrijdagmiddag is ook het klantencontactcentrum niet meer aan het werk 
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Beter onderzoeken wat de totale gevolgen zijn van nieuwbouw van grote projecten voor de 

directe omgeving. Nu worden er grote projecten met veel woningen gebouwd terwijl daarin met 

veel te weinig parkeerplaatsen is gerekend waardoor mensen met het parkeren gaan uitwijken 

naar de directe omgeving. Omdat het daar gratis parkeren is heeft dit tot gevolg dat mensen die 

daar wonen zelf niet meer bij hun huis/appartement kunnen parkeren. 
  

Voel me helaas steeds minder thuis in Waalwijk. Sorry. Te veel arbeidsmigranten. Balans raakt 

zoek. En gemeente maakt verschil tussen onderhoud "rijke buurten” en buurten waar minder 

draagkrachtigen wonen. En sluit aub je ogen hiervoor niet want het is gewoon een feit en 

duideijk. Super irritant. 
  

Zorg voor een goede analyse binnen projecten! Zo ga je veel efficiënter om met geld, 

duurzaamheid en resultaat van het project! 
  

Neem de burger serieus! Houd op met de uitbreiding van het bedrijventerrein, de wegen in en 

om Waalwijk zijn nu aal veel te druk! doe iets aan de geluidsoverlast, waarom heeft Waalwijk 

geen geluidswal langs de snelweg? 
  

Leegstand van winkels in de binnenstad tegen gaan. Meer prullenbakken in de buurt bij 

scholen, sportvelden, en in de wijk. Drugs en lachgas bestrijding. 
  

Lees mijn vorige op en aanmerkingen. Neem de zorgen van buurtbewoners serieus, zeker daar 

waar het de veiligheid betreft. 
  

Luister meer naar mensen uit de andere gemeentes 
  

Zorg dat ook in de wijken buiten WAALWIJK ook sport en sociaal Ieven mogelijk blijft . Sport hal 

en velden en speelplaatsen / veldjes voor de kinderen 
  

Maar aandacht problematiek agrarische sector 
  

Beter communiceren en luisteren naar wensen bewoners 

  

Zorg dat ook in de wijken buiten WAALWIJK ook sport en sociaal Ieven mogelijk blijft . Sport hal 

en velden en speelplaatsen / veldjes voor de kinderen 
  

Als huidige termijn van burgemeester afloopt ‚nieuwe termijn meteen goedkeuren.Sacha 

Aussems verdient dit. 

  

Wij zouden graag een (klein) treinstation zien. Dit is echt een gemis, waardoor onze kinderen 

een lange reistijd naar school hebben. 
  

Stop onmiddellijk met Baanbrekers. Neem de uitvoering van de WMO in eigen hand. Geef hen 

een opleiding hoe ze met mensen moeten omgaan. Leer ze luisteren naar wat kansarme 

mensen te melden hebben. Totaal niet vriendelijk. Zeer ambtelijk ingesteld. Misschien moet je 

met spoed Baanbrekers leren wat de consequenties zijn van de door hen genomen besluiten. 

Stelletje regeneven!! Wat mij betreft een dikke onvoldoende. Burgemeester wat mij betreft stopt 

u met dt soort dure enguetes. Volledige onzin. Mijn ervaring. Kost klauwen vol geld en leidt tot 

niets. Peil de meningen van de klanten van Baanbrekers. Hopenlijk durven ze iets te zeggen. 

Dan pas zet je de mens centraal en lever je mogelijk maatwerk. 
  

Luister naar bewoners maar zorg wel voor snelheid in (zorgvuldige) besluitvorming 
  

Politieke partijen moeten naar elkaar luisteren en niet elkaar lastig maken. Lokaal belang 

regeert de gehele raad. Wat deze partij beslist moet gebeuren. Advies aan Lokaal belang, 

Luister en geef kleinere partijen ook de ruimte om hun plannen en adviezen uit te voeren. 
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Het lijkt er op dat inwoners soms moeilijk bereikbaar zijn om mee te denken of hun input te 

kunnen geven. Zoek een manier waarop inwoners te bereiken zijn. Ik denk serieus dat inwoners 

elkaar vinden in het terug halen ( terugbrengen) van de buurthuizen. Investering daarin kan 

bijdragen aan meer samenredzaamheid 
  

Meer werkgelegenheid voor eigen inwoners. 
  

Er zijn teveel buitenlanders in de buurt zie bedrijventerrein Waalwijk is van mooie nette plaats 

een plaats van arbeidsmigranten geworden,omdat er teveel grote bedrijven zitten 
  

Plaats een geluidswal in Waalwijk Oost i.p.v. zo veel geld aan de inrichting van het centrum te 

besteden. 

  

Geef Waspik meer kansen en aandacht Zorg voor een betere band met inwoners 

Raadsvergaderingen blijven niet interessant voor bewoners , zoek een aantrekkelijke formule 

‘Communiceer veel beter met en voor bewoners 

  

Verbeter de infrastructuur, regel die in op drukke tijden. Er zijn te veel verkeers infarcten (files) 

binnen de gemeente 
  

waspik in alles hetzelfde als Waalwijk behandelen.?77??? 
  

Behoud/creeer voorzieningen ikv leefbaarheid in de wijken. Houd ook voor veiligheid. 
  

Doe iets met de suggesties en ideeën EN reageer er ook serieus op. Dat is beter dan mensen 

blokkeren van sociale media. 

  

wat ik give tip is, luister naar de inwoners en help voor de armoede niet alleen met geld maar 

geef kans om te praten wat ze willen. 

  

beter groen onderhoud in Vrijhoeve 
  

Wat meer creëren voor de jeugd! 
  

Minder arbeidsmigranten hier huisvesten. Of controle op veiligheid beter laten uitvoeren. 
  

Luisteren ik heb een vraag gedaan over te hoge bomen op de hoek van de cortembergstraat 81 

en appartementen om die een beetje te snoeien omdat de mensen met de patiotuinen door de 

hoge bomen bijna geen zon meer hebben maar daar wordt niet naar geluisterd en ook met 

harde wind worden de audere mensen bang van deze hoge bomen dat ze een keer omvallen 

dus mijn vraag is om daar aandacht aan te besteden en ze een stukje lager te snoeien 
  

* beter onderhoud in de wijken (groen) (bomen/groenvoorziening is onderhoud beschamend) * 

blad wordt minimaal (1 à 2 maal geveegd i.p.v. elke week zoals vermeld in publicatie van de 

gemeente. * zich beter openstellen voor de bewoners/de wijk ingaan en geen afwachtende 

houding aannemen tot de bewoner zich meld. 
  

luister goed 

  

Maak het winkelen in het centrum aantrekkelijker 
  

Luisteren ik heb een vraag gedaan over te hoge bomen op de hoek van de cortembergstraat 81 

en appartementen om die een beetje te snoeien omdat de mensen met de patiotuinen door de 

hoge bomen bijna geen zon meer hebben maar daar wordt niet naar geluisterd en ook met 

harde wind worden de audere mensen bang van deze hoge bomen dat ze een keer omvallen 

dus mijn vraag is om daar aandacht aan te besteden en ze een stukje lager te snoeien 
  

Voer net als in Amsterdam overal 30 km in en zorg voor HANDHAVING!!!!!!! 
  

Versterk het buurtwerk. 
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Duidelijke en constante uitleg aan bevolking is erg belangrijk. 
  

Meer groen = meer onderhoud, ook aan het bestaande groen in de wijken. Mag wat fleuriger 

allemaal. Niet alle basisonderwijs concentreren in Driessen. In Sprang-Capelle, Vrijhoeve 

resteert binnenkort alleen nog christelijk basisonderwijs als De Vrijhoeve ook verhuist. 

Zidewinde moet blijven! 
  

Landgoed Driessen breidt zo veel uit, dat een Kiosk (koffie, Iunch) nu heel wenselijk wordt, 

evenals een buurtsuper, waar je naar toe kan lopen! Jammer dat de bioscoop (zo iets als 

Kinepolis) niet is doorgegaan. De Noorderallee wordt helaas druk. Een andere weg om naar de 

Middenbrabantweg te komen ? De grote rotonde wordt ook erg druk. 

  

  

Stoppen met het casino kapitalisme. Beter zorgen voor de arbeiders, die tegen vaak 

waardeloze salarissen de zakken van managers vullen. Minder arbeidsmigranten, en als ze 

toch onderdak moeten hebben, zorgen dat ze geen woekerprijzen hoeven betalen voor hun 

onderkomen. Geen 1 cent meer naar professionele sport, met name bedoel ik dan RKC. Zorgen 

dat er een fatsoenlijk sociaal vangnet is voor de minderbedeelden en voor mensen met een 

minimum inkomen. 

  

Meer transparantie. Reageren op vragen. Luister meer naar de burger. 
  

Niet overal tegelijk wegafsluitingen doen. Vooral niet op doorgaande wegen. Beter de 

verkeerslichten afstellen en controles uit laten voeren ivm door rood rijden. Gruwelijke 

ergernis.!!! 
  

Waalwijk vergeet soms de regio eromheen. Daar is nog wel vooruitgang te boeken, voor 

Waalwijk in eigen voordeel, Sluit het centrum niet voor auto's. Zorg dat ov buiten Waalwijk beter 

aansluit en zorg dat er goed geparkeerd kan worden, dan komen er ook meer mensen heen. 
  

Een hal regelen voor carnavals verenigingen om een wagen te kunnen bouwen Samenwerking 

met de Notenkrakers zou een optie kunnen zijn 
  

Betrek de bewoners bij nieuwe plannen,zodat we ook ons voor en tegen kunnen aangeven,wat 

nu toch meestal gebeurd alleen door de Gemeente 
  

Verenigingen gelijkwaardiger behandelen. Het ijkt met regelmaat dat bepaalde clubs veel voor 

elkaar krijgen, terwijl anderen - omdat ze minder hard schreeuwen of hun weg minder goed 

kennen - geen kansen krijgen. Luister ook naar clubs met eigen ideeën om te kunnen groeien, 

ze zijn ook een visitekaartje voor de gemeente!! 
  

Doe wat je belooft en maak je geloofwaardig door niet steeds door ambtenaren in mijn ogen 

teveel te laten beslissen 

  

luisteren en dan ook doen 

  

Luisteren naar inwoners en ideeën van inwoners meenemen in de besluitvorming en de 

terugkoppeling is dan weer zeer gewenst. Inwoners krijgen dan ook het gevoel dat ze serieus 

worden genomen. De manier om de afstand tussen burger en overheid te verkleinen. 
  

Werken aan veiligheid 
  

Waalwijk bestaat ook uit Sprang-Capelle en Waspik. Alle aandacht gaat uit naar Waalwijk. 
  

De rest vd gemeente’ is totaal niet zichtbaar 
  

meer regie en samenwerking in het culturele veld 
  

Controlle. Begaanbaarheid minder mobiele inwoners 
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meer leuke winkels, centrum is leeg 
  

Houdt het groen, ik zie vrij veel aan bomen gekapt worden bij 'verbetering' van wegen en dan 

niet echt teruggeplaatst worden. Vergroening zorgt voor minder hittestress in de steden, geeft 

rust en een goed gevoel aan inwoners. Laat het niet verslonsen en/of kaal trekken.… 
  

Veel meer handhaving! 
  

Industrieterrein waar oa Magnatyers en van Mossel nu staat het vrije uitzicht vanuit de winterdijk 

op de polder is eeuwig zonde. Binnen in het winkelcentrum de Els is een zeer trietse aanblik 

geworden na al die jaren. We hebben een prachtige gebouw de Tavenu waar weinig tot geen 

concerten meer worden gehouden voor jong en/of oud. (geen subsidie meer) Meer 

uitgaansgelegenheid zou mooi zijn dance en rockbar met live muziek, Bioscoop, 

buitenzwembad etc. 

  

‘Communicatie s slecht, bureaucratisch en niet meer van deze tijd. Informeer bewoners over 

aanpassingen in hun wijk, niet over de gehele gemeente. Wat maakt het uit voor een inwoner 

van Waalwijk wat er in Waspik of Sprang Capelle nu gebeurd. 
  

Zorg voor je bewoners. Er wonen heel wat mensen in Waalwijk die niet rijk zijn maar wel net 

rond kunnen rondkomen. Denk daar ook eens aan want dat zijn de mensen die nergens recht 

op hebben maar wel alles moeten betalen. Hierdoor komen ze toch in de problemen omdat er 

geen rek meer is. 
  

Er moet meer gekeken worden naar het fietsen in de winkelstraten. ! 
  

Zorg voor een compact, vol centrum, Beter kleiner en geen leegstand als ruim en leegstand 
  

Meer letten op de veiligheid. De overlast door vuurwerk begint steeds vroeger. Dit jaar al enkele 

maanden vóór de jaarwisseling en altijd 's-nachts. Je zit dan rechtop in je bed van de schrik 

omdat er weer een ontploffing is of er weer schreeuwende jongeren langs je huis komen 

rennen. 

  

lets meer voor de jeugd en volwassen uit gaan in Waalwijk is best saai. Meer festivals jeugd en 

volwassen. 

  

Luister lokaal wat er speelt en wat er verbeterd kan worden. In dit geval Capelle buurt haven 
  

Medewerkers die telefonisch niet goed luisteren en al denken te weten wat je wil voor je bent 

uitgepraat ( er mogen weleens steekproeven gedaan worden ) 
  

om beter te uisteren 

  

Houd het zwembad open, heel belangrijk!! En misschien meer doen tegen drugs overlast bij 

sporthal de zeine, Lido en crematorium. 
  

Aan de Koesteeg bomen planten en verkeersremners aanleggen 
  

Er moeten verschillende bomen en planten worden geplant die de natuur en de bodem beter 

bestand kunnen maken tegen klimaatverandering. En de mensen die in Nederland willen 

blijven. Laat ze geholpen worden aan het kopen van een huis ?. 
  

Luisteren naar de inwoners en gemaakte besluiten eerlijk, kort en duidelijk uitleggen. 
  

begin met woning bouw in waspik voor de jeugd. hoe moelijk is het om in waspik ook een milieu 

straat te maken. met kerst het centrum op fleuren 
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Zorgen voor een aantrekkelijk centrum met winkels en een niet te dure parkeergelegenheid 

hiervoor. Wel parkeren op plaatsen waar bewoners geen overlast van hebben, zodat die zelf 

ook hun auto's kwijt kunnen. Dan heb ik het over een straal van 1 km. vanaf de Els. 
  

Om beter te luisteren naar de inwoners. En als er iets gedaan is door de gemeente Ook als het 

projeckt klaar is daarna de plus en min punten te bespreken. Comuniseren voorkomt veel on te 

verdenheid en misverstanden 

  

Ook al heeft Waalwijk stadsrechten, bedenk dat het feitelijk een groot dorp is. Houd dat in 

gedachten bij het diverse ontwikkelingen. Liever een kevendig "dorp” waar o0g is voor de 

inwoners dan een lege zielloze wannabee stad 
  

Probeer meer (duurzame) werkgelegenheid voor Waalwijkers te maken, in plaats van de 

logistiek die zorgt voor veel verkeer en arbeidsmigranten 
  

Zorg ervoor dat vooral de jeugd niet hoeft uit te wijken naar omliggende gemeenten/steden om 

in het uitgaansleven te komen. 
  

De wel heel sobere uitstraling van winkelcentra. De controle op snelheid op de lokale 

binnenwegen en de geluids overlast daarop. 
  

Zorg ervoor dat naast de bestuurlijke personen een ervaring mensen uit de praktijk met ervaring 

deze mensen ondersteunt. Je kan niet van een 30tigger verwachten dat hij de de visie kan 

overzien over verleden en heden. Ook niet met andere wethouders die bezig zijn met d'r eigen 

te profileren!! 
  

De wel heel sobere uitstraling van winkelcentra. De controle op snelheid op de lokale 

binnenwegen en de geluids overlast daarop. 
  

De wel heel sobere uitstraling van winkelcentra. De controle op snelheid op de lokale 

binnenwegen en de geluids overlast daarop. 
  

De wel heel sobere uitstraling van winkelcentra. De controle op snelheid op de lokale 

binnenwegen en de geluids overlast daarop. 
  

Een treinverbinding met Den Bosch zou hartstikke fijn zijn! 
  

Beter luisteren en feedback vragen 
  

Meer rekening houden met de inwoners. 
  

Meer aandacht prioriteit aan arbeidsparticipatie. 
  

Meer rekening houden met de inwoners. 
  

Vooral zo doorgaan en zorgen voor voldoende en betaalbare (huur)woningen voor de jonge 

volwassenen. Flexibel opstellen naar mensen. 
  

Communicatie en parkeerbeleid 
  

Deze quick scan aanpasssen zodat de antwoorden niet voorgekookt zijn en we zel onze ideeen 

in kunnen brengen 
  

Bewoners willen een fijne omgeving en willen daden zien. Niet alleen luisteren wat ze willen en 

dan niets doen. 

  

Bouw met een mooie arcitectische waarde Die blokkendozen zijn zo verschrikkelijk Ontsiert het 

landschap 
  

Lange termijn visie blijven bekijken 
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Meer in de kleinere dorpskernen aanwezig zijn en de algeheel bekende problemen aanpakken 

  

Laat bepaalde wijken niet vervallen tot een ghetto en zorg voor voldoende huurwoningen en 

appartementen met een huur tussen 900 en 1000 euro kale huur.. Nu zijn er alleen sociale 

huurwoningen of absurd dure appartementen zowel koop als huur. Er zit niks tussenin..dat is 

heel slecht n Waalwijk..gewoon geen aanbod hierin. 

  

Laat bepaalde wijken niet vervallen tot een ghetto en zorg voor voldoende huurwoningen en 

appartementen met een huur tussen 900 en 1000 euro kale huur.. Nu zijn er alleen sociale 

huurwoningen of absurd dure appartementen zowel koop als huur. Er zit niks tussenin..dat is 

hee! slecht n Waalwijk..gewoon geen aanbod hierin. 

  

Maak haast met het centrum. Verplaats de kpn winkel en creëer ruimte voor extra horeca. Zorg 

voor meer aantrekkelijke activiteiten om de jeugd 12-18jaar in Waalwijk te kunnen vermaken. 

Ondersteun passende horeca initiatieven 

  

niet straten opnieuw inrichten die al twee keer gedaan zijn t.w. crispijm straat marktplein eerst 

de oude straten aanpakken !!!! zoals eerder vermeld bloemenoord 

  

Kies kleur, eigen identiteit vanuit respect/trots naar oorsprong (maakindustrie/schoenen-leer). 

De balans is zoek. Veel teveel logistieke bedrijven met vooral (tijdelijke) werkgelegenheid voor 

arb.migranten. Verder is Waalwijk (oorspronkelijke Waalwijk, dus niet met Sprang en Waspik) 

verre van groene gemeente. Overal komen grote bedr.verzamelgebouwen, logistieke centra en 

ook (gevaarlijke) parkeerplaatsen op laatste stukjes groen in Besoijen (bij autoboulevard) Heel 

bijzonder... 

  

Geef spran capelle en Waspik het gevoel dat ze erbij horen en dat er ook iets wordt gedaan 

voor hun. Alleen een buurtcentrum is niet genoeg. 

  

Groenonderhoud in Waspik verbeteren. Hondenbelasting afschaffen 

  

Papierafval op een andere manier ophalen. 

  

Er heerst in de dorpen vaak het idee dat het meeste geld en de meeste aandacht naar Waalwijk 

zelf gaat en er minder overblijft voor de andere deelgemeenten. Bijvoorbeeld het geld dat 

uitgegeven is aan de vernieuwde groenvoorziening en brug rondom het gemeentehuis, terwijl er 

in de dorpen genoeg andere projecten te doen zijn. 

  

Meer oog hebben voor de problemen die arbeidsmigratie heeft op het sociale domein. 

Speeltuinen opbouwen in plaats van afbreken. Meer bekendheid en klantvriendelijkheid 

wijkconsulent. Een fijne buitenzwemplek. Het is bizar dat we een mooi buitenbad en ligweide 

hebben bij het olympiabad wat nooit open is. Wel met gemeenschapsgeld gemaakt. 
  

Zorg dat er voldoende speelplekken en buurthuizen zijn. Speeltoestellen bij lidorganisaties en 

kinderboerderij het erf, allemaal weg. 
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Behoud zoveel mogelijk de oude en volwassen bomen. Laat een onafhankelijke partij met 

kennis van natuur- biologie meekijken met groenvoorziening. De laatste jaren vindt 

grootschalige bomenkap plaats. Zal stoppen met deze plannen. In de huidige tijd met 

klimaatverandering, zijn de grote, ook hoge, oudere bomen van groot belang! Voor een betere 

luchtkwaliteit. Dit zijn de grote jongens qua zuurstof, fijnstof filtering die nodig zijn. Aangezien 

Waalwijk aan N wegen en snelweg ligt. Hittestress wordt door hoge bomen beter opgevangen, 

schaduw op de rijbaan. Overmatige regenval wordt opgenomen door grote bomen, veel bomen. 

Huidige ambtenaar kapt de volwassen bomen en zet boomstekjes terug. Van veelal klein 

blijvende bomen.. Dit bomenkap tempo gaat veel te snel. Dit lijkt de visie vd ambtenaar, ook wel 

letterlijk terug gehoord. Bomen in de wijken, weg of kleintjes. Alleen wat bomen langs 

hoofdwegen. Dus graag meer inmenging van deskundigen insdit beleid. Onderzoek de wensen 

inwoners. 

  

  

Ga zo door!! 

  

Blijf luisteren naar wat mensen willen en help en ondersteun ze waar nodig. 
  

Zorg dat er voldoende speelplekken en buurthuizen zijn. Speeltoestellen bij lidorganisaties en 

kinderboerderij het erf, allemaal weg. 
  

Maak alles goedkoper en dan zullen de mensen waalwijk weer aantrekkelijkvinden 
  

Goede betaalbare woningen ook voor ouderen 
  

Zorg dat Waspik en sprang Capelle ook zo goed worden bijgehouden als de sjieke wijken in 

Waalwijk. Onderhoud groen en wegen is dramatisch. Nooit zien we beveiliging of politie. En als 

we die eens nodig hebben om een buur te redden moesten we heel lang wachten. Kregen we 

nog reprimandes omdat we de deur hadden geforceerd om haar te redden. Ik vind Waalwijk 

slecht zorgen voor al haar inwoners 
  

Meer informeren (op een “hippe” manier”) over de lopende projecten, met namen op het gebied 

van wonen. Waar worden de komende jaren huizen gebouwd 
  

Beter plannen. 

  

Ze zouden de straten meer moeten schoonmaken in de buurt van supermarkten als Lidl, 

Jumbo, ik woon in die buurt en de straten liggen altijd vol met afval, of bepaalde lanen liggen 

nog steeds vol met afval. 
  

Ambtenarenapparaat verbeteren 
  

Denk niet als wethouder dat je alles beter weet en luister naar omwonenden bij uitvoering 

(verkeers)plannen. 

  

Spreek de jongere generaties aan in je communicatie. Ik voel me vaak over het hoofd gezien en 

alles wordt dan voor mijn gevoel door de ouderen bepaald. Maar wij zijn ook volwassenen, met 

kinderen en een plek waar we wonen. Enkel fysiek met elkaar in 1 kamer je mening kunnen 

geven is niet meer van deze tijd. Nogmaals: voor mij hebben jullie echt punten gescoord door 

(zo ver ik merkte) tot 2x toe ook online de mening te vragen. 
  

Stel mensen op de hoogte, zoals ik al zei, ik woon zowat naast de kruising Akkerlaan en ik moet 

van een collega horen dat er stoplichten komen bijvoorbeeld. En k ga te voet naar m'n werk, 

maar zelfs te voet kon ik niet over steken, dus in het vervolg, maak ook een klein paadje voor 

voetgangers. 
  

Meer aandacht voor Dorpskernen 0.a. verkeersveiligheid en onderhoud wegen en trottoirs 
  

bruisende stad van maken met meer winkels en horeca 
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meer zetten op de webside of krant 
  

Ik woon nu meer dan 10 jaar in Waalwijk en weet te weinig over de situatie. Waar dat aan ligt? 

Ik weet het niet. Communicatie kan echt verbeteren 

  

Stoppen met de economie zo belangrijk te vinden. Kiezen voor leven. Kiezen voor biodiversiteit, 

dus leefbaarheid. Zorgen voor de aarde, grondgebied van Waalwijk, om leven mogelijk te laten 

blijven. Niet alleen praten óver Participeren in Waalwijk; niet alleen mooi weer spelen dat deze 

vragen lijst ingevuld mag worden maar DOEN. 
  

Luister actief naar de burgers en zorg dat deze mensen zich gehoord voelen. Daarnaast neem 

verantwoordelijkheid voor keuzes en zaken die gedaan zijn. 
  

Pak de snelheden aan.Hoofdstraat in Sprang Capelle is nog steeds een racebaan, maar zo zijn 

er nog wel meer te noemen. De wegversmallingen op de Winterdijk,Hoofdstraat en 

Wendelnesseweg in Sprang Capelle zijn levensgevaarljk voor fietsers omdat ze véél en veel te 

smal zijn. De Winterdijk is een te vroege Efteling attractie. Verzakt ‚ gescheurd...en de zware 

vrachtwagens en grote tractoren maken het wekelijks nog erger. 
  

Blijven werken aan de leefbaarheid in Waalwijk 
  

Kom in contact met onze wijk: Hof van Capelle! 
  

Ik heb het al eerder geschreven. Burgers willen niet allemaal het onderste uit de kan ze kunnen 

veel Meer betekenen. Maar neem de burger serieus. Dat zeg ik vooral over de ambtenaren en 

de raad… 

  

Doe meer met de ligging aan de Maas. Tijdens warme zomer dagen nergens plaats om te 

genieten van water/zon. Herzie u huidige verkeersbeleid, nu sluit u alles hermetisch en 

systematisch af. 
  

Ga investeren Waspik, zorg voor autovrije momenten of fietsstraten in het dorp om sluipverkeer 

tegen te gaan. dit zorgt voor veiligheid in het dorp en bevorderd de gezondheid doordat mensen 

om andere manieren zichzelf gaan verplaatsen 
  

deelname aan culturele programma's 
  

Het winkelgebied moet weer meer gaan leven. Minder lege winkelpanden. Maak het 

aantrekkelijker, bijvoorbeeld gratis parkeren. Ik vind dat de gemeente n 9 van de 10 gevallen 

altijd problemen maakt waar ze niet zijn. Als ondernemer heb ik Tilburg een zaak gehad een 

veel grotere gemeente maar wel eentje die ook meer wilskracht toonde en vele malen 

toegankelijker was richting de ondernemer dan in Waalwijk. Alles is moeilijk en zwaar als je iets 

wilin gemeente Waalwijk. 

  

Doe ook eens iets voor de ouderen in waalwijk. En met namen op landgoed driessen die zijn 

aan hun lot overgelaten. Zelfs geen enkele supermarkt winkel of wijkcentrum in de buurt. 
  

De hartje centrum is mooi geworden. Breid dat een stukje uit waar mogelijk met horeca of 

andere zaken waar mensen op af komen. 
  

Iniatiefnemers meteen serieus nemen 

  

Mijn tip is.. en ik hoop dat hij er komt.. Maak bij de treurwilgen die er nog zijn bij het ziekenhuis 

een eiland.. zodat de ganzen en de vogels er rustig kunnen broeden en zo kunnen de honden 

er ook vrij rond lopen. Het is een mooi gezicht als de ganzen en de vogels ieder jaar terug 

komen. Dankjewel! 
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Blijf in contact met de bewoners. Beantwoord (bijvoorbeeld) mailtjes binnen een redelijke 

termijn! Er is niks zo vervelend als je contact hebt gezocht met een ambtenaar en vervolgens 

niets meer hoort. 

  

Kijk eens wat meer naar andere wijken zoals Driessen, Sprang Capelle en Waspik. Ik heb het 

gevoel dat alleen het centrum belangrijk is. 
  

ga in de sportschool ( basic fit ) eens vragen hoe veilig sporters zich nog voelen sinds er gratis 

asielzoekers mogen sporten ( ze terroriseren de hele school zodat onze jeugd er niet meer durft 

te komen) 

  

Ook aandacht voor de dorpen,0a versiering met de feestdagen in t centrum en de bestrating is 

in Waspik erg slecht . Stoepen zijn slecht onderhouden en het groen wordt ook slecht bij 

gehouden. Parkeren / en verkeer rond scholen ook erg gevaarlijk voor fietsende kinderen . 
  

Leefbaarheid voor de jeugd moet omhoog 
  

Nieuwe gemeenteraad en burgemeester nemen want waalwijk/waspik gaat naar de kloten als 

het zo doorgaat 
  

Houd de gezondheidszorg in de gaten. 
  

Meer en vaker openbare bijeenkomsten houden waar mensen mee mogen praten met 

beslissingen 
  

Houdt het centrum leefbaar. We spreken van alles af met elkaar maar Handhaving is 

onvoldoende. 

  

Minder vergaderen en meer zichtbaar xijn 

  

Parkeren centrum gratis, zorg dat leegstand van winkelpanden terug loopt, zorgt beide voor 

Ievendigheid in Waalwijk. 
  

Meer overleg 
  

Afstemming wegafsluitingen verbeteren, vb niet meer dan 1 parallelle belangrijke noord- zuid 

weg afsluiten. 

  

verlaag huren in het winkel centrum ‚zorg voor meer winkels bij elkaar. probeer een belangrijke 

winkel naar waalwijk te trekken voor meer publiek te trekken . maak alles niet zo duur voor de 

winkeliers. maak het wat gezelliger af en toe wat muziek op een plein trekt publiek. en niet alles 

in een maand proppen verdeel over een jaar. kleine waalwijkse bands hoeven niet zo duur te 

zijn hoeft niet altijd van ver te komen om goed te zijn 
  

Blijf positief en laat je niet teveel beïnvloeden door alle kritiek, want veel mensen zijn best 

tevreden alleen hoor je die niet. 
  

Als je enquets stuurt, die ongetwijfeld weer veel geld hebben gekost om te ontwikkelen, zorg 

dam dat het werkt! Typisch weer.. 

  

Maak de veerdiensten net als n Altena betaalbaar voor de inwoners van de gemeente Waalwijk 
  

Aandacht voor jeugd zorg. Zorg voor oplossingen die ook in de praktijk werken niet alleen op 

papier 
  

Dat het niet heel toegankelijk is voor mensen met een handicap 

  

Laagdremeliger werken en zichtbaar zijn in de wijk en dorpen 
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Als ik zeg Waspik zich het ondergeschoven kindje voelt in de gemeente Waalwijk, dan praat ik 

denk ik voor veel inwoners. Probeer daar eens aan te werken… 

  

Stop met GOL. Te duur, teveel natuur weg, fietspad op palen? 
  

Laat de 2 gemeenten die later zijn toegevoegd aan Waalwijk niet met het gevoel laten zitten dat 

ze er niet zo veel toe doen en niet genoeg aandacht krijgen. B.v bereikbaarheid na 18.00 uur, 

zwembad Olympia in Drunen te bouwen ipv midden van gemeente dus richting het westen ipv 

van het oosten, winkels in de kleinere kernen. 

  

Inwoners ondersteunen bij klimaatproblemen. Denk mee ihkv bijv zonnepanelen en snoeien van 

enorme bomen. Eerder met gezamenlijke aanpakken komen. Meer zichtbaarheid. Kwaliteit les 

op scholen omhoog door daar meer budget aan te geven. Alleen uitkeringen als mensen ervoor 

werken, zoals in Rotterdam. Het kan niet zo zijn dat de werkenden betalen aan uitkeringen en 

subsidies voor mensen die niet willen werken. Als er nieuwbouw komt dan juist koopwoningen 

die ook betaalbaar zijn, zodat iedereen kan groeien ipv huur betalen of gesubsidieerde huur 

voor mensen die niet willen werken. Meedenken met je mkb, dat is de motor van je 

samenleving, niet de tegenpartij. 
  

Communiceer via diverse kanalen over wat de gemeente doet, waar inwoners een stem in 

hebben en waar ze over kunnen meedenken. Focus niet voornamelijk op de stad, maar ook op 

de dorpen die bij de gemeente horen. Structurele toegankelijke bijeenkomsten van een soort 

buurtraad zouden daarin wellicht een rol kunnen spelen. Waarin plannen gedeeld worden en 

waarin meegepraat kan worden door de bewoners. 
  

De gemeente bestaat uit meer dan de plaats Waalwijk. 

  

Parkeren in de Els gratis maken, strenger optreden tegen overlast zoals hondenpoep, meer 

handhaving op foutparkeren, een beter klimaat voor winkels in de leegstaande Els, een 

treinstation zodat Waalwijk beter bereikbaar is, etcetera, etcetera 
  

Verlies de ouderen onder ons niet uit het oog! Sta open voor activiteiten om ouderen tevreden 

te houden. “Hou ze van de straat”, zodat ze met plezier een hobby o.i.d. uit kunnen oefenen. 

Maak parkeren weer gratis (eerste 2uur) zodat niet iedereen naar Kaatsheuvel gaan om zijn 

geld uit te geven. 

   

  

Beter contact onderhouden met haar inwoners 

  

sneller werken, meer medewerking, een dorp dorp laten, als gemeente apparaat samen 

werken, en zeker in de privésfeer een beetje (snellere) medewerking verlenen en daarbij 

logistiek werken. (desbetreffende ambtenaren een cursus geven in logistiek) de ambtenaar 

wordt door de bevolking betaald handel daar dan ook naar, als men zo zou werken in het 

bedrijfsleven maakt men geen enkele kans op overleving. meer contact met de bewoners bij 

plannen en niet alleen luisteren, maar er ook daadwerkelijk iets mee doen. en vooral aanwezig 

zijn wanneer men nodig is (elke werkdag aanwezig zijn en geen gemiddelde van 2 a 3 dagen 

p/w) 
  

Niet alle wegen tegelijk afsluiten. Er ontstaat nu een enorm probleem in de Burg Smeelelaan. Er 

is geen mogelijkheid om veilig over te kunnen steken. Het wegdek is kapot gereden en in die 

drukte laten we dan ook nog even de riolering doorspuiten. Er wordt niet samengewerkt. leder 

op zijn eigen eiland. En als je dit dan meldt wordt je niet gehoord. 

  

Beter openbaar vervoer en meer groen 
  

Een plan bedenken waarmee bewoners zonder parkeerplek toch gebruik kunnen maken van 

jun eigen zonne-energie zonder dat ze daar veel voor moeten vetalen via palen van 

commerciële partijen 
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Beslis niet van die achterlijke dingen 
  

Zorg dat na jaren belofte de parkeervergunningen komen aan gebouw De Grote Waal aan de 

grote straat,we worden aan het lijntje gehouden bezoekers vd stad zetten hier gratis hun auto 

neer en wij kunnen betaald parkeren 
  

Stop met het dwangmatig willen hebben van meer inwoners/geld, zorg meer voor de inwoners, 

natuur en historie die Waalwijk rijk is. Stop met industrie-groei en werk aan het uitlichten van 

wat ooit uniek Waalwijk was. 
  

De inwoners in begrijpelijke taal informeren over wat er gaat gebeuren in een wijk of buurt 
  

Meer voorzieningen treffen in landgoed Driessen zoals winkels centrum van Sprang Cappelle is 

overbelast. 

  

Meer focus op jeugdactiviteiten voor 12-18 jarigen. 
  

Meer subsidies verstrekken aan evenementen zoals de 80 en straatfestival en dergelijke 
  

Met name kwaliteit van openbare ruimte is veel op ingeleverd laatste jaren. 
  

Openbaar vervoerverbindingen uit de dorpen verbeteren 
  

Kom met een antwoord op de vraag: Waarom is het qua geluidshinder op industrieterreinem 

rustiger en beter wonen dan aan de Mozartlaan? Laat blijken uit interventies dat je de 

leefbaarheid en de gezondheid van bewoners aan de Mozartlaan serieus neemt. 
  

Eerst zorgen voor een veiliger, schoner en gezonder leefklimaat in Waalwijk. Pas daarna is 

groei verantwoord. 
  

Beter naar de inwoners luisteren en ook actie ondernemen 

  

Besluit sneller zodat Waalwijk nog meer op de kaart komt in de regio. 
  

Meer gratis of gedeeltelijk gesubsidieerde lessen Nederlands voor buitenlanders, met 

verschillende niveaus, niet alleen basisniveaus. 

  

luister naar inwoners en ben zichtbaar 

  

Luisteren naar inwoners en adviezen van inwoners serieus nemen en opvolgen. 
  

- veiligheid verbeteren: Erge onveilige situatie als de Konigschool uitgaat, bij de burg. van 

Casterenstraat. - verpaupering: Het speeltuintje bij het Lido mag veel meer aandacht krijgen. Er 

komen daar dagelijks veel kindjes. Het grasveldje in de Rembrandtlaan in Sprang is erg 

verwaarloosd. 

  

Doe wat voor de jeugd met carnaval en zorg voor bouwruimtes voor carnavalswagens te 

bouwen. Er is zo’n gezelligheid onder de verenigingen maar door gebrek aan bouwruimten is de 

optocht waardeloos!! 
  

om meerdere straten is onder de loupe te bekijken;PUTSTRAAT-SMEELELAAN- 

GROTESTRAAT vanaf PUTSTRAAT tot WILHELMINASTRAAT zijn levensgevaarlijk vooral 

voor langzaam verkeer zoals fietsers etc.maak daar EENRICHTINGSVERKEER van!!! 
  

Ik ben benieuwd naar de deelname van deze enquête. Geringe deelname kan iets zeggen over 

betrokkenheid van de bewoners bij de gemeente Waalwijk, maar ook over de communicatie van 

de gemeente richting haar bewoners. Hier ligt mijn tip richting de gemeente omdat ik deze niet 

als slecht, maar zeker ook niet als goed ervaar. 
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Luister meer naar de bewoners van bepaalde straten/wijken met problemen of dilemma's. Veel 

problemen en knelpunten worden zogenaamd op papier opgelost maar niet in de praktijk. 
  

  

Niet veel gewone mensen lezen nog een krant. Het is dan ook moeilijk hen te bereiken en in 

gesprek te komen. Misschien is het nuttig, daar een oplossing voor te vinden. Deze enquête 

b.v. zet mensen aan het denken en op deze manier kunnen belangrijke onderwerpen ook onder 

de aandacht worden gebracht. Als men niet weet, wat er speelt, is het moelljk reageren. En 

achteraf hoort men vaak alleen negatieve geluiden. 
  

Maak parkeren gratis dan komen er meer mensen naar het centrum. 

  

Parkeerbeleid centrum (betaald) maakt al het werk weer ongedaan om het drukker te krijgen in 

de stad. Geen makkelijke vorm om contact te krijgen met de gemeente voor kleine buurt 

irritaties zoals veel onkruid op de weg en stoep 
  

Luisteren naar de inwoners en belangen inwoners belangrijk maken. 
  

Zorgen dat ze de naam "STAD" waardig zijn  lijkt nu een lege straat 
  

Meer aandacht voor buitengebied. Afschaffen hondenbelasting Parkeren centrum Waalwijk 
  

Duidelijk en transparant proberen te zijn 
  

Stop met de ambitie om groter en groter te worden en rare , geldverslindende plannen zoals het 

verplaatsen van de bibliotheek. Totaal onnodig, kost te veel geld. Dat zijn van die prestige 

objecten, net als t Schoenenkwartier, dat een eeuwige kostenpost zal blijven. 
  

Betere communicatie over bijvoorbeeld afgegeven vergunningen en voornemens om 

bestemmingsplannen te wijzigen door digitale middelen in te zetten. Denk daarbij aan 

overheid.nl 

  

Meer doen aan hondenpoep overlast. Meer prullebakken op logische plekken. Meer controle. 

Flexibeler opstellen: had voorstel aanpassing verkeersveiligheid, reden afwijzing was dat er al 

een aanpassing aan kwam en dit kon niet mee genomen worden. De aanpassing bleek van 

voorrang naar stopbord te zijn. Niet flexibel en procedure en inzet van mij en verkeerspersoon 

gemeente eigenlijk voor niets. 
  

Onze historie en de gemeente promoten Meer als middelpunt van de regio de Langstraat uiten 

Logistiek en verkeersmatig en daardoor de bereikbaarheid voor en van de bewoners s in onze 

gemeente een drama. Alleriei wegen worden tegelijk afgesloten voor werkzaamheden. 

Daarnaast wordt er gepoogd de stad autoluw te maken. Maar we zijn geen bergdorp in 

Zwitserland. Mensen komen juist in onze plaats wonen vanwege de gunstige ligging. 

  

deze vragenlijst is niet duidelijk, als je bv bij een vraag een 1 hebt ingevuld en doorgaat naar de 

volgende vraag en weer een 1 invult, vervalt de voorgaande. vreemd 
  

Ga zo door 

  

Ga zo door 

  

Werk samen aan een beter Waalwijk ‚ minder logistiek in de polder minder landschapvervuiling 
  

Blijven communiceren en ambtenaren efficiënt laten werken en controleren 
  

2 
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geen 

  

nvt 

  

2 

  

Nvt 

  

277 

  

geen 

  

Raad 

Zoek meer de kracht van samenwerken ipv bureaucratie, regelgeving en kijk bij wetgeving meer 

naar de beschermende werking, de geest van de wet en memorie van toelichting. Realiseer je 

dat je terugkrijgt wat je geeft en geef vaker het goede voorbeeld. Inwoners de maat nemen, 

beland vaak op eigen bord en komt voor rekening van belastingbetalers. Investeer in kapitaal, 

dat zijn de inwoners! 
  

De ontwikkeling van het Sociaal Domein beter faseren en dit terugkoppelen naar 

samenwerkingspartners. 

  

Ook aandacht aan samenwerking, efficentie en cultuur 
  

Doe wat aan de braindrain. We dreigen steeds meer hoger opgeleiden te verliezen, dat is 

funest voor toekomstperspectief. We hebben iedereen nodig, alle lagen van de bevolking, voor 

een evenwichtige en vitale gemeente. 
  

De Tip is door het groeiend aantal inwoners dat Waalwijk niet dicht slibt met autoverkeer. De in 

en uitgaande wegen zijn beperkt en veroorzaakt in spitstijden vaak files . Dit is voor geen enkele 

inwoner prettig. Geeft carnavalsverenigingen een gebouw zodat Waalwijkse verenigigen zelf 

wagens kunnen bouwen het het traditionele carnavalsfeest ook in de middelgrote stad die 

Waalwijk graag wil zijn tot uiting kan komen. 

  

Zie de inwoner als bondgenoot en laat ze dat ook merken. 
  

Zorg dat jongeren niet naar Tilburg, 's-Hertogenbosch of Breda moeten om uit te gaan en zorg 

voor betere bereikbaarheid dmv openbaar vervoer. 
  

College 

duidelijker zijn (ook nee durven zeggen), beter communiceren (ontvangen en zenden!), 
  

Meer naar buiten en in contact treden. De gemeente ‘maken’ en zijn we samen 
  

Iets meer denkruimte nemen, èn niet bang zijn voor inwoners. 
  

Ambtenaren 

Maak plannen per wijk en hang er een prijskaartje aan en laat de burgers zelf mee beslissen 
  

Werk beter samen met collega's en inwoners. Blijf niet hangen in processen maar ga aan de 

slag. 
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Zet je als college en raad samen met Hart van Brabant in voor een trein/lightrailverbinding: 

Tilburg, Loon op Zand, Kaatsheuvel, Waalwijk en nog beter direct door naar Utrecht. Hiermee 

kunnen Eftelingbezoekers zonder auto naar Kaatsheuvel, Waalwijkse jongeren kunnen in 

Waalwijk blijven wonen, die kunnen dan immers snel naar WO, HBO en MBO instellingen, 

containers kunnen over het spoor van en naar de insteekhaven, lijkt me duurzaam. Nu is er 

feitelijk maar é&n directe verbinding vanuit het zuiden naar Utrecht en bij storing/calamiteit moet 

al het treinverkeer via Rotterdam naar Utrecht. Het vergt inderdaad een flinke investering maar 

het duurzaamheidseffect en toename van de leefbaarheid zal enorm zijn. Wellicht dat de EU 

hierin wil investeren. Alle huidige infrastructurele maatregelen vallen in de categorie "penny 

wise, poundfoolish" 
  

Werken naan Handhaving ( handhavers zijn te jong ) hebben totaal geen geen overwicht, 

komen niet over en worden zelfs lacherig over gedaan in de wijk 
  

Werk meer samen, ook intern, en stijg ook regelmatig boven je werk uit om het grote geheel te 

zien. Wat gebeurt er allemaal, hoe lopen de hazen, is dat op de manier die wenselijk is en ga 

het gesprek met elkaar aan. 
  

Minder star worden, denken in mogelijkheden niet alleen in regels 
  

Maak keuzes. Blif bij je keuze en doe die punten dan ook goed. Ga niet alles erbij pakken. 
  

Durf met een blanco vel naar de inwoners te stappen en heel open hun inbreng te vragen. En 

hun vervolgens ook te betrekken bij de uitwerking. 

  

Niet de schreeuwers de overhand te laten krijgen. 
  

Bij nieuwe ontwikkelingen de vaart erin houden. Af van de stroperigheid. 
  

Professioneler werken met processen. En echt luisteren naar inwoners en openstaan voor het 

inwonersperspectief en inwoner initiatief. 

  

Raadsleden zijn gekozen om de inwoners van Waalwijk te vertegenwoordigen, durf dat ook te 

doen! Je kan het namelijk niet iedereen naar de zin maken. Lange termijn denk i.p.v. 4 jaar. 
  

Blijf oog hebben voor de inwoners. 
  

Probeer echt naar inwoners te luisteren. Minder vooringenomen het gesprek met inwoners 

ingaan. 
  

Zorg dat er ook een visie is 
  

Bij het handen uit de mouwen steken, moet je ook blijven nadenken. Eerst denken dan pas 

doen. College en raad houd je bij je eigen rol. 
  

Zorg op zeer korte termijn dat kennis en kunde in huis blijft! We zien momenteel vele ervaren 

collega's, welke toch al jaren in dienst zijn geweest, zijn vertrekken naar andere werkgevers. 
  

Zorg dat er leuke dingen voor de jeugd en jong volwassenen komen. Zij moeten echt naar 

omliggende steden (Den Bosch-Tilburg). Probeer wat leuke winkel(ketens) aan te trekken, 

zodat het centrum nog aantrekkelijker wordt. Zorg dat het stadsstrand snel gerealiseerd wordt, 

zo echt top zijn. 
  

Participatie beter toepassen. Het zit nog niet zo in ons systeem om meer in overleg met de 

inwoners te gaan. Ik denk dat we hier nog wel in kunnen verbeteren. 
  

Zoek meer verbinding tussen domeinen (teams) om tot betere samenwerking en afstemming te 

komen. Spreekwoordelijk voorbeeld: week 1 wordt nieuwe bestrating gelegd, week 2 kabels 

gelegd waarvoor nieuwe bestrating weer open moet. 
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Investeer meer in 'slimme' maakindustrie (zoals ASML) i.p.v. logistiek dat niets voor de 

werkgelegenheid voor inwoners van Waalwijk doet. Investeer in hoger onderwijs in Waalwijk 

Besteed meer aandacht aan de kwaliteit van de openbare ruimte (hou kruidenrijke grassen uit 

de buurten) Zet de inzet op reconstructie van het centrumgebied voort 

  

  

nog frequenter communiceren en informatie beter vindbaar maken (website, waalwijzer etc) 
  

Zou zichzelf nog beter op de kaart moeten zetten. Bijvoorbeeld door samen met een 

busorganisatie een dagprogramma te maken voor ouderen, die dan met de bus naar Waalwijk 

komen, het schoenenmuseum bezoeken en lunchen n de stad en lekker kunnen winkelen, of 

naar de Leest kunnen n de middag voor een leuke voorstelling. Het schoenenmuseum zou een 

mooie winkel erbij moeten hebben met dure schoenen en tassen, waar de mensen mooie 

nieuwe aankopen kunnen doen. Dat zou mooie reclame opleveren. 
  

interne wijzigingen sneller verwerken, svp. 
  

Meer evalueren, daarvan leren en integreren n reguliere werkwijzen 
  

Processen (ook inspraakprocessen inwoners) wat beter en strakker organiseren en vastleggen. 
  

Niet praten maar doen! 
  

Zie boven. En ga niet voor iedere pilot waar subsidie voor te krijgen is. Het kost vaak te veel tijd 

en uren die waardevoller zijn in te zetten. 
  

je kunt niet iedereen tevreden houden. dat hoeft ook niet, als je de keuzes maar goed kunt 

onderbouwen. 

  

Ste! je te hoge ambitieniveau naar beneden bij, focus je meer op je gemeentelijke kerntaken en 

spreek meer waardering uit naar de operationele teams. 
  

Verleg de focus van de interne organisatie naar de buitenwereld: we zijn er voor de inwoners 

van Waalwijk. Het kan hen niets schelen of we een Koers Sociaal Domein of een Strategische 

Koers hebben. Zij willen een gemeente die voor hen de juiste dingen doet en daar hebben ze 

recht op. Laten we daar onze tijd en energie op richten! 
  

Teveel tijd en geld gaat naar zaken waarvan de uitkomst al bekend is, maar toch gedaan wordt 

om draagvlak te creëren van inwoners. 
  

Meer durf tonen. Communiceren is goed, maar soms is het tijd om door te pakken. 
  

Zorg dat er laagdrempelige initiatieven worden ontwikkeld. Ook belangrijk is er op externe 

locaties mensen terecht kunnen voor advies. Hierbij valt te denken aan buurthuizen. 
  

Luisteren naar inwoners. Inzetten op de 17 SDG's. Daar zie ik binnen de gemeente helemaal 

niks over terugkomen. 
  

blijf als afdeling niet op je eiland en zoek wanneer mogelijk meer de samenwerking met andere 

afdelingen, denk in mogelijkheden 
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